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DEĞİŞİMİN LİDERİ.

Yeni nesil liderler, değişimin ve gelişimin gücünü bilirler.
Akıllı teknolojileri, gelişmiş sürüş dinamikleri ve benzersiz tasarımıyla 
Yeni BMW 5 Serisi. Siz değişime hazır mısınız?

YENİ BMW 5 SERİSİ.

Köprülü Oto Borusan Otomotiv Yetkili Satıcısı ve Yetkili Servisi
Ankara Cad. No: 172 Karatay - Konya Tel: (0332) 342 33 33
www.koprulu.com.tr

#joyelectrified

Köprülü Oto Borusan Otomotiv Yetkili Satıcısı ve Yetkili Servisi
Ankara Cad. No: 172 Karatay - Konya Tel: (0332) 342 33 33
www.koprulu.com.tr

BEDENİ MACERACI 
RUHU ELEKTRİKLİ
TAMAMEN ELEKTRİKLİ YENİ BMW iX3
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Konya hizmette sınırları aşıyor 

Konya’mızdaki belediyeciliğin pek 
çok şehri gezdiğimizde segment 
olarak gerçekten 2-3 üstte olduğunu 

görebilirsiniz.
Büyükşehir, merkez ilçeler ve tüm 
ilçeleriyle Konyalılar pek çok yönden 
belediyeciliğin avantajlarından 
faydalanabiliyorlar. Belediyelerin 
hizmetlerine baktığımız zaman, altyapı ve 
üstyapı çalışmalarının yanında, eğitimden 
kültüre, sağlıktan spora birçok alanda 
Konya belediyeciliğinin örneklerini 
görebilirsiniz. Tüm bu hizmetler, 
günümüz şartlarında vatandaşların 
ihtiyaçlarını karşılama noktasında büyük 
bir avantaj sağlıyor. 
Hizmet kalitesinin günden güne 
arttığı Konya’da, artık vatandaşların 
belediyelerden beklentileri de büyük 
oranda artmış durumda. Buna cevap 
verebilmek için projelerde birbirleriyle 
yarışan belediyeler, ülke genelinde ses 
getiren işlere imza atıyorlar. Bu anlamda 
Konya belediyeciliği, dün olduğu gibi 
bugün de ülkemizde örnek gösteriliyor. 
Belediyelerimiz sadece Konya’da değil, 
ülke genelinde hatta ülke dışında da 
önemli işler yapıyorlar. Hizmette sınırları 
aşmak bu olsa gerek. 
Geçtiğimiz süreç, hepimizin malumu. 
Yangınlar, sel felaketleri, depremler…
Ülkemizin yaşadığı bu acı süreçlerin 
tümünde Konya’yı görmek mümkün oldu. 
Konya’mız, tüm bu afetlere karşı bir ve 
beraber olarak, afet bölgelerine yardım 
gönderdi, belediyelerimizin ekipleri 
bölgelerde güzel işlere imza attı.
Onun da ötesinde belediyelerimiz, 

yurt dışında da daha doğrusu gönül 
coğrafyasında önemli işler yapıyorlar. 
Örnek vereceksek olursak; Büyükşehir 
Belediyesi, eğitim alanında yıllardır 
başarılı çalışmalar yapan KOMEK 
hizmetini Bosna Hersek’te de uyguluyor. 
Sınırları böyle bir hizmetle aşmak 
gerçekten kolay değil. 
Fiziki hizmetlerin yanında, Konya’da gönül 
belediyeciliğinde de gerçekten güzel 
işler çıkarılıyor. Belediye başkanlarımız 
vatandaşlarımızın acısını da sevincini de 
paylaşıyorlar. Sık sık vatandaşlarımızla 
buluşan belediye başkanlarımızı 
düğünlerde, cenazelerde, bir çay 
bahçesinde, bir esnafın kuru ekmeğini 
paylaşırken görebiliyorsunuz. Bu durum 
gerçekten takdire şayan.
Yerel Yönetimler Dergimiz vesilesiyle 
ilçeleri gezdik. İlçe belediye 
başkanlarımızla sohbet etme, 
belediyelerimizin yaptıkları hizmetleri 
dinleme imkanı bulduk. Gerçekten 
ilçelerimizde de ciddi çalışmalar, projeler 
var. Pandemi dönemi kısıtlamaların 
da etkisiyle hizmetlerde yavaşlamalar 
olsa da, aşıyla birlikte süreç biraz 
daha rahatlayınca hizmetler hızlanmış 
durumda. Diğer taraftan, Çevre ve 
Şehircilik Bakanımız, Konya’mızın 
gururu Sayın Murat Kurum Bakanımızın 
da Konya’ya olan katkısını daha iyi 
girebiliyoruz. Diğer yandan, Büyükşehir 
Belediye Başkanımız Uğur İbrahim 
Altay’ın da tüm ilçelerdeki hizmetlerin, 
yatırımların takipçisi olduğunu gördük. 
Tüm bunlar Konya’mız için sevindirici. 
Bu şehre, bu ülkeye kimin bir dikili ağacı 
varsa, Allah onlardan razı olsun. 

Fahri altınoK
10LAR Dergisi Genel Koordinatörü
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Konya BelediyeciliKte
türKiye’ye örneK 

Günümüzde, dünyada görülen hızlı dönüşüm 
döngülerine uyum sağlamak adına etkin 
kararlar alabilen yönetim yapısı oluşturmak, 

şüphesiz güçlü bir belediyecilik ile mümkündür. 
Kentin gereksinimi olan altyapı, planlama ,denetim 
faaliyetleri, kentlilerin ihtiyaç duyduğu eğitim, sağlık, 
dinlenme, eğlence vb. sosyal refah düzeylerini 
yükseltecek etkinlikler, kentin ekonomik düzeyinin 
yükseltilmesi için istihdam, girişimciye teşvik ve iş 
eğitimleri, iç kaynaklarının değerlendirilmesi, etkin 
kullanımı, kalite odaklı ve stratejik plana uygun hareket 
eden belediyeciliği ifade etme olup, Konya’mız bu 
belediyecilik anlayışı ile ülkemiz ve Dünya’da  etkin 
belediyeciliğe örnek olmaktadır.
Yüzyıllarca yıllık medeniyete ev sahipliği yapmış kadim 
kentimiz Konya’nın refah ve huzur içerisinde var 

olması için başta örnek mimariye uygun projeler olma 
üzere yatırım planlamalarında kamu yararına ürettiği 
çalışmaları ile vatandaşlarımızın günlük yaşamlarına 
doğrudan dokunmakta olup, sürdürülebilir kalkınmanın 
sağlanmasında kaliteli hizmet verme yarışına 
girmektedir.  1 yılı aşkın süredir dünyayı etkisi altına alan 
ve ülkece mücadele ettiğimiz pandemi koşullarında, 
salgının def-i ve zararlarının en asgariye indirilebilmesi 
için desteklerini en üst düzeyde tutan, insan odaklı 
belediyecilik örneği sergileyen, ilimizin kalkınması, 
uluslararası platformlarda tanınması, vatandaşların 
huzur ve refah düzeyinin günden güne yükselmesi için 
proje ve çalışmalarına her geçen gün daha da artan 
bir iştahla yenilikçi hizmet anlayışı benimsemiş Konya 
Büyükşehir Belediyesi ve İlçe Belediyelerimize teşekkür 
ediyorum.

Vahdettin özKan
Konya Valisi

DOĞANHİSAR

TAŞKENT

HADİM

PAZAR

ILGIN

SİLLE
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GeleneKten Geleceğe!

Selçuklu Payitahtı Konya, geçmişten günümüze 
kadar İslam Medeniyeti içerisindeki yerini ve 
önemini koruyarak bugünlere kadar geldi.

Eğitimde, ticarette önemli bir yere sahip olan Konya, 
şehirleşme bakımından da iyi bir yerde. 

selçuklu Başşehri olması, şehirleşme bakımından 
gelişimini de olumlu yönde etkiledi. 

Bu durum, Konya’nın modernleşme sürecini de 
pozitif yönde etkiledi.

Bu anlamda, Konya’nın belediyecilik geleneğinin tarihi 
sorumluluğunun bir gereği olduğunu düşünüyorum.

Konya şehirleşmedeki ve belediyecilik hizmetindeki bu 
geleneği, ülkemize örnek bir şekilde sürdürmeye devam 
ediyor.

Bazen vatandaşlar olarak her ne kadar hizmetler 
noktasında kızsak da, Konya gerçekten belediyecilikte 
örnek bir şehir. 

Merkezde bu durumu çok iyi bir şekilde görebiliyoruz. 

ancak artık ilçelerde de hizmet çıtası yükselmiş 
durumda.

Bugün Konya’nın hangi ilçesine gidersek gidelim, çok 
güzel hizmetlerle karşılaşıyoruz.

Büyükşehir Yasası’yla birlikte Büyükşehir Belediyesi’nin 
hizmet yelpazesi genişlemişti. ancak yasa çıkmadan 
önce Konya Büyükşehir Belediyesi, bu yeni yasayı 

zaten uyguluyordu. Bu anlamda aslında Konya için çok 
da bir değişiklik olmadı. Çünkü Büyükşehir Belediyesi, 
hemen her ilçede önemli işlere imza attı, atmaya da 
devam ediyor.

Bunun yanında, ilçe belediyeleri de kendi sorumluluk 
alanlarında güzel işlere imza atıyor. Vatandaşın 
talepleri doğrultusunda oluşturulan projeler, ilçelerin 
kalkınmasını, sosyal bakımdan daha da zenginleşmesini 
sağlıyor. 

tabi tüm bu hizmetlerde son 2 yıldır, Çevre ve 
şehircilik Bakanı sayın murat Kurum’un katkılarını 
kimse inkar edemez. Konyalı bakanımızın Konya’nın 
her köşesinde bir katkısını, desteğini görmek mümkün. 
Görüştüğümüz tüm belediye başkanları da bunu 
doğruluyor zaten. Konya’dan giden ve şehre katkı 
sağlayacağına inandığı her projeye sayın bakanın 
doğrudan katkısı oluyor. hatta kendi sorumluluk alanı 
dışındaki diğer projelerin de takipçisi olan sayın 
Bakan, bu projelerin Konya’ya kazandırılmasına 
vesile oluyor. 

Konya bu anlamda, oldukça şanslı bir dönem yaşıyor. 

Tüm bu tabloya baktığımız zaman Konya, şehircilikte 
iyi bir yerde. Geçmişten aldığı güçle, modern 
şehirleşmede de başarılı çalışmalar yürüten Konya, 
eminim daha iyi noktaya gelecektir. Sevgi, saygı ve 
dua ile…

aBdullah aKiF solaK
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
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2020 yılından buyana Türkiye, çeşitli olaylara 
maruz kaldı. 2020 yılının Ocak ayında yaşanan 
6.8’lik Elazığ depremi ile sarsılan Türkiye, 

Elazığ ve Malatya’da hasarlar oluşturan depreme karşı 
büyük bir mücadele verdi. Depremin yaralarının sarıl-
ması için devlet ve millet olarak elele veren Türkiye, 
tüm birimleriyle kısa sürede deprem bölgesine giderek, 
gerekli yardımları bölgeye ulaştırmayı başardı. Ardın-
dan Türkiye, yine İzmir’de yaşanan depremle sarsıldı. 
İzmir’de de yaraların sarılması için tüm Türkiye elele 
verirken, bölgede hızlı bir çalışma başlatıldı. Son yıllar-
da Türkiye sadece depremlerle değil, sel ve yangınlarla 
da büyük bir mücadele veriyor. Yakın dönemde Karade-
niz bölgesinde yaşanan sel felaketleri, Türkiye’yi üzdü. 
Felaketin ardından yine devletin tüm imkanları bölgeye 
sevk edilerek, yaraların sarılması için mücadele edildi. 
Yakın zamanda ise Türkiye Akdeniz kıyı bölgelerinde 
başlayan ve ülkenin hemen her bölgesinde baş gösteren 
orman yangınlarıyla mücadele veriyor. Yaşanan tüm bu 
olumsuz gelişmelerde ise Konya’nın gururu olan Çevre 
ve Şehircilik Bakanı Murat Kurum ön plana çıkıyor. 

TÜRKIYE’NIN 
HER ACISINA 

BAKAN KURUM 
KOŞUYOR

Son yıllarda deprem, sel, yangın 
gibi felaketlerle karşı karşıya kalan 
Türkiye’nin bu üzücü olaylarına 

ilk koşan isim olarak dikkat 
çeken Çevre ve Şehircilik Bakanı 
Murat Kurum; Türkiye’nin acısını 
paylaşarak, vatandaşların yalnız 

olmadığını hissettiriyor

KRİZ DÖNEMLERİNİN BAŞARILI BAKANI

Göreve geldiği günden buyana Türkiye 
genelinde alanıyla ilgili önemli çalışmalara 
imza atan Bakan Kurum, Türkiye’nin son 
yıllarda yaşadığı felaketlerde de başarısıyla 
göz dolduruyor. Kriz dönemlerinin başarılı 
bakanı olarak anılmaya başlayan Bakan 
Kurum, ülke genelinde yaşanan deprem-
lerde, sel felaketlerinde, yangınlarda deyim 
yerinde nerede bir sorun varsa orada 
özverili bir çalışma yürütüyor. Yaşanan fe-
laketlerde günler boyunca bölgede kalarak, 
hasar tespit çalışmalarını yerinde yürüten, 
vatandaşların yaralarını sarmasında devletin 
tüm imkanlarıyla vatandaşının yanında 
olduğunu hissettiren Bakan Kurum, sadece 
Konya’yı değil, tüm Türkiye’yi gururlandırı-
yor. Türkiye’nin acısını paylaşarak, vatan-
daşların yalnız olmadığını hissettiren Bakan 
Kurum’un bu çalışmalarıyla devlet-millet 
dayanışması da perçinleniyor. 

KONYA’YA BÜYÜK KATKI SAĞLIYOR

Bunun yanında Bakan Kurum, memleke-
ti Konya’ya da büyük katkı sağlıyor. Bakan 
olduğu günden buyana Konya’yla ve Konya 
yatırımlarıyla özel olarak ilgilenen Bakan 
Kurum, söz konusu Konya olan tüm projele-
re destek veriyor. Bu doğrultuda Konya’dan 
herhangi bir ilçe de dahil olmak üzere giden 
projelere katkılar sağlayan Bakan Kurum, bu 
anlamda başta Büyükşehir Belediyesi olmak 
üzere tüm ilçelerin en büyük destekçisi. 
Özellikle Konya için ses getirecek ve şehrin 
çehresini değiştirecek dönüşüm çalışmala-
rını destekleyerek hızlı bir şekilde sonuçlan-
masını sağlayan Bakan Kurum, bu hizmetiy-
le Konya’nın gönlünde farklı bir yere taşındı. 
Sadece Çevre ve Şehircilik Bakanlığı’nın 
hizmet alanı değil, diğer tüm bakanlıklarla 
ilgili olan Konya yatırımlarının da takipçisi 
olan Bakan Kurum, bu konuda da büyük 
işlere imza atıyor. Konya’nın önemli markası 
Konyaspor’un da büyük destekçisi olan Ba-
kan Kurum, fırsat buldukça maçlara giderek, 
Konya’ya ve Konyalıya her alanda destek 
verdiğini hissettiriyor. Bakan Kurum’un bu 
destekleri, Konya’nın gelecek vizyonuna 
büyük katkılar sağlıyor. 
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Kent PolitiKaları Ve yerel yönetimler

Küresel nüfusun artık kentler yönünde değiştiği 21. yy 
da ve özellikle de içinde bulunduğumuz dönemde 
kentlerin yeniden biçimlenmesi artık kaçınılmaz. 

Dönüşen kentler yeni yüzyılda insanlık tarihini, mimarlık 
tarihini ve tasarım anlayışını biçimlendiremeye ve 
yönlendirmeye devam ediyor.

Küreselleşmeyle birlikte gelen mekansızlaşma, kent 
kimliğinin yok olması, kentlerin sıradanlaşması, aynılaşması 
kentlerin yeniden biçimlenmesini gündeme getirmiştir. 
Tarih boyunca kimlikleri ve özgün değerleriyle anılan 
kentler artık birbirine benzemekte ve ürettiklerinden çok 
tükettikleriyle gündeme gelmektedir. Ekonomik değerlerin 
ve baskının neticesinde tüketim metası haline dönüşen 
kentlerimiz, sadece küreselleşmenin getirdiği baskılarla değil 
aynı zamanda kentsel politikalarla da mücadele ediyor.

Kentlerimiz yerel değerleriyle yeniden ele alınarak 
aynılaşmadan kurtulabilir. 

Ticaret, kültür, sosyal ve ekonomik merkez olmasının yanı 
sıra aynı zamanda bir iletişim mekanı olan kentlerimiz 
bugün “yersizlik” kavramıyla savaşıyor. Günümüz 
tasarımlarının aynılaşan karakteri, kentlerimizde bir varlık 
mücadelesi haline gelmiş durumda. Kentlerimizin bu 
durumu onların sahip oldukları özgün yerel değerleriyle 
yeniden ele alınması gerektiği gerçeğini gözler önüne 
seriyor. Teknolojinin de varlığıyla yeni odak noktaları 
ve ticaret merkezleri haline gelen kentlerimizde kentsel 
tasarımın önemi ve yenilikçi araçlarla yeni çözümler 
bulmaya çalışmak zorunluluk haline geliyor.  

Aslında kentsel mekan, kentsel koşulların yeniden 
biçimlenerek yerleştiği yerlerdir. Kent, kullanıcı, üretici ve 
yöneticiler arasında buluşturucu bir role sahiptir. Kentsel 
tasarım kullanıcı odaklı yaklaşımı ile dikkat çekmeli, kullanıcı 
ve mekan kalitesi üzerine yeni bir görüş sunmalıdır. 

Bugün kentlerimizin en büyük eksikliği somut 
vizyonlarının olmayışıdır.

Dünya ülkelerinde özellikle 21. yy da kentlere ilişkin somut 
şehircilik vizyonları bulunmaktadır. “Yeni Şehircilik” ,”Akıllı 
Şehircilik”, “Sürdürülebilir Kent” gibi ifadeler bu vizyonlardan 
birkaçıdır. Ama bugün ülkemizde belirlenmiş bir “ulusal 
şehircilik vizyonu” bulunmamaktadır. Kentlerimizin 
acil olarak bu vizyona ihtiyaçları vardır. Bu vizyonun 
belirlenmesinde Türkiye’nin coğrafi, kültürel, sosyal, 
kültürel ve ekonomik değerleri, bilgi ve teknolojiyle olan 
ilişkisi, doğal ve kültürel mirası dikkate alınmalıdır. Üretilen 
vizyonla da, yenilikçi, yaratıcı, girişimciliğe dayalı rekabeti 
destekleyen, sürdürülebilir gelişim, güvenli, sağlıklı, konforlu 
ve nitelikli kamusal mekanların üretimi, erişilebilirlik ilkesi, 
tüm yurttaşlarına eşit hak, adalet ve hizmet sunumu ve tüm 
bu parametreleri göz önünde bulunduran planlı kentsel ve 

kırsal gelişme hedeflenmelidir. 

türkiye’de kentlerin vizyonu belirlenirken mevcut 
durum üzerinden tanımlamalar yapılmaktadır. oysa 
vizyon, gelecekte erişilmesi beklenen durumla ilgili bir 
tanım olmalı, türkiye’nin özgünlüklerini yansıtmalıdır. 

Mekânsal planlamada yerel ve özgün değerler dikkate 
alınmalı, tüm paydaşlar ve halkın katılımı sağlanmalıdır. 

mevcut mevzuatlarda köklü düzenlemelere ve güçlü bir 
denetim mekanizmasına ihtiyaç var. Güçlü ve sürekli bir 
denetim mekanizması, bugün kentsel planlamada en 
büyük eksiklerden biridir. 

Bugün kentlerimizde imar, planlama ve şehircilik 
faaliyetlerinin yürütülmesini sağlayan yürürlükte 
bulunan mevzuatların kapsamlı bir düzenlemeye ihtiyacı 
bulunmaktadır. Özellikle yerel özgünlüklerin, farklılıkların 
ortaya çıkarılması, kentsel kimliğin korunması, kentlerimizde 
aynılaşmanın önüne geçilmesi, yeni yapılaşma alanlarının 
planlanabilmesi için bu geniş kapsamlı düzenlemelere 
gereksinim duyulmaktadır. Bunun yanı sıra yerel yönetimler 
alınan plan kararlarının uygulanması ve denetimi 
süreçlerinde mevzuattan kaynaklanan önemli sorunlar 
yaşamaktadırlar. Planlama sürecinde yapım, onay, 
uygulama ve denetim bir bütünlük içerisinde ele 
alınmalıdır. 

yerel Kalkınma Politikası kentlerin ve ülkenin 
geleceğidir. 

Kentlerimizde kalkınma önemli bir araçtır ve her zaman 
da bu önemini koruyacaktır. Bu nedenle doğru bir yerel 
kalkınma politikasının belirlenmesi gerekmektedir. Özellikle 
kaynakların kullanımı kentsel planlama ile birlikte ele 
alınmalıdır. Türkiye’de son dönemlerde kalkınma ajanslarıyla 
yerel kalkınma sürecine katkı konulmaya çalışılmaktadır. 
Yerel kalkınma hedefi çerçevesinde kentlerimizde mekânsal 
özgünlükleri, yerel değerleri dikkate alan ve rant odaklı değil, 
kamu yararı odaklı mekanlar üretilmeli, yerel politikalar da 
bu yönde belirlenmelidir. Kentin ekonomik aktiviteleri, 
sürdürülebilirliği, erişilebilirliği, altyapısı, ulaşımı ve 
kentsel kaynakların etkin ve doğru biçimde kullanımı 
temel kentsel politikalar arasında olmalıdır. 

Geleceğin Türkiye Kenti ütopyasını gerçekleştirebilmek 
için Avrupa Kentsel Şartı’nın ana başlıkları olan konuların 
detaylıca ele alınması gerekiyor. Bu başlıklar, Kent yönetimi, 
Koruma, Kentsel çevre, Sokak-mimari, Ulaşım, Konut, 
Güvenlik, Dezavantajlı gruplar, Kültür-sanat ve Kültürler arası 
kaynaşma.

Bu başlıkları kendi özgün değerlerimizle yeniden ele alıp 
kentlerimizi tüm siyasi söylemlerden uzak ve bağımsız bir 
şekilde tasarlamadığımız müddetçe kentlerimize daha çok 
eziyet edecekmişiz gibi görünüyor.

armağan GüleÇ Korumaz
Mimarlar Odası Konya Şube Başkanı 
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Büyükşehir Yasası’nı en iyi uygu-
layan Büyükşehirlerin başında 
gelen Konya’da hizmetler sınır 

tanımıyor. Büyükşehir Belediyesi, yasayla 
birlikte genişleyen hizmet alanına rağmen, 
çalışmalarını aksamadan sürdürüyor. Şehir 
merkezinde gerçekleştirilen projeleri çevre 
ilçelere de uygulayan Büyükşehir Belediyesi, 
bu sayede Konya’nın topyekûn gelişmesini 
sağlıyor. Bu kapsamda Büyükşehir Beledi-
yesi, ilçelerdeki mahalle yollarının kalitesini 
yükseltmek ve ihtiyaç olan bölgelere yeni 
yollar kazandırmak amacıyla sorumluluk 
alanında bu yıl 400 kilometrelik mahalle 

yolu çalışması yürüttü. Bu yıl ilçelere ka-
zandırılacak mahalle yollarının maliyeti ise 
130 milyon lirayı bulacak. Bunun yanında 
Büyükşehir Belediyesi, kırsal kalkınma-
ya destek vermek amacıyla tarım şehri 
Konya’da tarımsal desteklere önem veriyor. 
Bu doğrultuda Büyükşehir Belediyesi, Yeni 
Büyükşehir Yasası sonrası 210 milyon liralık 
tarımsal sulama yatırımı yaparken; çiftçi-
lere 67 milyon lira fidan, fide ve ekipman 
desteği sağladı. Desteklerin 2022’de de 
devam edeceği bildirildi. Altyapı konu-
sunda da şehir genelinde ciddi yatırımlar 
ortaya koyan Büyükşehir Belediyesi, Konya 

genelindeki toplam maliyeti 507 milyon 666 
bin TL’yi bulan 53 altyapı yatırımı ile şehrin 
altyapısını güçlendiriyor. Tüm bu çalışma-
lar yapılırken, istişareye de önem veren 
Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay, muhtarlarla sürekli istişare ediyor. 
Bu kapsamda Başkan Altay, gerçekleştirdiği 
programlarla sık sık muhtarlarla buluşuyor. 

KONYA TOPYEKÛN KALKINIYOR

Konya Büyükşehir Belediyesi, 2021 
yılı yatırım programı kapsamında Konya 
genelindeki sorumluluk alanlarında 400 

Büyükşehir Yasası’nı en iyi uygulayan Büyükşehirlerin başında gelen 
Konya’da hizmetler sınır tanımıyor. Altyapı ve üstyapı yatırımlarında tüm 
ilçelerde dikkat çeken yatırımlar yapan Büyükşehir Belediyesi, tarımsal 

desteklerden spor yatırımlarına birçok alanda öncü oluyor 

BÜYÜKŞEHIR, HIZMETTE 
SINIR TANIMIYOR

MAHALLE YOLU ÇALIŞMASI

kilometre mahalle yolu çalışması gerçekleş-
tiriyor. Konya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, Yeni Büyükşehir Yasası 
sonrası Konya il sınırları içindeki bütün 
ilçeler ile mahalleye dönüşen eski köy ve 
beldelerde yatırım seferberliğini sürdüğünü 
ifade ederek, mahalle yollarının tamamında 
vatandaşların daha konforlu seyahat etmesi 
için çalıştıklarını dile getirdi.
Konya’nın ilçeleriyle birlikte topyekûn 

kalkınmış bir şehir olması için ilçe bele-
diyeleriyle el ele vererek koordinasyon ve 
uyum içerisinde çalıştıklarını kaydeden 
Başkan Altay, “İlçelerimize prestij caddeler 
kazandırdıktan sonra mahalle yollarında da 
kaliteyi yükseltmeye ve ihtiyaç olan mahal-
lelere yeni yollar yapmaya devam ediyoruz. 
Buna göre 2021 yılı yatırım programımız 
kapsamında ilçelerimizde 400 kilomet-
re mahalle yolu yatırımını sürdürüyoruz.” 
dedi.
Konya Büyükşehir Belediyesi’nin bu 

yıl ilçelerde gerçekleştireceği sathi kapla-
ma mahalle yolu çalışmalarının maliyeti 
130 milyon lirayı geçiyor. 

SICAK ASFALT 
ÇALIŞMASI DA YAPILACAK

Konya Büyükşehir Belediyesi, mahalle 
yollarına ilave olarak; Karatay, Meram, Sel-
çuklu, Akşehir, Beyşehir, Çumra, Derebu-
cak, Doğanhisar, Emirgazi, Ereğli, Hüyük, 
Ilgın, Kadınhanı, Karapınar, Sarayönü, 
Seydişehir ve Yunak ilçelerinde de sıcak 
asfalt çalışmaları gerçekleştiriyor.

BÜYÜKŞEHİR’DEN 28 İLÇEDE 
YAZ SPOR OKULU

Konya Valiliği, Konya Büyükşehir Bele-
diyesi, İl Milli Eğitim Müdürlüğü, Gençlik 
Spor İl Müdürlüğü ve ilçe belediyeleri iş 
birliğiyle 28 ilçede 6-16 yaş arası öğrencile-
re yönelik düzenlenen “Spor Konya Projesi” 
bu yaz yeniden başladı.
Konya Büyükşehir Belediye Başkanı 

Uğur İbrahim Altay, Büyükşehir Belediyesi 
olarak öncelik verdikleri konuların başında 
yarınların teminatı çocuklarımızın sağlıklı 
bireyler olarak yetişmesi geldiğini ifade 
ederek, bu kapsamda hayata geçirdikleri 
“Spor Konya Projesi” ile çocukları ve genç-
leri sporla tanıştırdıklarını söyledi. Pande-
miden önce başlattıkları Spor Okullarına 

koronavirüs nedeniyle ara vermek zorunda 
kaldıkları ancak normalleşme süreciyle bir-
likte bu yaz döneminde ilçelerdeki öğrenci-
lerin yeniden sporla buluştuğunu kayde-
den Başkan Altay, “Spor Konya Projesi ile 
gençlerimizi yatkın oldukları branşlarda 
spor ile iç içe olmalarını sağlıyoruz. Başarılı 
olanlarını da Türk sporuna kazandırmayı 
hedefliyoruz.” ifadelerini kullandı. 28 ilçede 
6-16 yaş arası öğrencilerin katıldığı Konya 
Büyükşehir Belediyesi Yaz Spor Okullarında 
faaliyet gösterilen branşlar şunlar: futbol, 
basketbol, voleybol, hentbol, tekvando, 
badminton, halter, güreş, karate, bocce, 
judo, jimnastik, satranç, dart, kick boks, 
masa tenisi, okçuluk, boks, halk oyunları, 
akıl ve zekâ oyunları, atletizm, bisiklet, kort 
tenisi, oryantiring, futsal.

 BÜYÜKŞEHİR TARIMA 
HER ZAMAN DESTEK

Konya Büyükşehir Belediyesi, Konya 
genelindeki on binlerce çiftçiye katkı sağ-
lamaya devam ediyor. Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, özel-
likle kırsal bölgelerde üretimi artırmak ve 
tarımsal kalkınmayı güçlendirmek amacıyla 
diğer yatırımların yanında tarıma ve tarım 
projelerine destek olmaya aralıksız devam 
ettiklerini söyledi.
Tarımsal kalkınmayı yerel kalkınmanın 

vazgeçilmez bir unsuru olarak gördükleri-
nin altını çizen Başkan Altay, “Çiftçimizin 
kalkınması amacıyla Yeni Büyükşehir Yasası 
sonrası çiftçilerimize 67 milyon liralık fide, 
fidan ve tarımsal ekipman desteği sağladık. 
Ayrıca KOP İdaremizle birlikte 31 ilçemizde 
210 milyon liralık tarımsal sulama yatırımı 
yaptık. Hayvancılık için yem bitkisi tohumu 
destekleri yapıyoruz. Bu yıl ilk kez damızlık 
koç desteğinde de bulunduk. Amacımız, 
insanlarımızın yaşadıkları yerde gelirlerini 
artırmak ve tarımsal üretime katkı sağla-
mak.” dedi.
Tarıma desteklerinin artarak devam 

edeceğini kaydeden Başkan Altay, bugüne 
kadar 122 bin çiftçiye ve öğrenciye tarımsal 
eğitim ve teknik destek verdiklerini de söz-
lerine ekledi. Konya Büyükşehir Belediyesi, 
Konyalı çiftçilere 2022 yılı için planladığı 
yüzde 50 hibe destekli; Macar Fiği, kekik, 
ada çayı, yonca, korunga, asma, elma, 
ceviz, aronya, badem destekleme başvuru-
larını 1-31 Temmuz tarihleri arasında aldı. 

KOSKİ ÇALIŞMASI

MUHTARLAR BULUŞMASI
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Konya Valiliği, Konya Büyükşehir Bele-
diyesi, İl Milli Eğitim Müdürlüğü, Gençlik 
Spor İl Müdürlüğü ve ilçe belediyeleri iş 
birliğiyle 28 ilçede 6-16 yaş arası öğrencile-
re yönelik düzenlenen “Spor Konya Projesi” 
bu yaz yeniden başladı.
Konya Büyükşehir Belediye Başkanı 

Uğur İbrahim Altay, Büyükşehir Belediyesi 
olarak öncelik verdikleri konuların başında 
yarınların teminatı çocuklarımızın sağlıklı 
bireyler olarak yetişmesi geldiğini ifade 
ederek, bu kapsamda hayata geçirdikleri 
“Spor Konya Projesi” ile çocukları ve genç-
leri sporla tanıştırdıklarını söyledi. Pande-
miden önce başlattıkları Spor Okullarına 

koronavirüs nedeniyle ara vermek zorunda 
kaldıkları ancak normalleşme süreciyle bir-
likte bu yaz döneminde ilçelerdeki öğrenci-
lerin yeniden sporla buluştuğunu kayde-
den Başkan Altay, “Spor Konya Projesi ile 
gençlerimizi yatkın oldukları branşlarda 
spor ile iç içe olmalarını sağlıyoruz. Başarılı 
olanlarını da Türk sporuna kazandırmayı 
hedefliyoruz.” ifadelerini kullandı. 28 ilçede 
6-16 yaş arası öğrencilerin katıldığı Konya 
Büyükşehir Belediyesi Yaz Spor Okullarında 
faaliyet gösterilen branşlar şunlar: futbol, 
basketbol, voleybol, hentbol, tekvando, 
badminton, halter, güreş, karate, bocce, 
judo, jimnastik, satranç, dart, kick boks, 
masa tenisi, okçuluk, boks, halk oyunları, 
akıl ve zekâ oyunları, atletizm, bisiklet, kort 
tenisi, oryantiring, futsal.

 BÜYÜKŞEHİR TARIMA 
HER ZAMAN DESTEK

Konya Büyükşehir Belediyesi, Konya 
genelindeki on binlerce çiftçiye katkı sağ-
lamaya devam ediyor. Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, özel-
likle kırsal bölgelerde üretimi artırmak ve 
tarımsal kalkınmayı güçlendirmek amacıyla 
diğer yatırımların yanında tarıma ve tarım 
projelerine destek olmaya aralıksız devam 
ettiklerini söyledi.
Tarımsal kalkınmayı yerel kalkınmanın 

vazgeçilmez bir unsuru olarak gördükleri-
nin altını çizen Başkan Altay, “Çiftçimizin 
kalkınması amacıyla Yeni Büyükşehir Yasası 
sonrası çiftçilerimize 67 milyon liralık fide, 
fidan ve tarımsal ekipman desteği sağladık. 
Ayrıca KOP İdaremizle birlikte 31 ilçemizde 
210 milyon liralık tarımsal sulama yatırımı 
yaptık. Hayvancılık için yem bitkisi tohumu 
destekleri yapıyoruz. Bu yıl ilk kez damızlık 
koç desteğinde de bulunduk. Amacımız, 
insanlarımızın yaşadıkları yerde gelirlerini 
artırmak ve tarımsal üretime katkı sağla-
mak.” dedi.
Tarıma desteklerinin artarak devam 

edeceğini kaydeden Başkan Altay, bugüne 
kadar 122 bin çiftçiye ve öğrenciye tarımsal 
eğitim ve teknik destek verdiklerini de söz-
lerine ekledi. Konya Büyükşehir Belediyesi, 
Konyalı çiftçilere 2022 yılı için planladığı 
yüzde 50 hibe destekli; Macar Fiği, kekik, 
ada çayı, yonca, korunga, asma, elma, 
ceviz, aronya, badem destekleme başvuru-
larını 1-31 Temmuz tarihleri arasında aldı. 

KOSKİ ÇALIŞMASI

MUHTARLAR BULUŞMASI
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Alınan başvurulara göre destekler 2022 yılı 
içinde yapılacak. 

507 MİLYONLUK YATIRIMLA KONYA’NIN 
ALTYAPISINI GÜÇLENDİRİYORUZ

Konya Büyükşehir Belediyesi KOSKİ 
Genel Müdürlüğü tarafından Konya’nın 31 
ilçesinde devam eden altyapı yatırımları, 
temeli atılacak yatırımlar ve projelendirilen 
yatırımlarla ilgili bilgilendirme toplantısı 
düzenlendi.

KOSKİ’nin Konya’daki atık suyun yüzde 
83’ünü arıtmasının çok önemli olduğunu 
vurgulayan Başkan Altay, “Bununla yetin-
miyoruz. İnşallah bu konudaki hedefimiz 
yüzde 95’in üzerine çıkmak. Konya Atık Su 
Arıtma Tesislerimizde biyogazdan elektrik 
enerjisi elde ederek tesislerimizde kullanı-
yoruz. Böylece Atık Su Arıtma Tesisimizin 
işletme maliyetini yarıya düşürmüş oluyo-
ruz.” diye konuştu.

53 ALTYAPI YATIRIMIN MALİYETİ 500 
MİLYON TL’Yİ GEÇİYOR

Programda KOSKİ’nin yapımı devam 
eden, temeli atılacak ve bu yıl başlanacak 
altyapı projelerini sunum eşliğinde tanı-
tan Başkan Altay, yapımı devam eden 26 
altyapı yatırımının toplam maliyetinin 173 
milyon 817 bin TL olduğu bilgisini paylaşa-
rak, “Bugün temelini atacağımız 14 altyapı 
tesisimiz mevcut. Bunların maliyeti de 182 
milyon 234 bin TL. Ayrıca bu sene yapımına 
başlayacağımız 13 adet altyapı yatırımız 
daha bulunuyor. Bunların maliyeti de 151 
milyon 614 bin TL. Sonuç olarak; devam 
eden, bugün temelini atacağımız ve bu sene 
yapacağımız 53 altyapı yatırımımızın toplam 
maliyeti 507 milyon 666 bin TL’yi buluyor. 
Bu yatırımlarla Konya’mızın altyapısını 
güçlendiriyoruz. Şehrimize değer katacak, 
hemşehrilerimizin yaşam kalitesini yüksel-
tecek yatırımlarımızın şehrimiz için hayırlı 
olmasını diliyorum.” ifadelerini kullandı.

GÜÇLÜ ŞEHİRLER ALTYAPISI GÜÇLÜ 
OLAN ŞEHİRLERDİR

Su tasarrufu ile birlikte Konya’nın yeşil 
dokusunu korumak için azami gayret gös-
terdiklerinin de altını çizen Başkan Altay, 
Meram bölgesinde sulama suyu abonelerine 
tonu 1 kuruştan su sağladıklarını, amaçları-

nın hem suyu tasarruflu kullanmak hem de 
şehrin yeşil dokusunu korumak olduğunu 
söyledi. Başkan Altay, “Bugün ele aldığımız 
bu yatırımlar, 31 ilçemizin topyekûn kal-
kınmasına büyük katkı sağlayacak inşallah. 
Çünkü güçlü şehirler altyapısı güçlü olan 
şehirlerdir. Yerel yönetimler anlamında Tür-
kiye’ye örnek olan Konya’mız bu anlamda 
da öncü olmaya devam edecektir. Tüm bu 
hizmetlerde emeği geçen çalışma arkadaş-
larıma ve bizleri her zaman destekleyen kıy-
metli hemşehrilerime teşekkür ediyorum.” 
diyerek sözlerini tamamladı.

İLÇELERDEKİ MUHTARLARA 
“KONYA BULUŞMASI”

Konya Büyükşehir Belediyesi, Konya 
Muhtarlar Buluşması kapsamında 28 ilçenin 
mahalle muhtarlarına Konya şehir gezisi, 
merkezdeki muhtarlara ise Akşehir ve Bey-
şehir gezisi düzenliyor.

İLÇELERİMİZ İÇİN YOĞUN ŞEKİLDE 
ÇALIŞIYORUZ

Konya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, 2014 yılından itiba-
ren özellikle merkez dışındaki ilçeler için 
yoğun bir çalışma içinde olduklarını ifade 
ederek, sorunlarını çözmek için çaba sarf 
ettiklerini vurguladı. Başkan Altay, “Pande-
miye rağmen iki yıldır hiç ayağımızı gazdan 
çekmedik, hatta bu yıl geçen yılın neredeyse 
bir buçuk katı kadar iş yapıyoruz. Daha fazla 
sahadayız.” diye konuştu. Bütün muhtar-
lara ayrı ayrı teşekkür eden Başkan Altay, 
“Çünkü her gittiğimiz ilçede nezaketiniz, 
zarafetiniz, Konya’ya örnek davranışınız bizi 
çok mutlu ediyor. Hz. Mevlana’nın gölgesin-
de bu şehir Selçuklular’dan beri kadim bir 
kültüre sahip. Anadolu irfanının en önemli 
özelliklerini hepiniz taşıyorsunuz. Bu şehre 
hizmet etme şerefi verdiği için Rabbimize 
ne kadar dua etsek azdır.” diye konuştu.

Muhtarlar, rehberler eşliğinde İstiklal 
Harbi Şehitleri Abidesi, Konya Panora-
ma Müzesi, Mevlana Müzesi, Konya Bilim 
Merkezi, Kalehan Ecdat Bahçesi’ni ziyaret 
ederek bilgi alıyor. Konya Büyükşehir Bele-
diyesi, belirlenen planlama doğrultusunda 
28 ilçedeki muhtarlara şehir merkezinde 
programlar düzenleyecek. Merkezdeki 
muhtarlar ise Beyşehir ve Akşehir ilçelerini 
ziyaret edecek.

TARIMSAL DESTEK

YAZ SPOR OKULU
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Alınan başvurulara göre destekler 2022 yılı 
içinde yapılacak. 

507 MİLYONLUK YATIRIMLA KONYA’NIN 
ALTYAPISINI GÜÇLENDİRİYORUZ

Konya Büyükşehir Belediyesi KOSKİ 
Genel Müdürlüğü tarafından Konya’nın 31 
ilçesinde devam eden altyapı yatırımları, 
temeli atılacak yatırımlar ve projelendirilen 
yatırımlarla ilgili bilgilendirme toplantısı 
düzenlendi.

KOSKİ’nin Konya’daki atık suyun yüzde 
83’ünü arıtmasının çok önemli olduğunu 
vurgulayan Başkan Altay, “Bununla yetin-
miyoruz. İnşallah bu konudaki hedefimiz 
yüzde 95’in üzerine çıkmak. Konya Atık Su 
Arıtma Tesislerimizde biyogazdan elektrik 
enerjisi elde ederek tesislerimizde kullanı-
yoruz. Böylece Atık Su Arıtma Tesisimizin 
işletme maliyetini yarıya düşürmüş oluyo-
ruz.” diye konuştu.

53 ALTYAPI YATIRIMIN MALİYETİ 500 
MİLYON TL’Yİ GEÇİYOR

Programda KOSKİ’nin yapımı devam 
eden, temeli atılacak ve bu yıl başlanacak 
altyapı projelerini sunum eşliğinde tanı-
tan Başkan Altay, yapımı devam eden 26 
altyapı yatırımının toplam maliyetinin 173 
milyon 817 bin TL olduğu bilgisini paylaşa-
rak, “Bugün temelini atacağımız 14 altyapı 
tesisimiz mevcut. Bunların maliyeti de 182 
milyon 234 bin TL. Ayrıca bu sene yapımına 
başlayacağımız 13 adet altyapı yatırımız 
daha bulunuyor. Bunların maliyeti de 151 
milyon 614 bin TL. Sonuç olarak; devam 
eden, bugün temelini atacağımız ve bu sene 
yapacağımız 53 altyapı yatırımımızın toplam 
maliyeti 507 milyon 666 bin TL’yi buluyor. 
Bu yatırımlarla Konya’mızın altyapısını 
güçlendiriyoruz. Şehrimize değer katacak, 
hemşehrilerimizin yaşam kalitesini yüksel-
tecek yatırımlarımızın şehrimiz için hayırlı 
olmasını diliyorum.” ifadelerini kullandı.

GÜÇLÜ ŞEHİRLER ALTYAPISI GÜÇLÜ 
OLAN ŞEHİRLERDİR

Su tasarrufu ile birlikte Konya’nın yeşil 
dokusunu korumak için azami gayret gös-
terdiklerinin de altını çizen Başkan Altay, 
Meram bölgesinde sulama suyu abonelerine 
tonu 1 kuruştan su sağladıklarını, amaçları-

nın hem suyu tasarruflu kullanmak hem de 
şehrin yeşil dokusunu korumak olduğunu 
söyledi. Başkan Altay, “Bugün ele aldığımız 
bu yatırımlar, 31 ilçemizin topyekûn kal-
kınmasına büyük katkı sağlayacak inşallah. 
Çünkü güçlü şehirler altyapısı güçlü olan 
şehirlerdir. Yerel yönetimler anlamında Tür-
kiye’ye örnek olan Konya’mız bu anlamda 
da öncü olmaya devam edecektir. Tüm bu 
hizmetlerde emeği geçen çalışma arkadaş-
larıma ve bizleri her zaman destekleyen kıy-
metli hemşehrilerime teşekkür ediyorum.” 
diyerek sözlerini tamamladı.

İLÇELERDEKİ MUHTARLARA 
“KONYA BULUŞMASI”

Konya Büyükşehir Belediyesi, Konya 
Muhtarlar Buluşması kapsamında 28 ilçenin 
mahalle muhtarlarına Konya şehir gezisi, 
merkezdeki muhtarlara ise Akşehir ve Bey-
şehir gezisi düzenliyor.

İLÇELERİMİZ İÇİN YOĞUN ŞEKİLDE 
ÇALIŞIYORUZ

Konya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, 2014 yılından itiba-
ren özellikle merkez dışındaki ilçeler için 
yoğun bir çalışma içinde olduklarını ifade 
ederek, sorunlarını çözmek için çaba sarf 
ettiklerini vurguladı. Başkan Altay, “Pande-
miye rağmen iki yıldır hiç ayağımızı gazdan 
çekmedik, hatta bu yıl geçen yılın neredeyse 
bir buçuk katı kadar iş yapıyoruz. Daha fazla 
sahadayız.” diye konuştu. Bütün muhtar-
lara ayrı ayrı teşekkür eden Başkan Altay, 
“Çünkü her gittiğimiz ilçede nezaketiniz, 
zarafetiniz, Konya’ya örnek davranışınız bizi 
çok mutlu ediyor. Hz. Mevlana’nın gölgesin-
de bu şehir Selçuklular’dan beri kadim bir 
kültüre sahip. Anadolu irfanının en önemli 
özelliklerini hepiniz taşıyorsunuz. Bu şehre 
hizmet etme şerefi verdiği için Rabbimize 
ne kadar dua etsek azdır.” diye konuştu.

Muhtarlar, rehberler eşliğinde İstiklal 
Harbi Şehitleri Abidesi, Konya Panora-
ma Müzesi, Mevlana Müzesi, Konya Bilim 
Merkezi, Kalehan Ecdat Bahçesi’ni ziyaret 
ederek bilgi alıyor. Konya Büyükşehir Bele-
diyesi, belirlenen planlama doğrultusunda 
28 ilçedeki muhtarlara şehir merkezinde 
programlar düzenleyecek. Merkezdeki 
muhtarlar ise Beyşehir ve Akşehir ilçelerini 
ziyaret edecek.

TARIMSAL DESTEK

YAZ SPOR OKULU
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Konya’nın en kalabalık, 
Türkiye’nin ise birçok şeh-
rinden daha fazla nüfusa 

sahip olan ilçesi Selçuklu’da yatırım-
lar hız kesmeden devam ediyor. Bu 
konuda önemli çalışmalar yürüten 
Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, ilçenin daha yaşa-
nabilir olması adına büyük gayret 
gösteriyor. Bu doğrultuda altyapı ve 
üstyapı çalışmalarının dışında ilçenin 
topyekun kalkınmasını sağlamak adı-
na eğitimden sağlığa, spordan sosyal 
yatırımlara kadar birçok proje ortaya 
koyan Başkan Pekyatırmacı, Selçuklu 
Başşehri Konya’nın da vizyonunu 
ortaya koyuyor. 

BİNLERCE SPORCU EĞİTİLİYOR 

Her yıl binlerce çocuğun spor 
yapmak için tercih ettiği Selçuklu 
Belediyesi Spor Okulları pandemi 
nedeniyle verilen uzun bir aranın 
ardından yaz döneminde faaliyetle-
rine başladı. Yaz ve Kış olmak üzere 
iki sezondan oluşan Spor Okulları 

eğitimleri, Selçuklu Belediyesine ait 
ulusal standartlara uygun 35 tesis 
ve 56 salonda gerçekleştiriliyor. 5 
Temmuz da eğitimleri başlayan Yaz 
Spor Okulları 29 Ağustos tarihine ka-
dar devam edecek.  Pandemi dönemi 
nedeniyle sınırlı sayıda başvuruların 
kabul edildiği Yaz Spor Okullarında 
13 branşta toplam 5 bin 714 sporcu 
eğitim görüyor. Çocukların yaz tatilini 
spor ile değerlendirmeleri için önemli 
bir hizmet olan Selçuklu Belediye-
si Yaz Spor Okullarında sporculara 
branşlarında profesyonel antrenörler 
eşliğinde, Yüzme, Basketbol, Futbol, 
Tekvando, Cimnastik, Tenis, Voleybol, 
Wushu, Karate, Kick Boks, Satranç, 
Okçuluk ve Masa Tenisi branşlarında 
eğitim veriliyor.

SPOR ALIŞKANLIĞININ KÜÇÜK 
YAŞLARDA KAZANDIRILMASI ÇOK 

ÖNEMLİ

Pandemi döneminin ardından 
Spor Okullarında öğrencilerle yeniden 
buluşmanın mutluluk verdiğini ifade 

Birçok medeniyete ev sahipliği yapan Selçuklu Başşehri 
Konya, belediyecilikte de örnek oluyor. Bu doğrultuda 
eğitimden sağlığa, spordan sosyal yatırımlara kadar 
birçok proje ortaya koyan Selçuklu Belediyesi, şehrin 

vizyonuna yakışır işlere imza atıyor 

SELÇUKLU, 
KONYA’NIN 

VIZYONUNU 
ORTAYA 

KOYUYOR

AŞILAMA

CAMİ ZİYARETİ

KARAKOL

KAYKAY

eden Selçuklu Belediye Başkanı Ah-
met Pekyatırmacı, “Spor alışkanlığının 
küçük yaşlarda kazandırılması büyük 
önem taşıyor. Selçuklu’da binlerce 
çocuğumuz spor okullarına kayıt 
oldu. Selçuklu Belediyesi Yaz Spor 
Okullarında eğitimlerimiz 5 Temmuz 
tarihinde başladı. 29 Ağustos’a kadar 
devam edecek. Yaz spor okullarında 
13 branş, 35 tesis ve 56 salonda 117 
antrenörle, 5-15 yaş arasındaki çocuk-
larımıza hizmet veriyoruz. Toplamda 
5 bin 714 sporcumuz şuanda tesisleri-
mizden hizmet alıyor. Öğrencilerimiz 
kayıt ücreti sadece 70 TL alıyoruz. 
Spor malzemeleri ve kıyafetleri de 
belediyemiz tarafından ücretsiz olarak 
öğrencilerimize verilmekte. Spor okul-
larımıza katılan çocuklarımızı özellikle 
tebrik ediyorum. Bizlere güvenerek 
çocuklarını emanet ailelerimize de te-
şekkür ediyorum” ifadelerini kullandı.

KONYA, SELÇUKLU SEYİR 
TEPESİNDEN İZLENECEK

Selçuklu Belediyesi, Sille Mahalle-
si Yeni Sille Caddesi üzerinde bulunan 
tepeyi park ve seyir tepesine çevirdi. 
Tepede şehre hakim olan alanda yapı-
lan peyzaj çalışmaları sonrasında yapı-
lan Selçuklu Seyir Tepesi, eşsiz şehir 
manzarası ile Selçuklu’nun gezilecek 
yerleri arasında yer aldı. 14 Temmuz 
itibariyle vatandaşların hizmetine 
sunulan 50 bin metrekarelik alana 
yerleştirilen Seyir Tepesi’nde 119 
kamelya, 35 bin metrekare yeşil alan, 
çim spor sahası, 210 araçlık otopark, 
lavabo, mescit gibi sosyal alanlar 
bulunuyor. Ayrıca tepeye çıkan yolda 
Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri sıcak as-
falt uygulaması yaparak yolu yeniledi. 
Bin 300 metre rakımda bulunan tepe-
nin yaklaşık bir milyon metrekarelik 
kullanım alanının içerisinde ikinci 
etap proje çalışmaları kapsamında 
restoran, çay bahçesi ve bir de kamp 
alanı oluşturulması planlanıyor.

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, Konya’da yayın yapan 
basın kuruluşlarının temsilcilerine 
Seyir Tepesini tanıttı. Basın kuruluşu 
temsilcileri ile birlikte tepeyi gezen 
Başkan Pekyatırmacı, parkla ilgili 
detaylı bilgiler verdi.

“SEYİR TEPESİ MANZARASI İLE 
ZİYARETÇİLERİNİ BÜYÜLEYECEK”

Seyir Tepesi ile ilgili açıklama ya-
pan Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, “Eşsiz Konya manzara-
sını temiz hava ile buluşturan Seyir 
Tepemiz, Selçuklu’nun önemli me-
kanlarından bir tanesi olacak. Burada 
müthiş bir manzara var. Konya’nın 
en kuzeyi olan Ardıçlı’dan Meram 
Köyceğiz’e kadar tüm Konya’yı göre-
biliyoruz. Burada inşallah yaklaşık bir 
milyon metrekarelik alan içerisinde 
düzenlemelerimizi yapıyoruz. İlk etap 
olan mesire alanımızın düzenleme-
lerini tamamladık. Yaklaşık elli bin 

metrekarelik alanda mesire alanımızın 
düzenlemesini yaptık. Son on gündür 
vatandaşlarımızı yaptığımız paylaşım-
larla meraklandırdık ama artık onlar da 
bu Seyir Tepemizle buluşabilecekler. 
14 Temmuz itibariyle hemşehrilerimiz 
buraya gelerek pikniklerini yapabi-
lecekler. Mesire alanımızda mangal 
yapılmasını şu anda arzu etmiyo-
ruz. Burası çok farklı bir alan bütün 
hemşehrilerimizin buraya gelmesini, 
buradan istifade etmesini istiyoruz. Biz 
burada bütün hazırlıkları yaptık. Yeşil 
alanıyla, çimiyle, kamelya, lavabo, 
mescitleriyle bütün hazırlıklarımızı 
tamamladık. Bu sıcak yaz günlerinde 
burada hem serinleyecekler hem de 
Konya’nın hiçbir yerinden göremeye-
cekleri Konya manzarasıyla, panaromik 
bir görüntü ile buluşmuş olacaklar. 
Projenin devamında çay bahçesi ve 
yukarıdaki restorasyon alanlarındaki 
planlama çalışmalarımız devam ediyor. 
İnşallah çalışmalarımız bittikten sonra 
hemşehrilerimizin hizmetine açmayı 
planlıyoruz. Hemşehrilerimizin temiz 
havasıyla nefes alacağı, rahatlayacağı 
günün stresini atabilecekleri güzel bir 
mekan oldu. Belediye olarak gençleri-
miz ve çocuklarımıza yönelik çalış-
malarımız devam ediyor. İnşallah bu 
alanda da yine bir kamp alanını hızlıca 
oluşturmak için çalışıyoruz. Burada 
hem günübirlik etkinliklerin yapılabile-
ceği hem de çadırlarını kurup konak-
lama yapabilecekleri bir kamp alanını 
Konya’mızın şehir merkezine yakın bir 
alanda kazandırmış olacağız.” ifadele-
rini kullandı.

ÇEVRE VE SIFIR ATIK 
MECLİSİ KURULDU

Sıfır atık belgesini alan ilk belediye 
olan ve çevre ile ilgili örnek çalışmalar 
yapan Selçuklu Belediyesi Selçuklu 
Kent Konseyi çatısı altında oluşturdu-
ğu Çevre ve Sıfır Atık Meclisi ile bu ko-
nudaki duyarlılığını bir kez daha ortaya 
koydu.  Meclis çevreye olan farkındalı-
ğı arttırmak, gelecek nesillere çevre bi-
lincini aşılamak için önemli çalışmalara 
imza atacak. Selçuklu Kent Konseyi 
bünyesinde barındırdığı Gençlik Mecli-
si, Kadın Meclisi, Çocuk Meclisi, Engel-
li Meclisi ve son olarak Çevre ve Sıfır 
Atık Meclisi ile de önemli çalışmalara 
imza atarken sivil toplumun yönetime 
katılmasına yönelik önemli adımlar 
atmaya devam ediyor. 

“BİR YILLIK SÜREÇ BİZE ÇEVRENİN 
ÖNEMİNİ GÖSTERMİŞ OLDU”

Kent Konseyi çalışmalarını önem-
sediklerini belirten Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, “Ma-
lum pandemi döneminden dolayı bu 
çalışmaları gerçekleştiremiyoruz. Son 
geçen yıl toplantımızda Kadın Mecli-
si, Çocuk Meclisi, Gençlik Meclisi ve 
Engelli Meclisi kuruluş çalışmalarını 
tamamlamıştık ve Meclislerimizin 
çalışmaları ile ilgili programlarımızı 
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Konya’nın en kalabalık, 
Türkiye’nin ise birçok şeh-
rinden daha fazla nüfusa 

sahip olan ilçesi Selçuklu’da yatırım-
lar hız kesmeden devam ediyor. Bu 
konuda önemli çalışmalar yürüten 
Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, ilçenin daha yaşa-
nabilir olması adına büyük gayret 
gösteriyor. Bu doğrultuda altyapı ve 
üstyapı çalışmalarının dışında ilçenin 
topyekun kalkınmasını sağlamak adı-
na eğitimden sağlığa, spordan sosyal 
yatırımlara kadar birçok proje ortaya 
koyan Başkan Pekyatırmacı, Selçuklu 
Başşehri Konya’nın da vizyonunu 
ortaya koyuyor. 

BİNLERCE SPORCU EĞİTİLİYOR 

Her yıl binlerce çocuğun spor 
yapmak için tercih ettiği Selçuklu 
Belediyesi Spor Okulları pandemi 
nedeniyle verilen uzun bir aranın 
ardından yaz döneminde faaliyetle-
rine başladı. Yaz ve Kış olmak üzere 
iki sezondan oluşan Spor Okulları 

eğitimleri, Selçuklu Belediyesine ait 
ulusal standartlara uygun 35 tesis 
ve 56 salonda gerçekleştiriliyor. 5 
Temmuz da eğitimleri başlayan Yaz 
Spor Okulları 29 Ağustos tarihine ka-
dar devam edecek.  Pandemi dönemi 
nedeniyle sınırlı sayıda başvuruların 
kabul edildiği Yaz Spor Okullarında 
13 branşta toplam 5 bin 714 sporcu 
eğitim görüyor. Çocukların yaz tatilini 
spor ile değerlendirmeleri için önemli 
bir hizmet olan Selçuklu Belediye-
si Yaz Spor Okullarında sporculara 
branşlarında profesyonel antrenörler 
eşliğinde, Yüzme, Basketbol, Futbol, 
Tekvando, Cimnastik, Tenis, Voleybol, 
Wushu, Karate, Kick Boks, Satranç, 
Okçuluk ve Masa Tenisi branşlarında 
eğitim veriliyor.

SPOR ALIŞKANLIĞININ KÜÇÜK 
YAŞLARDA KAZANDIRILMASI ÇOK 

ÖNEMLİ

Pandemi döneminin ardından 
Spor Okullarında öğrencilerle yeniden 
buluşmanın mutluluk verdiğini ifade 

Birçok medeniyete ev sahipliği yapan Selçuklu Başşehri 
Konya, belediyecilikte de örnek oluyor. Bu doğrultuda 
eğitimden sağlığa, spordan sosyal yatırımlara kadar 
birçok proje ortaya koyan Selçuklu Belediyesi, şehrin 

vizyonuna yakışır işlere imza atıyor 

SELÇUKLU, 
KONYA’NIN 

VIZYONUNU 
ORTAYA 
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eden Selçuklu Belediye Başkanı Ah-
met Pekyatırmacı, “Spor alışkanlığının 
küçük yaşlarda kazandırılması büyük 
önem taşıyor. Selçuklu’da binlerce 
çocuğumuz spor okullarına kayıt 
oldu. Selçuklu Belediyesi Yaz Spor 
Okullarında eğitimlerimiz 5 Temmuz 
tarihinde başladı. 29 Ağustos’a kadar 
devam edecek. Yaz spor okullarında 
13 branş, 35 tesis ve 56 salonda 117 
antrenörle, 5-15 yaş arasındaki çocuk-
larımıza hizmet veriyoruz. Toplamda 
5 bin 714 sporcumuz şuanda tesisleri-
mizden hizmet alıyor. Öğrencilerimiz 
kayıt ücreti sadece 70 TL alıyoruz. 
Spor malzemeleri ve kıyafetleri de 
belediyemiz tarafından ücretsiz olarak 
öğrencilerimize verilmekte. Spor okul-
larımıza katılan çocuklarımızı özellikle 
tebrik ediyorum. Bizlere güvenerek 
çocuklarını emanet ailelerimize de te-
şekkür ediyorum” ifadelerini kullandı.

KONYA, SELÇUKLU SEYİR 
TEPESİNDEN İZLENECEK

Selçuklu Belediyesi, Sille Mahalle-
si Yeni Sille Caddesi üzerinde bulunan 
tepeyi park ve seyir tepesine çevirdi. 
Tepede şehre hakim olan alanda yapı-
lan peyzaj çalışmaları sonrasında yapı-
lan Selçuklu Seyir Tepesi, eşsiz şehir 
manzarası ile Selçuklu’nun gezilecek 
yerleri arasında yer aldı. 14 Temmuz 
itibariyle vatandaşların hizmetine 
sunulan 50 bin metrekarelik alana 
yerleştirilen Seyir Tepesi’nde 119 
kamelya, 35 bin metrekare yeşil alan, 
çim spor sahası, 210 araçlık otopark, 
lavabo, mescit gibi sosyal alanlar 
bulunuyor. Ayrıca tepeye çıkan yolda 
Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri sıcak as-
falt uygulaması yaparak yolu yeniledi. 
Bin 300 metre rakımda bulunan tepe-
nin yaklaşık bir milyon metrekarelik 
kullanım alanının içerisinde ikinci 
etap proje çalışmaları kapsamında 
restoran, çay bahçesi ve bir de kamp 
alanı oluşturulması planlanıyor.

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, Konya’da yayın yapan 
basın kuruluşlarının temsilcilerine 
Seyir Tepesini tanıttı. Basın kuruluşu 
temsilcileri ile birlikte tepeyi gezen 
Başkan Pekyatırmacı, parkla ilgili 
detaylı bilgiler verdi.

“SEYİR TEPESİ MANZARASI İLE 
ZİYARETÇİLERİNİ BÜYÜLEYECEK”

Seyir Tepesi ile ilgili açıklama ya-
pan Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, “Eşsiz Konya manzara-
sını temiz hava ile buluşturan Seyir 
Tepemiz, Selçuklu’nun önemli me-
kanlarından bir tanesi olacak. Burada 
müthiş bir manzara var. Konya’nın 
en kuzeyi olan Ardıçlı’dan Meram 
Köyceğiz’e kadar tüm Konya’yı göre-
biliyoruz. Burada inşallah yaklaşık bir 
milyon metrekarelik alan içerisinde 
düzenlemelerimizi yapıyoruz. İlk etap 
olan mesire alanımızın düzenleme-
lerini tamamladık. Yaklaşık elli bin 

metrekarelik alanda mesire alanımızın 
düzenlemesini yaptık. Son on gündür 
vatandaşlarımızı yaptığımız paylaşım-
larla meraklandırdık ama artık onlar da 
bu Seyir Tepemizle buluşabilecekler. 
14 Temmuz itibariyle hemşehrilerimiz 
buraya gelerek pikniklerini yapabi-
lecekler. Mesire alanımızda mangal 
yapılmasını şu anda arzu etmiyo-
ruz. Burası çok farklı bir alan bütün 
hemşehrilerimizin buraya gelmesini, 
buradan istifade etmesini istiyoruz. Biz 
burada bütün hazırlıkları yaptık. Yeşil 
alanıyla, çimiyle, kamelya, lavabo, 
mescitleriyle bütün hazırlıklarımızı 
tamamladık. Bu sıcak yaz günlerinde 
burada hem serinleyecekler hem de 
Konya’nın hiçbir yerinden göremeye-
cekleri Konya manzarasıyla, panaromik 
bir görüntü ile buluşmuş olacaklar. 
Projenin devamında çay bahçesi ve 
yukarıdaki restorasyon alanlarındaki 
planlama çalışmalarımız devam ediyor. 
İnşallah çalışmalarımız bittikten sonra 
hemşehrilerimizin hizmetine açmayı 
planlıyoruz. Hemşehrilerimizin temiz 
havasıyla nefes alacağı, rahatlayacağı 
günün stresini atabilecekleri güzel bir 
mekan oldu. Belediye olarak gençleri-
miz ve çocuklarımıza yönelik çalış-
malarımız devam ediyor. İnşallah bu 
alanda da yine bir kamp alanını hızlıca 
oluşturmak için çalışıyoruz. Burada 
hem günübirlik etkinliklerin yapılabile-
ceği hem de çadırlarını kurup konak-
lama yapabilecekleri bir kamp alanını 
Konya’mızın şehir merkezine yakın bir 
alanda kazandırmış olacağız.” ifadele-
rini kullandı.

ÇEVRE VE SIFIR ATIK 
MECLİSİ KURULDU

Sıfır atık belgesini alan ilk belediye 
olan ve çevre ile ilgili örnek çalışmalar 
yapan Selçuklu Belediyesi Selçuklu 
Kent Konseyi çatısı altında oluşturdu-
ğu Çevre ve Sıfır Atık Meclisi ile bu ko-
nudaki duyarlılığını bir kez daha ortaya 
koydu.  Meclis çevreye olan farkındalı-
ğı arttırmak, gelecek nesillere çevre bi-
lincini aşılamak için önemli çalışmalara 
imza atacak. Selçuklu Kent Konseyi 
bünyesinde barındırdığı Gençlik Mecli-
si, Kadın Meclisi, Çocuk Meclisi, Engel-
li Meclisi ve son olarak Çevre ve Sıfır 
Atık Meclisi ile de önemli çalışmalara 
imza atarken sivil toplumun yönetime 
katılmasına yönelik önemli adımlar 
atmaya devam ediyor. 

“BİR YILLIK SÜREÇ BİZE ÇEVRENİN 
ÖNEMİNİ GÖSTERMİŞ OLDU”

Kent Konseyi çalışmalarını önem-
sediklerini belirten Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, “Ma-
lum pandemi döneminden dolayı bu 
çalışmaları gerçekleştiremiyoruz. Son 
geçen yıl toplantımızda Kadın Mecli-
si, Çocuk Meclisi, Gençlik Meclisi ve 
Engelli Meclisi kuruluş çalışmalarını 
tamamlamıştık ve Meclislerimizin 
çalışmaları ile ilgili programlarımızı 
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yapmıştık ama pandemi sürecinden 
dolayı Kent Konseyimizi aktif bir şekil-
de çalıştıramadık. Bugüne kadar yaptı-
ğımız planlamalar, organizasyonlar 
kapsamında da çok sınırlı da olsa bazı 
çalışmaları icra ettik. Bundan sonra 
hedefimiz Kent Konseyini çok aktif bir 
şekilde çalıştırmak. Kent Konseyinin 
bütün meclislerini, bütün organları-
nı en aktif şekilde hayata geçirmek 
istiyoruz. Bu anlamda yer konusu 
bizim için önemliydi. Kent Konseyimi-
ze bizim en önemli binalarımızdan bir 
tanesi olan Selçuklu Kongre 

Merkezimizde bir yer tahsis ettik. 
Mevcut düzenlemeler bittikten sonra 
Kent Konseyimizin idari binası Selçuk-
lu Kongre Merkezimizde olacak. Bütün 
meclis çalışmalarıyla ilgili planlamalar 
da orada yapma imkanımız olacak. 
Meclis çalışmaları mevcut oluştur-
duğumuz meclis üzerinden devam 
ediyor ama son dönemde pandemi ile 
birlikte de çevrenin ne kadar önemli 
olduğu ve çevre ile ilgili yapacağımız 
çalışmaların geleceğimiz için ne kadar 
önemli olduğunu bir kez daha görmüş 
olduk. Son bir yıl içerisinde yaşamış 
olduğumuz süreçler bize çevrenin, 
tarımın, suyun, havanın, toprağın ne 
kadar değerli olduğunu bir kez daha 
göstermiş oldu. Bugün Marmara’da 
yaşanan süreçler, müsilaj problemi 
yine aynı şekilde çevrenin önemini bir 
kez daha ortaya koydu. Yaşadığımız 
süreçler bizim bütün planlamalarımız-
da çevrenin birinci önceliğimiz olması 
gerektiğini bir kez daha göstermiş 
oldu. Bu noktada Kent Konseyimi-
zin Çevre ve Sıfır Atık platformunu 
oluşturmuş olması ve sonra Çevre ve 
Sıfır Atık Meclisinin oluşturulması 
hakikaten önemli. İnşallah Türkiye’ye 
örnek olacak çalışmayı Selçuklu’muz-
da gerçekleştiriyoruz. Ben bu noktada 
emeği geçen bütün arkadaşlarımıza 
ayrı ayrı teşekkür ediyorum.” şeklinde 
konuştu.

 “BURADA YAPACAĞIMIZ 
ÇALIŞMALAR TÜRKİYE’YE ÖRNEK 

OLACAK”

Çevre ve Sıfır Atık meclisi ile 
önemli bir amaca hizmet ettiklerini 
belirten Başkan Pekyatırmacı, “Burda 
şöyle bir hedef koyduk; Çevre ve Sıfır 
Atık Platformu ile birlikte arzu ediyo-
ruz ki Konya’mızda yaşayan herkes 
birer gönüllü olsun. Bütün bireyler 
7’den 70’e herkes çevre gönüllüsü 
olsun ve çevre ile ilgili hassasiyetleri 
herkes taşısın ve bu noktada yapılması 
gereken ne varsa herkes üzerine dü-
şen görevi yerine getirsin. Bizim her 
sene iki anket yapıyoruz. Yaptığımız 
anketlerde bizi mutlu eden ve mutsuz 
eden iki sonuç var. Birinci sırada 
problem olarak ortaya konan şey çevre 
kirliliği. İnsanlar çevre kirliliğinden 
rahatsız olduklarını ifade ediyorlar. 
Görüyoruz ki bir kirlilik problemi var. 
Dışarıda olmaması gereken bazı ma-

teryallerin çevrede olmasından kay-
naklanan bir çevre kirliliği var. Bunun 
insanlar tarafından bir problem olarak 
görülmesi bizim için güzel bir şey 
çünkü insanların bunu önemsediğini, 
çevreyi dikkate aldığını gösteriyor. 
Bir taraftan da üzülüyoruz maalesef 
bunu şikayet konusu eden insanımız 
aynı atığı üreten insanımız. Farklı 
kişiler bu atığı üretmiyor, bu atığı biz 
üretiyoruz. Aslında bunun çözümü 
kirletmemek, atmamak, çözümü 
çevreye karşı daha duyarlı olmak ve 
gerektiği yerde gerektiği şekilde in-
sanlarımızı uyarmak. Bunu doğru bir 
şekilde yapabilirsek ben inanıyorum 
ki çok daha temiz, çok daha sağlıklı 
bir çevreyle bundan sonraki yaşantı-
mızı devam ettirebiliriz. Selçuklu’da 
ben gençlerimize, kadınlarımıza, 
tüm hemşehrilerimize güveniyorum. 
Herkes aynı duyarlılığa sahip. Yeter ki 
uyarıları doğru şekilde ortaya koyalım 
ve insanımızın içindeki çevre ile ilgili 
hassasiyetleri ortaya çıkaralım. Bu 
noktada ben platformun ve meclisin 
üzerine büyük görev düşeceğine ina-
nıyorum. Platformumuz bu anlamda 
şehrimizde farklı bir canlılık kazandır-
dı. İnşallah platformumuzla birlikte 
meclisimizin de çalışmalarıyla büyük 
sitelerden hemşehrilerimizin Çevre ve 
Sıfır Atık Meclisimize üye olmalarını, 
bulundukları sitelerde çevre ve sıfır 
atık konusunda çalışmalar yapmala-
rını bekliyorum. Bu noktada güzel bir 
yola çıktık. Hep birlikte Selçuklu için 
Konya için güzel çalışmalar yapaca-
ğız. Buradan başlattığımız çalışmalar 
inşallah Konya’ya daha sonra da 
Türkiye’ye yayılacaktır. Selçuklu her 
zaman öncü olmuştur, çevreyle ilgili 
yapacağımız bu çalışmalar da inşallah 
Türkiye’de öncü olacaktır.” ifadelerini 
kullandı.

SELÇUKLU’YA İKİNCİ 
KAYKAY PARKI

Selçuklu Belediyesi ilçeye yeni bir 
Kaykay parkı kazandırmaya hazırlanı-
yor. Geçtiğimiz yıl Sancak mahallesi-
ne kazandırılan parkın açılışı yapıla-
rak hem bölge sakinlerinin hem de 
çocukların bisiklet ve kaykay ile vakit 
geçirebilecekleri park kazandırılmıştı. 
Selçuklu Belediyesi Şeker Mahallesin-
de yeni bir Kaykay parkı daha kazan-
dıracak. 5 bin 283 metrekare alanda 
yapılan Kaykay parkı içerisinde 2 
Masa Tenisi, 2 Satranç, 1 Bocce, çizgi 
oyun grupları alanı, 3 trambolin, 375 
metre koşu yolu, 30 metrekare çıplak 
ayakla yürüyüş alanı ve parkurları 
izlemek için seyir tepesi bulunuyor. 
Parktaki toplam yeşil alan ise 2 bin 
180 metrekare.

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, yeni yapılan Kaykay 
parkında incelemelerde bulundu. 
Başkan Pekyatırmacı, alanda yapılan 
çalışmalar ve parkta yer alacak oyun 
gruplarını hakkında bilgi aldı.

SEYİR TEPESİ SIFIR ATIK

SPOR OKULLARI

 “ÇOCUKLAR BURADA 
GELENEKSEL OYUNLARIMIZI 

RAHATLIKLA OYNAYACAKLAR”

Geçen sene Konya’mızda ilk 
bisiklet ve kaykay parkının açılışını 
Sancak Mahallemizde gerçekleş-
tirmiştik. Çocuklarımız tarafından 
çok büyük ilgi gören bir park haline 
geldi. Tabiri caizse 7/24 çocukları-
mız tarafından kullanılıyor. Bu sene 
inşallah ikinci parkımızı yine şehir 
merkezinde Selçuk Mahallemizde 
hizmete kazandırmış olacağız. Burada 
çalışmalarımız devam ediyor. Park 
Bahçeler Müdürlüğümüzün ekipleri 
çok hızlı bir şekilde çalışmalarını 
sürdürüyorlar. 5200 metrekarelik 
bir alan içerisinde çocuklarımızın 
rahatlıkla bisikletlerine binebilecek-
leri, kaykaylarıyla rahatlıkla burada 
kayabilecekleri çok güzel bir parkı 
inşallah Konya’mıza kazandırıyoruz. 
Burada sadece bisiklet ve kaykay 
parkı olmayacak. Biz parklarımızda 
çocuklarımızın özgürce oynamalarını 
istiyoruz, özgürce hareket etmelerini 
istiyoruz.  Bu manada aslında bizim 
kültürümüzde olan bizim değerleri-
mizde olan pek çok oyunlarımız var. 
Daha önce biz bunları sokaklarda 
oynuyorduk, asfaltların üzerinde veya 
toprakta oynuyorduk. Burada artık 
çocuklarımıza bu geleneksel oyunları-
mızı rahatlıkla oynayabilecekleri alan-
larımızda kazandırıyoruz. Yaklaşık 
40 geleneksel oyunumuzu çocukla-
rımızın burada oynayabileceği farklı 
istasyonları parkımızın içerisinde 
oluşturuyoruz. Yine vatandaşlarımız 
buraya geldikleri zaman yalınayak 
yürüyebilecekleri, parkurlar üzerinde 
inşallah günün stresini günün elekt-
riğini burada atmış olacaklar. Hem 
çevre düzenlemesi ile hem yürüyüş 
parkuruyla, bisiklet ve kaykay parkıy-
la Konya’da, Konya’mızın merkezinde 
inşallah bir cazibe merkezi olacak. 
Park Bahçeler Müdürlüğümüzün he-
defi bütün Selçukludaki merkezdeki 
parklarımızda çocuklarımızın rahat-
lıkla oynayabilecekleri, yaşlılarımızın 
rahatlıkla gelip burada dinlenebile-
cekleri farklı alanları oluşturmak. Bu 
manada sürekli kendimizi geliştiri-
yoruz ve sürekli daha farklı projeler 
üretmeye gayret ediyoruz. İnşallah 
bu bisiklet ve kaykay parkıyla birlikte 
hem şehrimizin hem ülkemizin hem 
de mahallemizin bölgemizin bir 
ihtiyacını da karşılamış olacağız. 
Şimdiden vatandaşlarımıza, gençleri-
mize, çocuklarımıza hayırlı olmasını 
temenni ediyorum” dedi.

BAŞKAN PEKYATIRMACI CAMİDE 
ÇOCUKLARLA BİR ARAYA GELDİ

Fırsat buldukça çocuklarla ve 
gençlerle bir araya gelen Selçuklu 
Belediye Başkanı Ahmet Pekyatır-
macı Selçuklu Merkez Camii’nde 
Kuran eğitimi alan çocukları ziyaret 

etti. Başkan Pekyatırmacı Selçuklu 
Belediyesi Sanat Akademisi tara-
fından sahnelenen Hacivat Karagöz 
gölge oyununu da çocuklarla izleyerek 
onların heyecanına ortak oldu. Ayrıca 
Hacivat, Karagöz gölge oyunu yaz 
boyunca Selçuklu’daki camileri geze-
rek çocuklara keyifli anlar yaşatmaya 
devam edecek. 

Oyun sonrasında çocuklara hitap 
eden Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı cami merkezli 
hayatın çok önemli olduğuna vurgu 
yaptı. Başkan Pekyatırmacı sözlerini 
şöyle sürdürdü: “Sizleri böyle camide 
görmek bizi çok mutlu ediyor. Camide 
hem Kuran öğreniyor hem de temel 
dini bilgileri öğreniyorsunuz bu bizleri 
sevindiriyor. Sizlerin hoşuna giden 
Selçuklu Sanat Akademimizin sahne-
lediği Hacivat,Karagöz oyunumuz da 
bundan sonra tüm camileri dolaşacak 
ve Kuran öğrenen tüm çocuklarımız 
bu keyifli oyunu izleyebilecek. Siz 
bizim geleceğimizsiniz bizler inşallah 
bundan sonraki süreçlerde de dini 
bilgilerin yanında milli ve manevi 
değerleri öğrenmenize katkı sağla-
maya devam edeceğiz. Gelecekte 
bütün makamlarda sizler olacaksınız o 
yüzden sizlerin en iyi şekilde yetişme-
si ve tüm donanımlara sahip olmanız 
bizler için çok önemli. Sizi burada 
gördüğümüz için son derece mut-
luyuz. Camileri hiç bırakmayın okul 
döneminde de mutlaka camiye gelin. 
Camide hem eğitim alıyorsunuz hem 
sohbet ediyorsunuz hem de oyunlar 
oynuyorsunuz böylelikle hem günü 
dolu dolu geçiriyorsunuz hem de Allah 
nezdinde kıymetli ve değerli bir yerde 
oluyorsunuz. Her zaman sizleri burada 
görmek istiyoruz.” 

Başkan Pekyatırmacı eğitim alan 
sınıfları da ziyaret ederek çocuklarla 
sohbet etti. 

SELÇUKLU BELEDİYESİ’NDEN AŞI 
KAMPANYASINA DESTEK

Tüm dünyayı etkisi altına alan Ko-
vid-19 virüsü ile mücadelede aşılama 
çalışmaları hızla sürüyor. Selçuklu 
Belediyesi aşılama kampanyalarına 
hizmet binası içerisinde kurduğu aşı 
stantları ile destek oluyor. Selçuklu 
Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı 
da aşı uygulama noktasını ziyaret ede-
rek aşı olan personel ve vatandaşlarla 
sohbet ederek aşı olmanın önemine 
vurgu yaptı. 

2 gün boyunca Selçuklu Belediyesi 
hizmet binasında devam edecek olan 
aşı uygulamasından belediye perso-
neli ve aşı olmak isteyen vatandaşlar 
yararlanabiliyor. 

İl Sağlık Müdürlüğüne bağlı 
ekiplerince belediye hizmet binasında 
gerçekleştirilen aşı uygulaması birinci 
doz ya da ikinci doz zamanı gelen 
personele ve vatandaşlara gerçekleşti-
riliyor. Ekipler isteğe göre Sınovac ya 
da Biontech aşısı uyguluyor. 
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yapmıştık ama pandemi sürecinden 
dolayı Kent Konseyimizi aktif bir şekil-
de çalıştıramadık. Bugüne kadar yaptı-
ğımız planlamalar, organizasyonlar 
kapsamında da çok sınırlı da olsa bazı 
çalışmaları icra ettik. Bundan sonra 
hedefimiz Kent Konseyini çok aktif bir 
şekilde çalıştırmak. Kent Konseyinin 
bütün meclislerini, bütün organları-
nı en aktif şekilde hayata geçirmek 
istiyoruz. Bu anlamda yer konusu 
bizim için önemliydi. Kent Konseyimi-
ze bizim en önemli binalarımızdan bir 
tanesi olan Selçuklu Kongre 

Merkezimizde bir yer tahsis ettik. 
Mevcut düzenlemeler bittikten sonra 
Kent Konseyimizin idari binası Selçuk-
lu Kongre Merkezimizde olacak. Bütün 
meclis çalışmalarıyla ilgili planlamalar 
da orada yapma imkanımız olacak. 
Meclis çalışmaları mevcut oluştur-
duğumuz meclis üzerinden devam 
ediyor ama son dönemde pandemi ile 
birlikte de çevrenin ne kadar önemli 
olduğu ve çevre ile ilgili yapacağımız 
çalışmaların geleceğimiz için ne kadar 
önemli olduğunu bir kez daha görmüş 
olduk. Son bir yıl içerisinde yaşamış 
olduğumuz süreçler bize çevrenin, 
tarımın, suyun, havanın, toprağın ne 
kadar değerli olduğunu bir kez daha 
göstermiş oldu. Bugün Marmara’da 
yaşanan süreçler, müsilaj problemi 
yine aynı şekilde çevrenin önemini bir 
kez daha ortaya koydu. Yaşadığımız 
süreçler bizim bütün planlamalarımız-
da çevrenin birinci önceliğimiz olması 
gerektiğini bir kez daha göstermiş 
oldu. Bu noktada Kent Konseyimi-
zin Çevre ve Sıfır Atık platformunu 
oluşturmuş olması ve sonra Çevre ve 
Sıfır Atık Meclisinin oluşturulması 
hakikaten önemli. İnşallah Türkiye’ye 
örnek olacak çalışmayı Selçuklu’muz-
da gerçekleştiriyoruz. Ben bu noktada 
emeği geçen bütün arkadaşlarımıza 
ayrı ayrı teşekkür ediyorum.” şeklinde 
konuştu.

 “BURADA YAPACAĞIMIZ 
ÇALIŞMALAR TÜRKİYE’YE ÖRNEK 

OLACAK”

Çevre ve Sıfır Atık meclisi ile 
önemli bir amaca hizmet ettiklerini 
belirten Başkan Pekyatırmacı, “Burda 
şöyle bir hedef koyduk; Çevre ve Sıfır 
Atık Platformu ile birlikte arzu ediyo-
ruz ki Konya’mızda yaşayan herkes 
birer gönüllü olsun. Bütün bireyler 
7’den 70’e herkes çevre gönüllüsü 
olsun ve çevre ile ilgili hassasiyetleri 
herkes taşısın ve bu noktada yapılması 
gereken ne varsa herkes üzerine dü-
şen görevi yerine getirsin. Bizim her 
sene iki anket yapıyoruz. Yaptığımız 
anketlerde bizi mutlu eden ve mutsuz 
eden iki sonuç var. Birinci sırada 
problem olarak ortaya konan şey çevre 
kirliliği. İnsanlar çevre kirliliğinden 
rahatsız olduklarını ifade ediyorlar. 
Görüyoruz ki bir kirlilik problemi var. 
Dışarıda olmaması gereken bazı ma-

teryallerin çevrede olmasından kay-
naklanan bir çevre kirliliği var. Bunun 
insanlar tarafından bir problem olarak 
görülmesi bizim için güzel bir şey 
çünkü insanların bunu önemsediğini, 
çevreyi dikkate aldığını gösteriyor. 
Bir taraftan da üzülüyoruz maalesef 
bunu şikayet konusu eden insanımız 
aynı atığı üreten insanımız. Farklı 
kişiler bu atığı üretmiyor, bu atığı biz 
üretiyoruz. Aslında bunun çözümü 
kirletmemek, atmamak, çözümü 
çevreye karşı daha duyarlı olmak ve 
gerektiği yerde gerektiği şekilde in-
sanlarımızı uyarmak. Bunu doğru bir 
şekilde yapabilirsek ben inanıyorum 
ki çok daha temiz, çok daha sağlıklı 
bir çevreyle bundan sonraki yaşantı-
mızı devam ettirebiliriz. Selçuklu’da 
ben gençlerimize, kadınlarımıza, 
tüm hemşehrilerimize güveniyorum. 
Herkes aynı duyarlılığa sahip. Yeter ki 
uyarıları doğru şekilde ortaya koyalım 
ve insanımızın içindeki çevre ile ilgili 
hassasiyetleri ortaya çıkaralım. Bu 
noktada ben platformun ve meclisin 
üzerine büyük görev düşeceğine ina-
nıyorum. Platformumuz bu anlamda 
şehrimizde farklı bir canlılık kazandır-
dı. İnşallah platformumuzla birlikte 
meclisimizin de çalışmalarıyla büyük 
sitelerden hemşehrilerimizin Çevre ve 
Sıfır Atık Meclisimize üye olmalarını, 
bulundukları sitelerde çevre ve sıfır 
atık konusunda çalışmalar yapmala-
rını bekliyorum. Bu noktada güzel bir 
yola çıktık. Hep birlikte Selçuklu için 
Konya için güzel çalışmalar yapaca-
ğız. Buradan başlattığımız çalışmalar 
inşallah Konya’ya daha sonra da 
Türkiye’ye yayılacaktır. Selçuklu her 
zaman öncü olmuştur, çevreyle ilgili 
yapacağımız bu çalışmalar da inşallah 
Türkiye’de öncü olacaktır.” ifadelerini 
kullandı.

SELÇUKLU’YA İKİNCİ 
KAYKAY PARKI

Selçuklu Belediyesi ilçeye yeni bir 
Kaykay parkı kazandırmaya hazırlanı-
yor. Geçtiğimiz yıl Sancak mahallesi-
ne kazandırılan parkın açılışı yapıla-
rak hem bölge sakinlerinin hem de 
çocukların bisiklet ve kaykay ile vakit 
geçirebilecekleri park kazandırılmıştı. 
Selçuklu Belediyesi Şeker Mahallesin-
de yeni bir Kaykay parkı daha kazan-
dıracak. 5 bin 283 metrekare alanda 
yapılan Kaykay parkı içerisinde 2 
Masa Tenisi, 2 Satranç, 1 Bocce, çizgi 
oyun grupları alanı, 3 trambolin, 375 
metre koşu yolu, 30 metrekare çıplak 
ayakla yürüyüş alanı ve parkurları 
izlemek için seyir tepesi bulunuyor. 
Parktaki toplam yeşil alan ise 2 bin 
180 metrekare.

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, yeni yapılan Kaykay 
parkında incelemelerde bulundu. 
Başkan Pekyatırmacı, alanda yapılan 
çalışmalar ve parkta yer alacak oyun 
gruplarını hakkında bilgi aldı.

SEYİR TEPESİ SIFIR ATIK
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 “ÇOCUKLAR BURADA 
GELENEKSEL OYUNLARIMIZI 

RAHATLIKLA OYNAYACAKLAR”

Geçen sene Konya’mızda ilk 
bisiklet ve kaykay parkının açılışını 
Sancak Mahallemizde gerçekleş-
tirmiştik. Çocuklarımız tarafından 
çok büyük ilgi gören bir park haline 
geldi. Tabiri caizse 7/24 çocukları-
mız tarafından kullanılıyor. Bu sene 
inşallah ikinci parkımızı yine şehir 
merkezinde Selçuk Mahallemizde 
hizmete kazandırmış olacağız. Burada 
çalışmalarımız devam ediyor. Park 
Bahçeler Müdürlüğümüzün ekipleri 
çok hızlı bir şekilde çalışmalarını 
sürdürüyorlar. 5200 metrekarelik 
bir alan içerisinde çocuklarımızın 
rahatlıkla bisikletlerine binebilecek-
leri, kaykaylarıyla rahatlıkla burada 
kayabilecekleri çok güzel bir parkı 
inşallah Konya’mıza kazandırıyoruz. 
Burada sadece bisiklet ve kaykay 
parkı olmayacak. Biz parklarımızda 
çocuklarımızın özgürce oynamalarını 
istiyoruz, özgürce hareket etmelerini 
istiyoruz.  Bu manada aslında bizim 
kültürümüzde olan bizim değerleri-
mizde olan pek çok oyunlarımız var. 
Daha önce biz bunları sokaklarda 
oynuyorduk, asfaltların üzerinde veya 
toprakta oynuyorduk. Burada artık 
çocuklarımıza bu geleneksel oyunları-
mızı rahatlıkla oynayabilecekleri alan-
larımızda kazandırıyoruz. Yaklaşık 
40 geleneksel oyunumuzu çocukla-
rımızın burada oynayabileceği farklı 
istasyonları parkımızın içerisinde 
oluşturuyoruz. Yine vatandaşlarımız 
buraya geldikleri zaman yalınayak 
yürüyebilecekleri, parkurlar üzerinde 
inşallah günün stresini günün elekt-
riğini burada atmış olacaklar. Hem 
çevre düzenlemesi ile hem yürüyüş 
parkuruyla, bisiklet ve kaykay parkıy-
la Konya’da, Konya’mızın merkezinde 
inşallah bir cazibe merkezi olacak. 
Park Bahçeler Müdürlüğümüzün he-
defi bütün Selçukludaki merkezdeki 
parklarımızda çocuklarımızın rahat-
lıkla oynayabilecekleri, yaşlılarımızın 
rahatlıkla gelip burada dinlenebile-
cekleri farklı alanları oluşturmak. Bu 
manada sürekli kendimizi geliştiri-
yoruz ve sürekli daha farklı projeler 
üretmeye gayret ediyoruz. İnşallah 
bu bisiklet ve kaykay parkıyla birlikte 
hem şehrimizin hem ülkemizin hem 
de mahallemizin bölgemizin bir 
ihtiyacını da karşılamış olacağız. 
Şimdiden vatandaşlarımıza, gençleri-
mize, çocuklarımıza hayırlı olmasını 
temenni ediyorum” dedi.

BAŞKAN PEKYATIRMACI CAMİDE 
ÇOCUKLARLA BİR ARAYA GELDİ

Fırsat buldukça çocuklarla ve 
gençlerle bir araya gelen Selçuklu 
Belediye Başkanı Ahmet Pekyatır-
macı Selçuklu Merkez Camii’nde 
Kuran eğitimi alan çocukları ziyaret 

etti. Başkan Pekyatırmacı Selçuklu 
Belediyesi Sanat Akademisi tara-
fından sahnelenen Hacivat Karagöz 
gölge oyununu da çocuklarla izleyerek 
onların heyecanına ortak oldu. Ayrıca 
Hacivat, Karagöz gölge oyunu yaz 
boyunca Selçuklu’daki camileri geze-
rek çocuklara keyifli anlar yaşatmaya 
devam edecek. 

Oyun sonrasında çocuklara hitap 
eden Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı cami merkezli 
hayatın çok önemli olduğuna vurgu 
yaptı. Başkan Pekyatırmacı sözlerini 
şöyle sürdürdü: “Sizleri böyle camide 
görmek bizi çok mutlu ediyor. Camide 
hem Kuran öğreniyor hem de temel 
dini bilgileri öğreniyorsunuz bu bizleri 
sevindiriyor. Sizlerin hoşuna giden 
Selçuklu Sanat Akademimizin sahne-
lediği Hacivat,Karagöz oyunumuz da 
bundan sonra tüm camileri dolaşacak 
ve Kuran öğrenen tüm çocuklarımız 
bu keyifli oyunu izleyebilecek. Siz 
bizim geleceğimizsiniz bizler inşallah 
bundan sonraki süreçlerde de dini 
bilgilerin yanında milli ve manevi 
değerleri öğrenmenize katkı sağla-
maya devam edeceğiz. Gelecekte 
bütün makamlarda sizler olacaksınız o 
yüzden sizlerin en iyi şekilde yetişme-
si ve tüm donanımlara sahip olmanız 
bizler için çok önemli. Sizi burada 
gördüğümüz için son derece mut-
luyuz. Camileri hiç bırakmayın okul 
döneminde de mutlaka camiye gelin. 
Camide hem eğitim alıyorsunuz hem 
sohbet ediyorsunuz hem de oyunlar 
oynuyorsunuz böylelikle hem günü 
dolu dolu geçiriyorsunuz hem de Allah 
nezdinde kıymetli ve değerli bir yerde 
oluyorsunuz. Her zaman sizleri burada 
görmek istiyoruz.” 

Başkan Pekyatırmacı eğitim alan 
sınıfları da ziyaret ederek çocuklarla 
sohbet etti. 

SELÇUKLU BELEDİYESİ’NDEN AŞI 
KAMPANYASINA DESTEK

Tüm dünyayı etkisi altına alan Ko-
vid-19 virüsü ile mücadelede aşılama 
çalışmaları hızla sürüyor. Selçuklu 
Belediyesi aşılama kampanyalarına 
hizmet binası içerisinde kurduğu aşı 
stantları ile destek oluyor. Selçuklu 
Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı 
da aşı uygulama noktasını ziyaret ede-
rek aşı olan personel ve vatandaşlarla 
sohbet ederek aşı olmanın önemine 
vurgu yaptı. 

2 gün boyunca Selçuklu Belediyesi 
hizmet binasında devam edecek olan 
aşı uygulamasından belediye perso-
neli ve aşı olmak isteyen vatandaşlar 
yararlanabiliyor. 

İl Sağlık Müdürlüğüne bağlı 
ekiplerince belediye hizmet binasında 
gerçekleştirilen aşı uygulaması birinci 
doz ya da ikinci doz zamanı gelen 
personele ve vatandaşlara gerçekleşti-
riliyor. Ekipler isteğe göre Sınovac ya 
da Biontech aşısı uyguluyor. 
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Kronik hastalığı ya da alerji öykü-
sü olan vatandaşlar ise hastaneye 
yönlendirilerek aşılarının hastane 
ortamında yapılması sağlanıyor.

“KISITLAMALI GÜNLERE 
DÖNMEMEK İÇİN DUYARLI 

OLALIM”

Aşının virüse karşı en etkili çözüm 
olduğunu belirten Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, “Bu 
sürecin nereye gideceğini kestire-
miyoruz. Bildiğimiz tek şey şu an en 
koruyucu etken olan aşı yaptırmak. 
Bu konu şu an herkesin neredeyse 
milli bir görevi haline geldi. Bayram 
sürecinde gördük ki aşı karşıtı olan 
kimseler bir gün geliyor bu virüse 
yakalanıyor ve geri dönülemez bazı 
süreçleri başlatmış oluyorlar. Mümkün 
olduğu kadar aşı olmamız ve çevre-
mizdekileri bu konuda uyarmamız 
gerekiyor. Belediye olarak İl Sağlık 
Müdürlüğümüzün desteğiyle aşıyı 
personelimizin ve vatandaşın ayağına 
kadar getirdik. Tüm hemşehrilerimizi 
belediye hizmet binamızda kurulan aşı 
standına aşı olmaya bekliyorum. Tek-
rardan kısıtlamalı günlere dönmemek 
adına lütfen duyarlı olalım. Unutma-
yalım ki virüse karşı en etkili yöntem 
aşıdır.” şeklinde konuştu.

YAZIR KARAKOL BİNASI 
YÜKSELİYOR

Selçuklu Belediyesi tarafından 
Yazır Mahallesi’ne kazandırılacak olan 
Yazır Karakol Binası’nda çalışmalar 
aralıksız sürdürülüyor. Mahallenin 
önemli bir eksiğini tamamlayacak olan 
karakol binasının ekim ayı içerisinde 

tamamlanması planlanıyor. 
Selçuklu Belediyesi mahallele-

rin ihtiyaçları doğrultusunda ilçe-
nin farklı noktalarına yeni hizmet 
binaları kazandırmaya devam ediyor. 
Bu kapsamda ilçenin yoğun nüfuslu 
mahallerinden olan Yazır’a yapıla-
cak olan karakol binasında inşaat 
çalışmaları devam ediyor.  Bodrum, 
zemin ve üzerinde iki kattan oluşan 
Yazır Karakol Binası tamamlandığında 
içerisinde 4 adet nezarethane, teknik 
alanlar, bürolar, toplantı odası, mut-
fak, çok amaçlı salon, yemek salonu, 
çalışma odası, aktivite ve kondisyon 
odası, soyunma odası ve duşlar yer 
alacak.  Ekim ayında açılması planla-
nan merkez 5 milyon 900 bin TL’ye 
mal olacak. 

“SELÇUKLU’YA YAKIŞIR BİR 
KARAKOL BİNASI İNŞA EDİYORUZ”  

Selçuklu’nun gelişerek büyü-
düğünü buna bağlı olarak mahalle 
ihtiyaçlarının da arttığını ifade eden 
Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı,”Konya Valimizin ön-
cülüğünde Emniyet Müdürlüğümüz 
ile protokolünü imzaladığımız Yazır 
Karakol Binasının yapımını sürdü-
rüyoruz. 2 bin metrekarelik inşaat 
alanıyla çok güzel bir hizmet binasını 
Yazır Mahallemize kazandıracağız. 
Merkez tamamlandığında emniyet 
teşkilatımızın vatandaşlarımıza güzel 
bir ortamda hizmet sunmasına katkı 
sağlayacak. İnşallah Ekim ayı içinde 
tamamlayıp hemşehrilerimize hizmet 
vermesini hedefliyoruz. Yatırımımızın 
ilçemize, emniyet camiamıza ve şeh-
rimize hayırlar getirmesini diliyorum” 
diye konuştu.
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Kronik hastalığı ya da alerji öykü-
sü olan vatandaşlar ise hastaneye 
yönlendirilerek aşılarının hastane 
ortamında yapılması sağlanıyor.

“KISITLAMALI GÜNLERE 
DÖNMEMEK İÇİN DUYARLI 

OLALIM”

Aşının virüse karşı en etkili çözüm 
olduğunu belirten Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, “Bu 
sürecin nereye gideceğini kestire-
miyoruz. Bildiğimiz tek şey şu an en 
koruyucu etken olan aşı yaptırmak. 
Bu konu şu an herkesin neredeyse 
milli bir görevi haline geldi. Bayram 
sürecinde gördük ki aşı karşıtı olan 
kimseler bir gün geliyor bu virüse 
yakalanıyor ve geri dönülemez bazı 
süreçleri başlatmış oluyorlar. Mümkün 
olduğu kadar aşı olmamız ve çevre-
mizdekileri bu konuda uyarmamız 
gerekiyor. Belediye olarak İl Sağlık 
Müdürlüğümüzün desteğiyle aşıyı 
personelimizin ve vatandaşın ayağına 
kadar getirdik. Tüm hemşehrilerimizi 
belediye hizmet binamızda kurulan aşı 
standına aşı olmaya bekliyorum. Tek-
rardan kısıtlamalı günlere dönmemek 
adına lütfen duyarlı olalım. Unutma-
yalım ki virüse karşı en etkili yöntem 
aşıdır.” şeklinde konuştu.

YAZIR KARAKOL BİNASI 
YÜKSELİYOR

Selçuklu Belediyesi tarafından 
Yazır Mahallesi’ne kazandırılacak olan 
Yazır Karakol Binası’nda çalışmalar 
aralıksız sürdürülüyor. Mahallenin 
önemli bir eksiğini tamamlayacak olan 
karakol binasının ekim ayı içerisinde 

tamamlanması planlanıyor. 
Selçuklu Belediyesi mahallele-

rin ihtiyaçları doğrultusunda ilçe-
nin farklı noktalarına yeni hizmet 
binaları kazandırmaya devam ediyor. 
Bu kapsamda ilçenin yoğun nüfuslu 
mahallerinden olan Yazır’a yapıla-
cak olan karakol binasında inşaat 
çalışmaları devam ediyor.  Bodrum, 
zemin ve üzerinde iki kattan oluşan 
Yazır Karakol Binası tamamlandığında 
içerisinde 4 adet nezarethane, teknik 
alanlar, bürolar, toplantı odası, mut-
fak, çok amaçlı salon, yemek salonu, 
çalışma odası, aktivite ve kondisyon 
odası, soyunma odası ve duşlar yer 
alacak.  Ekim ayında açılması planla-
nan merkez 5 milyon 900 bin TL’ye 
mal olacak. 

“SELÇUKLU’YA YAKIŞIR BİR 
KARAKOL BİNASI İNŞA EDİYORUZ”  

Selçuklu’nun gelişerek büyü-
düğünü buna bağlı olarak mahalle 
ihtiyaçlarının da arttığını ifade eden 
Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı,”Konya Valimizin ön-
cülüğünde Emniyet Müdürlüğümüz 
ile protokolünü imzaladığımız Yazır 
Karakol Binasının yapımını sürdü-
rüyoruz. 2 bin metrekarelik inşaat 
alanıyla çok güzel bir hizmet binasını 
Yazır Mahallemize kazandıracağız. 
Merkez tamamlandığında emniyet 
teşkilatımızın vatandaşlarımıza güzel 
bir ortamda hizmet sunmasına katkı 
sağlayacak. İnşallah Ekim ayı içinde 
tamamlayıp hemşehrilerimize hizmet 
vermesini hedefliyoruz. Yatırımımızın 
ilçemize, emniyet camiamıza ve şeh-
rimize hayırlar getirmesini diliyorum” 
diye konuştu.
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Karatay Belediye Başkanı Hasan 
Kılca, ilçede yapılan yatırım-
larla ilgili değerlendirmelerde 

bulundu. Göreve geldikleri günden buya-
na ilçede önemli yatırımlar yaptıklarının 
altını çizen Başkan Kılca, “Bu şehirde ça-
lışmaktan özellikle Selçuklu’nun başşehri, 
Hazreti Mevlana’nı Şemsi Tebriz’inin 
metfun bulunduğu şehirde çalışmaktan 
ve buraya hizmet etmekten ne kadar şük-
retsek azdır diye düşünüyorum. Rabbim 
gayretimizi artırsın. Hep birlikte inşallah 
bu şehre hizmet etmeye devam edelim” 
dedi. Başkan Kılca, ilçedeki tüm yatırım-
ların vatandaşla yapılan istişareler sonu-
cunda, bölgesel ihtiyaçlara göre şekillen-
diğini belirtirken, ilçenin bu yıl büyük ses 
getiren Lavanta üretimiyle ilgili ise Ar-Ge 
çalışmalarının yapıldığını, lavantayla üre-
tilen ürünlerin seri üretime geçilmesinin 
planlandığını dile getirdi. 

‘MEVLANA MÜZESİ ARKASINDA 
KENTSEL DÖNÜŞÜM ÇALIŞMALARI 

SÜRÜYOR’

Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca 
Mevlana Türbesinin arkasında kentsel 
dönüşüm çalışmalarının devam ettiği 
ifade ederek yakın zamanda bu 
alana kazandıracakları projeyi 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 

Erdoğan tarafından kamuoyu ile paylaşa-
caklarını ifade etti. 

‘KARATAY TERMAL TATİL
 KÖYÜ BÜYÜYOR’

Belediye tarafından Konya’ya kazan-
dırdıkları Karatay Termal Tatil 
Köyü’nü genişletmek amacı 
ile çalışmalarının sürdü-

ğünü ifade eden Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca, “Karatay Termal Tatil Köyü-
nü genişletmek için bir proje hazırlığı içe-
risindeyiz. Konsepte ilave edeceğimiz otel 
projemiz var. Karatay Termal Tesislerine 
hem Konya’dan hem de Konya dışından 
yoğun bir talep var. Termal tesislerde 

Altyapı ve üstyapı çalışmalarının dışında eğitimden sağlığa, sosyal alanlardan spora birçok 
alanda dikkat çeken yatırımlara imza atan Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca, ilçeye kazandırılan 

tüm hizmetlerin istişare ve bölgesel ihtiyaçlar doğrultusunda şekillendiğini söyledi 

İHTİYACA GÖRE HİZMET 

HOBİ BAHÇELERİ

kalan misafirlerimizin de memnuniyetleri 
ise oldukça yüksek.  Konyalı hemşerileri-
miz kaplıcaları seviyorlar. Karatay Termal 
Tesislerimizi büyütmek adına çalışmaları-
mızı sürdürüyoruz” diye konuştu.

‘OBRUK HANI RESTERASYONU 
TAMAMLANDI’

Selçuklu dönemi kervansarayı ‘Obruk 
Hanı’nda çalışmaların da tamamlandığını 
ifade eden Başkan Kılca, şöyle devam etti, 
“Obruk Hanı restorasyonu tamamlandı. 
Obruk Hanı’nda çalışmalar başlamadan 
önce bile bu hanın Kapadokya yolu üze-
rinde olması sebebiyle günlük en az 100 
otobüs uğruyordu. Obruk gölü çok büyü-
leyeceği bir göl. Doğa harikası. Bu alanı 
Jeopark şeklinde düzenliyoruz. Obruk 
Han’ında çevre düzenleme çalışmaları de-
vam ediyor.  Obruk Han’ın etrafına Han’a 
gelen kişilerin ihtiyaçlarını giderecek alan-
lar inşa ediyoruz.  Obruk Han 800 yıllık 
bir tarih. Selçuklular döneminde her 30 
kilometreye bir han inşa edilmiş. Ticarete 
önem verilmiş. Han’da da hayvanların 
gidişine kadar yemleri devlet tarafından 
karşılanmış. Burada Müslümanların üç, 
gayrimüslimlerin bir gün kalması ücretsiz.  
Yine Yağlıbayat’ta bir antik kent keşfedil-

di.  Bu bölgede bulunan yazıtlar köylüle-
rimizin bahçelerinde bulunuyor. Bir kısmı 
ise tarihi eserler ise köylülerin duvarın-
daydı. Müze Müdürlüğümüz bunları tek 
tek toplayarak numaralandırdı. Bulunan 
antik kentte Amfi Tiyatro alanında da kazı 
çalışmaları bu hafta başlıyor. Bu konuda 
gerekli izinler de alındı. Buradaki çalışma-
larımızı da Selçuk Üniversitesi, Kültür ve 
Turizm Bakanlığı ve Konya Müze Müdür-
lüğü ile gerçekleştiriyoruz. Bu projenin 
finansmanını Karatay Belediyesi olarak biz 
karşılıyoruz. Projemize Konya Büyükşehir 
Belediyemizde destek veriyor.” 

‘SOKAK SAĞLIŞLAŞTIRMA 
ÇALIŞMALARINA ÖNEM VERİYORUZ’

Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca 
göreve geldikleri günden bu yana sokak 
sağlıklaştırma çalışmalarına önem verdik-
lerini ifade ederek, “Sokak sağlıklaştırma 
çalışmalarımın önem veriyoruz.  Akçeşme 
Mahallemizde de sokak sağlıklaştırma ça-
lışmaları gerçekleştirdik. Akçeşme Mahal-
lesinin arka tarafından Eski Garaja kadar 
olan 100 bin metrekarede kamulaştırma 
çalışmalarımız devam ediyor. Şu anda yüz-
de 25’lerdeyiz” değerlendirmesi yaptı.

‘EĞİTİME YATIRIMI ÖNEMSİYORUZ’

Karatay Belediyesi olarak eğitime 
yapılan yatırımları önemsediklerini ifade 
eden Başkan Kılca, şunları kaydetti, “Ka-
ratay Bilim ve Sanat Merkezimiz adliye 
civarında öğrencilerimize hizmet veriyor. 
Şu anda tüm öğrencilerimiz burada eğitim 
görüyorlar.  Sezai Karakoç İmam Hatip 

Ortaokulu 24 ders-
likli okulumuzu 

tamamlayarak İl 

Milli Eğitim Müdürlüğümüze teslim ettik.  
Yine 24 derslikli Hamzaoğlu İlkokulunu 
tamamlayarak onu da İl Milli Eğitim Mü-
dürlüğümüze teslim ettik. 3 tane anaokulu 
1 tanesini ise İl Milli Eğitim Müdürlüğü-
müz Öğrenme Merkezi olarak değiştirdi. 
Bunları da tamamlayarak İl Milli Eğitim 
Müdürlüğümüze teslim ettik. Toplamda 
101 derslik görev sürecimizde tamam-
ladık. Şu anda da 3 tane okulumuzun 
da planlamasını gerçekleştiriyoruz. Tüm 
birinci sınıflarımıza çanta ve kırtasiye 
desteğimiz devam ediyor. Bu yıl da çanta 
ve kırtasiye desteğimiz devam edecek. Bu 
şekilde öğrenci velilerimize bir nebze de 
olsa katkı sunmuş oluyoruz. Tüm okulla-
rımıza TUBİTAK Popüler Bilim Yayınları 
kitaplığı kurduk. Bunları yaş gruplarına 
göre dağıtıyoruz. Bu da ilk defa Türkiye’de 
TUBİTAK ile Karatay Belediyemizin baş-
latmış olduğu bir proje. Şu anda tüm be-
lediyelerimiz bunu uygulamaya başladılar. 
RoboKaratay Projesini de KOP ile birlikte 
hayata geçirilen bir proje. Okullarımıza 
Robotik Kodlama Arduino sınıfları kuru-
yoruz. Şu anda 11 sınıfımız tamamlanmış 
durumda. İlçemizde bulunan tüm ortaokul 
öğrencilerimize Bilim ve Çocuk. Tüm lise 
öğrencilerine de Bilim ve Teknik dergileri-
ni evlerine gönderiyoruz.” 

‘MAHALLELERİMİZE AİLE SAĞLIĞI 
MERKEZİ KAZANDIRIYORUZ’

Karatay Belediyesi olarak ihtiyaç olan 
mahallere Aile Sağlığı Merkezleri kazan-
dırdıklarını da ifade eden Başkan Kılca, 
“Selim Sultan Mahallemizden mahalle-
mize Aile Sağlığı Merkezi kazandırılma-
sına adına bir talep geldi. Bizlerde Selim 
Sultan Mahallemizde bulunan Aile Sağlığı 
Merkezini yeniledik. Aile Sağlığı Merkezi-
miz 8 hekimlik bir yer. İlk basamak sağlık 
hiz- metleri oldukça önemli. 
Vatan- daşlarımızı buralarda 
tedavi görünce hastanelerimizi 
de fazla meşgul etmemiş olu-
yor” dedi. Karatay’da bulunan 

LAVANTA BAHÇESİ
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Karatay Belediye Başkanı Hasan 
Kılca, ilçede yapılan yatırım-
larla ilgili değerlendirmelerde 

bulundu. Göreve geldikleri günden buya-
na ilçede önemli yatırımlar yaptıklarının 
altını çizen Başkan Kılca, “Bu şehirde ça-
lışmaktan özellikle Selçuklu’nun başşehri, 
Hazreti Mevlana’nı Şemsi Tebriz’inin 
metfun bulunduğu şehirde çalışmaktan 
ve buraya hizmet etmekten ne kadar şük-
retsek azdır diye düşünüyorum. Rabbim 
gayretimizi artırsın. Hep birlikte inşallah 
bu şehre hizmet etmeye devam edelim” 
dedi. Başkan Kılca, ilçedeki tüm yatırım-
ların vatandaşla yapılan istişareler sonu-
cunda, bölgesel ihtiyaçlara göre şekillen-
diğini belirtirken, ilçenin bu yıl büyük ses 
getiren Lavanta üretimiyle ilgili ise Ar-Ge 
çalışmalarının yapıldığını, lavantayla üre-
tilen ürünlerin seri üretime geçilmesinin 
planlandığını dile getirdi. 

‘MEVLANA MÜZESİ ARKASINDA 
KENTSEL DÖNÜŞÜM ÇALIŞMALARI 

SÜRÜYOR’

Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca 
Mevlana Türbesinin arkasında kentsel 
dönüşüm çalışmalarının devam ettiği 
ifade ederek yakın zamanda bu 
alana kazandıracakları projeyi 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 

Erdoğan tarafından kamuoyu ile paylaşa-
caklarını ifade etti. 

‘KARATAY TERMAL TATİL
 KÖYÜ BÜYÜYOR’

Belediye tarafından Konya’ya kazan-
dırdıkları Karatay Termal Tatil 
Köyü’nü genişletmek amacı 
ile çalışmalarının sürdü-

ğünü ifade eden Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca, “Karatay Termal Tatil Köyü-
nü genişletmek için bir proje hazırlığı içe-
risindeyiz. Konsepte ilave edeceğimiz otel 
projemiz var. Karatay Termal Tesislerine 
hem Konya’dan hem de Konya dışından 
yoğun bir talep var. Termal tesislerde 

Altyapı ve üstyapı çalışmalarının dışında eğitimden sağlığa, sosyal alanlardan spora birçok 
alanda dikkat çeken yatırımlara imza atan Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca, ilçeye kazandırılan 

tüm hizmetlerin istişare ve bölgesel ihtiyaçlar doğrultusunda şekillendiğini söyledi 

İHTİYACA GÖRE HİZMET 

HOBİ BAHÇELERİ

kalan misafirlerimizin de memnuniyetleri 
ise oldukça yüksek.  Konyalı hemşerileri-
miz kaplıcaları seviyorlar. Karatay Termal 
Tesislerimizi büyütmek adına çalışmaları-
mızı sürdürüyoruz” diye konuştu.

‘OBRUK HANI RESTERASYONU 
TAMAMLANDI’

Selçuklu dönemi kervansarayı ‘Obruk 
Hanı’nda çalışmaların da tamamlandığını 
ifade eden Başkan Kılca, şöyle devam etti, 
“Obruk Hanı restorasyonu tamamlandı. 
Obruk Hanı’nda çalışmalar başlamadan 
önce bile bu hanın Kapadokya yolu üze-
rinde olması sebebiyle günlük en az 100 
otobüs uğruyordu. Obruk gölü çok büyü-
leyeceği bir göl. Doğa harikası. Bu alanı 
Jeopark şeklinde düzenliyoruz. Obruk 
Han’ında çevre düzenleme çalışmaları de-
vam ediyor.  Obruk Han’ın etrafına Han’a 
gelen kişilerin ihtiyaçlarını giderecek alan-
lar inşa ediyoruz.  Obruk Han 800 yıllık 
bir tarih. Selçuklular döneminde her 30 
kilometreye bir han inşa edilmiş. Ticarete 
önem verilmiş. Han’da da hayvanların 
gidişine kadar yemleri devlet tarafından 
karşılanmış. Burada Müslümanların üç, 
gayrimüslimlerin bir gün kalması ücretsiz.  
Yine Yağlıbayat’ta bir antik kent keşfedil-

di.  Bu bölgede bulunan yazıtlar köylüle-
rimizin bahçelerinde bulunuyor. Bir kısmı 
ise tarihi eserler ise köylülerin duvarın-
daydı. Müze Müdürlüğümüz bunları tek 
tek toplayarak numaralandırdı. Bulunan 
antik kentte Amfi Tiyatro alanında da kazı 
çalışmaları bu hafta başlıyor. Bu konuda 
gerekli izinler de alındı. Buradaki çalışma-
larımızı da Selçuk Üniversitesi, Kültür ve 
Turizm Bakanlığı ve Konya Müze Müdür-
lüğü ile gerçekleştiriyoruz. Bu projenin 
finansmanını Karatay Belediyesi olarak biz 
karşılıyoruz. Projemize Konya Büyükşehir 
Belediyemizde destek veriyor.” 

‘SOKAK SAĞLIŞLAŞTIRMA 
ÇALIŞMALARINA ÖNEM VERİYORUZ’

Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca 
göreve geldikleri günden bu yana sokak 
sağlıklaştırma çalışmalarına önem verdik-
lerini ifade ederek, “Sokak sağlıklaştırma 
çalışmalarımın önem veriyoruz.  Akçeşme 
Mahallemizde de sokak sağlıklaştırma ça-
lışmaları gerçekleştirdik. Akçeşme Mahal-
lesinin arka tarafından Eski Garaja kadar 
olan 100 bin metrekarede kamulaştırma 
çalışmalarımız devam ediyor. Şu anda yüz-
de 25’lerdeyiz” değerlendirmesi yaptı.

‘EĞİTİME YATIRIMI ÖNEMSİYORUZ’

Karatay Belediyesi olarak eğitime 
yapılan yatırımları önemsediklerini ifade 
eden Başkan Kılca, şunları kaydetti, “Ka-
ratay Bilim ve Sanat Merkezimiz adliye 
civarında öğrencilerimize hizmet veriyor. 
Şu anda tüm öğrencilerimiz burada eğitim 
görüyorlar.  Sezai Karakoç İmam Hatip 

Ortaokulu 24 ders-
likli okulumuzu 

tamamlayarak İl 

Milli Eğitim Müdürlüğümüze teslim ettik.  
Yine 24 derslikli Hamzaoğlu İlkokulunu 
tamamlayarak onu da İl Milli Eğitim Mü-
dürlüğümüze teslim ettik. 3 tane anaokulu 
1 tanesini ise İl Milli Eğitim Müdürlüğü-
müz Öğrenme Merkezi olarak değiştirdi. 
Bunları da tamamlayarak İl Milli Eğitim 
Müdürlüğümüze teslim ettik. Toplamda 
101 derslik görev sürecimizde tamam-
ladık. Şu anda da 3 tane okulumuzun 
da planlamasını gerçekleştiriyoruz. Tüm 
birinci sınıflarımıza çanta ve kırtasiye 
desteğimiz devam ediyor. Bu yıl da çanta 
ve kırtasiye desteğimiz devam edecek. Bu 
şekilde öğrenci velilerimize bir nebze de 
olsa katkı sunmuş oluyoruz. Tüm okulla-
rımıza TUBİTAK Popüler Bilim Yayınları 
kitaplığı kurduk. Bunları yaş gruplarına 
göre dağıtıyoruz. Bu da ilk defa Türkiye’de 
TUBİTAK ile Karatay Belediyemizin baş-
latmış olduğu bir proje. Şu anda tüm be-
lediyelerimiz bunu uygulamaya başladılar. 
RoboKaratay Projesini de KOP ile birlikte 
hayata geçirilen bir proje. Okullarımıza 
Robotik Kodlama Arduino sınıfları kuru-
yoruz. Şu anda 11 sınıfımız tamamlanmış 
durumda. İlçemizde bulunan tüm ortaokul 
öğrencilerimize Bilim ve Çocuk. Tüm lise 
öğrencilerine de Bilim ve Teknik dergileri-
ni evlerine gönderiyoruz.” 

‘MAHALLELERİMİZE AİLE SAĞLIĞI 
MERKEZİ KAZANDIRIYORUZ’

Karatay Belediyesi olarak ihtiyaç olan 
mahallere Aile Sağlığı Merkezleri kazan-
dırdıklarını da ifade eden Başkan Kılca, 
“Selim Sultan Mahallemizden mahalle-
mize Aile Sağlığı Merkezi kazandırılma-
sına adına bir talep geldi. Bizlerde Selim 
Sultan Mahallemizde bulunan Aile Sağlığı 
Merkezini yeniledik. Aile Sağlığı Merkezi-
miz 8 hekimlik bir yer. İlk basamak sağlık 
hiz- metleri oldukça önemli. 
Vatan- daşlarımızı buralarda 
tedavi görünce hastanelerimizi 
de fazla meşgul etmemiş olu-
yor” dedi. Karatay’da bulunan 
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Köprübaşı Polis Merkezini de yeniledikle-
rini anımsatan Kılca, “Bu polis merkezi-
mizi de daha modern bir şekilde Selçuklu 
mimarisini de binayı kazandırmış olduk” 
ifadelerini kullandı. 

‘4 YENİ KAPALI PAZAR ALANI 
KAZANDIRIYORUZ’

Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca, 
Karatay Belediyesi olarak ilçeye dört yeni 
Pazar alanı kazandıklarını ifade ederek, 
“Karatay’ımıza dört tane kapalı Pazar 
market kazandırıyoruz. Bunlardan Kalen-
derhane ve Araplar Pazarının yer tesli-
mini yaptık.  İnşa edeceğimiz pazarların 

üzerinde güneş enerji panelleri var.  Bu 
paneller enerji üretmenin yanında Karatay 
Belediyemize de gelir getirmiş olacak.” 
diye konuştu.

‘GLUTENSİZ EKMEĞİ ÖNEMSİYORUZ’

Karatay Belediyesi olarak Glutensiz Ek-
mek üretimini önemsediklerini ifade eden 
Başkan Hasan Kılca, “Glutensiz Ekmek üre-
timiz şehir dışını aştı. Aylık 300 bin üretim 
yaparak ülkemizdeki birçok şehre Glutensiz 
Ekmekleri gönderiyoruz. Glutensiz ürünler 
pahalı ürünlerdi. Bizler bu ürünleri vatan-
daşlarımıza ucuz ve ulaşabilecekleri şekilde 
ulaşmasını sağlamış olduk.” 

‘SOSYAL TESİS İNŞATLARIMIZI 
HIZLA SÜRÜYOR’

Karatay Belediyesi olarak mahalle 
sakinlerinden gelen sosyal tesis istedikle-
rini karşıladıklarını ve bu sosyal tesislerin 
inşaatında çalışmaların hızla sürdürdüğü-
nü de belirten Başkan Kılca, “Şu anda inşa 
ettiğimiz sosyal tesislerimizin 4. Bitme 
aşamasında. Orhangazi Sosyal Tesisimizin 
inşaatı tamamlandı. Bu sosyal tesisimizin 
temelini 9 ay öncesinde atmıştık. Hacı 
Sadık Sosyal Tesislerimizin kaba inşaatı 
devam ediyor.  Saraçoğlu Sosyal Tesisleri 
tamamlandı. Bu tesisimizi de Büyükşehir 
Belediyemize teslim ettik.  Akabe Sosyal 
Tesislerimizi de kısa sürede tamamlama-
yı hedefliyoruz. Bu sosyal tesisimizi de 
Büyükşehir Belediyemize KOMEK olarak 
kullanılması için teslim edeceğiz. İlçemize 
kazandırdığımız yatırımları 80 mahalle-
mizin muhtarları ve mahalle sakinleri ile 
görüşerek en çok mahallenin ihtiyaçları 
doğrultusunda inşa ediyoruz. Normalde 
Kooperatif yapma düşüncemiz yok idi. 
Geçtiğimiz günlerde Karakulak Mahal-
lemizde Akıncıpark Konut Yapı Koope-
ratifi’nin temelini attık. Kooperatifler o 
bölgeye müteahhitlerin gelmesini sağlıyor. 
Karatay Belediyemize ait Güneş Enerjisi 
tarlamız var. Burada da tükettiğimiz bu 
enerjiyi burada karşılıyoruz. Bu da bizim 
için çevre projesi. Konya’da Sıfır Atık 
çalışmalarını belediye olarak ilk defa bizler 
kendimiz gerçekleştiriyoruz. Sıfır Atık 
konusunda 20 bin haneye eğitim vermiş 
olduk. Aylık 400 Ton’a yakın sıfır atık 
topluyoruz.” 

KARATAY TERMAL

GLUTENSİZ EKMEK

LAVANTA BAHÇESİ KARATAY’IN 
MARKASI OLDU

İlçeye kazandırdıkları Lavanta Bah-
çesi’nin Karatay’ın bir markası olduğunu 
ifade eden Başkan Kılca, “Lavanta Bah-
çemiz bu yıl çok ses getiren bir projeydi. 
Bu alanımızı da genişletme çalışmalarını 
sürdürüyoruz. Lavanta Bahçesinin yanında 
bulunan 300 metrekare alana da lavanta 
ekmeği düşünüyoruz. Lavantayı da çiftçi-
lerimize öneriyoruz.  Lavanta Bahçemizin 
70 bin ziyaretçisi oldu” dedi.

‘HOBİ BAHÇELERİ YAŞAM 
ALANI OLUYOR’

Karatay Belediyesine ait olan hobi 
bahçelerinin vatandaşlar için yaşam alanı 
olduğunu ifade eden Kılca, “Karatay 
Belediyemize ait hobi bahçeleri vatan-
daşlarımız için bir yaşam alanı oluyor. 
Bu alanlarımız hafta sonunda yoğun ilgi 
görüyor. Hobi Bahçeleri vatandaşlarımız 
için terapi alanı oluyor”

‘KARATAY’A TRAFİK EĞİTİM PARKI 
KAZANDIRIYORUZ’

Karatay Belediyesi olarak Karatay’a 
Trafik Eğitim Parkı kazandırdıklarını 
da ifade eden Karatay Belediye 
Başkanı Hasan Kılca, “Karatay Trafik 
Eğitim Parkımız tamamlandığında 
ilçemizde bulunan öğrencilerimiz 
burada trafik kültürü ile ilgili eğitimler 
alacaklar. Böylece trafik kültürünü bu 
öğrencilerimize kazandırmış olacağız. Bu 
çalışmamızı İl Emniyet Müdürlüğü ve İl 
Milli Eğitim Müdürlüğümüz ile birlikte 
gerçekleştireceğiz.”

‘YEŞİL KUŞAK ALANLAR 
OLUŞTURUYORUZ’

Karatay Belediyesi olarak Karatay’a 
yeşil kuşak alanları oluşturduklarını ifade 
eden Kılca, “Karatay Belediyesi olarak 
yeşil kuşak park alanlarımız var. Planla-
rımız ve kentsel dönüşüm çalışmalarımız 
tamamlanınca şehrimiz çok güzel ola-
cak. Yeşil kuşak parklarımız ile Karatay 
daha yaşanabilir ve daha yeşil bir hale 
bürünüyor.  Doğuş Parkımızı da tamam-
ladık. Akabe Parkı inşaatı devam ediyor. 
Ulubatlı Hasan Parkı inşaatı da devam 
ediyor. Çelebi Parkı inşaatı da devam 
ediyor. 24 parkımızın da ihalesine çıktık. 
Bu alanlarında inşaatları devam ediyor. 
Makine parkımızı tamamen yeniledik. Bu 
da önemliydi. Asfalta rekorlar kırıyoruz. 
Asfalta hedefimiz büyüdü. İnşallah bu yıl 
250 bin ton asfalt dökmüş olacağız. Şu 
anda şehrimize yeni bir plent kazandırmış 
olacağız. Birçok caddede cadde yenileme 
çalışmalarımız devam ediyor. Taşra ma-
hallerimizde parka çalışmalarımız devam 
ediyor. Bu yıl merkez ile birlikte 1 Milyon 
400 bin metrekare parkeyi tamamlamış 
olacağız. Taşra mahallerde ilk defa otobüs 
yollarını sıcak asfalt mahalle yolu aralarını 
da parke döşedik.” 

TRAFİK EĞİTİM PARKI

SOKAK SAĞLIKLAŞTIRMA

AİLE SAĞLIĞI MERKEZİ
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Köprübaşı Polis Merkezini de yeniledikle-
rini anımsatan Kılca, “Bu polis merkezi-
mizi de daha modern bir şekilde Selçuklu 
mimarisini de binayı kazandırmış olduk” 
ifadelerini kullandı. 

‘4 YENİ KAPALI PAZAR ALANI 
KAZANDIRIYORUZ’

Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca, 
Karatay Belediyesi olarak ilçeye dört yeni 
Pazar alanı kazandıklarını ifade ederek, 
“Karatay’ımıza dört tane kapalı Pazar 
market kazandırıyoruz. Bunlardan Kalen-
derhane ve Araplar Pazarının yer tesli-
mini yaptık.  İnşa edeceğimiz pazarların 

üzerinde güneş enerji panelleri var.  Bu 
paneller enerji üretmenin yanında Karatay 
Belediyemize de gelir getirmiş olacak.” 
diye konuştu.

‘GLUTENSİZ EKMEĞİ ÖNEMSİYORUZ’

Karatay Belediyesi olarak Glutensiz Ek-
mek üretimini önemsediklerini ifade eden 
Başkan Hasan Kılca, “Glutensiz Ekmek üre-
timiz şehir dışını aştı. Aylık 300 bin üretim 
yaparak ülkemizdeki birçok şehre Glutensiz 
Ekmekleri gönderiyoruz. Glutensiz ürünler 
pahalı ürünlerdi. Bizler bu ürünleri vatan-
daşlarımıza ucuz ve ulaşabilecekleri şekilde 
ulaşmasını sağlamış olduk.” 

‘SOSYAL TESİS İNŞATLARIMIZI 
HIZLA SÜRÜYOR’

Karatay Belediyesi olarak mahalle 
sakinlerinden gelen sosyal tesis istedikle-
rini karşıladıklarını ve bu sosyal tesislerin 
inşaatında çalışmaların hızla sürdürdüğü-
nü de belirten Başkan Kılca, “Şu anda inşa 
ettiğimiz sosyal tesislerimizin 4. Bitme 
aşamasında. Orhangazi Sosyal Tesisimizin 
inşaatı tamamlandı. Bu sosyal tesisimizin 
temelini 9 ay öncesinde atmıştık. Hacı 
Sadık Sosyal Tesislerimizin kaba inşaatı 
devam ediyor.  Saraçoğlu Sosyal Tesisleri 
tamamlandı. Bu tesisimizi de Büyükşehir 
Belediyemize teslim ettik.  Akabe Sosyal 
Tesislerimizi de kısa sürede tamamlama-
yı hedefliyoruz. Bu sosyal tesisimizi de 
Büyükşehir Belediyemize KOMEK olarak 
kullanılması için teslim edeceğiz. İlçemize 
kazandırdığımız yatırımları 80 mahalle-
mizin muhtarları ve mahalle sakinleri ile 
görüşerek en çok mahallenin ihtiyaçları 
doğrultusunda inşa ediyoruz. Normalde 
Kooperatif yapma düşüncemiz yok idi. 
Geçtiğimiz günlerde Karakulak Mahal-
lemizde Akıncıpark Konut Yapı Koope-
ratifi’nin temelini attık. Kooperatifler o 
bölgeye müteahhitlerin gelmesini sağlıyor. 
Karatay Belediyemize ait Güneş Enerjisi 
tarlamız var. Burada da tükettiğimiz bu 
enerjiyi burada karşılıyoruz. Bu da bizim 
için çevre projesi. Konya’da Sıfır Atık 
çalışmalarını belediye olarak ilk defa bizler 
kendimiz gerçekleştiriyoruz. Sıfır Atık 
konusunda 20 bin haneye eğitim vermiş 
olduk. Aylık 400 Ton’a yakın sıfır atık 
topluyoruz.” 

KARATAY TERMAL

GLUTENSİZ EKMEK

LAVANTA BAHÇESİ KARATAY’IN 
MARKASI OLDU

İlçeye kazandırdıkları Lavanta Bah-
çesi’nin Karatay’ın bir markası olduğunu 
ifade eden Başkan Kılca, “Lavanta Bah-
çemiz bu yıl çok ses getiren bir projeydi. 
Bu alanımızı da genişletme çalışmalarını 
sürdürüyoruz. Lavanta Bahçesinin yanında 
bulunan 300 metrekare alana da lavanta 
ekmeği düşünüyoruz. Lavantayı da çiftçi-
lerimize öneriyoruz.  Lavanta Bahçemizin 
70 bin ziyaretçisi oldu” dedi.

‘HOBİ BAHÇELERİ YAŞAM 
ALANI OLUYOR’

Karatay Belediyesine ait olan hobi 
bahçelerinin vatandaşlar için yaşam alanı 
olduğunu ifade eden Kılca, “Karatay 
Belediyemize ait hobi bahçeleri vatan-
daşlarımız için bir yaşam alanı oluyor. 
Bu alanlarımız hafta sonunda yoğun ilgi 
görüyor. Hobi Bahçeleri vatandaşlarımız 
için terapi alanı oluyor”

‘KARATAY’A TRAFİK EĞİTİM PARKI 
KAZANDIRIYORUZ’

Karatay Belediyesi olarak Karatay’a 
Trafik Eğitim Parkı kazandırdıklarını 
da ifade eden Karatay Belediye 
Başkanı Hasan Kılca, “Karatay Trafik 
Eğitim Parkımız tamamlandığında 
ilçemizde bulunan öğrencilerimiz 
burada trafik kültürü ile ilgili eğitimler 
alacaklar. Böylece trafik kültürünü bu 
öğrencilerimize kazandırmış olacağız. Bu 
çalışmamızı İl Emniyet Müdürlüğü ve İl 
Milli Eğitim Müdürlüğümüz ile birlikte 
gerçekleştireceğiz.”

‘YEŞİL KUŞAK ALANLAR 
OLUŞTURUYORUZ’

Karatay Belediyesi olarak Karatay’a 
yeşil kuşak alanları oluşturduklarını ifade 
eden Kılca, “Karatay Belediyesi olarak 
yeşil kuşak park alanlarımız var. Planla-
rımız ve kentsel dönüşüm çalışmalarımız 
tamamlanınca şehrimiz çok güzel ola-
cak. Yeşil kuşak parklarımız ile Karatay 
daha yaşanabilir ve daha yeşil bir hale 
bürünüyor.  Doğuş Parkımızı da tamam-
ladık. Akabe Parkı inşaatı devam ediyor. 
Ulubatlı Hasan Parkı inşaatı da devam 
ediyor. Çelebi Parkı inşaatı da devam 
ediyor. 24 parkımızın da ihalesine çıktık. 
Bu alanlarında inşaatları devam ediyor. 
Makine parkımızı tamamen yeniledik. Bu 
da önemliydi. Asfalta rekorlar kırıyoruz. 
Asfalta hedefimiz büyüdü. İnşallah bu yıl 
250 bin ton asfalt dökmüş olacağız. Şu 
anda şehrimize yeni bir plent kazandırmış 
olacağız. Birçok caddede cadde yenileme 
çalışmalarımız devam ediyor. Taşra ma-
hallerimizde parka çalışmalarımız devam 
ediyor. Bu yıl merkez ile birlikte 1 Milyon 
400 bin metrekare parkeyi tamamlamış 
olacağız. Taşra mahallerde ilk defa otobüs 
yollarını sıcak asfalt mahalle yolu aralarını 
da parke döşedik.” 

TRAFİK EĞİTİM PARKI
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Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş, göreve 
geldiğinden buyana ortaya 

koydukları yatırımlar ve çalışmalarla 
ilgili değerlendirmelerde bulundu. Me-
ram’ın kronik sorunlarına el attıklarını, 
bu sorunların giderilmesi için gayret 
sarfettiklerini dile getiren Başkan Kavuş, 
“Herkesin bildiği bir Şükran Mahallesi 
var, herkesin bildiği Gedavet Konutları 
var, Yaka Yolu’nda bulunan eski Konevi 
Kültür Merkezi’nin kaderi ilgili mesele 
vardı. Onlarla ilgili yılsonuna kadar bü-
yük mesafe alacağız” dedi. 

AFET BÖLGESİ UNUTULMADI

Türkiye’nin sel ve yangınlarla zor 
bir süreçten geçtiğini belirten Başkan 
Kavuş, “Dünya olarak büyük bir imtihan-
dan geçiyoruz. Ülke olarak da çok büyük 
imtihanlar veriyoruz. Bir taraftan yangın 
bir taraftan sel felaketi yaşıyoruz. İklim 
değişikliği ve bunların sonuçlarıyla ilgili de 
kötü sonuçlarının olabileceğini hep birlikte 
görüyoruz. Bu süreçte hayatını kaybeden 
kardeşlerimize rahmet diliyorum. Umu-
lur ki doğal afetlerde hayatını kaybeden 
şehittir. Ailelerine başsağlığı diliyorum. 
Yaralılarımıza acil şifalar diliyorum. 
Bizler her zaman olduğu gibi, afetlerde 
sıkıntı çeken bütün bölgelerimize yardım 
etmek için ilk koşturan belediyeler olduk. 
Anında organize olarak Büyükşehir başta 
olmak üzere Selçuklu Karatay ve Meram 
olarak gönderilmesi gereken bütün iş 
makinelerine personel desteğiyle birlikte 
bölgeye gönderdik. Önceki gün yine 
AFAD’dan gelen talep üzerine yine bir iş 
makinesi daha gönderdik” diye konuştu.

KRONİKLEŞMİŞ SORUNLARA NEŞTER 
VURDUK

“Pandeminin inşallah son zamanla-
rını yaşadığımız 2021 yılının, kırılma yılı 

olacağını daha önce de söylemiştik” diyen 
Başkan Mustafa Kavuş, “Geriye bir 6 ayımız 
kaldı. Görev süremiz boyunca en önemli yıl 
olarak 2021 yılını görüyorum zira Meram’da 

bazı kronikleşmiş problemlerimiz var-
dı. Geçmişten gelen, çözülememiş ya da 
akamete uğramış işlerimiz var. Onlarla 
ilgili inşallah yıl bitmeden mesafe almış 
olacağız. Misal herkesin bildiği bir Şükran 
Mahallesi var, herkesin bildiği Gedavet 
Konutları var, Yaka Yolu’nda bulunan eski 
KONEVİ Kültür Merkezi’nin kaderi ilgili 
mesele vardı” dedi.

KÜLTÜR MERKEZİNİN YERİ YENİ 
CAZİBE MERKEZİ

KONEVİ Kültür Merkezi herhangi bir 
insanın veya kurumun zafiyeti olmadan aşı-
rı yağışlardan kaynaklanan bir afet sonucu 
ciddi zarar gördüğünü anımsatan Başkan 
Kavuş, “Vatandaşımız oranın akıbetini 
merak ediyordu. Öncelikle söyleyeyim; Bu-
rada kişisel bir eksiklik asla yok burası bir 
afet sonucunda zarar gördü. Burada yarısı 
belediyenin yarsı da özel şahsındı. Tadilat 
durumunda muhatap bulma sıkıntımız 

da vardı. Mecburen bekleme durumunda 
kaldık. Beklerken de tekrar tadilat yapılıp 
güçlendirme çalışmaları yapılabilir mi? diye 

İHTİYAÇ NEREDEYSE MERAM ORADA
Görevdeki 2,5 yılını değerlendiren Meram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş, “İhtiyaç neredeyse 

Meram Belediyesi” orada anlayışıyla gece gündüz demeden çalıştıklarının altını çizdi 

BİSİKLET VELEDROMU

BİSİKLET VELEDROMU

fizibilite çalışması yaptırdım. Maalesef, as-
tarı yüzünden pahalı çıktı. Dolayısıyla yıkıp 
burayı yenilememiz gerekiyordu. Büyükşehir 
belediyemiz 2 yıl boyunca girişimlerde bulu-
narak ilgili firmanın borçlarını ödeyerek yüz-
de 50’lik kısmı da almış oldu. Artık burada 
Büyükşehir ile Meram Belediyesi yüzde 50 
yüzde 50 hak sahibi oldu. Şu anda binanın 
yıkımını gerçekleştirdik. Çok yakın zamanda 
imzalar atılmış olacak inşallah, sonbahar-
la birlikte de temelleri atılmış olacak. O 
bölgemizde yüzme havuzu eksikliği vardı. 
Vatandaşın da talebi oldu. Binanın bodrum 
katında yarı olimpik bir yüzme havuzu ola-
cak. Yine 5 tane işyeri büyük bir de alışveriş 
merkezi de ortaya çıkmış olacak. Bölgede 
bulunan gençliğe hitap edebilecek bir etüd 
merkezi de kazandırıyoruz. Bölgeye ilave bir 
yoğunluk getirmeden ve otoparkı da olan, 
bölge halkının birçok ihtiyacına cevap ve-
recek binayı kazandırmış olacağız. Şu anda 
proje sona gelmek üzere tahminimce de 1,5 
ay gibi ihaleye çıkarız ve yapımı çok uzun 
sürmez dolayısıyla çok kısa sürede bölgeye 
bu cazibe merkezini kazandırmış olacağız” 
ifadesini kullandı.

TÜRKİYE’DE BİR İLK 
GERÇEKLEŞTİRİLECEK

Şükran Mahallesi’nin Meram’ın kronik-
leşmiş sorunlarından biri olduğunu belirten 
Başkan Kavuş, konuyla ilgili şunları söyledi, 
“Burada da adımlarımızı hızlıca atıyoruz. 
Orada küçük bir ihale yaptık. Bölgenin 

içinde tescilli binaları bir adada 
topluyoruz. Benim, ismini tescilli 
ada olarak belirlediğim içinde 8 
tane tescilli binanın olduğu bir 
ada oluşturuyoruz. İhalesi yapıldı 
sözleşmesi imzalanacak ve tahmin 
ediyorum ki; Eylül ayının ilk haftası 
temelini atmış olacağız. Bu bölge 
yıkılırken tarihi olan binalar vardı 
bu binaları aslına uygun bir şekilde 
çalışmasını yapıyoruz. Anıtlar 
Kurulu ile beraber çalışarak Türki-
ye’nin en büyük ikinci taşımasını 
yapıyoruz. Birincisi su altında kalacak olan 
Hasan Kehf idi ikincisi de burası olacak. 
Burada farklı farklı yerlerde olan binaları 
taşıma sistemi ile de bir adada toplaya-
cağız. Amacımız şuydu; O bina önceden 
hangi görevi yapıyorsa o görevi görecek bir 
düzenleme yapıyoruz. Bölgede akşamları 
da sosyal hayatın devam edeceği işletme-
ler var. Hepsi bir adanın içinde ortak bir 
avluya açılacak ve bir yaşam merkezi haline 
gelecek. İstanbul’daki Çemberlitaş bölge-
sindeki küçük adalardaki yerler gibi olacak. 
Eski tarihi Konya binalarının yeniden yaşam 
bulduğu bir ortam haline gelecek. Uzun 
yıllar Konya’ya hizmet edecek bir projeyi 
yapacağız. Maddi desteğini Konya Valili-
ği karşılayacak ve projeyi Anıtlar Kurulu 
onayladı. Belediyemizden bir para çıkma-
dan bu projeyi yapmış olacağız. TOKİ’deki 
müteahhit de işe başlamak üzere. Tarihi 
açık alan müzesi olacak şekilde kalıntılar 
ortaya çıkıyor.” 

ESNAF TAŞINACAK

Şükran Mahallesi’yle birlikte bölgedeki 
çalışmalarını sürdürdüklerini, bu kapsamda 
Larende Caddesi olarak bilinen bölgeye de el 
attıklarını söyleyen Başkan Kavuş, “Laren-
de’deki esnaflarımızı taşıyoruz. Balıkçıların 
olduğu yerden Sahip Ata Camii’nin olduğu 
yere kadar bütün esnafı taşıyacağız. Büyükşe-
hir Belediyemizin hayvan pazarının olduğu bir 
yere kaldırıyoruz. Binalarını biz ve Büyükşehir 
Belediyesi yapacak. Esnafa da uygun şartlarda 
ödeme koşuluyla dükkanlarını teslim edeceğiz 
ve bütün kiracılarımızla bunu anlaştık. Orası 
da kalkınca ortaya çok ayrı bir güzellik çıka-
cak. Konya’nın tarihi surları da gün yüzüne 
çıkacak. Aynı zamanda hamam ve caminin ve 
Şükran Mahallesi’nin de önü açılmış olacak. 
Yeni ve güzel bir görüntü ortaya çıkmış ola-
cak. Niyetim ve hedefim görev sürem boyunca 
Şükran’ı tamamlamak. Bölgenin zorlukları 
da var zira kazı yaptıkça tarih yeniden ortaya 
çıkıyor. Bunlar bizi birazcık yavaşlatıyor” dedi.
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Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş, göreve 
geldiğinden buyana ortaya 

koydukları yatırımlar ve çalışmalarla 
ilgili değerlendirmelerde bulundu. Me-
ram’ın kronik sorunlarına el attıklarını, 
bu sorunların giderilmesi için gayret 
sarfettiklerini dile getiren Başkan Kavuş, 
“Herkesin bildiği bir Şükran Mahallesi 
var, herkesin bildiği Gedavet Konutları 
var, Yaka Yolu’nda bulunan eski Konevi 
Kültür Merkezi’nin kaderi ilgili mesele 
vardı. Onlarla ilgili yılsonuna kadar bü-
yük mesafe alacağız” dedi. 

AFET BÖLGESİ UNUTULMADI

Türkiye’nin sel ve yangınlarla zor 
bir süreçten geçtiğini belirten Başkan 
Kavuş, “Dünya olarak büyük bir imtihan-
dan geçiyoruz. Ülke olarak da çok büyük 
imtihanlar veriyoruz. Bir taraftan yangın 
bir taraftan sel felaketi yaşıyoruz. İklim 
değişikliği ve bunların sonuçlarıyla ilgili de 
kötü sonuçlarının olabileceğini hep birlikte 
görüyoruz. Bu süreçte hayatını kaybeden 
kardeşlerimize rahmet diliyorum. Umu-
lur ki doğal afetlerde hayatını kaybeden 
şehittir. Ailelerine başsağlığı diliyorum. 
Yaralılarımıza acil şifalar diliyorum. 
Bizler her zaman olduğu gibi, afetlerde 
sıkıntı çeken bütün bölgelerimize yardım 
etmek için ilk koşturan belediyeler olduk. 
Anında organize olarak Büyükşehir başta 
olmak üzere Selçuklu Karatay ve Meram 
olarak gönderilmesi gereken bütün iş 
makinelerine personel desteğiyle birlikte 
bölgeye gönderdik. Önceki gün yine 
AFAD’dan gelen talep üzerine yine bir iş 
makinesi daha gönderdik” diye konuştu.

KRONİKLEŞMİŞ SORUNLARA NEŞTER 
VURDUK

“Pandeminin inşallah son zamanla-
rını yaşadığımız 2021 yılının, kırılma yılı 

olacağını daha önce de söylemiştik” diyen 
Başkan Mustafa Kavuş, “Geriye bir 6 ayımız 
kaldı. Görev süremiz boyunca en önemli yıl 
olarak 2021 yılını görüyorum zira Meram’da 

bazı kronikleşmiş problemlerimiz var-
dı. Geçmişten gelen, çözülememiş ya da 
akamete uğramış işlerimiz var. Onlarla 
ilgili inşallah yıl bitmeden mesafe almış 
olacağız. Misal herkesin bildiği bir Şükran 
Mahallesi var, herkesin bildiği Gedavet 
Konutları var, Yaka Yolu’nda bulunan eski 
KONEVİ Kültür Merkezi’nin kaderi ilgili 
mesele vardı” dedi.

KÜLTÜR MERKEZİNİN YERİ YENİ 
CAZİBE MERKEZİ

KONEVİ Kültür Merkezi herhangi bir 
insanın veya kurumun zafiyeti olmadan aşı-
rı yağışlardan kaynaklanan bir afet sonucu 
ciddi zarar gördüğünü anımsatan Başkan 
Kavuş, “Vatandaşımız oranın akıbetini 
merak ediyordu. Öncelikle söyleyeyim; Bu-
rada kişisel bir eksiklik asla yok burası bir 
afet sonucunda zarar gördü. Burada yarısı 
belediyenin yarsı da özel şahsındı. Tadilat 
durumunda muhatap bulma sıkıntımız 

da vardı. Mecburen bekleme durumunda 
kaldık. Beklerken de tekrar tadilat yapılıp 
güçlendirme çalışmaları yapılabilir mi? diye 

İHTİYAÇ NEREDEYSE MERAM ORADA
Görevdeki 2,5 yılını değerlendiren Meram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş, “İhtiyaç neredeyse 

Meram Belediyesi” orada anlayışıyla gece gündüz demeden çalıştıklarının altını çizdi 

BİSİKLET VELEDROMU

BİSİKLET VELEDROMU

fizibilite çalışması yaptırdım. Maalesef, as-
tarı yüzünden pahalı çıktı. Dolayısıyla yıkıp 
burayı yenilememiz gerekiyordu. Büyükşehir 
belediyemiz 2 yıl boyunca girişimlerde bulu-
narak ilgili firmanın borçlarını ödeyerek yüz-
de 50’lik kısmı da almış oldu. Artık burada 
Büyükşehir ile Meram Belediyesi yüzde 50 
yüzde 50 hak sahibi oldu. Şu anda binanın 
yıkımını gerçekleştirdik. Çok yakın zamanda 
imzalar atılmış olacak inşallah, sonbahar-
la birlikte de temelleri atılmış olacak. O 
bölgemizde yüzme havuzu eksikliği vardı. 
Vatandaşın da talebi oldu. Binanın bodrum 
katında yarı olimpik bir yüzme havuzu ola-
cak. Yine 5 tane işyeri büyük bir de alışveriş 
merkezi de ortaya çıkmış olacak. Bölgede 
bulunan gençliğe hitap edebilecek bir etüd 
merkezi de kazandırıyoruz. Bölgeye ilave bir 
yoğunluk getirmeden ve otoparkı da olan, 
bölge halkının birçok ihtiyacına cevap ve-
recek binayı kazandırmış olacağız. Şu anda 
proje sona gelmek üzere tahminimce de 1,5 
ay gibi ihaleye çıkarız ve yapımı çok uzun 
sürmez dolayısıyla çok kısa sürede bölgeye 
bu cazibe merkezini kazandırmış olacağız” 
ifadesini kullandı.

TÜRKİYE’DE BİR İLK 
GERÇEKLEŞTİRİLECEK

Şükran Mahallesi’nin Meram’ın kronik-
leşmiş sorunlarından biri olduğunu belirten 
Başkan Kavuş, konuyla ilgili şunları söyledi, 
“Burada da adımlarımızı hızlıca atıyoruz. 
Orada küçük bir ihale yaptık. Bölgenin 

içinde tescilli binaları bir adada 
topluyoruz. Benim, ismini tescilli 
ada olarak belirlediğim içinde 8 
tane tescilli binanın olduğu bir 
ada oluşturuyoruz. İhalesi yapıldı 
sözleşmesi imzalanacak ve tahmin 
ediyorum ki; Eylül ayının ilk haftası 
temelini atmış olacağız. Bu bölge 
yıkılırken tarihi olan binalar vardı 
bu binaları aslına uygun bir şekilde 
çalışmasını yapıyoruz. Anıtlar 
Kurulu ile beraber çalışarak Türki-
ye’nin en büyük ikinci taşımasını 
yapıyoruz. Birincisi su altında kalacak olan 
Hasan Kehf idi ikincisi de burası olacak. 
Burada farklı farklı yerlerde olan binaları 
taşıma sistemi ile de bir adada toplaya-
cağız. Amacımız şuydu; O bina önceden 
hangi görevi yapıyorsa o görevi görecek bir 
düzenleme yapıyoruz. Bölgede akşamları 
da sosyal hayatın devam edeceği işletme-
ler var. Hepsi bir adanın içinde ortak bir 
avluya açılacak ve bir yaşam merkezi haline 
gelecek. İstanbul’daki Çemberlitaş bölge-
sindeki küçük adalardaki yerler gibi olacak. 
Eski tarihi Konya binalarının yeniden yaşam 
bulduğu bir ortam haline gelecek. Uzun 
yıllar Konya’ya hizmet edecek bir projeyi 
yapacağız. Maddi desteğini Konya Valili-
ği karşılayacak ve projeyi Anıtlar Kurulu 
onayladı. Belediyemizden bir para çıkma-
dan bu projeyi yapmış olacağız. TOKİ’deki 
müteahhit de işe başlamak üzere. Tarihi 
açık alan müzesi olacak şekilde kalıntılar 
ortaya çıkıyor.” 

ESNAF TAŞINACAK

Şükran Mahallesi’yle birlikte bölgedeki 
çalışmalarını sürdürdüklerini, bu kapsamda 
Larende Caddesi olarak bilinen bölgeye de el 
attıklarını söyleyen Başkan Kavuş, “Laren-
de’deki esnaflarımızı taşıyoruz. Balıkçıların 
olduğu yerden Sahip Ata Camii’nin olduğu 
yere kadar bütün esnafı taşıyacağız. Büyükşe-
hir Belediyemizin hayvan pazarının olduğu bir 
yere kaldırıyoruz. Binalarını biz ve Büyükşehir 
Belediyesi yapacak. Esnafa da uygun şartlarda 
ödeme koşuluyla dükkanlarını teslim edeceğiz 
ve bütün kiracılarımızla bunu anlaştık. Orası 
da kalkınca ortaya çok ayrı bir güzellik çıka-
cak. Konya’nın tarihi surları da gün yüzüne 
çıkacak. Aynı zamanda hamam ve caminin ve 
Şükran Mahallesi’nin de önü açılmış olacak. 
Yeni ve güzel bir görüntü ortaya çıkmış ola-
cak. Niyetim ve hedefim görev sürem boyunca 
Şükran’ı tamamlamak. Bölgenin zorlukları 
da var zira kazı yaptıkça tarih yeniden ortaya 
çıkıyor. Bunlar bizi birazcık yavaşlatıyor” dedi.
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ALIŞKANLIKLARIMIZI DEĞİŞTİRMELİYİZ

Şükran Mahallesi’nin yıkılmasıyla oto-
park sorunu oluştuğunu ifade eden Başkan 
Mustafa Kavuş, mağduriyeti gidermek için 
çalıştıklarınım altını çizdi. Kavuş, “Mevlana 
Çarşısı’nın yıkılmasıyla birlikte esnafa geçici 
bir çadır dükkanlar tahsis edildi. I bölge-
deki çalışmalar nedeniyle 3 tane otopark 
birden eksiliverdi. Şükran’daki çalışmalar 
başlayana kadar orayı açık otopark olarak 
kullanılmasına izin verdik. İhale yapıldığı 
andan itibaren de alanı çevirmiş olduk. Buna 
rağmen Larende’deki dükkanların sırtındaki 
yerleri yine açık otoparka çevirdik. Bunu da 
üzülerek söylüyorum ki; vatandaşın alışkan-
lıklarından vazgeçemediğini görüyoruz. Yeni 
oluşturduğumuz otoparklar 1-2 dakikalık 
uzakta diye kullanılmıyor. O otoparklar yüz-
de 20-30 kapasite ile çalışıyor. Eski alışkan-

lıklardan vazgeçilmediği için bu mağduriyet 
devam ediyor. Konya ve Meram her gün 
daha da büyüyor. Her gün araç sayısı artıyor 
ve öyle istediğimiz gibi araçları park etme 
alışkanlığımızdan vazgeçmemiz gerektiğini 
de düşünüyorum. Kendimi de dahil ederek 
söylüyorum; Konyalı olarak buna alışmamız 
da biraz zor gibi görünüyor” diye konuştu.

SURİYELİLER 
BÖLGEDEN KALKMIŞ 

OLACAK

Şükran Mahallesi’nde yaşayan 
Suriyeli mülteciler konusuna da değinen 
Başkan Kavuş, “Yerel idare olarak Şük-
ran’daki Suriyeliler konusunu çözecek 
gücümüz yok. Büyükşehir Belediyemiz Sır-
çalı Medrese etrafında bir kamulaştırmaya 
gidiyor. Bir kısmını biz yapacağız. 

Suriyeli vatandaşların da en sıkıntılıların ya-
şadığı bir bölge. Bize tamamen uyum sağla-
mış Suriyeli Müslüman kardeşlerimiz de var. 
Gündelik hayatımızda komşuluk yaptığımız 
Suriyeliler var. Asla farklı düşünemeyiz, biz 
Müslümanız. Her toplumun sıkıntılı grubu 
olduğu gibi Suriyelilerin de sıkıntılı insanla-
rının yoğun olduğu bir bölge haline gelmiş. 
Eski Konyalıların boşalttığı evlere yeni 
Konyalı oturmuyor. Dolayısıyla buraları da 
Suriyeliler kiralamış ve yoğunluk oluşmuş. 
İnşallah Şems’in olduğu yerlerde Büyükşe-
hir Belediyesi yıkımlara başladı. Sırçalı’nın 
etrafında da biz ve büyükşehir ortaklaşa 
yıkımları başlatacağız. Amaç Suriyeliler 
değil ama sonuçta da Suriyeliler de oradan 
kalkmış olacak. Sadece Arapoğlu Makası 
dediğimiz bölge kalıyor, orada da Konyalı 
hemşerilerimizin yoğun olarak yaşadığı 
yerler olduğu için orada sıkıntı bulunmuyor” 
ifadesini kullandı.

GEDAVET’TE SONA GELİNDİ

Gedavet Konutları sorununda dana-
nın kuyruğunun kopmak üzere olduğunu 
söyleyen Başkan Mustafa Kavuş, “Gedavet 
Konutları konusunda süreç devam ediyor. 
Ankara’daki mahkeme süreci sona erdi. 
Konya’daki yerel mahkemede süreç devam 
ediyor. Muhtemelen Aralık ayında dananın 
kuyruğunun kopacağını, belediyenin hangi 
vatandaşlara sorumluluğunun olduğu hangi-
sine de olmadığı belli olacak. Şeriatın kestiği 
parmak acımaz. Biz de kimseyi mağdur 
etmeden mahkemenin haklı bulduğu vatan-
daşların haklarını iade etmiş olacağız” dedi.

MAKYAJIMIZ YOK, DOĞALIZ

FİDE MERKEZİ

MERAM HÜKÜMET KONAĞIHARMANCIK SPOR TESİSİ

Sosyal belediyecilik ya da gönül beledi-
yeciliği tanımlamalarından uzak durmaya 
çalıştığını bunun da nedenini paylaşan 
Kavuş, şöyle devam etti, “Çünkü, görevimiz 
bittiği zaman hayatımıza Mustafa olarak 
devam edeceğiz. O gün Mustafa olarak 
devam edebilmem için bugün de Mustafa 
olarak hayatımı sürdürebilmem lazım. Eski-
den beri hayatımda Mustafa olarak devam 
ediyorum. Çukur varsa yapılması gereken 
hemen küreği alıp ben de yapıyorum. Eve 
giderken ekmek sırasına geçip sıram gelince 
ekmeği alıyorum. Çocuk okula bırakılacaksa, 
okuldan alınacaksa bunları da yapıyorum. 
Evde de hayatınızı başkan olarak devam 
ettiremezsiniz. Sorumluklarımızı sonuna 
kadar yapıyoruz ama kot pantolon giyip, 
elime dondurma alıp yolda yürüyebilirim. 
Normal bir Müslüman, normal bir insan 
olmak lazım. Milletimizin beklediği de bu. 
Vatandaşın da gönlünü kazanıyoruz ama 
doğru olan budur diyerek yapıyorum bunları. 
Başkan olarak repliğimiz yok, makyajımız 
yok. Konuşma doğal, kendimiz de doğalız. 
Bir senaryo oynamıyoruz. Oynadığımız tek 
rol Mustafa’nın rolü dolayısıyla zorlanmıyo-
rum, doğalım, normal bir Müslüman, normal 
bir başkanım. Olması gereken de bu.” 

PANDEMİDE HİÇBİR YATIRIM AKSAMADI

Pandemi döneminde de vatandaşa ciddi 
destekler yaptıklarını, bu dönemde vatan-
daşların yanlarında olmaya çalıştıklarını 
dile getiren Kavuş, şunları kaydetti, “Siz 
verirseniz Allah size verir. Bireysel de de 
böyle kurumsalda da böyledir. Biz verdik-
çe Allah da bize verdi. Bereketimiz arttı. 
Bizim pandemide resmi kaygılarımız olduğu 
gibi insani ve İslami kaygılarımız da var. O 

yüzden ne kadar verirsek onun karşılığını 
alacağımızı biliyoruz. İlçenizde birilerinin evi 
sıkıntılı, birileri hastalıkla mücadele ederken 
ne yapmak durumundasınız? Sorumluluk-
larınız da var. Devam eden işlerinizden 
vazgeçmeyebilirsiniz. Vazgeçebileceğimiz, 
öteleyebileceğimiz durumlar varsa öteleyip o 
kaynağı insanlarımıza aktardık. Vatandaşın 
en sıkıntılı anında yanında olmak zorunda-
sınız. Bizim yardımlarımız 1-1,5 milyon lira 
civarındaydı pandemi döneminde 8 milyona 
çıktı. Bu sıkıntılı dönemde imkanlarımızı da 
zorlayacak herkesin yanında olmaya çalıştık. 
Maske dağıttık, hijyen malzemesi dağıttık, 
sosyal yardımlar yaptık. Nakdi yardımlar 
yaptık, büyükşehirle ortak hareket ederek 
sosyal kartların da miktarını yükselterek 
daha çok kişiye ulaşmak için çabaladık. 
Yardım etmek isteyen kardeşlerimize de 
muhtarlarla organize çalışarak aracılık ettik. 
Yetti mi, yetmedi tabi… Biz verdik, Allah da 
bize yardım etti. Buna görevim boyunca çok 
kez şahit oldum. Bereket kavramı burada 
devreye girdi ve pandemide aksayan hiç 
işimiz olmadı.” 

MERAM’IN AYRICALIĞI VAR

Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat 
Kurum’la başkanlığı öncesinde çalıştığını 
anımsatan Mustafa Kavuş bu çalışmanın 
özellikle Meram’a yatırım olarak döndüğünü 
anlattı. Konuyla ilgili detayları paylaşan Baş-
kan Kavuş, “Sayın Bakan Murat Kurum’la 
yaklaşık 5 ay çalıştım. İyi ki de kendileriyle 
çalışmışım. Kendisi iş makinesi gibi, sabah-
tan akşama kadar durmaz. Belediyelerimizin 
yüzde 80 işi Çevre Şehircilik Bakanlığı’nda 
çözülür. Ben de oradan gelince Sayın Baka-
nımız bize biraz daha yakın. Daha doğrusu 

ben bu anlamda daha şanslıyım diyeyim. 
Sayın Bakanımızla gurur duyuyoruz. Ba-
kanımız bütün belediyelere yardım ediyor 
ama Meram’a özellikle ayrıca destek oluyor” 
ifadelerini kullandı. 

KOORDİNASYON 10 NUMARA 5 YILDIZ

Büyükşehir Belediyesi ile koordinasyo-
nun güzel olmasının Meram’a olumlu yansı-
dığını da aktaran Başkan Kavuş, “Büyükşe-
hir Belediyesi ile koordinasyonu 10 numara 
5 yıldız. Bizim, merkezde 4 belediye başkanı 
ile eskiden beri arkadaşlığımız var. Allah, 4 
arkadaş olarak bize bu şehri yönetmeyi nasip 
etti. İstişareye önem veriyoruz. Ortak akıl 
dediğimiz şeye riayet ediyoruz. Hangi ilçe 
olduğuna bakılmaksızın her konuda istişare 
yaparız. Selçuklu yapmış, Meram neden 
yapmadı? dedirtmek istemeyiz. Bizler aynı 
partinin mensuplarıyız ve bizim aramızda 
sınırımız yok. Bazı ihaleleri beraber yapı-
yoruz. Misal akaryakıt ihalesindeki karımız 
1,5 milyon lira. Bizde rekabet yoktur. İyinin 
taklidi olmalı zaten. Ben Kelebekler Va-
disi’ni anlatıyorum. Hayvanat Bahçesi’ni 
anlatıyorum. 80 Binde Dev-i Alem’e misafir 
gönderebiliyorlar. Hepimiz Konya’ya bakıp 
birbirimizle yarışma değil eksiklerimizi ta-
mamlayarak çalışıyoruz” diye konuştu.

PROJEYE BALIKLAMA ATLADIM

Meram Belediyesi olarak tarıma çok 
önem verdiklerini anlatan Mustafa Kavuş 
şunları aktardı; Göreve gelir gelmez önüme 
bir proje geldi ve balıklama atladım desem 
yalan olmaz. Meram sebze üretiminde çok 
önemli bir yere sahip. Belediye başkanının 
kağıt üzerinde tarım görevi olmayabilir ama 

KONEVİ KÜLTÜR MERKEZİ
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ALIŞKANLIKLARIMIZI DEĞİŞTİRMELİYİZ

Şükran Mahallesi’nin yıkılmasıyla oto-
park sorunu oluştuğunu ifade eden Başkan 
Mustafa Kavuş, mağduriyeti gidermek için 
çalıştıklarınım altını çizdi. Kavuş, “Mevlana 
Çarşısı’nın yıkılmasıyla birlikte esnafa geçici 
bir çadır dükkanlar tahsis edildi. I bölge-
deki çalışmalar nedeniyle 3 tane otopark 
birden eksiliverdi. Şükran’daki çalışmalar 
başlayana kadar orayı açık otopark olarak 
kullanılmasına izin verdik. İhale yapıldığı 
andan itibaren de alanı çevirmiş olduk. Buna 
rağmen Larende’deki dükkanların sırtındaki 
yerleri yine açık otoparka çevirdik. Bunu da 
üzülerek söylüyorum ki; vatandaşın alışkan-
lıklarından vazgeçemediğini görüyoruz. Yeni 
oluşturduğumuz otoparklar 1-2 dakikalık 
uzakta diye kullanılmıyor. O otoparklar yüz-
de 20-30 kapasite ile çalışıyor. Eski alışkan-

lıklardan vazgeçilmediği için bu mağduriyet 
devam ediyor. Konya ve Meram her gün 
daha da büyüyor. Her gün araç sayısı artıyor 
ve öyle istediğimiz gibi araçları park etme 
alışkanlığımızdan vazgeçmemiz gerektiğini 
de düşünüyorum. Kendimi de dahil ederek 
söylüyorum; Konyalı olarak buna alışmamız 
da biraz zor gibi görünüyor” diye konuştu.

SURİYELİLER 
BÖLGEDEN KALKMIŞ 

OLACAK

Şükran Mahallesi’nde yaşayan 
Suriyeli mülteciler konusuna da değinen 
Başkan Kavuş, “Yerel idare olarak Şük-
ran’daki Suriyeliler konusunu çözecek 
gücümüz yok. Büyükşehir Belediyemiz Sır-
çalı Medrese etrafında bir kamulaştırmaya 
gidiyor. Bir kısmını biz yapacağız. 

Suriyeli vatandaşların da en sıkıntılıların ya-
şadığı bir bölge. Bize tamamen uyum sağla-
mış Suriyeli Müslüman kardeşlerimiz de var. 
Gündelik hayatımızda komşuluk yaptığımız 
Suriyeliler var. Asla farklı düşünemeyiz, biz 
Müslümanız. Her toplumun sıkıntılı grubu 
olduğu gibi Suriyelilerin de sıkıntılı insanla-
rının yoğun olduğu bir bölge haline gelmiş. 
Eski Konyalıların boşalttığı evlere yeni 
Konyalı oturmuyor. Dolayısıyla buraları da 
Suriyeliler kiralamış ve yoğunluk oluşmuş. 
İnşallah Şems’in olduğu yerlerde Büyükşe-
hir Belediyesi yıkımlara başladı. Sırçalı’nın 
etrafında da biz ve büyükşehir ortaklaşa 
yıkımları başlatacağız. Amaç Suriyeliler 
değil ama sonuçta da Suriyeliler de oradan 
kalkmış olacak. Sadece Arapoğlu Makası 
dediğimiz bölge kalıyor, orada da Konyalı 
hemşerilerimizin yoğun olarak yaşadığı 
yerler olduğu için orada sıkıntı bulunmuyor” 
ifadesini kullandı.

GEDAVET’TE SONA GELİNDİ

Gedavet Konutları sorununda dana-
nın kuyruğunun kopmak üzere olduğunu 
söyleyen Başkan Mustafa Kavuş, “Gedavet 
Konutları konusunda süreç devam ediyor. 
Ankara’daki mahkeme süreci sona erdi. 
Konya’daki yerel mahkemede süreç devam 
ediyor. Muhtemelen Aralık ayında dananın 
kuyruğunun kopacağını, belediyenin hangi 
vatandaşlara sorumluluğunun olduğu hangi-
sine de olmadığı belli olacak. Şeriatın kestiği 
parmak acımaz. Biz de kimseyi mağdur 
etmeden mahkemenin haklı bulduğu vatan-
daşların haklarını iade etmiş olacağız” dedi.

MAKYAJIMIZ YOK, DOĞALIZ

FİDE MERKEZİ

MERAM HÜKÜMET KONAĞIHARMANCIK SPOR TESİSİ

Sosyal belediyecilik ya da gönül beledi-
yeciliği tanımlamalarından uzak durmaya 
çalıştığını bunun da nedenini paylaşan 
Kavuş, şöyle devam etti, “Çünkü, görevimiz 
bittiği zaman hayatımıza Mustafa olarak 
devam edeceğiz. O gün Mustafa olarak 
devam edebilmem için bugün de Mustafa 
olarak hayatımı sürdürebilmem lazım. Eski-
den beri hayatımda Mustafa olarak devam 
ediyorum. Çukur varsa yapılması gereken 
hemen küreği alıp ben de yapıyorum. Eve 
giderken ekmek sırasına geçip sıram gelince 
ekmeği alıyorum. Çocuk okula bırakılacaksa, 
okuldan alınacaksa bunları da yapıyorum. 
Evde de hayatınızı başkan olarak devam 
ettiremezsiniz. Sorumluklarımızı sonuna 
kadar yapıyoruz ama kot pantolon giyip, 
elime dondurma alıp yolda yürüyebilirim. 
Normal bir Müslüman, normal bir insan 
olmak lazım. Milletimizin beklediği de bu. 
Vatandaşın da gönlünü kazanıyoruz ama 
doğru olan budur diyerek yapıyorum bunları. 
Başkan olarak repliğimiz yok, makyajımız 
yok. Konuşma doğal, kendimiz de doğalız. 
Bir senaryo oynamıyoruz. Oynadığımız tek 
rol Mustafa’nın rolü dolayısıyla zorlanmıyo-
rum, doğalım, normal bir Müslüman, normal 
bir başkanım. Olması gereken de bu.” 

PANDEMİDE HİÇBİR YATIRIM AKSAMADI

Pandemi döneminde de vatandaşa ciddi 
destekler yaptıklarını, bu dönemde vatan-
daşların yanlarında olmaya çalıştıklarını 
dile getiren Kavuş, şunları kaydetti, “Siz 
verirseniz Allah size verir. Bireysel de de 
böyle kurumsalda da böyledir. Biz verdik-
çe Allah da bize verdi. Bereketimiz arttı. 
Bizim pandemide resmi kaygılarımız olduğu 
gibi insani ve İslami kaygılarımız da var. O 

yüzden ne kadar verirsek onun karşılığını 
alacağımızı biliyoruz. İlçenizde birilerinin evi 
sıkıntılı, birileri hastalıkla mücadele ederken 
ne yapmak durumundasınız? Sorumluluk-
larınız da var. Devam eden işlerinizden 
vazgeçmeyebilirsiniz. Vazgeçebileceğimiz, 
öteleyebileceğimiz durumlar varsa öteleyip o 
kaynağı insanlarımıza aktardık. Vatandaşın 
en sıkıntılı anında yanında olmak zorunda-
sınız. Bizim yardımlarımız 1-1,5 milyon lira 
civarındaydı pandemi döneminde 8 milyona 
çıktı. Bu sıkıntılı dönemde imkanlarımızı da 
zorlayacak herkesin yanında olmaya çalıştık. 
Maske dağıttık, hijyen malzemesi dağıttık, 
sosyal yardımlar yaptık. Nakdi yardımlar 
yaptık, büyükşehirle ortak hareket ederek 
sosyal kartların da miktarını yükselterek 
daha çok kişiye ulaşmak için çabaladık. 
Yardım etmek isteyen kardeşlerimize de 
muhtarlarla organize çalışarak aracılık ettik. 
Yetti mi, yetmedi tabi… Biz verdik, Allah da 
bize yardım etti. Buna görevim boyunca çok 
kez şahit oldum. Bereket kavramı burada 
devreye girdi ve pandemide aksayan hiç 
işimiz olmadı.” 

MERAM’IN AYRICALIĞI VAR

Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat 
Kurum’la başkanlığı öncesinde çalıştığını 
anımsatan Mustafa Kavuş bu çalışmanın 
özellikle Meram’a yatırım olarak döndüğünü 
anlattı. Konuyla ilgili detayları paylaşan Baş-
kan Kavuş, “Sayın Bakan Murat Kurum’la 
yaklaşık 5 ay çalıştım. İyi ki de kendileriyle 
çalışmışım. Kendisi iş makinesi gibi, sabah-
tan akşama kadar durmaz. Belediyelerimizin 
yüzde 80 işi Çevre Şehircilik Bakanlığı’nda 
çözülür. Ben de oradan gelince Sayın Baka-
nımız bize biraz daha yakın. Daha doğrusu 

ben bu anlamda daha şanslıyım diyeyim. 
Sayın Bakanımızla gurur duyuyoruz. Ba-
kanımız bütün belediyelere yardım ediyor 
ama Meram’a özellikle ayrıca destek oluyor” 
ifadelerini kullandı. 

KOORDİNASYON 10 NUMARA 5 YILDIZ

Büyükşehir Belediyesi ile koordinasyo-
nun güzel olmasının Meram’a olumlu yansı-
dığını da aktaran Başkan Kavuş, “Büyükşe-
hir Belediyesi ile koordinasyonu 10 numara 
5 yıldız. Bizim, merkezde 4 belediye başkanı 
ile eskiden beri arkadaşlığımız var. Allah, 4 
arkadaş olarak bize bu şehri yönetmeyi nasip 
etti. İstişareye önem veriyoruz. Ortak akıl 
dediğimiz şeye riayet ediyoruz. Hangi ilçe 
olduğuna bakılmaksızın her konuda istişare 
yaparız. Selçuklu yapmış, Meram neden 
yapmadı? dedirtmek istemeyiz. Bizler aynı 
partinin mensuplarıyız ve bizim aramızda 
sınırımız yok. Bazı ihaleleri beraber yapı-
yoruz. Misal akaryakıt ihalesindeki karımız 
1,5 milyon lira. Bizde rekabet yoktur. İyinin 
taklidi olmalı zaten. Ben Kelebekler Va-
disi’ni anlatıyorum. Hayvanat Bahçesi’ni 
anlatıyorum. 80 Binde Dev-i Alem’e misafir 
gönderebiliyorlar. Hepimiz Konya’ya bakıp 
birbirimizle yarışma değil eksiklerimizi ta-
mamlayarak çalışıyoruz” diye konuştu.

PROJEYE BALIKLAMA ATLADIM

Meram Belediyesi olarak tarıma çok 
önem verdiklerini anlatan Mustafa Kavuş 
şunları aktardı; Göreve gelir gelmez önüme 
bir proje geldi ve balıklama atladım desem 
yalan olmaz. Meram sebze üretiminde çok 
önemli bir yere sahip. Belediye başkanının 
kağıt üzerinde tarım görevi olmayabilir ama 
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30’dan fazla mahallelimin tarımla uğraştığını 
bilerek bu sorumluluğu görmezden gelmez-
dim. Fide merkezi KOP destekli Konya’da 
olmayan bir yatırımdı. Biz de bir ucundan 
destek vererek ortak olduk. Konya’ya milyon-
larca fide giriyor ve bu paralar başka şehirlere 
gidiyordu. Biz bu fide merkezi ile Konya’nın 
fide ihtiyacının yüzde 10-15’ini karşılamaya 
başladık. Daha uygun fiyatla hastalıksız fideyi 
üreticilerimize ulaştırıyoruz. Bu merkez yıllık 
12 milyon civarında üretim kapasitesine sa-
hip. Bununla birlikte çiftçilerimizin kullana-
cağı iş aletlerini satın aldık. Bizim için küçük 
ama çiftçi için büyük meblağlı makinelerimizi 
Tarım Hizmetleri Müdürlüğümüzü kurarak 
ortak kullanıma açtık. Makineleri onların 
emrine verdik. Çiftçimiz ücretsiz kullanıyor. 
Taş kırma makinelerimiz var, hem tarıma kul-
lanışlı olmayan arazileri tarıma kazandırıyoruz 
hem de çiftçilerimizin işlerini yapıyoruz.” 

YENİ YATIRIMLAR MERAM’I 
ŞAHLANDIRACAK

Konya ve Meram’ın her gün yeni yatırım-
larla cazibe merkezi haline geldiğini anlatan 
Meram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş, 
“Spor alanında da çok ciddi desteklerimiz 
oldu. Zor bir süreçten geçerken Çok ciddi yatı-
rımlar yaptığımızı söyleyemem ama destekle-
rimiz sürüyor. Tesisleşme ile beraber sporcu 
yetiştirme merkezlerimize desteklerimiz var. 

Olimpiyatlara Paralimpik spor alanında 5 
sporcunun 4’ü Meram Belediyesi’nin sporcu-
su. İnşallah sonbaharda bir program düzen-
leyeceğiz ve bu gençlerimiz kendi alanlarında 
başarı üstüne başarı kazanmış gençlerimiz. 
Biz, biraz daha tesisten öte sporcularımızın 
yetiştirilmesi konusunda yoğunlaştık. Türki-
ye’de ilk defa bir şehre uluslararası veled-
rom yapılıyor. Bununla beraber ağır bakım 
bölgesinde çalışmalar tamamlandığı zaman o 
bölgeye spor alanında Büyükşehir Belediyemiz 
tarafından da çok ciddi yatırımlar yapılacak. 
Millet Bahçesi tarzında planlanacak. İçinde 
göletiyle, tesisleriyle farklı etkinlik alanlarıyla, 

Meram’ın birçok açığını kapatacak olan bir yer 
de yapılıyor. TRT’nin uluslararası Türkiye’nin 
en büyük ikincisi Meram’da yapılıyor. Ve-
ledromun hemen üst tarafında. Ve ilk olarak 
da Mevlana filmi çekilecek. Şu anda oyuncu 
seçmeleri yapılıyor. Konya turizmi için de 
çok önemli bir yatırım. Film çekimi olmadığı 
zamanlarda da turizm destinasyonu için Kon-
ya’ya ayrı bir anlam kazandıracak. Dediğim 
gibi hemen yanında veledrom, Dutlu Millet 
Bahçesi ve karşısında da 80 Binde Dev-i Alem 
Parkı yer alıyor. Tavusbaba’da bir düzenle-
me yapılıyor. O bölge tamamen Büyükşehir 
Belediyesi’nin yapımında. Aydınçavuş’u da 

TRT FİLM PLATOSU

SOSYAL BELEDİYECİLİK

biz düzenlemesini yapacağız. Meram için yine 
önemli bir çalışma olarak. Burada yürüyüş 
parkurları, çam kozalakları arasında trking 
yapabilecekleri ve Tavusbaba’dan geçip Dutlu 
Millet Bahçesi’ne geçebilecekleri bir yol ve 
yürüyüş alanları yapıyoruz” şeklinde konuştu.

YENİ DESTİNASYONLAR GELİYOR

“Meram’da üzüm bağları nerede?” diye 
soranlara bir cevabın olacağını anlatan Baş-
kan Kavuş bir de müjde verdi. Kavuş şunları 
söyledi; “Necmettin Erbakan Üniversitesi 
Rektörlüğü yanında yıllardır boş tarla olan 18 
bin metrekarelik alanı ayaklı üzüm bağı ve 
Meram’da yetişen bütün meyve ağaçlarının 
olduğu bir alan haline dönüştürüyoruz. Şu 
anda yapımına başladık. Konevi Türbesi’nin 
etrafında bir düzenleme var. 3 yıl ya da 4 yıl 
içinde Konya ve Meram’ın çehresi yenilenmiş 
olacak. Bütün bunları hesapladığımız zaman 
bırakın Konya’da bir gün kalmayı Konya’da 
2-3 günü geçirebilecek bir kültür destinas-
yonuna kavuşuyor. Meram bir Meram daha 
olacak.”

HÜKÜMET KONAĞI İŞLERİ 
KOLAYLAŞTIRACAK

Meram Belediyesi’nin hemen karşısına 
yapılan Hükümet Konağı’yla ilgili değerlen-
dirmelerde bulunan Kavuş, “Vatandaşın işini 
daha da kolaylaştıracak. Meram’da bütün ilçe 
müdürlüklerimiz farklı farklı alanlarda hizmet 
vermek durumunda kalıyordu. Kaymakamlık 
binamız zaten çok eski durumda ve şu anda 
binada Kaymakam Bey ve Yazı İşleri Müdü-
rü haricinde kimse yok. İnşallah Hükümet 
Konağı da da tamamlanınca Meram’ın yeni 
merkezi olacak. Bir Meramlı vatandaş bütün 
işlerini burada halletmiş olacak. Bir de 
Metro’nun ilk durağının da burada olacağını 
hesap edersek burası tam bir cazibe merkezi 
olmuş olacak” dedi.

BİZİM MUSTAFA OLARAK AKILDA 
KALMAK İSTERİM

“Keşkeyi sevmem ama yapabilmeyi iste-
diğimiz çok şey var. Ayağımızı yorganımıza 
göre uzatıyoruz. Yorgan kısa geldiği zaman 
her kapıyı aşındırıyoruz. Keşke dediğimiz 
şeyin oluşmaması için bütün alternatifleri 
kullanıyoruz” cümlesini kuran Başkan Kavuş, 
“Dönemin sonu geldiği zaman tek hedefim 
şu; Allah razı olsun bir oğlan geldi, Meram 
için koşturdu, iyi şeyler yapmaya çalıştı 
dedirteyim. Sonrası… Sonrası önemli değil. 
Allah benimle ilgili başka bir kader yazma-
dıysa zaten olur gider. Şu var; İkinci dönemi 

İstiyor musun? Evet, istiyorum. Başkanlık 
hevesinde değilim. Hiç olmadım ve baş-
kanlığı da bir vebal bir sorumluluk olarak 
görüyorum. Beni de bilenler zaten bilir. Ama 
Meram’da ikinci dönem belediye başkanlığı 
yapan ilk kişi olmak adına devam etmek iste-
rim. Bunu başarabilirsek Meram’ın tarihine 
adımızı yazdırmak için de isterim. Diğer türlü 
bu işler veballi işler. Bizler bu işin ününde 
değil, unundayız. Ben Bizim Mustafa olmak 
için uğraşıyorum. Aynı Bizim Meram gibi” 
değerlendirmesi yaptı. 

ŞÜKRAN MAHALLESİ

ŞÜKRAN MAHALLESİ

LARENDE CADDESİ
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30’dan fazla mahallelimin tarımla uğraştığını 
bilerek bu sorumluluğu görmezden gelmez-
dim. Fide merkezi KOP destekli Konya’da 
olmayan bir yatırımdı. Biz de bir ucundan 
destek vererek ortak olduk. Konya’ya milyon-
larca fide giriyor ve bu paralar başka şehirlere 
gidiyordu. Biz bu fide merkezi ile Konya’nın 
fide ihtiyacının yüzde 10-15’ini karşılamaya 
başladık. Daha uygun fiyatla hastalıksız fideyi 
üreticilerimize ulaştırıyoruz. Bu merkez yıllık 
12 milyon civarında üretim kapasitesine sa-
hip. Bununla birlikte çiftçilerimizin kullana-
cağı iş aletlerini satın aldık. Bizim için küçük 
ama çiftçi için büyük meblağlı makinelerimizi 
Tarım Hizmetleri Müdürlüğümüzü kurarak 
ortak kullanıma açtık. Makineleri onların 
emrine verdik. Çiftçimiz ücretsiz kullanıyor. 
Taş kırma makinelerimiz var, hem tarıma kul-
lanışlı olmayan arazileri tarıma kazandırıyoruz 
hem de çiftçilerimizin işlerini yapıyoruz.” 

YENİ YATIRIMLAR MERAM’I 
ŞAHLANDIRACAK

Konya ve Meram’ın her gün yeni yatırım-
larla cazibe merkezi haline geldiğini anlatan 
Meram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş, 
“Spor alanında da çok ciddi desteklerimiz 
oldu. Zor bir süreçten geçerken Çok ciddi yatı-
rımlar yaptığımızı söyleyemem ama destekle-
rimiz sürüyor. Tesisleşme ile beraber sporcu 
yetiştirme merkezlerimize desteklerimiz var. 

Olimpiyatlara Paralimpik spor alanında 5 
sporcunun 4’ü Meram Belediyesi’nin sporcu-
su. İnşallah sonbaharda bir program düzen-
leyeceğiz ve bu gençlerimiz kendi alanlarında 
başarı üstüne başarı kazanmış gençlerimiz. 
Biz, biraz daha tesisten öte sporcularımızın 
yetiştirilmesi konusunda yoğunlaştık. Türki-
ye’de ilk defa bir şehre uluslararası veled-
rom yapılıyor. Bununla beraber ağır bakım 
bölgesinde çalışmalar tamamlandığı zaman o 
bölgeye spor alanında Büyükşehir Belediyemiz 
tarafından da çok ciddi yatırımlar yapılacak. 
Millet Bahçesi tarzında planlanacak. İçinde 
göletiyle, tesisleriyle farklı etkinlik alanlarıyla, 

Meram’ın birçok açığını kapatacak olan bir yer 
de yapılıyor. TRT’nin uluslararası Türkiye’nin 
en büyük ikincisi Meram’da yapılıyor. Ve-
ledromun hemen üst tarafında. Ve ilk olarak 
da Mevlana filmi çekilecek. Şu anda oyuncu 
seçmeleri yapılıyor. Konya turizmi için de 
çok önemli bir yatırım. Film çekimi olmadığı 
zamanlarda da turizm destinasyonu için Kon-
ya’ya ayrı bir anlam kazandıracak. Dediğim 
gibi hemen yanında veledrom, Dutlu Millet 
Bahçesi ve karşısında da 80 Binde Dev-i Alem 
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TRT FİLM PLATOSU

SOSYAL BELEDİYECİLİK
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YENİ DESTİNASYONLAR GELİYOR
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HÜKÜMET KONAĞI İŞLERİ 
KOLAYLAŞTIRACAK
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BİZİM MUSTAFA OLARAK AKILDA 
KALMAK İSTERİM

“Keşkeyi sevmem ama yapabilmeyi iste-
diğimiz çok şey var. Ayağımızı yorganımıza 
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İstiyor musun? Evet, istiyorum. Başkanlık 
hevesinde değilim. Hiç olmadım ve baş-
kanlığı da bir vebal bir sorumluluk olarak 
görüyorum. Beni de bilenler zaten bilir. Ama 
Meram’da ikinci dönem belediye başkanlığı 
yapan ilk kişi olmak adına devam etmek iste-
rim. Bunu başarabilirsek Meram’ın tarihine 
adımızı yazdırmak için de isterim. Diğer türlü 
bu işler veballi işler. Bizler bu işin ününde 
değil, unundayız. Ben Bizim Mustafa olmak 
için uğraşıyorum. Aynı Bizim Meram gibi” 
değerlendirmesi yaptı. 

ŞÜKRAN MAHALLESİ

ŞÜKRAN MAHALLESİ

LARENDE CADDESİ

49



Bir çiftçi girişimi olma özelliğine 
sahip olan Konya Şeker, bugün 
geldiği noktada Türkiye’nin 

hatta dünyanın önemli bir markası haline 
geldi. Şeker pancarı üreticisi olarak çıktığı 
yolda, tarıma dayalı üretimde önem-
li markalar ortaya koyan Konya Şeker, 
son 15 yılda 3 Milyar 800 Milyon dolar-
lık yatırım bütçesiyle 45 üretim tesisini 
üretici ortaklarına kazandırmayı başardı. 
Böylece önemli bir başarı hikayesi yazan 
Konya Şeker yükselişini emin adımlarla 
sürdürüyor. Konya Şeker’in özellikle gıda 
sektöründeki yatırımları, modern altyapısı 
ve kaliteli üretim anlayışıyla büyümeye 
devam edecek.  

KONYA ŞEKER

1953 yılında temeli atılan Konya Şeker 
Fabrikası 1954 yılında üretime başladı. 

KONYA ŞEKER BÜYÜYOR 
TÜRKIYE KAZANIYOR

Bir çiftçi girişimi olma özelliğine sahip olan Konya Şeker, son 15 yılda 3 Milyar 800 Milyon 
dolarlık yatırım bütçesiyle 45 üretim tesisini üretici ortaklarına kazandırmayı başardı. 

Konya Şeker’in bu yükselişi hem ülke ekonomisine kazandırıyor hem de sağlıklı ürünlerin 
tüketilmesine büyük katkı sağlıyor 

Konya Şeker’in kuruluşunda ilk faaliyet ko-
nusu olan pancar şekeri üretimi bugün için 
de şirketin ana faaliyet konusu olarak dikkat 
çekiyor. 33 şeker fabrikasının üretim ger-
çekleştirdiği Türkiye’de, Konya Şeker, 200 
bin ton/yıl kapasiteli Konya Şeker Fabrikası 
ve 300 bin ton/yıl üretim kapasiteli Çumra 
Şeker Fabrikası’ndan oluşan iki şeker fabri-
kasıyla ülke şeker üretiminin beşte birinden 
fazlasını gerçekleştiriyor. 1954 yılında kuru-
lan Konya Şeker Fabrikası’nın teknolojisini 
yaptığı rehabilitasyon yatırımıyla yenileyen 
Konya Şeker, 2003 yılında temelini attığı ve 
dünyanın en modern şeker fabrikalarından 

biri olan Çumra Şeker Fabrikası’nı 2004 
yılında hizmete soktu. Türkiye’deki özel 
şirketler arasında en büyük şeker üreticisi 
konumunda olan Konya Şeker, bu pozisyo-
nuna uygun şekilde ülke şeker sektöründe 
öncü bir rol üstlenerek, yaptığı yatırımlarla 
sektördeki geleneksel üretim ve pazarlama 
alışkanlıklarını değiştirmeyi başardı.  Bu 
çerçevede kristal şekeri ürettiği, sıvı şeker, 
baklava ve tatlı şerbeti, kandis şeker, ilaç 
şekeri invert şeker, pudra şekeri, arı yemi, 
sert şeker gibi yeni ürünlerle çeşitlendiren 
Konya Şeker, ülke pancar şekeri pazarının 
da genişlemesini sağladı.

PANAGRO ET-SÜT ENTEGRE GIDA 
KOMPLEKSİ

Üretici ortaklarının tamamına yakını bit-
kisel üretimin yanı sıra hayvancılık da yapan 
Konya Şeker, üretici ortaklarının hayvansal 
üretimlerini de değerlendirmek, onların 
hayvansal üretimini de büyütmek için üretici 
ortaklarına tek kampüs içinde dünyanın 
en büyük üretim kapasitesine sahip Et-Süt 
Entegre Tesisini kazandırdı. Kurduğu tesisle 
üretici ortaklarının gelir kompozisyonunda 
hayvansal üretimin payını arttırmayı hedef-
leyen Konya Şeker, onların bitkisel üretimini 
daha katma değerli bir alan olan hayvansal 
üretimle sürdürebilmeleri için ortam hazır-
ladı. Toplam 343 bin metrekarelik açık alan 
üzerinde, 80 bin metrekare kapalı alanda yer 
alan tesis, Türkiye’de sektörün en büyüğü 
konumunda. Son teknolojiye sahip tesis, 
yapacağı üretimle Konya Şeker’in Türkiye’nin 
yanı sıra dış pazarlarda da önemli bir pazar 
payına ulaşmasını sağlayabilecek kapasiteye 
sahip. Et ve et ürünleri ile süt ve süt ürünle-
rinin tümünü helal sertifikası ile üreten tesis, 
üretimde kullandığı sütleri eğitimlerini kendi-
si gerçekleştirdiği ve sertifikalandırdığı Torku 
Sertifikalı Süt Üreticilerinden temin ediyor.

Tesis, kurulan üretim zinciriyle bölge ve 
ülke hayvancılığının gelişiminde önemli bir 
rol oynarken, katma değerli üretimle, üretici-
nin refahını daha da artırıyor. Günlük çiğ süt, 
büyükbaş ve küçükbaş işleme kapasitesiyle 
bölgenin en büyük tesisi olan Panagro süt 
üreticiliği ve besicilik yapan 50.000 aileye 
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geçim imkânı sağlıyor. 
Tesisin fiili yatırım sürecinin başlama-

sıyla birlikte bölgedeki hayvan varlığı ile 
süt üretimi de hızla artmaya başlamış ve 
2010 yılında Konya’nın toplam büyük baş 
hayvan sayısı 500 bin civarında iken 2019 
yılı sonu itibariyle 926 bin 217 büyük baş 
sığıra çıkmıştır. Koyun sayısı 1,5 milyondan, 
2 milyon 191 bin 228 baş koyuna çıkmıştır, 
5 sene önce 750 bin ton civarında süt üreten 
Konya’nın süt üretimi 2019 sonu itibariyle 1 
milyon 315 bin 120 ton olarak gerçekleşmiş-
tir. 5 yıllık bir periyotta yaşanan bu değişi-
min, bölge hayvancılığına verdiği desteği 
rakamlar ortaya koyuyor.

YERLİ YOĞURT MAYASI 

Kurucusu olduğu Konya Gıda ve Tarım 
Üniversitesi ile “Türk Lezzetleri Projesi”ne 4 
yıl önce start veren Konya Şeker, proje kap-
samında yürütülen çalışmalardan biri olan 
yoğurt mayasında ithalata bağımlılığı önleye-
cek yerli yoğurt mayası üretimini sürdürüle-
bilir şekilde üretmeyi başardı. Anadolu’nun 
dört bir yanındaki köylerden Konya Gıda ve 
Tarım Üniversitesindeki akademisyenler ve 
Torku tesislerindeki gıda mühendisleri tara-
fından toplanan onlarca yoğurt kültürünün, 
Üniversite Laboratuvarlarında analizlerinin 
yapılması sonrası Panagro Et ve Süt Entegre 
Tesisleri AR-GE laboratuvarlarında çoğaltıla-
rak, Türk damak tadına uygun kültürlerin se-
çilmesi ve endüstriyel üretimi destekleyecek 
yeterlilikte maya üretim tesisinin yapımıyla 
tamamlandı. 2018 yılından beri laboratuvar 
ortamında deneme üretimleri yapılan yerli 
maya ile üretilmiş yoğurdun, lezzet, raf ömrü 
gibi kriterler açısından da testi geçmesi 
üzerine Torku Yoğurtlar artık Konya Şeker’in 

kendi tesislerinde ürettiği yoğurt mayası ile 
çalınmaya (mayalanmaya) başlandı. Yerli 
maya ile üretilmiş yoğurtlar “Mayası Türki-
ye’de Üretilmiştir” kırmızı vinyetli ambalajlar 
ile raflarda yerini alırken, yerli maya üretimi 
ile Konya Şeker, sadece kendi yoğurt üreti-
minde kullandığı maya için ödediği milyon-
larca lira ithalatın önüne geçecek.

BORDO ŞALGAM SUYU 

Bölgede üretilen siyah havuç ve şalgam-
lık turpu değerlendirmek için kurulan tesis 
2014 yılında kurum bünyesine dahil oldu. 
80 bin metrekarelik toplam alan içerisinde 
kurulan tesis 12 bin metrekare kapalı alanda 
üretimine devam ediyor.

ÇUMRA ŞEKER FABRİKASI 

Konya Şeker’in 1954’te üretime başla-
yan ilk fabrikasından sonra ikinci fabrikası 
olan ve Çumra Şeker Entegre Tesislerindeki 
yatırımların başlangıcı olan tesisin teme-
li 2003 yılında atılarak, 24 Eylül 2004’te 
tamamlandı. Fabrikanın ruhsatı ve proje-
lendirilmesi PANKOBİRLİK Genel Başkanı 
Recep Konuk’un Çumra Belediye Başkanlığı 
döneminde 18 arkadaşıyla kurduğu şir-
ket tarafından gerçekleştirildi. Konuk ve 
arkadaşları Fabrika’nın ruhsatı ve üretim 
kotasını bedelsiz olarak Konya Şeker’e dev-
retti. Dünyanın halen şeker sektöründeki en 
modern tesisi olma özelliğini taşıyan Çumra 
Şeker Fabrikasının üretime başlamasıyla bir-
likte Konya Şeker’in şeker üretimi 213.000 
ton/yıldan 455.000 ton/yıla, bölge üreticisi-
nin toplam şeker pancarı üretim kotası da 
1.617.000 milyon ton/yıldan 3.154.869 ton/
yıla çıktı.

SIVI ŞEKER ÜRETİM TESİSİ

Yıllık 130.000 ton üretim kapasitesine 
sahip tesis, sanayide kullanılan ve toplum 
sağlığı açısından ciddi şüpheler taşıyan 
alternatif tatlandırıcıların yerine kullanılmak 
üzere sağlıklı ve doğal pancar şekerinden 
üretim yapıyor. Doğal ve katkısız olarak sıvı 
şeker üreten tesiste gazlı içecek üreticileri ile 
şekerli mamul üreticilerinin yanı sıra sürekli 
gelişen ürün portföyü ile pastane ve evsel tü-
ketime yönelik ürünler de geliştiriliyor. Şeker 
sektörüne sağlıklı ve doğal bir ürün kazandır-
manın yanı sıra tesis pancar şekeri pazarını 
koruyarak ve genişleterek pancar üreticisinin 
üretiminin de sürekliliğine ve sürdürüle-
bilirliğine hizmet ediyor. Pancar şekerinin 
kullanım alanını genişleten tesisin pazarı 
genişletici etkisi tarımsal üretim hacminin de 
artmasına imkân tanıyarak, toplamda yaklaşık 
1.000.000 tonluk ilave şeker pancarı üretimi-
ni teminat altına alması dikkat çekiyor. 

ÇİKOLATA ÜRETİM TESİSİ 

Dünyanın en modern tesislerinden biri 
olan Torku Çikolata Üretim Tesisleri’nde 
birinci öncelik tüketici sağlığıdır. Tesis kali-
teden taviz vermeden doğal, katkısız çikolata 
üretimi gerçekleştiriyor. Yurtiçi pazarın yanı 
sıra ihracatı da hedefleyen tesisten onlarca 
ülkeye ihracat gerçekleştirilirken çikolatanın 
anavatanı İsviçre’de Torku’nun faal olduğu 
pazarlardan biri olarak dikkat çekiyor.

ŞEKERLİ MAMULLER, SERT ŞEKER, JELİ 
ŞEKER, ŞEKERLEME ÜRETİM TESİSİ

Tesis, iç pazara ve ihracata yönelik 
üretim yapıyor. Üretim bantları ve teknolojisi 

açısından benzerlerine göre üstünlükleri olan 
tesisin ürettiği sert şeker, jel şeker ve şeker-
lemelerde de yine temel ilke sağlıklı, doğal ve 
katkısız üretim olarak vurgulanıyor.

UNLU MAMULLER, BİSKÜVİ, KEK, KRAKER, 
GOFRET ÜRETİM TESİSİ

Bölge üreticisinin üretim deseninde yer 
alan ürünleri harmanlayıp mamul ürün haline 
getirerek perakende pazarından bölge üretici-
sine daha fazla pay almayı hedefleyen Konya 
Şeker’in en iddialı olduğu alanlardan birisi de 
unlu mamuller, bisküvi, kek, kraker ve gof-
retten oluşan atıştırmalık pazarı. Ülkemizin 
sadece pancar şekerinden üretilen ilk bisküvi 
çeşitlerini üreten tesis, ülke pazarındaki tüm 
çeşitlerin üretimini gerçekleştireceği gibi 
henüz pazarda olmayan ürün çeşitleri ile de 
raflarda yer almaya hazırlanıyor.

UN FABRİKASI 

Günlük 200 ton buğday kırma kapasite-
sine sahip tesis, bölge üreticisinin buğdayını 
değerlendirmek üzere kuruldu. Tesis, ilk 
etapta Konya Şeker ’in atıştırmalık üretim te-
sislerinin değişik özelliklerdeki un çeşitlerinin 
üretimini gerçekleştirirken bölgedeki diğer 
gıda işletmelerinin de sanayilik un taleplerini 
karşılıyor. Büyümeye müsait şekilde inşa edi-
len tesis, orta vadede hem üretim kapasitesini 
arttıracak hem de bireysel tüketiciye un çeşit-
leri arz edecek şekilde projelendirildi.

KÜP ŞEKER VE PAKETLİ ŞEKER 

25 fabrikalı Türk Şeker’den sonra Türki-
ye’nin en büyük şeker üreticisi olan ve ülke 
pancar şekeri üretiminin beşte birinden faz-

lasının üretimini gerçekleştiren Konya Şeker, 
ürettiği şekeri markalı olarak pazara sunmak 
için küp şeker ve paketli şeker tesislerini 
kurdu. 

İLAÇ ŞEKERİ ÜRETİM TESİSİ 

İlaç sanayinin ihtiyaç duyduğu yük-
sek nitelikli kristal şeker ve sıvı ilaç şekeri 
çeşitlerini üretmek üzere kurulan tesis 2013 
yılında üretime başladı. Tesis yaptığı üretimle 
Türkiye ilaç sanayinin tamamen ithalat yo-
luyla karşıladığı ilaç şekerini üreterek hem 
Türkiye’nin her yıl yaklaşık 5,5 Milyon dolar 
döviz sarfiyatının önüne geçti hem de şeker 
pancarı üretim hacmini genişletti.

BAKLAVA VE TATLI ŞERBETİ ÜRETİM 
TESİSİ 

Sıvı Şeker Üretim Tesisi bünyesinde 
kurulan baklava ve tatlı şerbeti üretim ünitesi 
evsel tüketim ile pastane ve tatlı imalatha-
nelerine yönelik ürünler üretiyor. Tüketici 
sağlığı açısından tehdit oluşturan alternatif 
tatlandırıcıların pastane ve imalathanelerde 
kullanımını önlemek amacıyla kurulan tesis, 
evsel tüketime yönelik ambalajlarıyla da tatlı 
yapımında ev hanımlarına zaman kazan-
dırıyor. Pancar şekerinin kullanım alanını 
genişletmeyi hedefleyen tesis bu özelliği 
ile tarladaki pancar üretimini de arttırmayı 
amaçlıyor.

ARI YEMİ ÜRETİM TESİSİ 

Arıcılığı desteklemek ve arıcılığın büyü-
mesine katkı vermek amacıyla kurulan tesis, 
kış aylarında arının beslenmesinde kullanılan 
arı yemi üretimi gerçekleştiriyor. Geleneksel 

metotla yapılan arıcılıkta, yazın arının ürettiği 
balın yaklaşık üçte biri arının kışın beslenebil-
mesi amacıyla kovanda bırakılıyor. Tesis bu 
kaybı önleyebilmek ve verim artışını sağlaya-
bilmek amacıyla kuruldu.

ULTRA KLİMALI MODERN SERALAR

Kurduğu Ultra Klimalı Modern Seraların-
da üretim prosesinde kullandığı sıcak suyu 
kullanan Konya Şeker, bu yatırımıyla atık ısıyı 
değerlendirirken sıfır enerji maliyetiyle se-
racılık yapıyor. Üretim prosesinde kullanılan 
sıcak suyu soğutma kulelerinde enerji harca-
yarak soğutmak yerine seralarda dolaştırarak 
seraların ısıtılmasında kullanan Konya Şeker, 
seralarında organik şekilde ürettiği domates, 
salatalık ve biber çeşitlerini markalı olarak 
zincir marketlerde tüketici ile buluşturuyor.

DOKU KÜLTÜRÜ LABORATUVARI

Çumra Şeker Entegre Tesislerinde kuru-
lan ve üretim alanlarını oluşturan seraları, 
üretim prosesinde kullanılan tekrar kullanım 
için soğutulması gereken sıcak su ile ısıtılan 
laboratuvar, doku kültüründen patates 
tohumu üretmek amacıyla kuruldu. Yük-
sek verimli hastalıktan ari tohumluk üreten 
tesiste üretilen tohumluklar dekara verimi 
arttırarak çiftçi gelirlerinin arttırılmasına da 
katkı yapıyor.

BALIK ÜRETİM TESİSİ 

Konya Şeker’in kondense suyu soğut-
ma kulelerinde enerji harcayarak soğutmak 
yerine o suyun ısısından yararlanarak üretim 
gerçekleştirdiği bir tesis olan Balık Üretim Te-
sisi, 25-28 °C sıcaklığındaki suda yaşayabilen 
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geçim imkânı sağlıyor. 
Tesisin fiili yatırım sürecinin başlama-

sıyla birlikte bölgedeki hayvan varlığı ile 
süt üretimi de hızla artmaya başlamış ve 
2010 yılında Konya’nın toplam büyük baş 
hayvan sayısı 500 bin civarında iken 2019 
yılı sonu itibariyle 926 bin 217 büyük baş 
sığıra çıkmıştır. Koyun sayısı 1,5 milyondan, 
2 milyon 191 bin 228 baş koyuna çıkmıştır, 
5 sene önce 750 bin ton civarında süt üreten 
Konya’nın süt üretimi 2019 sonu itibariyle 1 
milyon 315 bin 120 ton olarak gerçekleşmiş-
tir. 5 yıllık bir periyotta yaşanan bu değişi-
min, bölge hayvancılığına verdiği desteği 
rakamlar ortaya koyuyor.

YERLİ YOĞURT MAYASI 

Kurucusu olduğu Konya Gıda ve Tarım 
Üniversitesi ile “Türk Lezzetleri Projesi”ne 4 
yıl önce start veren Konya Şeker, proje kap-
samında yürütülen çalışmalardan biri olan 
yoğurt mayasında ithalata bağımlılığı önleye-
cek yerli yoğurt mayası üretimini sürdürüle-
bilir şekilde üretmeyi başardı. Anadolu’nun 
dört bir yanındaki köylerden Konya Gıda ve 
Tarım Üniversitesindeki akademisyenler ve 
Torku tesislerindeki gıda mühendisleri tara-
fından toplanan onlarca yoğurt kültürünün, 
Üniversite Laboratuvarlarında analizlerinin 
yapılması sonrası Panagro Et ve Süt Entegre 
Tesisleri AR-GE laboratuvarlarında çoğaltıla-
rak, Türk damak tadına uygun kültürlerin se-
çilmesi ve endüstriyel üretimi destekleyecek 
yeterlilikte maya üretim tesisinin yapımıyla 
tamamlandı. 2018 yılından beri laboratuvar 
ortamında deneme üretimleri yapılan yerli 
maya ile üretilmiş yoğurdun, lezzet, raf ömrü 
gibi kriterler açısından da testi geçmesi 
üzerine Torku Yoğurtlar artık Konya Şeker’in 

kendi tesislerinde ürettiği yoğurt mayası ile 
çalınmaya (mayalanmaya) başlandı. Yerli 
maya ile üretilmiş yoğurtlar “Mayası Türki-
ye’de Üretilmiştir” kırmızı vinyetli ambalajlar 
ile raflarda yerini alırken, yerli maya üretimi 
ile Konya Şeker, sadece kendi yoğurt üreti-
minde kullandığı maya için ödediği milyon-
larca lira ithalatın önüne geçecek.

BORDO ŞALGAM SUYU 

Bölgede üretilen siyah havuç ve şalgam-
lık turpu değerlendirmek için kurulan tesis 
2014 yılında kurum bünyesine dahil oldu. 
80 bin metrekarelik toplam alan içerisinde 
kurulan tesis 12 bin metrekare kapalı alanda 
üretimine devam ediyor.

ÇUMRA ŞEKER FABRİKASI 

Konya Şeker’in 1954’te üretime başla-
yan ilk fabrikasından sonra ikinci fabrikası 
olan ve Çumra Şeker Entegre Tesislerindeki 
yatırımların başlangıcı olan tesisin teme-
li 2003 yılında atılarak, 24 Eylül 2004’te 
tamamlandı. Fabrikanın ruhsatı ve proje-
lendirilmesi PANKOBİRLİK Genel Başkanı 
Recep Konuk’un Çumra Belediye Başkanlığı 
döneminde 18 arkadaşıyla kurduğu şir-
ket tarafından gerçekleştirildi. Konuk ve 
arkadaşları Fabrika’nın ruhsatı ve üretim 
kotasını bedelsiz olarak Konya Şeker’e dev-
retti. Dünyanın halen şeker sektöründeki en 
modern tesisi olma özelliğini taşıyan Çumra 
Şeker Fabrikasının üretime başlamasıyla bir-
likte Konya Şeker’in şeker üretimi 213.000 
ton/yıldan 455.000 ton/yıla, bölge üreticisi-
nin toplam şeker pancarı üretim kotası da 
1.617.000 milyon ton/yıldan 3.154.869 ton/
yıla çıktı.

SIVI ŞEKER ÜRETİM TESİSİ

Yıllık 130.000 ton üretim kapasitesine 
sahip tesis, sanayide kullanılan ve toplum 
sağlığı açısından ciddi şüpheler taşıyan 
alternatif tatlandırıcıların yerine kullanılmak 
üzere sağlıklı ve doğal pancar şekerinden 
üretim yapıyor. Doğal ve katkısız olarak sıvı 
şeker üreten tesiste gazlı içecek üreticileri ile 
şekerli mamul üreticilerinin yanı sıra sürekli 
gelişen ürün portföyü ile pastane ve evsel tü-
ketime yönelik ürünler de geliştiriliyor. Şeker 
sektörüne sağlıklı ve doğal bir ürün kazandır-
manın yanı sıra tesis pancar şekeri pazarını 
koruyarak ve genişleterek pancar üreticisinin 
üretiminin de sürekliliğine ve sürdürüle-
bilirliğine hizmet ediyor. Pancar şekerinin 
kullanım alanını genişleten tesisin pazarı 
genişletici etkisi tarımsal üretim hacminin de 
artmasına imkân tanıyarak, toplamda yaklaşık 
1.000.000 tonluk ilave şeker pancarı üretimi-
ni teminat altına alması dikkat çekiyor. 

ÇİKOLATA ÜRETİM TESİSİ 

Dünyanın en modern tesislerinden biri 
olan Torku Çikolata Üretim Tesisleri’nde 
birinci öncelik tüketici sağlığıdır. Tesis kali-
teden taviz vermeden doğal, katkısız çikolata 
üretimi gerçekleştiriyor. Yurtiçi pazarın yanı 
sıra ihracatı da hedefleyen tesisten onlarca 
ülkeye ihracat gerçekleştirilirken çikolatanın 
anavatanı İsviçre’de Torku’nun faal olduğu 
pazarlardan biri olarak dikkat çekiyor.

ŞEKERLİ MAMULLER, SERT ŞEKER, JELİ 
ŞEKER, ŞEKERLEME ÜRETİM TESİSİ

Tesis, iç pazara ve ihracata yönelik 
üretim yapıyor. Üretim bantları ve teknolojisi 

açısından benzerlerine göre üstünlükleri olan 
tesisin ürettiği sert şeker, jel şeker ve şeker-
lemelerde de yine temel ilke sağlıklı, doğal ve 
katkısız üretim olarak vurgulanıyor.

UNLU MAMULLER, BİSKÜVİ, KEK, KRAKER, 
GOFRET ÜRETİM TESİSİ

Bölge üreticisinin üretim deseninde yer 
alan ürünleri harmanlayıp mamul ürün haline 
getirerek perakende pazarından bölge üretici-
sine daha fazla pay almayı hedefleyen Konya 
Şeker’in en iddialı olduğu alanlardan birisi de 
unlu mamuller, bisküvi, kek, kraker ve gof-
retten oluşan atıştırmalık pazarı. Ülkemizin 
sadece pancar şekerinden üretilen ilk bisküvi 
çeşitlerini üreten tesis, ülke pazarındaki tüm 
çeşitlerin üretimini gerçekleştireceği gibi 
henüz pazarda olmayan ürün çeşitleri ile de 
raflarda yer almaya hazırlanıyor.

UN FABRİKASI 

Günlük 200 ton buğday kırma kapasite-
sine sahip tesis, bölge üreticisinin buğdayını 
değerlendirmek üzere kuruldu. Tesis, ilk 
etapta Konya Şeker ’in atıştırmalık üretim te-
sislerinin değişik özelliklerdeki un çeşitlerinin 
üretimini gerçekleştirirken bölgedeki diğer 
gıda işletmelerinin de sanayilik un taleplerini 
karşılıyor. Büyümeye müsait şekilde inşa edi-
len tesis, orta vadede hem üretim kapasitesini 
arttıracak hem de bireysel tüketiciye un çeşit-
leri arz edecek şekilde projelendirildi.

KÜP ŞEKER VE PAKETLİ ŞEKER 

25 fabrikalı Türk Şeker’den sonra Türki-
ye’nin en büyük şeker üreticisi olan ve ülke 
pancar şekeri üretiminin beşte birinden faz-

lasının üretimini gerçekleştiren Konya Şeker, 
ürettiği şekeri markalı olarak pazara sunmak 
için küp şeker ve paketli şeker tesislerini 
kurdu. 

İLAÇ ŞEKERİ ÜRETİM TESİSİ 

İlaç sanayinin ihtiyaç duyduğu yük-
sek nitelikli kristal şeker ve sıvı ilaç şekeri 
çeşitlerini üretmek üzere kurulan tesis 2013 
yılında üretime başladı. Tesis yaptığı üretimle 
Türkiye ilaç sanayinin tamamen ithalat yo-
luyla karşıladığı ilaç şekerini üreterek hem 
Türkiye’nin her yıl yaklaşık 5,5 Milyon dolar 
döviz sarfiyatının önüne geçti hem de şeker 
pancarı üretim hacmini genişletti.

BAKLAVA VE TATLI ŞERBETİ ÜRETİM 
TESİSİ 

Sıvı Şeker Üretim Tesisi bünyesinde 
kurulan baklava ve tatlı şerbeti üretim ünitesi 
evsel tüketim ile pastane ve tatlı imalatha-
nelerine yönelik ürünler üretiyor. Tüketici 
sağlığı açısından tehdit oluşturan alternatif 
tatlandırıcıların pastane ve imalathanelerde 
kullanımını önlemek amacıyla kurulan tesis, 
evsel tüketime yönelik ambalajlarıyla da tatlı 
yapımında ev hanımlarına zaman kazan-
dırıyor. Pancar şekerinin kullanım alanını 
genişletmeyi hedefleyen tesis bu özelliği 
ile tarladaki pancar üretimini de arttırmayı 
amaçlıyor.

ARI YEMİ ÜRETİM TESİSİ 

Arıcılığı desteklemek ve arıcılığın büyü-
mesine katkı vermek amacıyla kurulan tesis, 
kış aylarında arının beslenmesinde kullanılan 
arı yemi üretimi gerçekleştiriyor. Geleneksel 

metotla yapılan arıcılıkta, yazın arının ürettiği 
balın yaklaşık üçte biri arının kışın beslenebil-
mesi amacıyla kovanda bırakılıyor. Tesis bu 
kaybı önleyebilmek ve verim artışını sağlaya-
bilmek amacıyla kuruldu.

ULTRA KLİMALI MODERN SERALAR

Kurduğu Ultra Klimalı Modern Seraların-
da üretim prosesinde kullandığı sıcak suyu 
kullanan Konya Şeker, bu yatırımıyla atık ısıyı 
değerlendirirken sıfır enerji maliyetiyle se-
racılık yapıyor. Üretim prosesinde kullanılan 
sıcak suyu soğutma kulelerinde enerji harca-
yarak soğutmak yerine seralarda dolaştırarak 
seraların ısıtılmasında kullanan Konya Şeker, 
seralarında organik şekilde ürettiği domates, 
salatalık ve biber çeşitlerini markalı olarak 
zincir marketlerde tüketici ile buluşturuyor.

DOKU KÜLTÜRÜ LABORATUVARI

Çumra Şeker Entegre Tesislerinde kuru-
lan ve üretim alanlarını oluşturan seraları, 
üretim prosesinde kullanılan tekrar kullanım 
için soğutulması gereken sıcak su ile ısıtılan 
laboratuvar, doku kültüründen patates 
tohumu üretmek amacıyla kuruldu. Yük-
sek verimli hastalıktan ari tohumluk üreten 
tesiste üretilen tohumluklar dekara verimi 
arttırarak çiftçi gelirlerinin arttırılmasına da 
katkı yapıyor.

BALIK ÜRETİM TESİSİ 

Konya Şeker’in kondense suyu soğut-
ma kulelerinde enerji harcayarak soğutmak 
yerine o suyun ısısından yararlanarak üretim 
gerçekleştirdiği bir tesis olan Balık Üretim Te-
sisi, 25-28 °C sıcaklığındaki suda yaşayabilen 
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ve yediği yemin yaklaşık
2/3’sini ete dönüştüren tilapia balığı üret-

mek üzere kuruldu. Tesis mevcut kapasitesi 
ile yıllık 200 ton üretim gerçekleştirecek 
kapasiteye sahip.

TOHUM ÜRETİM VE İŞLEME TESİSİ

Konya Şeker’in tohumculukla ilgili faa-
liyetleri Beta Ziraat A.Ş. tarafından gerçek-
leştiriliyor. Bölgeye ve bölge iklimine uygun 
nitelikli tohumlar üreterek tarımsal üretimde 
verimliliği arttırarak çiftçi refahını yükseltmek 
amacıyla kurulan tesis, Türkiye’nin tohum-
daki dışa bağımlılığını da azalttı. Çiftçinin 
pancar ekmediği yıllarda tarlasına ektiği 
münavebe ürünler için tohum üretimi yapan 
tesis, tohum kalitesini artırarak üretimin de 
armasına katkı yapıyor. Altınekin’de kurulu 
üretim tesislerinde şeker pancarı, hibrit ve 
standart sebze, yem bitkileri, buğday ve hu-
bubat tohumları üretimi gerçekleştiren tesiste 
patates invitro ve mini yumru üretimine de 
başlandı. Türkiye’nin mısır tohumunda dışa 
bağımlı pozisyonunu değiştirmek için TÜBİ-
TAK ile işbirliği yaparak yerli mısır tohumu 
ıslahı projesini başlatan Konya Şeker, yerli 
mısır tohumu üretiminde de son aşamaya 
geldi. Türkiye’nin en büyük tohumculuk 
şirketlerinden olan Beta Ziraat aynı zamanda 
tarım sektöründe ihracat portföyü en güçlü 
şirketler arasında yer alıyor. 

HAMYAĞ FABRİKASI

Konya Şeker’in tarımsal ürün ithalatının 

azaltılması ve bölge çiftçisinin zirai faaliyeti-
nin çeşitlendirilerek gelirinin arttırılması için 
yapmış olduğu en iddialı yatırımlarından biri 
olarak dikkat çeken Ham Yağ Fabrikası, 2012 
yılında üretime başladı. Konya Şeker’in Ham-
yağ Tesisi kuracağını ilan etmesiyle Konya 
bölgesinde yağlı tohum ziraatına ilgi artarak, 
2010 yılında 50.000 ton olan ayçiçeği üretimi 
2019 tarımsal üretim verilerine göre 400.000 
tonu aştı. 

DONDURULMUŞ PARMAK 
PATATES ÜRETİM TESİSİ

Seydişehir ile Beyşehir ilçelerinin tam 
ortasında yer alan, adı bu konumundan esin-
lenilerek belirlenen Seydibey Tarım Ürünleri 
İşleme Entegre Tesislerinin ilk ünitesi olan 
Dondurulmuş Parmak Patates Üretim Tesisi 
2009 yılı Ocak ayında üretime başladı. Üreti-
me başlamasının ikinci yılında dondurulmuş 
parmak patates pazarında yüzde 25’lik payla 
pazar lideri olan Konya Şeker, 2013 yılında 
tesisin kapasitesini yüzde 120 arttıran kapa-
site artırımı yatırımını tamamladı. Küresel 
fast-food zincirlerinin ülkemizdeki ana teda-
rikçisi olan tesis Torku Pratiko markasıyla, 
tüm kesim ölçülerinde parmak patates, elma 
dilimi, küp ve oval kesim patates çeşitleri ile 
kaplamalı ürün hattında patates ve soğan 
kroketi gibi ileri işlenmiş ürünleri üretiyor. 
Türkiye’nin donuk patates ihracat lideri olan 
tesis, AB ülkeleri dâhil, Asya ve Orta Doğu 
ülkelerine ihracat gerçekleştiren tesis ülke 
donuk patates ihracatında yüzde 72’lik paya 
sahip.

PATATES NİŞASTASI FABRİKASI

Patates nişastası ihtiyacının tamamını 
ithalatla karşılayan Türkiye, bu alanda yılda 
30 milyon dolar döviz sarfiyatı yapıyor. Bu 
durumu düşünerek harekete geçen Konya 
Şeker, Patates Nişastası Fabrikası’nı tamamla-
yarak üretime başladı. Tesisin tam kapasiteye 
ulaşmasıyla birlikte Konya Şeker’in Dondurul-
muş Parmak Patates Fabrikası’na ürün veren 
üreticilerin elek altı patatesleri değerlendi ve 
30.000 ton patates nişastası üretimi için böl-
ge çiftçisi yaklaşık 180.000 ton ilave patates 
ekimi yapabilecek. Bölgenin patates üretim 
hacmini katlayarak arttıracak olan bu yatırım 
sayesinde ithalat için ayrılan kaynak bölge 
üreticisinin gelirini arttıracak ve Türkiye de 
her yıl patates nişastası ithalatı için harcadığı 
30.000.000 $ tutarındaki dövizden tasarruf 
sağlayacak. 

TORKU MEYVE SUYU, PEKMEZ 
VE SİRKE ÜRETİM TESİSİ

Tesis Konya Şeker’in; üretici ortakları ile 
bölge çiftçisinin ürettiği üzüm, elma ve nar 
gibi ürünlerinin işlenmesi ve değerlenmesi 
amacıyla kuruldu. Tesis, uzun vadede özel-
likle bitkisel üretime elverişli geniş tarımsal 
arazisi olmayan köylerde bağcılık ve meyve-
ciliği geliştirmeyi, üretici ortaklarının gelir 
kompozisyonuna bağcılık ve meyvecilikten 
elde edeceği geliri de eklemeyi hedefliyor. 47 
Milyon TL’lik yatırım bütçesiyle tamamlanan 
ve Toroslar’ın merkezine kurulan Torku Mey-
ve Suyu, Sirke ve Pekmez Üretim Tesisi, 106 
bin metrekarelik açık ve 20 bin metrekarelik 
kapalı alana inşa edildi. Torku’nun doğal ve 
sağlıklı ürün yaklaşımına uygun üretim yapan 
ve kalite ve hijyen standartlarından taviz 
vermeyecek şekilde projelendirilen tesiste, 
bölgede toplanan elma, üzümler ve nar duru-
muna göre sirke ve meyve suyu üretiminde 
değerlendiriliyor. Tesiste üretilen meyve sula-
rının üretim süreci, meyvenin preslenip kaba 
tortusu seperatörde arındırıldıktan sonra her-
hangi bir işleme tabi tutulmadan hemen cam 
ambalajlara doldurulup kapatılarak meyvenin 
en doğal haliyle tüketiciye arz ediliyor. Berrak 
ürünler ise bu sürece ilave olarak çöktürme 
işlemine tabi tutularak ve yine katkısız şekilde 
üretiliyor. 
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ve yediği yemin yaklaşık
2/3’sini ete dönüştüren tilapia balığı üret-

mek üzere kuruldu. Tesis mevcut kapasitesi 
ile yıllık 200 ton üretim gerçekleştirecek 
kapasiteye sahip.

TOHUM ÜRETİM VE İŞLEME TESİSİ

Konya Şeker’in tohumculukla ilgili faa-
liyetleri Beta Ziraat A.Ş. tarafından gerçek-
leştiriliyor. Bölgeye ve bölge iklimine uygun 
nitelikli tohumlar üreterek tarımsal üretimde 
verimliliği arttırarak çiftçi refahını yükseltmek 
amacıyla kurulan tesis, Türkiye’nin tohum-
daki dışa bağımlılığını da azalttı. Çiftçinin 
pancar ekmediği yıllarda tarlasına ektiği 
münavebe ürünler için tohum üretimi yapan 
tesis, tohum kalitesini artırarak üretimin de 
armasına katkı yapıyor. Altınekin’de kurulu 
üretim tesislerinde şeker pancarı, hibrit ve 
standart sebze, yem bitkileri, buğday ve hu-
bubat tohumları üretimi gerçekleştiren tesiste 
patates invitro ve mini yumru üretimine de 
başlandı. Türkiye’nin mısır tohumunda dışa 
bağımlı pozisyonunu değiştirmek için TÜBİ-
TAK ile işbirliği yaparak yerli mısır tohumu 
ıslahı projesini başlatan Konya Şeker, yerli 
mısır tohumu üretiminde de son aşamaya 
geldi. Türkiye’nin en büyük tohumculuk 
şirketlerinden olan Beta Ziraat aynı zamanda 
tarım sektöründe ihracat portföyü en güçlü 
şirketler arasında yer alıyor. 

HAMYAĞ FABRİKASI

Konya Şeker’in tarımsal ürün ithalatının 

azaltılması ve bölge çiftçisinin zirai faaliyeti-
nin çeşitlendirilerek gelirinin arttırılması için 
yapmış olduğu en iddialı yatırımlarından biri 
olarak dikkat çeken Ham Yağ Fabrikası, 2012 
yılında üretime başladı. Konya Şeker’in Ham-
yağ Tesisi kuracağını ilan etmesiyle Konya 
bölgesinde yağlı tohum ziraatına ilgi artarak, 
2010 yılında 50.000 ton olan ayçiçeği üretimi 
2019 tarımsal üretim verilerine göre 400.000 
tonu aştı. 

DONDURULMUŞ PARMAK 
PATATES ÜRETİM TESİSİ

Seydişehir ile Beyşehir ilçelerinin tam 
ortasında yer alan, adı bu konumundan esin-
lenilerek belirlenen Seydibey Tarım Ürünleri 
İşleme Entegre Tesislerinin ilk ünitesi olan 
Dondurulmuş Parmak Patates Üretim Tesisi 
2009 yılı Ocak ayında üretime başladı. Üreti-
me başlamasının ikinci yılında dondurulmuş 
parmak patates pazarında yüzde 25’lik payla 
pazar lideri olan Konya Şeker, 2013 yılında 
tesisin kapasitesini yüzde 120 arttıran kapa-
site artırımı yatırımını tamamladı. Küresel 
fast-food zincirlerinin ülkemizdeki ana teda-
rikçisi olan tesis Torku Pratiko markasıyla, 
tüm kesim ölçülerinde parmak patates, elma 
dilimi, küp ve oval kesim patates çeşitleri ile 
kaplamalı ürün hattında patates ve soğan 
kroketi gibi ileri işlenmiş ürünleri üretiyor. 
Türkiye’nin donuk patates ihracat lideri olan 
tesis, AB ülkeleri dâhil, Asya ve Orta Doğu 
ülkelerine ihracat gerçekleştiren tesis ülke 
donuk patates ihracatında yüzde 72’lik paya 
sahip.

PATATES NİŞASTASI FABRİKASI

Patates nişastası ihtiyacının tamamını 
ithalatla karşılayan Türkiye, bu alanda yılda 
30 milyon dolar döviz sarfiyatı yapıyor. Bu 
durumu düşünerek harekete geçen Konya 
Şeker, Patates Nişastası Fabrikası’nı tamamla-
yarak üretime başladı. Tesisin tam kapasiteye 
ulaşmasıyla birlikte Konya Şeker’in Dondurul-
muş Parmak Patates Fabrikası’na ürün veren 
üreticilerin elek altı patatesleri değerlendi ve 
30.000 ton patates nişastası üretimi için böl-
ge çiftçisi yaklaşık 180.000 ton ilave patates 
ekimi yapabilecek. Bölgenin patates üretim 
hacmini katlayarak arttıracak olan bu yatırım 
sayesinde ithalat için ayrılan kaynak bölge 
üreticisinin gelirini arttıracak ve Türkiye de 
her yıl patates nişastası ithalatı için harcadığı 
30.000.000 $ tutarındaki dövizden tasarruf 
sağlayacak. 

TORKU MEYVE SUYU, PEKMEZ 
VE SİRKE ÜRETİM TESİSİ

Tesis Konya Şeker’in; üretici ortakları ile 
bölge çiftçisinin ürettiği üzüm, elma ve nar 
gibi ürünlerinin işlenmesi ve değerlenmesi 
amacıyla kuruldu. Tesis, uzun vadede özel-
likle bitkisel üretime elverişli geniş tarımsal 
arazisi olmayan köylerde bağcılık ve meyve-
ciliği geliştirmeyi, üretici ortaklarının gelir 
kompozisyonuna bağcılık ve meyvecilikten 
elde edeceği geliri de eklemeyi hedefliyor. 47 
Milyon TL’lik yatırım bütçesiyle tamamlanan 
ve Toroslar’ın merkezine kurulan Torku Mey-
ve Suyu, Sirke ve Pekmez Üretim Tesisi, 106 
bin metrekarelik açık ve 20 bin metrekarelik 
kapalı alana inşa edildi. Torku’nun doğal ve 
sağlıklı ürün yaklaşımına uygun üretim yapan 
ve kalite ve hijyen standartlarından taviz 
vermeyecek şekilde projelendirilen tesiste, 
bölgede toplanan elma, üzümler ve nar duru-
muna göre sirke ve meyve suyu üretiminde 
değerlendiriliyor. Tesiste üretilen meyve sula-
rının üretim süreci, meyvenin preslenip kaba 
tortusu seperatörde arındırıldıktan sonra her-
hangi bir işleme tabi tutulmadan hemen cam 
ambalajlara doldurulup kapatılarak meyvenin 
en doğal haliyle tüketiciye arz ediliyor. Berrak 
ürünler ise bu sürece ilave olarak çöktürme 
işlemine tabi tutularak ve yine katkısız şekilde 
üretiliyor. 
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Tarihi birikiminin yanında tarım-
sal üretim merkezi olmasıyla da 
dikkat çeken Çumra, bu potansi-

yeliyle daha güzel bir gelecek için hazır-
lanıyor. Bu doğrultuda çalışmalar yürüten 
Çumra Belediyesi, ilçenin daha modern hale 
gelmesi için altyapı ve üstyapı projelerine 
hız verirken, eğitim, tarım, sosyal konu-
larda da yeni vizyonlar belirliyor. Göreve 
geldiği günden buyana tüm bu alanlarda 
ilçeyi daha yaşanabilir kılma adına projeler 
üreterek bu projelerin orta ve uzun vadede 
uygulanabilmesini sağlamak adına çalışma-
lar yürüten Çumra Belediye Başkanı Recep 
Candan, Çumra’yı daha güzel bir istikbal 
için hazırladıklarını söyledi. 

ÇUMRA DAHA MODERN OLACAK 

Çumra Belediye Başkanı Recep Candan, 
Çumra için planladıkları projeleri Yenigün 
Gazetesi 10’Lar Dergisi Çumra’nın Yıldızla-
rı Özel Sayısı için anlattı. Çumra’yı geleceğe 
hazırlayacak önemli projeler planladıklarını 
belirten Başkan Candan, bu kapsamda özel-
likle ilçenin daha modern bir hale gelmesi 
için dönüşüm çalışmalarını hızlandıracak-

larını söyledi. Bu konuda önceliklerinin 
şehir merkezi olduğuna işaret eden 
Başkan Candan, “Allah izin verirse Çar-
şı Merkezi, Hükümet Meydanı ve Res-
mi kurumların olduğu bölgelerde bir 
dönüşüm planlıyoruz. Ancak bu konu-
da sadece belediyemizin yapacağı bir 
konu değil. Farklı kamu kurumları ve 
bakanlıklarla işbirliğiyle yapılabilecek 
bir konu. Bu nedenle projeyi inşallah 
Çevre ve Şehircilik Bakanımız Sayın 
Murat Kurum’a sunmak suretiyle onun da 
desteğiyle bu konuda çalışarak Çumra’mı-
zın merkezini istikbal açısından daha güzel 
bir şekilde planlamak istiyoruz. Bu konu 
netleştiği zaman inşallah hemşehrilerimizle 
paylaşmak istiyoruz” ifadelerini kullandı. 

İMAR SORUNUNA 
NEŞTER VURULUYOR 

İlçenin daha modern bir hale gelmesi 
konusunda çalışmalar yapılırken, altyapı ve 
üstyapı konusundaki eksiklerin de gideril-
mesi için çalıştıklarını dile getiren Başkan 
Candan, “Yine İçeri Çumra, Alibeyhüyüğü 
ve Organize Sanayi Bölgemize doğalgazın 

ulaştırılması konusunu EPDK ve Bakan-
lık seviyesinde takip ediyoruz, etmeye de 
devam edeceğiz. Bunun dışında 1/5000’lik 
imar planımızda revizyon çalışmamızı 
tamamlamıştık, Büyükşehir Belediyesi 
Meclisi’nde kabul edilmişti. Kabul edilen 
revizyon imar planımız askıya çıktı. Bağlar, 
Meydan, İzzetbey Mahalleleri başta olmak 
üzere Çumra’nın büyük bölümünde bugüne 
kadar yaşamış olduğumu imardaki durak-
lamayı inşallah sona erdirmiş olmayı ve 
ilçemizin gelişmesi açısından yapılaşmanın 
önünün açılması anlamında imar olarak 
erekli düzenleme yapmayı planlıyoruz. 
Allah izin verirse bu yılın bahar aylarında 
imardaki sıkıntıyı çözmüş olmayı hedefliyo-
ruz” diye konuştu. 

GELECEĞIN ÇUMRA’SI 
BIR BAŞKA OLACAK

İlçeyi daha modern ve yaşanabilir kılma adına önemli 
çalışmalar yürüten Çumra Belediye Başkanı Recep Candan, 

altyapı ve üstyapı projelerine hız verirken, eğitim, tarım, 
sosyal konularda da yeni vizyonlar belirliyor

ÇEVRE DÜZENLEMESİ ATAĞI 

İlçenin çehresini değiştirecek projelerinin 
olduğuna vurgu yapan Başkan Candan, bu 
projeleri şöyle anlattı, “Bazı çevre düzenle-
mesi ve peyzaj çalışmasından da bahsetmek 
gerekiyor. Bizim Sırçalı Mesire alanımız var. 
Konya’nın Meram’ı gibi gördüğümüz değerli 
bir alanımız. Bu alanda, bugüne kadar önceki 
belediye başkanlarımız tarafından etap etap 
güzel hizmetler yapıldı. Ama henüz Sırçalı 
Tepesi’nde bakir olan, henüz bir çalışma 
yapılmayan geniş bir alanımız var. Bu konuda 
genel bir peyzaj düzenlemesi, plan hazırlatı-
yoruz. Bu plana bağlı olarak da inşallah Sırçalı 
Tepemizde de halımızın daha çok istifade 
edebileceği düzenlemeli hayata geçirmeyi 
planlıyoruz. Çevre düzenlemesi kapsamında, 
Çarşamba Çayımızın etrafında bir yeşil kuşak 
projesi hazırlatıyoruz. Amacımız burada 
Çarşamba Kanalı’nın iki kenarında, belirli 
bir mesafede yerleşimi ve sanayiyi yaklaş-
tırmamak, çayın iki tarafında da insanların 
rekreasyon yapabilecekleri; çay bahçeleriyle, 
gezinti yollarıyla, yaya yürüyüş yollarıyla vb. 
yeşil bir alan oluşturmak istiyoruz. Bu konuda 
da inşallah çalışmalarımız devam ediyor. 
Bunun dışında, hala Devlet Su İşleri’ne ait bir 
alan olan Tavşan Köprü Mesire alanımız başta 
olmak üzere, Alemdar’daki Taşbent Regülatö-
rü ve çevresinde, Apa’daki Kepez bölgesinde 
peyzaj düzenlemesi noktasında çalışmalarımız 
var. Şuanda planlama aşamasındayız. İnşallah 
bütçemizin durumuna göre aşama aşama bu 
projelerimizi de gerçekleştireceğiz. May Bara-
jı, Apa Barajı ve Hotamış Göleti’nin etrafında 
tıbbi aromatik bitkiler yetiştirilmesine dair 
hedeflerimiz var. Bu projeleri MEVKA, KOP 
gibi kurumlardan da destek almak suretiyle 
hayata geçirmeye çalışacağız. Stadyum ve 
çevresinde yürüyüş yolu yapmak istiyoruz. 
Bu konuyu da inşallah 2021 yatırım programı 
içinde gerçekleştirmeyi hedefliyoruz.”

ORGANİZE BÖLGELER YOLDA

Bölgesel kalkınmaya dair önemli yatırım-
lar düşündüklerini belirten Başkan Candan, 
ilçedeki tarım ve hayvancılık potansiyelini 
destekleyeceklerini bildirdi. Candan, bu-
nun için organize bölgeler oluşturacaklarını 
ifade ederek şunları söyledi, “Hayvancılık 
ve tarımsal anlamda organize bölgelerin 
oluşturulmasına dair talepler var. Bu talepleri 
gerçekleştirebilmek için büyük alanlar gereki-
yor. Beledimizin kendine ait böyle alanı yok. 
İçeri Çumra’da organize hayvancılık bölgesi 
konusunda başarılı bir uygulama var. Biz 
bunu talebin yoğun olduğu bölgelerde, ortak 
kullanım alanları belirleyerek, gerek organi-
ze hayvancılık bölgesi, gerek sebze-meyve 
yetiştiriciliği anlamında organize bölgeleri 
oluşturma çalışmalarımız devam ediyor. Daha 
önce İçeri Çumra Mahallesi’nde bir soğuk 
hava deposu vardı. Ancak ömrünü tamam-
ladığı için devre dışı kalmıştı. Biz ilçemize 
yeni bir soğuk hava deposu kazandırmak için 
çalışıyoruz. Buğday Pazarı’nda yazıhanelerin 
yapımlarının yüzde 90’ı tamamlanmış durum-
da. Bunları etrafına depoların da yapılması 
suretiyle, Buğday Pazarı’nın kısa sürede aktif 
hale getirilmesi noktasında da çalışmalarımızı 
sürdürüyoruz.”

ULAŞIM HEDEFLERİ 

İlçenin ulaşımını çeşitlendirmek, bu 
konuda potansiyelini artırmak için özel bir 
çalışma yürüttüklerini anlatan Candan, bu 
çalışmaları şöyle anlattı, “Ulaşımla ilgili 
hedeflerimizden de bahsedersek; öncelikle 
Çatalhöyük Yolu’nun bir turizm yolu olması 
sebebiyle, daha kaliteli ve daha güzel bir 
şekilde yapılması için çalışmalarımız devam 
edecek. Ürgüp-Göreme-Kapadokya Bölge-
si’nin Akdeniz’e bağlantısı anlamında bir 
turizm yolu olarak, Çatalhöyük’ten geçen 

bir bağlantının karayolu ağına alınmasını ve 
turizm yolu olarak yapılmasını hedefliyoruz. 
Bu konuda da Bakanlıklar nezdinde bir çalış-
mamız olacak. Güneysınır üzerinden, yapımı 
devam eden Alanya Yolu’nu, Kuzucu Bağlan-
tısı noktasından Okçu ve Çumra’ya bağlamayı 
istiyoruz. Dolayısı ile Okçu-Kuzucu Yolu’nun, 
Karayolları ağına aldırılması ve standardı-
nın yükseltilmesi konusunda girişimleri-
miz olacak. Üçhüyük, Türkmenkarahüyük, 
Büyükhaşlama, Hotamış üzerinden Karapınar 
Yolu’na bağlantı yolumuz var. Bu yolumuz 
da özellikle yük kamyonlarının sıkça kullan-
dığı bir yol. Güzergahtaki mahallelerimizin 
de kullandığı bir yol. Buranın da Karayolları 
ağına alınması gerektiğini düşünüyoruz. Bu 
şekilde de Çumra, Karapınar, Ereğli dolayısı 
ile Adana Yolu bağlantısının kuvvetlendiril-
mesini hedefliyoruz.”

BİR DİZİ ÇALIŞTAY YOLDA

Çumra’nın kültür ve sosyal hayatına katkı 
sağlamak adına, çeşitli organizasyonlar plan-
ladıklarını aktaran Başkan Candan, “Bundan 
yaklaşık 15 yıl önce bir Çumra Sempozyumu 
yapılmıştı. Yine Çumra’nın tarihine dair, 
hedeflerine dair, tarımdan sanayiye, eğitim-
den spora, tüm bu faaliyetlerin değerlendiri-
leceği ve Çumra’mızın yetiştirdiği insanların 
sunumlarının da yer alacağı bir sempozyum 
yapmayı düşünüyorum. Bununla paralel 
olarak bir tarım çalıştayı, gençlik ve eğitim 
çalıştayı, Çumra’daki sanayiye ilişkin bir 
çalıştay ve turizm çalıştayı gibi konularda da 
belirli aralıklarla çalışmalar yapmayı planlıyo-
ruz” açıklaması yaptı. 

YÖRESEL ÜRÜN NOKTASI

Başkan Candan, tarihi bağlamda dünya 
çapında önemli bir değere sahip olan Çatalhö-
yük’e dair de önemli projeler yürütüldüğünün 
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Tarihi birikiminin yanında tarım-
sal üretim merkezi olmasıyla da 
dikkat çeken Çumra, bu potansi-

yeliyle daha güzel bir gelecek için hazır-
lanıyor. Bu doğrultuda çalışmalar yürüten 
Çumra Belediyesi, ilçenin daha modern hale 
gelmesi için altyapı ve üstyapı projelerine 
hız verirken, eğitim, tarım, sosyal konu-
larda da yeni vizyonlar belirliyor. Göreve 
geldiği günden buyana tüm bu alanlarda 
ilçeyi daha yaşanabilir kılma adına projeler 
üreterek bu projelerin orta ve uzun vadede 
uygulanabilmesini sağlamak adına çalışma-
lar yürüten Çumra Belediye Başkanı Recep 
Candan, Çumra’yı daha güzel bir istikbal 
için hazırladıklarını söyledi. 

ÇUMRA DAHA MODERN OLACAK 

Çumra Belediye Başkanı Recep Candan, 
Çumra için planladıkları projeleri Yenigün 
Gazetesi 10’Lar Dergisi Çumra’nın Yıldızla-
rı Özel Sayısı için anlattı. Çumra’yı geleceğe 
hazırlayacak önemli projeler planladıklarını 
belirten Başkan Candan, bu kapsamda özel-
likle ilçenin daha modern bir hale gelmesi 
için dönüşüm çalışmalarını hızlandıracak-

larını söyledi. Bu konuda önceliklerinin 
şehir merkezi olduğuna işaret eden 
Başkan Candan, “Allah izin verirse Çar-
şı Merkezi, Hükümet Meydanı ve Res-
mi kurumların olduğu bölgelerde bir 
dönüşüm planlıyoruz. Ancak bu konu-
da sadece belediyemizin yapacağı bir 
konu değil. Farklı kamu kurumları ve 
bakanlıklarla işbirliğiyle yapılabilecek 
bir konu. Bu nedenle projeyi inşallah 
Çevre ve Şehircilik Bakanımız Sayın 
Murat Kurum’a sunmak suretiyle onun da 
desteğiyle bu konuda çalışarak Çumra’mı-
zın merkezini istikbal açısından daha güzel 
bir şekilde planlamak istiyoruz. Bu konu 
netleştiği zaman inşallah hemşehrilerimizle 
paylaşmak istiyoruz” ifadelerini kullandı. 

İMAR SORUNUNA 
NEŞTER VURULUYOR 

İlçenin daha modern bir hale gelmesi 
konusunda çalışmalar yapılırken, altyapı ve 
üstyapı konusundaki eksiklerin de gideril-
mesi için çalıştıklarını dile getiren Başkan 
Candan, “Yine İçeri Çumra, Alibeyhüyüğü 
ve Organize Sanayi Bölgemize doğalgazın 

ulaştırılması konusunu EPDK ve Bakan-
lık seviyesinde takip ediyoruz, etmeye de 
devam edeceğiz. Bunun dışında 1/5000’lik 
imar planımızda revizyon çalışmamızı 
tamamlamıştık, Büyükşehir Belediyesi 
Meclisi’nde kabul edilmişti. Kabul edilen 
revizyon imar planımız askıya çıktı. Bağlar, 
Meydan, İzzetbey Mahalleleri başta olmak 
üzere Çumra’nın büyük bölümünde bugüne 
kadar yaşamış olduğumu imardaki durak-
lamayı inşallah sona erdirmiş olmayı ve 
ilçemizin gelişmesi açısından yapılaşmanın 
önünün açılması anlamında imar olarak 
erekli düzenleme yapmayı planlıyoruz. 
Allah izin verirse bu yılın bahar aylarında 
imardaki sıkıntıyı çözmüş olmayı hedefliyo-
ruz” diye konuştu. 

GELECEĞIN ÇUMRA’SI 
BIR BAŞKA OLACAK

İlçeyi daha modern ve yaşanabilir kılma adına önemli 
çalışmalar yürüten Çumra Belediye Başkanı Recep Candan, 

altyapı ve üstyapı projelerine hız verirken, eğitim, tarım, 
sosyal konularda da yeni vizyonlar belirliyor

ÇEVRE DÜZENLEMESİ ATAĞI 

İlçenin çehresini değiştirecek projelerinin 
olduğuna vurgu yapan Başkan Candan, bu 
projeleri şöyle anlattı, “Bazı çevre düzenle-
mesi ve peyzaj çalışmasından da bahsetmek 
gerekiyor. Bizim Sırçalı Mesire alanımız var. 
Konya’nın Meram’ı gibi gördüğümüz değerli 
bir alanımız. Bu alanda, bugüne kadar önceki 
belediye başkanlarımız tarafından etap etap 
güzel hizmetler yapıldı. Ama henüz Sırçalı 
Tepesi’nde bakir olan, henüz bir çalışma 
yapılmayan geniş bir alanımız var. Bu konuda 
genel bir peyzaj düzenlemesi, plan hazırlatı-
yoruz. Bu plana bağlı olarak da inşallah Sırçalı 
Tepemizde de halımızın daha çok istifade 
edebileceği düzenlemeli hayata geçirmeyi 
planlıyoruz. Çevre düzenlemesi kapsamında, 
Çarşamba Çayımızın etrafında bir yeşil kuşak 
projesi hazırlatıyoruz. Amacımız burada 
Çarşamba Kanalı’nın iki kenarında, belirli 
bir mesafede yerleşimi ve sanayiyi yaklaş-
tırmamak, çayın iki tarafında da insanların 
rekreasyon yapabilecekleri; çay bahçeleriyle, 
gezinti yollarıyla, yaya yürüyüş yollarıyla vb. 
yeşil bir alan oluşturmak istiyoruz. Bu konuda 
da inşallah çalışmalarımız devam ediyor. 
Bunun dışında, hala Devlet Su İşleri’ne ait bir 
alan olan Tavşan Köprü Mesire alanımız başta 
olmak üzere, Alemdar’daki Taşbent Regülatö-
rü ve çevresinde, Apa’daki Kepez bölgesinde 
peyzaj düzenlemesi noktasında çalışmalarımız 
var. Şuanda planlama aşamasındayız. İnşallah 
bütçemizin durumuna göre aşama aşama bu 
projelerimizi de gerçekleştireceğiz. May Bara-
jı, Apa Barajı ve Hotamış Göleti’nin etrafında 
tıbbi aromatik bitkiler yetiştirilmesine dair 
hedeflerimiz var. Bu projeleri MEVKA, KOP 
gibi kurumlardan da destek almak suretiyle 
hayata geçirmeye çalışacağız. Stadyum ve 
çevresinde yürüyüş yolu yapmak istiyoruz. 
Bu konuyu da inşallah 2021 yatırım programı 
içinde gerçekleştirmeyi hedefliyoruz.”

ORGANİZE BÖLGELER YOLDA

Bölgesel kalkınmaya dair önemli yatırım-
lar düşündüklerini belirten Başkan Candan, 
ilçedeki tarım ve hayvancılık potansiyelini 
destekleyeceklerini bildirdi. Candan, bu-
nun için organize bölgeler oluşturacaklarını 
ifade ederek şunları söyledi, “Hayvancılık 
ve tarımsal anlamda organize bölgelerin 
oluşturulmasına dair talepler var. Bu talepleri 
gerçekleştirebilmek için büyük alanlar gereki-
yor. Beledimizin kendine ait böyle alanı yok. 
İçeri Çumra’da organize hayvancılık bölgesi 
konusunda başarılı bir uygulama var. Biz 
bunu talebin yoğun olduğu bölgelerde, ortak 
kullanım alanları belirleyerek, gerek organi-
ze hayvancılık bölgesi, gerek sebze-meyve 
yetiştiriciliği anlamında organize bölgeleri 
oluşturma çalışmalarımız devam ediyor. Daha 
önce İçeri Çumra Mahallesi’nde bir soğuk 
hava deposu vardı. Ancak ömrünü tamam-
ladığı için devre dışı kalmıştı. Biz ilçemize 
yeni bir soğuk hava deposu kazandırmak için 
çalışıyoruz. Buğday Pazarı’nda yazıhanelerin 
yapımlarının yüzde 90’ı tamamlanmış durum-
da. Bunları etrafına depoların da yapılması 
suretiyle, Buğday Pazarı’nın kısa sürede aktif 
hale getirilmesi noktasında da çalışmalarımızı 
sürdürüyoruz.”

ULAŞIM HEDEFLERİ 

İlçenin ulaşımını çeşitlendirmek, bu 
konuda potansiyelini artırmak için özel bir 
çalışma yürüttüklerini anlatan Candan, bu 
çalışmaları şöyle anlattı, “Ulaşımla ilgili 
hedeflerimizden de bahsedersek; öncelikle 
Çatalhöyük Yolu’nun bir turizm yolu olması 
sebebiyle, daha kaliteli ve daha güzel bir 
şekilde yapılması için çalışmalarımız devam 
edecek. Ürgüp-Göreme-Kapadokya Bölge-
si’nin Akdeniz’e bağlantısı anlamında bir 
turizm yolu olarak, Çatalhöyük’ten geçen 

bir bağlantının karayolu ağına alınmasını ve 
turizm yolu olarak yapılmasını hedefliyoruz. 
Bu konuda da Bakanlıklar nezdinde bir çalış-
mamız olacak. Güneysınır üzerinden, yapımı 
devam eden Alanya Yolu’nu, Kuzucu Bağlan-
tısı noktasından Okçu ve Çumra’ya bağlamayı 
istiyoruz. Dolayısı ile Okçu-Kuzucu Yolu’nun, 
Karayolları ağına aldırılması ve standardı-
nın yükseltilmesi konusunda girişimleri-
miz olacak. Üçhüyük, Türkmenkarahüyük, 
Büyükhaşlama, Hotamış üzerinden Karapınar 
Yolu’na bağlantı yolumuz var. Bu yolumuz 
da özellikle yük kamyonlarının sıkça kullan-
dığı bir yol. Güzergahtaki mahallelerimizin 
de kullandığı bir yol. Buranın da Karayolları 
ağına alınması gerektiğini düşünüyoruz. Bu 
şekilde de Çumra, Karapınar, Ereğli dolayısı 
ile Adana Yolu bağlantısının kuvvetlendiril-
mesini hedefliyoruz.”

BİR DİZİ ÇALIŞTAY YOLDA

Çumra’nın kültür ve sosyal hayatına katkı 
sağlamak adına, çeşitli organizasyonlar plan-
ladıklarını aktaran Başkan Candan, “Bundan 
yaklaşık 15 yıl önce bir Çumra Sempozyumu 
yapılmıştı. Yine Çumra’nın tarihine dair, 
hedeflerine dair, tarımdan sanayiye, eğitim-
den spora, tüm bu faaliyetlerin değerlendiri-
leceği ve Çumra’mızın yetiştirdiği insanların 
sunumlarının da yer alacağı bir sempozyum 
yapmayı düşünüyorum. Bununla paralel 
olarak bir tarım çalıştayı, gençlik ve eğitim 
çalıştayı, Çumra’daki sanayiye ilişkin bir 
çalıştay ve turizm çalıştayı gibi konularda da 
belirli aralıklarla çalışmalar yapmayı planlıyo-
ruz” açıklaması yaptı. 

YÖRESEL ÜRÜN NOKTASI

Başkan Candan, tarihi bağlamda dünya 
çapında önemli bir değere sahip olan Çatalhö-
yük’e dair de önemli projeler yürütüldüğünün 
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bilgisini verdi. Büyükşehir Belediyesi’nin 
Çatalhöyük’le ilgili bir ziyaretçi karşıla-
ma merkezi projesinin olduğunu, Çumra 
Belediyesi’nin bu projeye entegre şekilde 
bir planlama yaptığını vurgulayan Başkan 
Candan, şunlara değindi, “Ziyaretçi karşıla-
ma merkezinin inşallah 2021 yılında yapım 
ihalesine geçilmesini bekliyoruz. Bu projenin 
gerçekleşmesiyle Çatalhöyük’e gelen ziya-
retçilerimiz Çatalhöyük’ü gezerken, her türlü 
imkandan yararlanabilecekler. Bu merkezle 
bağlantılı şekilde, Çumra Belediyesi olarak 
Çatalhöyük’le ilgili bazı yöresel ürünlerin üre-
tilmesi ve ziyaretçilerin hizmetine sunulması 
noktasında çalışma yapmak istiyoruz. Bu 
konuda da KOMEK, Halk Eğitim Merkezi ve 
Çumra Belediyesi olarak çalışmamız olacak. 
Çatalhöyük’teki motiflerin işlenmiş olduğu 
halı, kilim gibi ürünler üretmek, seramik, kil 
ürünleri gibi üretimler yapmayı planlıyoruz.” 
Yine Çatalhöyük’le bağlantılı olarak farklı 
projeler üzerinde de çalıştıklarının altını çizen 
Candan, “İlçemizde Çatalhöyük’le bağlantılı 
olmak üzere, bir uygulamalı turizm mes-
lek yüksekokulu kazandırılması noktasında 
girişimlerimiz olacak. Bu meslek yüksekoku-
lunun uygulamada otelinde misafirlerimizi 
ağırlama imkanına da kavuşmayı istiyoruz. 
Öte yandan Çatalhöyük’le ilgili uzun vadeli 
hedeflerimiz arasında, bir arkeopark, bir 
tarım müzesinin kazandırılması noktasında 
da çalışma yapacağız. Bu çalışmayla, 9 bin 
yıl önceki Çatalhöyük şartlarında insanların 
gündelik yaşamları ve tarım yapma biçimle-
rinden günümüze kadar Anadolu insanının 
günlük hayatları, kullandıkları malzemeler ve 
özellikle tarım merkezli olarak kullandıkları 
malzemeleri göstermek istiyoruz” ifadelerini 
kullandı. 

‘ÇUMRA TARIMIN BAŞŞEHRİ’

Çumra’nın tarımsal önemine işaret eden 
Başkan Candan, bu gerçeğin farkında olarak 
hareket ettiklerini vurguladı. Bu eksende, 
Çumra Belediyesi olarak tarımsal faaliyet-
lerin desteklenmesi, tarım potansiyelinin 
artırılması hedefiyle önemli projeler üzerinde 
çalıştıklarını bildiren Candan, bu projeleri 
şöyle anlattı, “Tarım dediğimiz zaman Çumra 
ülkemizde önemli bir bölge olarak dikkat 
çekiyor. Konya Türkiye’nin tahıl ambarı, 
Çumra’da Konya içerisinde bu işin gözbebeği. 
Çumra’nın, Toroslardan Mavi Tünel’le gelen 

suların Ova’ya aktarımı noktasında bir mer-
kez konumda olması ve ilçede sulanabilir ve-
rimli arazilerin olması ayrıca Osmanlı Devleti 
döneminde, Hicaz Demiryolu Projesi’nin bir 
parçası olarak ilk sulama sisteminin kurulmuş 
olması göz önüne alındığında “Çumra Türki-
ye’de tarımının başkenti” dersek çok da abar-
tı olmayacağını düşünüyoruz. Özellikle mısır, 
buğday, arpa, şekerpancarı, kavun, karpuz, 
fasulye, nohut gibi temek gıda maddelerine 
baktığımız zaman, ilçeler bazında rakibimiz 
yok, iller noktasında bile başa oynayan bir 
konumdayız. Üretim miktarlarımız devasa 
miktarlar. Ülke üretim miktarları içerisinde 
önemli bir pay sahip durumdayız. Dolayısı 
ile de bu fonksiyona paralel olarak Çumra’da 
tarımın daha bilinçli, daha verimli, su tasar-
rufuna daha çok dikkat edilerek ilerlemek 
noktasında gerek Bahri Dağdaş Uluslararası 
Tarımsal Araştırma Enstitüsü, gerek Selçuk 
Üniversitesi gerekse de diğer Enstitülerle 
birlikte çiftçilerimizin eğitilmesi gerektiğine 
inanıyoruz. Bu doğrultuda ortak çalışmalar 
yapmak istiyoruz. Bu arada, Çumra’mızın 
sulanamayan tarım arazileri var. Buralarda 
da kıraç tarıma elverişli ürünlerin bilhassa 
da tıbbi aromatik bitkilerin yetiştirilmesi 
noktasında çalışmalar yapmak istiyoruz. Yine 
ceviz, badem gibi ürünlerde de çiftçilerimi-
zin desteklenerek, ilave gelir sağlamalarını 
istiyoruz.”

ÇUMRA ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ

Son yıllarda organize sanayi bölgesi ile de 
ilçenin dikkatleri üzerinde topladığını belirten 
Başkan Candan; “Bölgenin cazibe merkezi 
olan ve Sanayicinin büyük ilgi gösterdiği, 
Çumra Organize Sanayi Bölgesinde 1 milyon 
metre karelik mevcut alana sahip ve buna 8 
buçuk milyon metrekare ilave alan eklenecek. 
Şu anda 1 milyon metrekarelik alanımız dolu 
ve oradan arsa tahsisi yapamıyoruz. Ancak 
yeni genişleme alanımızla ilgili olarak imar 
planlarımız onaylandı. Sadece parselasyon 
planlarını yaptıracağız. Çumra Organize Sa-
nayi Bölgesinde yıl sonu itibarıyla yer tahsisi 
yapılması planlanıyor. Çumra Organize Sana-
yi Bölgemize Doğalgaz gelmesi için görüş-
melerimizden olumlu sonuçlar aldık. İnşallah 
kısa süre içerisinde Doğalgazında gelmesiyle 
Organize Sanayi Bölgemiz daha değerli bir 
hale gelecek, yatırımcılarımızı bekliyoruz” 
dedi. 

ÇUMRA OSB HAKKINDA 
TEKNİK BİLGİ VERDİ

Çumra OSB hakkında teknik bilgiler de 
paylaşan Başkan Candan, şunları söyledi, 
“Çumra Organize Sanayi Bölgesi 1995 yılında 
1.000.000 metrekarelik bir alan üzerinde 
kurulmuş olup 1997 yılında imar planı ve 
parselasyon planı yapılmıştır. 2001 yılında 
sanayi parsellerinin tahsisine, 2015 yılında 
alt yapı çalışmalarına başlanmıştır. 1995 
Yılında 1.000.000 metrekarelik arazi üze-
rinde kurulan Çumra OSB’de, 2020 yılında 
itibaren 8.500.000 m²’lik genişleme alanı 
Çumra OSB adına tescil edilmiştir. İmar 
çalışmalarımız Sanayi ve Teknoloji Bakanlı-
ğı tarafından onaylanmış olup toplam OSB 
alanımız 9.500.000 metrekaredir. Genişleme 
alanımızda yaklaşık 400 adet sanayi parse-
li bulunmaktadır. Çumra Organize Sanayi 
Bölgesi 1.000.000 metrekarelik alana sahip 
olup bölgede bulunan 39 sanayi parselinin 
39yatırımcıya tahsis edilmiştir. Bu yatırımcı-
lardan 17 adedi üretim yapmakta, 17 adedi 
inşaat aşamasında ,5adet yatırımcıda proje 
ve ruhsat çalışmalarına devam etmektedir. 
Tahsis amaçlı boş parsel bulunmamaktadır.

Çumra OSB konumu itibariyle de stratejik 
öneme sahiptir. Genç ve dinamik nüfusu, 
ulaşım ve enerji avantajları, düz arazi yapısı 
ve bölgesel teşvik imkânları ile yatırımcıların 
ilgi odağı haline gelmiştir. Çumra Organi-
ze Sanayi Bölgesi Konya-Çumra Karayolu 
üzerinde Çumra güzergâhının 13 km’sinde 
yer almaktadır. Ulaşım imkânları çok rahat 
olup ilimizden geçen çift yollar tamamlan-
mıştır. Konya-Karaman-Mersin Yoluna 4 
km mesafededir. Mersin Limanına 355 km, 
Konya’ya 37,4 km, Karaman iline 85,9 Km, 
Konya Havalimanına 53,5 km, Konya Tren 
Garına 38,6 km mesafededir Başta ulaşım 
imkânları olmak üzere genç iş gücü, uygun 
iklim yapısı, deprem riskinin az olması ve teş-
vikler nedeniyle yatırımcı taleplerinin artarak 
devam ettiği cazibe merkezidir. Çumra OSB 
Altyapısını tamamlamış, üretim kalitesiyle, 
ihracatıyla ülke kalkınmasına ve toplumun 
refah düzeyinin artmasına önemli katkılar 
sağlamak, sunduğu ürün ve hizmetleri kalite 
ve kurumsal değerden ödün vermeden sür-
dürerek, katılımcı memnuniyetini her zaman 
en üst seviyede tutarak gelişimini sürdürme 
hedefine doğru ilerlemeye devam etmekte-
dir.”
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bilgisini verdi. Büyükşehir Belediyesi’nin 
Çatalhöyük’le ilgili bir ziyaretçi karşıla-
ma merkezi projesinin olduğunu, Çumra 
Belediyesi’nin bu projeye entegre şekilde 
bir planlama yaptığını vurgulayan Başkan 
Candan, şunlara değindi, “Ziyaretçi karşıla-
ma merkezinin inşallah 2021 yılında yapım 
ihalesine geçilmesini bekliyoruz. Bu projenin 
gerçekleşmesiyle Çatalhöyük’e gelen ziya-
retçilerimiz Çatalhöyük’ü gezerken, her türlü 
imkandan yararlanabilecekler. Bu merkezle 
bağlantılı şekilde, Çumra Belediyesi olarak 
Çatalhöyük’le ilgili bazı yöresel ürünlerin üre-
tilmesi ve ziyaretçilerin hizmetine sunulması 
noktasında çalışma yapmak istiyoruz. Bu 
konuda da KOMEK, Halk Eğitim Merkezi ve 
Çumra Belediyesi olarak çalışmamız olacak. 
Çatalhöyük’teki motiflerin işlenmiş olduğu 
halı, kilim gibi ürünler üretmek, seramik, kil 
ürünleri gibi üretimler yapmayı planlıyoruz.” 
Yine Çatalhöyük’le bağlantılı olarak farklı 
projeler üzerinde de çalıştıklarının altını çizen 
Candan, “İlçemizde Çatalhöyük’le bağlantılı 
olmak üzere, bir uygulamalı turizm mes-
lek yüksekokulu kazandırılması noktasında 
girişimlerimiz olacak. Bu meslek yüksekoku-
lunun uygulamada otelinde misafirlerimizi 
ağırlama imkanına da kavuşmayı istiyoruz. 
Öte yandan Çatalhöyük’le ilgili uzun vadeli 
hedeflerimiz arasında, bir arkeopark, bir 
tarım müzesinin kazandırılması noktasında 
da çalışma yapacağız. Bu çalışmayla, 9 bin 
yıl önceki Çatalhöyük şartlarında insanların 
gündelik yaşamları ve tarım yapma biçimle-
rinden günümüze kadar Anadolu insanının 
günlük hayatları, kullandıkları malzemeler ve 
özellikle tarım merkezli olarak kullandıkları 
malzemeleri göstermek istiyoruz” ifadelerini 
kullandı. 

‘ÇUMRA TARIMIN BAŞŞEHRİ’

Çumra’nın tarımsal önemine işaret eden 
Başkan Candan, bu gerçeğin farkında olarak 
hareket ettiklerini vurguladı. Bu eksende, 
Çumra Belediyesi olarak tarımsal faaliyet-
lerin desteklenmesi, tarım potansiyelinin 
artırılması hedefiyle önemli projeler üzerinde 
çalıştıklarını bildiren Candan, bu projeleri 
şöyle anlattı, “Tarım dediğimiz zaman Çumra 
ülkemizde önemli bir bölge olarak dikkat 
çekiyor. Konya Türkiye’nin tahıl ambarı, 
Çumra’da Konya içerisinde bu işin gözbebeği. 
Çumra’nın, Toroslardan Mavi Tünel’le gelen 

suların Ova’ya aktarımı noktasında bir mer-
kez konumda olması ve ilçede sulanabilir ve-
rimli arazilerin olması ayrıca Osmanlı Devleti 
döneminde, Hicaz Demiryolu Projesi’nin bir 
parçası olarak ilk sulama sisteminin kurulmuş 
olması göz önüne alındığında “Çumra Türki-
ye’de tarımının başkenti” dersek çok da abar-
tı olmayacağını düşünüyoruz. Özellikle mısır, 
buğday, arpa, şekerpancarı, kavun, karpuz, 
fasulye, nohut gibi temek gıda maddelerine 
baktığımız zaman, ilçeler bazında rakibimiz 
yok, iller noktasında bile başa oynayan bir 
konumdayız. Üretim miktarlarımız devasa 
miktarlar. Ülke üretim miktarları içerisinde 
önemli bir pay sahip durumdayız. Dolayısı 
ile de bu fonksiyona paralel olarak Çumra’da 
tarımın daha bilinçli, daha verimli, su tasar-
rufuna daha çok dikkat edilerek ilerlemek 
noktasında gerek Bahri Dağdaş Uluslararası 
Tarımsal Araştırma Enstitüsü, gerek Selçuk 
Üniversitesi gerekse de diğer Enstitülerle 
birlikte çiftçilerimizin eğitilmesi gerektiğine 
inanıyoruz. Bu doğrultuda ortak çalışmalar 
yapmak istiyoruz. Bu arada, Çumra’mızın 
sulanamayan tarım arazileri var. Buralarda 
da kıraç tarıma elverişli ürünlerin bilhassa 
da tıbbi aromatik bitkilerin yetiştirilmesi 
noktasında çalışmalar yapmak istiyoruz. Yine 
ceviz, badem gibi ürünlerde de çiftçilerimi-
zin desteklenerek, ilave gelir sağlamalarını 
istiyoruz.”

ÇUMRA ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ

Son yıllarda organize sanayi bölgesi ile de 
ilçenin dikkatleri üzerinde topladığını belirten 
Başkan Candan; “Bölgenin cazibe merkezi 
olan ve Sanayicinin büyük ilgi gösterdiği, 
Çumra Organize Sanayi Bölgesinde 1 milyon 
metre karelik mevcut alana sahip ve buna 8 
buçuk milyon metrekare ilave alan eklenecek. 
Şu anda 1 milyon metrekarelik alanımız dolu 
ve oradan arsa tahsisi yapamıyoruz. Ancak 
yeni genişleme alanımızla ilgili olarak imar 
planlarımız onaylandı. Sadece parselasyon 
planlarını yaptıracağız. Çumra Organize Sa-
nayi Bölgesinde yıl sonu itibarıyla yer tahsisi 
yapılması planlanıyor. Çumra Organize Sana-
yi Bölgemize Doğalgaz gelmesi için görüş-
melerimizden olumlu sonuçlar aldık. İnşallah 
kısa süre içerisinde Doğalgazında gelmesiyle 
Organize Sanayi Bölgemiz daha değerli bir 
hale gelecek, yatırımcılarımızı bekliyoruz” 
dedi. 

ÇUMRA OSB HAKKINDA 
TEKNİK BİLGİ VERDİ

Çumra OSB hakkında teknik bilgiler de 
paylaşan Başkan Candan, şunları söyledi, 
“Çumra Organize Sanayi Bölgesi 1995 yılında 
1.000.000 metrekarelik bir alan üzerinde 
kurulmuş olup 1997 yılında imar planı ve 
parselasyon planı yapılmıştır. 2001 yılında 
sanayi parsellerinin tahsisine, 2015 yılında 
alt yapı çalışmalarına başlanmıştır. 1995 
Yılında 1.000.000 metrekarelik arazi üze-
rinde kurulan Çumra OSB’de, 2020 yılında 
itibaren 8.500.000 m²’lik genişleme alanı 
Çumra OSB adına tescil edilmiştir. İmar 
çalışmalarımız Sanayi ve Teknoloji Bakanlı-
ğı tarafından onaylanmış olup toplam OSB 
alanımız 9.500.000 metrekaredir. Genişleme 
alanımızda yaklaşık 400 adet sanayi parse-
li bulunmaktadır. Çumra Organize Sanayi 
Bölgesi 1.000.000 metrekarelik alana sahip 
olup bölgede bulunan 39 sanayi parselinin 
39yatırımcıya tahsis edilmiştir. Bu yatırımcı-
lardan 17 adedi üretim yapmakta, 17 adedi 
inşaat aşamasında ,5adet yatırımcıda proje 
ve ruhsat çalışmalarına devam etmektedir. 
Tahsis amaçlı boş parsel bulunmamaktadır.

Çumra OSB konumu itibariyle de stratejik 
öneme sahiptir. Genç ve dinamik nüfusu, 
ulaşım ve enerji avantajları, düz arazi yapısı 
ve bölgesel teşvik imkânları ile yatırımcıların 
ilgi odağı haline gelmiştir. Çumra Organi-
ze Sanayi Bölgesi Konya-Çumra Karayolu 
üzerinde Çumra güzergâhının 13 km’sinde 
yer almaktadır. Ulaşım imkânları çok rahat 
olup ilimizden geçen çift yollar tamamlan-
mıştır. Konya-Karaman-Mersin Yoluna 4 
km mesafededir. Mersin Limanına 355 km, 
Konya’ya 37,4 km, Karaman iline 85,9 Km, 
Konya Havalimanına 53,5 km, Konya Tren 
Garına 38,6 km mesafededir Başta ulaşım 
imkânları olmak üzere genç iş gücü, uygun 
iklim yapısı, deprem riskinin az olması ve teş-
vikler nedeniyle yatırımcı taleplerinin artarak 
devam ettiği cazibe merkezidir. Çumra OSB 
Altyapısını tamamlamış, üretim kalitesiyle, 
ihracatıyla ülke kalkınmasına ve toplumun 
refah düzeyinin artmasına önemli katkılar 
sağlamak, sunduğu ürün ve hizmetleri kalite 
ve kurumsal değerden ödün vermeden sür-
dürerek, katılımcı memnuniyetini her zaman 
en üst seviyede tutarak gelişimini sürdürme 
hedefine doğru ilerlemeye devam etmekte-
dir.”
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Ereğli’de daha önceki başkanlık 
döneminde yaptığı hizmetler-
le adından söz ettiren Ereğli 

Belediye Başkanı Hüseyin Oprukçu, yeni 
dönemde de dikkat çeken projelere imza 
atıyor. Bir yandan alt ve üstyapı çalış-
malarıyla ilçenin eksiklerini gidererek 
ihtiyaçlara cevap veren Başkan Oprukçu, 
diğer tüm alanlarda da ortaya koyduğu 
projelerle Ereğli’yi adeta şahlandırıyor. 
2 yıllık hizmet süresince ilçeye kazan-
dırdıkları yatırımları ve ortaya koyduğu 
projeleri değerlendiren Başkan Oprukçu, 
yapılan hizmetlerle Ereğli’nin geleceği-
ne imza attıklarını vurguluyor. 

EREĞLİ’NİN ÇEHRESİ DEĞİŞECEK

Ereğli Belediyesi Hamidiye, Hıdırlı 
ve Dalmaz Mahalleleri sınırları içinde 
bulunan 14,6 hektar büyüklüğündeki 
ve toplam 338 adet yapının yer alacağı 
Kentsel Dönüşüm Projesi’ni hayata geçi-
riyor. Kentsel Dönüşüm Projesi ile ilgili 
açıklamalarda bulunan Ereğli Belediye 
Başkanı Hüseyin Oprukçu: “Hamidi-
ye, Hıdırlı ve Dalmaz Mahallelerimizi 
kapsayan eski sanayi, buğday pazarının 
da içerisinde bulunduğu alanda Kentsel 
Dönüşüm Projesi’ni hayata geçiriyoruz. 
Proje, bu bölgedeki riskli yapıların or-
tadan kaldırılması sonrasında, riskli ya-
pılardan kaynaklanacak afet risklerinin 
azaltılması ve bu alan içinde yaşayan 
hemşerilerimizin can güvenliğinin sağ-
lanması açısından büyük önem taşımak-
tadır. Ayrıca kapsadığı alan bakımın-

Ereğli’de daha önceki başkanlık döneminde ortaya koyduğu projelerle adından söz ettiren 
Ereğli Belediye Başkanı Hüseyin Oprukçu, bu döneme de damga vuruyor. Bir yandan alt ve 
üstyapı çalışmalarıyla ilçenin eksiklerini gidererek ihtiyaçlara cevap veren Başkan Oprukçu, 

diğer tüm alanlarda da ortaya koyduğu projelerle Ereğli’yi adeta şahlandırıyor

EREĞLI ŞAHLANIYOR

FİDAN DAĞITIMI

FİDE DESTEĞİ

dan Ereğli’mizde şimdiye kadar yapılan 
en büyük çalışma olacak olan Kentsel 
Dönüşüm Projesi, şehrimizin merkezinde 
bulunan bu alanın çehresini değiştirecek, 
daha modern bir hale dönüşmesine ola-
nak sağlayacak ve Ereğli’nin kalbi olacak 
bir alana kavuşacağız. Çevre ve Şehirci-
lik Bakanımız, hemşerimiz Sayın Murat 
Kurum Bey’e desteklerinden dolayı çok 
teşekkür ediyorum. Özveri ve kararlılıkla 
Ereğli’mizin geleceğine dokunan hizmet-
leri gerçekleştirmeye devam ediyoruz. 
Kentsel Dönüşüm Projesi’nin şimdiden 
Ereğli’mize hayırlı, uğurlu olmasını dile-
rim” ifadelerini kullandı.

AKHÜYÜK TERMAL TESİS

Ereğli Belediye Başkanı Hüseyin Op-
rukçu’nun ilçeye kazandırdığı Akhüyük 
Termal Tesisi, Türkiye’nin göz bebeği 
olmaya hazır. 8 adet termal havuzun inşa 
edildiği, soyunma ve duş kabinlerinin ha-
zırlandığı alanda, ayrıca bir de Türkmen 
Otağı kuruldu. Termal su kaynağının bu-
lunduğu alanda termal seralar kurulması 
planlanırken Akhüyük Kaplıcalarının bir 
tesise dönüşmesi için çalışmalar aralık-
sız devam ediyor. Akhüyük Kaplıcaları 
şimdiden Türkiye’nin birçok yerinde şifa 
arayanların yeni durağı.

KÜTÜPHANE’DE İLK ADIM ATILDI 

Eski SSK Hastanesi arkası Bahçelievler 
Parkı içerisine yapımına başlanan Ereğli 
Belediyesi Halk Kütüphanesi’nin temel 
atma töreni gerçekleştirildi. Törenin açılış 
konuşmasını yapan Belediye Başkanı Hü-
seyin Oprukçu: “Ereğli için çok önemli bir 
gündeyiz. Ereğli’miz için olmazsa olmaz 
bir Kütüphane hizmet binasına kavuşma-
nın arifesindeyiz. Bu proje, Belediyemizin 
mimar ve mühendisleri tarafından hazır-
lanan 08.09.2020 tarihinde Bakanlık tara-
fından onaylanan bir projeydi. Önemli bir 
proje olması yönünden üzerinde hassasi-
yet ile durduk. 2500 metrekarelik bir alan 
üzerinde kurulacak bina ile Ereğli’miz çok 
güzel ve ihtiyacını karşılayacak bir Kütüp-
haneye kavuşacak. Ereğli Belediyemize ait 
alanda Kültür Bakanlığımızın çok önemli 
destekleriyle inşallah bu kütüphaneyi 
başarı ile bitireceğiz. Bu yaza kütüphane-
mizin inşaatını bitirerek bu yıl içerisinde 
hizmete alındığını yaşamak istiyoruz. Yeni 
eğitim öğretim yılına yetiştirelim inşallah. 
Ereğli’mize şimdiden hayırlı uğurlu olsun, 
Sayın Genel Müdürüm Ali Odabaş Bey’e 
gösterdikleri yakın ilgi ve alakadan, Sayın 
Bakanımızın gösterdiği teveccühten ziya-
desiyle memnunum çok teşekkür ediyo-
ruz, bu Cumhur İttifakı’nın Ereğli’mizde 
ilk hizmetlerinden biri olacak” dedi.

TAŞ EVLER EREĞLİ’YE YAKIŞACAK 

Ereğli’nin bir dönemine damga vuran 
Taş Evler konusunda önemli bir proje ger-
çekleştirdiklerini belirten Başkan Opruk-
çu, “1937 yılında yaptırılan ve Sümerbank 
işçilerinin kullandığı lojmanlardır. Daha 
sonra bu yapılar sahipsiz olduğu için atıl 
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ÇİÇEK GİBİ EREĞLİ

DEZENFEKTE

ADALET PARKI
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Ereğli’de daha önceki başkanlık 
döneminde yaptığı hizmetler-
le adından söz ettiren Ereğli 

Belediye Başkanı Hüseyin Oprukçu, yeni 
dönemde de dikkat çeken projelere imza 
atıyor. Bir yandan alt ve üstyapı çalış-
malarıyla ilçenin eksiklerini gidererek 
ihtiyaçlara cevap veren Başkan Oprukçu, 
diğer tüm alanlarda da ortaya koyduğu 
projelerle Ereğli’yi adeta şahlandırıyor. 
2 yıllık hizmet süresince ilçeye kazan-
dırdıkları yatırımları ve ortaya koyduğu 
projeleri değerlendiren Başkan Oprukçu, 
yapılan hizmetlerle Ereğli’nin geleceği-
ne imza attıklarını vurguluyor. 

EREĞLİ’NİN ÇEHRESİ DEĞİŞECEK

Ereğli Belediyesi Hamidiye, Hıdırlı 
ve Dalmaz Mahalleleri sınırları içinde 
bulunan 14,6 hektar büyüklüğündeki 
ve toplam 338 adet yapının yer alacağı 
Kentsel Dönüşüm Projesi’ni hayata geçi-
riyor. Kentsel Dönüşüm Projesi ile ilgili 
açıklamalarda bulunan Ereğli Belediye 
Başkanı Hüseyin Oprukçu: “Hamidi-
ye, Hıdırlı ve Dalmaz Mahallelerimizi 
kapsayan eski sanayi, buğday pazarının 
da içerisinde bulunduğu alanda Kentsel 
Dönüşüm Projesi’ni hayata geçiriyoruz. 
Proje, bu bölgedeki riskli yapıların or-
tadan kaldırılması sonrasında, riskli ya-
pılardan kaynaklanacak afet risklerinin 
azaltılması ve bu alan içinde yaşayan 
hemşerilerimizin can güvenliğinin sağ-
lanması açısından büyük önem taşımak-
tadır. Ayrıca kapsadığı alan bakımın-

Ereğli’de daha önceki başkanlık döneminde ortaya koyduğu projelerle adından söz ettiren 
Ereğli Belediye Başkanı Hüseyin Oprukçu, bu döneme de damga vuruyor. Bir yandan alt ve 
üstyapı çalışmalarıyla ilçenin eksiklerini gidererek ihtiyaçlara cevap veren Başkan Oprukçu, 

diğer tüm alanlarda da ortaya koyduğu projelerle Ereğli’yi adeta şahlandırıyor

EREĞLI ŞAHLANIYOR

FİDAN DAĞITIMI

FİDE DESTEĞİ

dan Ereğli’mizde şimdiye kadar yapılan 
en büyük çalışma olacak olan Kentsel 
Dönüşüm Projesi, şehrimizin merkezinde 
bulunan bu alanın çehresini değiştirecek, 
daha modern bir hale dönüşmesine ola-
nak sağlayacak ve Ereğli’nin kalbi olacak 
bir alana kavuşacağız. Çevre ve Şehirci-
lik Bakanımız, hemşerimiz Sayın Murat 
Kurum Bey’e desteklerinden dolayı çok 
teşekkür ediyorum. Özveri ve kararlılıkla 
Ereğli’mizin geleceğine dokunan hizmet-
leri gerçekleştirmeye devam ediyoruz. 
Kentsel Dönüşüm Projesi’nin şimdiden 
Ereğli’mize hayırlı, uğurlu olmasını dile-
rim” ifadelerini kullandı.

AKHÜYÜK TERMAL TESİS

Ereğli Belediye Başkanı Hüseyin Op-
rukçu’nun ilçeye kazandırdığı Akhüyük 
Termal Tesisi, Türkiye’nin göz bebeği 
olmaya hazır. 8 adet termal havuzun inşa 
edildiği, soyunma ve duş kabinlerinin ha-
zırlandığı alanda, ayrıca bir de Türkmen 
Otağı kuruldu. Termal su kaynağının bu-
lunduğu alanda termal seralar kurulması 
planlanırken Akhüyük Kaplıcalarının bir 
tesise dönüşmesi için çalışmalar aralık-
sız devam ediyor. Akhüyük Kaplıcaları 
şimdiden Türkiye’nin birçok yerinde şifa 
arayanların yeni durağı.

KÜTÜPHANE’DE İLK ADIM ATILDI 

Eski SSK Hastanesi arkası Bahçelievler 
Parkı içerisine yapımına başlanan Ereğli 
Belediyesi Halk Kütüphanesi’nin temel 
atma töreni gerçekleştirildi. Törenin açılış 
konuşmasını yapan Belediye Başkanı Hü-
seyin Oprukçu: “Ereğli için çok önemli bir 
gündeyiz. Ereğli’miz için olmazsa olmaz 
bir Kütüphane hizmet binasına kavuşma-
nın arifesindeyiz. Bu proje, Belediyemizin 
mimar ve mühendisleri tarafından hazır-
lanan 08.09.2020 tarihinde Bakanlık tara-
fından onaylanan bir projeydi. Önemli bir 
proje olması yönünden üzerinde hassasi-
yet ile durduk. 2500 metrekarelik bir alan 
üzerinde kurulacak bina ile Ereğli’miz çok 
güzel ve ihtiyacını karşılayacak bir Kütüp-
haneye kavuşacak. Ereğli Belediyemize ait 
alanda Kültür Bakanlığımızın çok önemli 
destekleriyle inşallah bu kütüphaneyi 
başarı ile bitireceğiz. Bu yaza kütüphane-
mizin inşaatını bitirerek bu yıl içerisinde 
hizmete alındığını yaşamak istiyoruz. Yeni 
eğitim öğretim yılına yetiştirelim inşallah. 
Ereğli’mize şimdiden hayırlı uğurlu olsun, 
Sayın Genel Müdürüm Ali Odabaş Bey’e 
gösterdikleri yakın ilgi ve alakadan, Sayın 
Bakanımızın gösterdiği teveccühten ziya-
desiyle memnunum çok teşekkür ediyo-
ruz, bu Cumhur İttifakı’nın Ereğli’mizde 
ilk hizmetlerinden biri olacak” dedi.

TAŞ EVLER EREĞLİ’YE YAKIŞACAK 

Ereğli’nin bir dönemine damga vuran 
Taş Evler konusunda önemli bir proje ger-
çekleştirdiklerini belirten Başkan Opruk-
çu, “1937 yılında yaptırılan ve Sümerbank 
işçilerinin kullandığı lojmanlardır. Daha 
sonra bu yapılar sahipsiz olduğu için atıl 
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hale gelmiş ve hemşehrilerimiz için 
tehlike de arz eden bir yer haline 
dönüşmüştür. Daha önceki beledi-
ye başkanlığı dönemimizde benzer 
durum Oğuz Ata Sosyal Tesisleri’nin 
bulunduğu yer için de mevcuttu. 
Ancak biz o yeri yapısına uygun 
olarak düzenledik ve hemşehrileri-
mizin kullanabileceği güzel bir sosyal 
alana dönüştürdük. Şimdi de Taş 
Evler’de restorasyon çalışmalarımızla 
ilgili ilk adımı attık, hemşerilerimiz 
için daha güvenli hale gelmesi adına 
etrafını çitle çevirdik ayrıca peyzaj 
çalışmalarını da gerçekleştirdik. Taş 
Evler’de yapacağımız Korkut Ata 
Sosyal Tesisleri ile bu atıl bölgeyi 
hemşehrilerimizin kullanabilecekleri 
sosyal alanlara çevirmek suretiyle 
Ereğli’nin geleceğine armağan ede-
ceğiz” dedi. 

YÖRESEL ÜRÜN SATIŞ MERKEZİ 

İlçeye Yöresel Ürün Satış Merkezi 
kazandırmak için de kolları sıvadık-
larını ifade eden Başkan Oprukçu, 
“Yöresel Ürün Satış Merkezi yapım 
çalışmalarımıza başladık ve hızla de-
vam ediyoruz. Kuracağımız tesis ile 
Ereğli’mizde emekçilerimiz tarafın-
dan üretilen ürünlerin değer kazan-
masında ve daha rahat pazarlanma-
sında önemli bir misyon üstelenecek. 
Ayrıca sadece yöresel ürünlerin 
satılacağı tesisimiz, Konya-Adana 
Otoyolu gibi bir işlek yol üzerinde 
olması hasebiyle de şehrimize özgü 
ürünlerin tanıtılmasına katkı sunacak 
bu manada yöresel ürünlerimizin 
gelene geçene sunulmasını çok 
önemsiyoruz” şeklinde konuştu. 

HALI ATÖLYESİ İLE EV 
EKONOMİSİNE KATKI

Gerçekleştirdikleri projelerle 
aile ekonomisine de katkı sağlamayı 
amaçladıklarını vurgulayan Başkan 
Oprukçu, “Her köşesine sevgimizi, 
hürmetimizi dokuduğumuz Ereğ-
li’de kurduğumuz halıcılık atölyesi 
ile hanımlar ev ekonomisine katkıda 
bulunacak, Ereğli’ye has dokuma 
halılarımız tüm Türkiye’nin gözbebe-
ği olacak” ifadelerini kullandı. Ayrıca 
Başkan Oprukçu, Girişimci kadınlara 
mantar üretimi noktasında destek 
olduklarını dile getirdi. 

HOBİ BAHÇELERİ 

Vatandaşların stres atabileceği 
alanlar oluşturmayı sürdürdükleri-
ni dile getiren Başkan Oprukçu, şu 
bilgileri paylaştı, “Hemşerilerimizin 
şehrin yoğunluğundan uzaklaşıp hu-
zurlu vakit geçirmeleri için 97 Adet 
yeni Hobi Bahçesi yapım çalışmaları-
mıza devam ediyoruz. Tamamlanan 
yerleri hemşerilerimize teslimini ger-
çekleştirdik kalan kısmını da en kısa 
zamanda tamamlayacağız.”

ASFALTSIZ YOL KALMAYACAK

İlçedeki asfalt çalışmaları hakkın-
da bilgiler paylaşan Başkan Oprukçu, 
“Asfaltsız yol bırakmamak hedefiyle 
şehrimizde 35 km asfalt çalışması 
gerçekleştirdik. Şu ana kadar Ereğ-
li’mizde ciddi manada asfaltlama 
çalışması gerçekleştirdik. Yetme-
yeceğinin de farkında olarak daha 
imkanlarımızı artırarak el birliği, gö-
nül birliği ile hizmetlerimize devam 
edeceğiz. Asfalt çalışmalarımızla 
Ereğli’mize yakışan ve şehrimizi tra-
fik açısında da daha güvenilir cadde, 
sokaklara kavuşturmaya kararlıyız” 
dedi. 

ÇİÇEK GİBİ EREĞLİ 

“Çiçek gibi bir Ereğli” parolasıyla 
çiçeklendirme çalışmalarına devam 
ettiklerini belirten Belediye Başkanı 
Hüseyin Oprukçu: “Ereğli Belediyesi 
olarak çevremizi güzelleştirme ve 
yeşillendirme çalışmalarında gayreti 
ve çabayı gösteriyoruz. Yeşillendirme 
çalışmalarımızda fidan dağıtımı ve 
fidan dikimlerimizi gerçekleştiriyo-
ruz. Bunun yanında kavşaklar ve orta 
refüjlerde çiçeklendirme çalışmaları-
mızla şehrimizi güzelleştirmeye de-
vam ediyoruz. Yaşanabilir bir Ereğli 
için bundan önce olduğu gibi bundan 
sonra da hizmetlerimize özveri ile 
devam edeceğiz” dedi. Ayrıca Başkan 
Oprukçu, Ereğli Belediyesi Temizlik 
İşleri Müdürlüğü ekiplerinin gece 
gündüz devam eden temizlik hizmet-
lerine ara vermeden devam ettiğinin 
bilgisini paylaştı. 

ADALET PARKI AÇILDI

Ereğli Adliye binası avlusunda 
Şehit Cumhuriyet Savcısı Hakan Kı-
lıç’ı anma ve hatırasını yaşatmak için 
Ereğli Belediyesi tarafından yapımı 
ve peyzaj çalışması gerçekleştirildi. 
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KÜTÜPHANE HOBİ BAHÇELERİ

KENTSEL DÖNÜŞÜM 
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Belediye Başkanı Hüseyin Oprukçu: 
“Şehidimizin adına Sayın Cumhuri-
yet Başsavcımızın girişimleri sonu-
cunda yaptığımız bu kıymetli parkın 
Ereğli’mize hayırlı uğurlu olmasını 
dilerim. Bu vesile ile hemşerimiz 
Şehit Cumhuriyet Savcısı Hakan 
Kılıç ve vatan için canını seve seve 
feda eden tüm şehitlerimizi rahmetle 
anıyorum” ifadelerini kullandı. Ereğli 
Belediye Başkanı Hüseyin Opruk-
çu’nun talimatıyla Devlet Bahçeli 
Meydanı kaidesi de eski haline 
getirildi.

FİDE DESTEĞİ 

Üretime verdikleri öneme vurgu 
yapan Başkan Oprukçu: “Tarım 
Ereğli’miz için çok önemlidir. Tarım 
şehri olarak daha çok üretmek 
ve daha çok ihraç etmek zorunda 
olduğumuz gerçeğiyle karşı karşı-
yayız. Ereğli Belediyesi olarak da 
bu noktada hemşerilerimize destek 
olmaya özen gösteriyoruz. Üretime 
ve üreticilerimize destek olmaya da 
devam edeceğiz. Bu kapsamda tam 
kapanma döneminde olduğumuz için 
mahalle muhtarlarımız aracılığıyla 
2000 ailemize 280 Bin adet domates, 
salatalık, patlıcan ve biber fidelerinin 
dağıtımını gerçekleştirdik” dedi.

METRUK BİNALAR YIKILIYOR

İlçedeki kötü görüntüyü ortadan 
kaldırmak için büyük gayret sarfet-
tiklerini belirten Başkan Oprukçu, 
şunları söyledi, “Ereğli’mizin çeşitli 
noktalarında kullanılmayan, yıkılmak 
üzere olduğu için de tehlike arz eden 
ve görüntü kirliliği oluşturan metruk 
binaların sahipleri ile iletişim halinde 
yıkımlarını gerçekleştiriyoruz. Bu 
binaların hemşerilerimizin can gü-
venliğini tehdit etmelerinin yanında 
madde kullanıcıları ve benzer zararlı 
alışkanlıklara fırsat verdiği için de 
huzursuzluk oluşturuyor. Hem kötü 
görüntüyü ortadan kaldırmak hem de 
hemşerilerimizin huzurunun bozul-
masını engellemek amacıyla metruk 
binaların yıkımına devam edeceğiz.”

SIFIR ATIK BELGESİ ALDIK

Sıfır Atık Projesi’ne önem verdik-
lerini vurgulayan Başkan Oprukçu, 
“Çevre ve Şehircilik Bakanlığı tara-
fından yürütülen “Sıfır Atık Projesi” 

kapsamında Temizlik İşleri Müdür-
lüğü’nün atıkların geri dönüşümü ve 
geri kazanıma verdiği önemle birlikte 
gerçekleştirdiği çalışmalar sebebiyle 
Konya Valiliği’nce “Sıfır Atık Belge-
si” almaya hak kazandık” dedi. 

EVDE BAKIM HİZMETİ

Kimsesizlere rutin olarak destek 
verdiklerini belirten Başkan Opruk-
çu, şu bilgileri paylaştı, “Her ay rutin 
olarak kimsesi olmayan, kendi işin 
yapamayan yaşlı, hasta ve engelli 
130 hemşerimize Evde Bakım Hiz-
meti sunuyoruz. Bu anlamda gaye-
miz hemşerilerimizin yanında olmak, 
hayır dualarını kazanmak ve ihti-
yaçları doğrultusunda onlara en iyi 
hizmeti sunabilmektir. Bu noktada 
Evde Bakım Hizmetlerimize titizlikle 
devam ediyoruz.”

YARDIMSEVER BELEDİYE

Ereğli Belediyesi Emirgazi ve 
Belkaya Mahallelerinde deprem-
den evleri zarar gören vatandaşlara 
yardım eli uzattı. Hemşerilerimizin 
her zaman yanındayız diyen Başkan 
Oprukçu, Ereğli Belediyesi olarak 
hemşerilerimizin her zaman yanın-
da ve destekçisiyiz. Bu kapsamda 
depremde evleri zarar gören hem-
şerilerimiz için çadırlarımızı hemen 
kurduk. Allah daha büyük afetlerden 
hepimizi esirgesin duygularını ifade 
etti.

BAŞARILI ÖĞRENCİLERE ÖDÜL

Öğrencilerin her konuda yanla-
rında olduklarını söyleyen Başkan 
Oprukçu, “Derslerinde başarılı 334 
öğrencimizi tatille ödüllendirdik. 
Geleceğimizin teminatı olan çocuk-
larımızın başarılarını ve emeklerini 
ödüllendirmek en etkili teşviktir. Bu 
noktada Belediye olarak derslerinde 
başarılı olan Ortaöğretim öğrencileri-
mizi tatille ödüllendirdik. Bu sayede 
tüm bir yılın stresini ve doyasıya 
eğlenerek yorgunluklarını atmalarına 
olanak sağladık” diye konuştu. 

HİZMETLER BİTMİYOR

Ereğli için yaptıkları farklı hiz-
metleri başlıklar halinde anlatan 
Başkan Oprukçu, şunları kaydetti, 
“13 Bin metrekare kilitli parke taşı 
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hale gelmiş ve hemşehrilerimiz için 
tehlike de arz eden bir yer haline 
dönüşmüştür. Daha önceki beledi-
ye başkanlığı dönemimizde benzer 
durum Oğuz Ata Sosyal Tesisleri’nin 
bulunduğu yer için de mevcuttu. 
Ancak biz o yeri yapısına uygun 
olarak düzenledik ve hemşehrileri-
mizin kullanabileceği güzel bir sosyal 
alana dönüştürdük. Şimdi de Taş 
Evler’de restorasyon çalışmalarımızla 
ilgili ilk adımı attık, hemşerilerimiz 
için daha güvenli hale gelmesi adına 
etrafını çitle çevirdik ayrıca peyzaj 
çalışmalarını da gerçekleştirdik. Taş 
Evler’de yapacağımız Korkut Ata 
Sosyal Tesisleri ile bu atıl bölgeyi 
hemşehrilerimizin kullanabilecekleri 
sosyal alanlara çevirmek suretiyle 
Ereğli’nin geleceğine armağan ede-
ceğiz” dedi. 

YÖRESEL ÜRÜN SATIŞ MERKEZİ 

İlçeye Yöresel Ürün Satış Merkezi 
kazandırmak için de kolları sıvadık-
larını ifade eden Başkan Oprukçu, 
“Yöresel Ürün Satış Merkezi yapım 
çalışmalarımıza başladık ve hızla de-
vam ediyoruz. Kuracağımız tesis ile 
Ereğli’mizde emekçilerimiz tarafın-
dan üretilen ürünlerin değer kazan-
masında ve daha rahat pazarlanma-
sında önemli bir misyon üstelenecek. 
Ayrıca sadece yöresel ürünlerin 
satılacağı tesisimiz, Konya-Adana 
Otoyolu gibi bir işlek yol üzerinde 
olması hasebiyle de şehrimize özgü 
ürünlerin tanıtılmasına katkı sunacak 
bu manada yöresel ürünlerimizin 
gelene geçene sunulmasını çok 
önemsiyoruz” şeklinde konuştu. 

HALI ATÖLYESİ İLE EV 
EKONOMİSİNE KATKI

Gerçekleştirdikleri projelerle 
aile ekonomisine de katkı sağlamayı 
amaçladıklarını vurgulayan Başkan 
Oprukçu, “Her köşesine sevgimizi, 
hürmetimizi dokuduğumuz Ereğ-
li’de kurduğumuz halıcılık atölyesi 
ile hanımlar ev ekonomisine katkıda 
bulunacak, Ereğli’ye has dokuma 
halılarımız tüm Türkiye’nin gözbebe-
ği olacak” ifadelerini kullandı. Ayrıca 
Başkan Oprukçu, Girişimci kadınlara 
mantar üretimi noktasında destek 
olduklarını dile getirdi. 

HOBİ BAHÇELERİ 

Vatandaşların stres atabileceği 
alanlar oluşturmayı sürdürdükleri-
ni dile getiren Başkan Oprukçu, şu 
bilgileri paylaştı, “Hemşerilerimizin 
şehrin yoğunluğundan uzaklaşıp hu-
zurlu vakit geçirmeleri için 97 Adet 
yeni Hobi Bahçesi yapım çalışmaları-
mıza devam ediyoruz. Tamamlanan 
yerleri hemşerilerimize teslimini ger-
çekleştirdik kalan kısmını da en kısa 
zamanda tamamlayacağız.”

ASFALTSIZ YOL KALMAYACAK

İlçedeki asfalt çalışmaları hakkın-
da bilgiler paylaşan Başkan Oprukçu, 
“Asfaltsız yol bırakmamak hedefiyle 
şehrimizde 35 km asfalt çalışması 
gerçekleştirdik. Şu ana kadar Ereğ-
li’mizde ciddi manada asfaltlama 
çalışması gerçekleştirdik. Yetme-
yeceğinin de farkında olarak daha 
imkanlarımızı artırarak el birliği, gö-
nül birliği ile hizmetlerimize devam 
edeceğiz. Asfalt çalışmalarımızla 
Ereğli’mize yakışan ve şehrimizi tra-
fik açısında da daha güvenilir cadde, 
sokaklara kavuşturmaya kararlıyız” 
dedi. 

ÇİÇEK GİBİ EREĞLİ 

“Çiçek gibi bir Ereğli” parolasıyla 
çiçeklendirme çalışmalarına devam 
ettiklerini belirten Belediye Başkanı 
Hüseyin Oprukçu: “Ereğli Belediyesi 
olarak çevremizi güzelleştirme ve 
yeşillendirme çalışmalarında gayreti 
ve çabayı gösteriyoruz. Yeşillendirme 
çalışmalarımızda fidan dağıtımı ve 
fidan dikimlerimizi gerçekleştiriyo-
ruz. Bunun yanında kavşaklar ve orta 
refüjlerde çiçeklendirme çalışmaları-
mızla şehrimizi güzelleştirmeye de-
vam ediyoruz. Yaşanabilir bir Ereğli 
için bundan önce olduğu gibi bundan 
sonra da hizmetlerimize özveri ile 
devam edeceğiz” dedi. Ayrıca Başkan 
Oprukçu, Ereğli Belediyesi Temizlik 
İşleri Müdürlüğü ekiplerinin gece 
gündüz devam eden temizlik hizmet-
lerine ara vermeden devam ettiğinin 
bilgisini paylaştı. 

ADALET PARKI AÇILDI

Ereğli Adliye binası avlusunda 
Şehit Cumhuriyet Savcısı Hakan Kı-
lıç’ı anma ve hatırasını yaşatmak için 
Ereğli Belediyesi tarafından yapımı 
ve peyzaj çalışması gerçekleştirildi. 
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Belediye Başkanı Hüseyin Oprukçu: 
“Şehidimizin adına Sayın Cumhuri-
yet Başsavcımızın girişimleri sonu-
cunda yaptığımız bu kıymetli parkın 
Ereğli’mize hayırlı uğurlu olmasını 
dilerim. Bu vesile ile hemşerimiz 
Şehit Cumhuriyet Savcısı Hakan 
Kılıç ve vatan için canını seve seve 
feda eden tüm şehitlerimizi rahmetle 
anıyorum” ifadelerini kullandı. Ereğli 
Belediye Başkanı Hüseyin Opruk-
çu’nun talimatıyla Devlet Bahçeli 
Meydanı kaidesi de eski haline 
getirildi.

FİDE DESTEĞİ 

Üretime verdikleri öneme vurgu 
yapan Başkan Oprukçu: “Tarım 
Ereğli’miz için çok önemlidir. Tarım 
şehri olarak daha çok üretmek 
ve daha çok ihraç etmek zorunda 
olduğumuz gerçeğiyle karşı karşı-
yayız. Ereğli Belediyesi olarak da 
bu noktada hemşerilerimize destek 
olmaya özen gösteriyoruz. Üretime 
ve üreticilerimize destek olmaya da 
devam edeceğiz. Bu kapsamda tam 
kapanma döneminde olduğumuz için 
mahalle muhtarlarımız aracılığıyla 
2000 ailemize 280 Bin adet domates, 
salatalık, patlıcan ve biber fidelerinin 
dağıtımını gerçekleştirdik” dedi.

METRUK BİNALAR YIKILIYOR

İlçedeki kötü görüntüyü ortadan 
kaldırmak için büyük gayret sarfet-
tiklerini belirten Başkan Oprukçu, 
şunları söyledi, “Ereğli’mizin çeşitli 
noktalarında kullanılmayan, yıkılmak 
üzere olduğu için de tehlike arz eden 
ve görüntü kirliliği oluşturan metruk 
binaların sahipleri ile iletişim halinde 
yıkımlarını gerçekleştiriyoruz. Bu 
binaların hemşerilerimizin can gü-
venliğini tehdit etmelerinin yanında 
madde kullanıcıları ve benzer zararlı 
alışkanlıklara fırsat verdiği için de 
huzursuzluk oluşturuyor. Hem kötü 
görüntüyü ortadan kaldırmak hem de 
hemşerilerimizin huzurunun bozul-
masını engellemek amacıyla metruk 
binaların yıkımına devam edeceğiz.”

SIFIR ATIK BELGESİ ALDIK

Sıfır Atık Projesi’ne önem verdik-
lerini vurgulayan Başkan Oprukçu, 
“Çevre ve Şehircilik Bakanlığı tara-
fından yürütülen “Sıfır Atık Projesi” 

kapsamında Temizlik İşleri Müdür-
lüğü’nün atıkların geri dönüşümü ve 
geri kazanıma verdiği önemle birlikte 
gerçekleştirdiği çalışmalar sebebiyle 
Konya Valiliği’nce “Sıfır Atık Belge-
si” almaya hak kazandık” dedi. 

EVDE BAKIM HİZMETİ

Kimsesizlere rutin olarak destek 
verdiklerini belirten Başkan Opruk-
çu, şu bilgileri paylaştı, “Her ay rutin 
olarak kimsesi olmayan, kendi işin 
yapamayan yaşlı, hasta ve engelli 
130 hemşerimize Evde Bakım Hiz-
meti sunuyoruz. Bu anlamda gaye-
miz hemşerilerimizin yanında olmak, 
hayır dualarını kazanmak ve ihti-
yaçları doğrultusunda onlara en iyi 
hizmeti sunabilmektir. Bu noktada 
Evde Bakım Hizmetlerimize titizlikle 
devam ediyoruz.”

YARDIMSEVER BELEDİYE

Ereğli Belediyesi Emirgazi ve 
Belkaya Mahallelerinde deprem-
den evleri zarar gören vatandaşlara 
yardım eli uzattı. Hemşerilerimizin 
her zaman yanındayız diyen Başkan 
Oprukçu, Ereğli Belediyesi olarak 
hemşerilerimizin her zaman yanın-
da ve destekçisiyiz. Bu kapsamda 
depremde evleri zarar gören hem-
şerilerimiz için çadırlarımızı hemen 
kurduk. Allah daha büyük afetlerden 
hepimizi esirgesin duygularını ifade 
etti.

BAŞARILI ÖĞRENCİLERE ÖDÜL

Öğrencilerin her konuda yanla-
rında olduklarını söyleyen Başkan 
Oprukçu, “Derslerinde başarılı 334 
öğrencimizi tatille ödüllendirdik. 
Geleceğimizin teminatı olan çocuk-
larımızın başarılarını ve emeklerini 
ödüllendirmek en etkili teşviktir. Bu 
noktada Belediye olarak derslerinde 
başarılı olan Ortaöğretim öğrencileri-
mizi tatille ödüllendirdik. Bu sayede 
tüm bir yılın stresini ve doyasıya 
eğlenerek yorgunluklarını atmalarına 
olanak sağladık” diye konuştu. 

HİZMETLER BİTMİYOR

Ereğli için yaptıkları farklı hiz-
metleri başlıklar halinde anlatan 
Başkan Oprukçu, şunları kaydetti, 
“13 Bin metrekare kilitli parke taşı 
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çalışması gerçekleştirdik. Daha yeşil 
bir Ereğli için binlerce fidanı toprakla 
buluşturuyoruz. Sürücü kurslarımızın 
kullanacağı Trafik Eğitim Parkuru ve 
Rampa yapımını gerçekleştirdik. Hemşe-
rilerimize fidan dağıtımı hizmetlerimize 
devam ediyoruz, pandemi süreci boyunca 
da muhtarlarımız aracılığıyla fidanların 
hemşerilerimize ulaşmasını sağlıyoruz. 
Milli bayramlarımızda hemşerilerimize al 
bayrağımızı dağıttık. Her gün 2000 ihti-
yaç sahibi hemşerimize aş ocağı hizmeti 
sunuyoruz. Başkurdistan’ın Belebey İl-
çesi ile kardeş şehir protokolü imzaladık. 
İhtiyaç sahibi 240 çocuğumuzu sünnet 
ettirerek sünnet şöleni düzenledik ve 
hediyelerini takdim ettik. Kültürel hiz-
metler kapsamında şehrimizde konser-
ler düzenledik. Geleceğimizin teminatı 
çocuklarımızın kişisel gelişimlerine ve 
okuma alışkanlığı kazanmalarına destek 
olmak için kitap dağıtımı gerçekleştirdik. 
Özel günlerde hemşerilerimize ikramlar-
da bulunuyoruz.”

PANDEMİ SÜRECİNDE DURMADIK

Pandemi sürecinde de hizmetleri 
durdurmadıklarını, pandemiyi ilçede 
önlemek için sağlık ekiplerine destek 
verdiklerini söyleyen Başkan Oprukçu, 
“Pandemi sürecinin ilk günlerinden beri 
özveri ile dezenfekte çalışmalarımızı 
gerçekleştiriyoruz. Covid-19 tedbirle-
ri kapsamında hemşerilerimize maske 
dağıtımı gerçekleştirdik. Özellikle soğuk 
ve sokağa çıkma yasağı olan günlerde 
olmak üzere her zaman can yoldaşlarımı-
za sahip çıktık. 250 adet El Dezenfektan 
Standını şehrimizin çeşitli noktalarında 
ve kurumlarımızda hizmete sunduk” diye 
konuştu. 
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çalışması gerçekleştirdik. Daha yeşil 
bir Ereğli için binlerce fidanı toprakla 
buluşturuyoruz. Sürücü kurslarımızın 
kullanacağı Trafik Eğitim Parkuru ve 
Rampa yapımını gerçekleştirdik. Hemşe-
rilerimize fidan dağıtımı hizmetlerimize 
devam ediyoruz, pandemi süreci boyunca 
da muhtarlarımız aracılığıyla fidanların 
hemşerilerimize ulaşmasını sağlıyoruz. 
Milli bayramlarımızda hemşerilerimize al 
bayrağımızı dağıttık. Her gün 2000 ihti-
yaç sahibi hemşerimize aş ocağı hizmeti 
sunuyoruz. Başkurdistan’ın Belebey İl-
çesi ile kardeş şehir protokolü imzaladık. 
İhtiyaç sahibi 240 çocuğumuzu sünnet 
ettirerek sünnet şöleni düzenledik ve 
hediyelerini takdim ettik. Kültürel hiz-
metler kapsamında şehrimizde konser-
ler düzenledik. Geleceğimizin teminatı 
çocuklarımızın kişisel gelişimlerine ve 
okuma alışkanlığı kazanmalarına destek 
olmak için kitap dağıtımı gerçekleştirdik. 
Özel günlerde hemşerilerimize ikramlar-
da bulunuyoruz.”

PANDEMİ SÜRECİNDE DURMADIK

Pandemi sürecinde de hizmetleri 
durdurmadıklarını, pandemiyi ilçede 
önlemek için sağlık ekiplerine destek 
verdiklerini söyleyen Başkan Oprukçu, 
“Pandemi sürecinin ilk günlerinden beri 
özveri ile dezenfekte çalışmalarımızı 
gerçekleştiriyoruz. Covid-19 tedbirle-
ri kapsamında hemşerilerimize maske 
dağıtımı gerçekleştirdik. Özellikle soğuk 
ve sokağa çıkma yasağı olan günlerde 
olmak üzere her zaman can yoldaşlarımı-
za sahip çıktık. 250 adet El Dezenfektan 
Standını şehrimizin çeşitli noktalarında 
ve kurumlarımızda hizmete sunduk” diye 
konuştu. 
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Cihanbeyli Belediye Başka-
nı Mehmet Kale, yaptığı 
açıklamada ilçede yürüt-

tükleri çalışmalar hakkında bilgi 
verdi. 90 yıllık bir tarihe sahip olan 
Cihanbeyli’nin son dönemde gerek 
belediye hizmetlerinde gerekse de 
yatırımlar noktasında büyük bir 
atılım içerisinde olduğunu belirten 
Başkan Kale, “Alt yapıdan sağlığa, 
spordan eğitime, sosyal faaliyetler-
den spora kadar her alanda büyük 
bir gelişim sürecindeyiz. Türki-
ye’nin yüzölçümü bakımından en 
büyük ilçesi olan Cihanbeyli’mizi 
hayata geçirdiğimiz projelerle 
yarınlara en iyi şekilde hazırlıyoruz. 
Özellikle pandemi döneminde tarih 
yazdık. Tüm dünyayı saran koro-
navirüs salgınında hızımızı asla kes-
medik. Aksine tempomuzu daha da 
artırarak projelerimizi bir bir yerine 
getirdik.” dedi.

“CİHANBEYLİ İKİNCİ KURULUŞ 
DÖNEMİNİ YAŞIYOR”

Göreve geldikleri 2014 yılından 
buyana hayata geçirdikleri pro-
jelerle ilçenin adeta yeni baştan 
kurulduğunu anlatan Başkan Kale, 
tüm alanlara el atarak hizmette 
sınır tanımadıklarını belirtti. İlk 
dönemde Cihanbeyli’ye 350 milyon 
liralık yatırım kazandırdıklarını 
ifade eden Kale, 2019’daki yerel 
seçimlerde halkın teveccühüyle 
yeniden iş başına gelmelerinin ar-
dından kendilerine çok daha büyük 
hedefler belirlediklerini kaydetti. 
Kale “Şüphesiz coğrafyamızın bü-
yüklüğü bazı zorlukları beraberinde 
getiriyor. Ancak biz bunu asla dert 
etmedik. Kurduğumuz sistem ve 
ekibimizin özverili çalışmasıyla 
en uzak mahallemize bile en hızlı 
şekilde yatırım ve hizmeti götür-
dük. İlçe belediyesiyiz ama bir il 
belediyesi gibi hizmet üretiyoruz. 
Bizim siyasetimiz eser ve hizmet 
siyasetidir. Siyasette makam ve 
mevki elde etmek için değil, millete 
ve memlekete hizmet etmek için 

CİHANBEYLİ ALTIN 
DÖNEMİNİ YAŞIYOR

Konya’nın Cihanbeyli İlçesi son dönemdeki 
gelişimi ve aldığı yatırımlarla 90 yıllık tarihinin 

altın dönemini yaşıyor. Belediye Başkanı Mehmet 
Kale, özellikle pandemi döneminde sergiledikleri 

performansla tarih yazdıklarını belirterek “Bir 
taraftan on yıllardır yaşanan sorunları çözüme 

kavuşturuyor, diğer yandan da ilçemize dev 
eserler kazandırarak hayalleri gerçeğe çeviriyoruz. 
Cihanbeyli’yi yarınlara en iyi şekilde hazırlıyoruz. 
Cihanbeyli ikinci kuruluş dönemini yaşıyor” dedi 
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bulunuyoruz. Cihanbeyli’yi adeta 
yeniden kuruyoruz. Bu konuda çok 
iddialıyız. Bu iddiamızı da sadece 
lafta bırakmıyor, icraatlarımızla ve 
eserlerimizle, birbiri ardına hayata 
geçirdiğimiz vizyon projelerimizle 
ispat ediyoruz.” dedi.

AYNI ANDA İKİ DEV SPOR 
KOMPLEKSİ İNŞAATI

Seçim öncesi vatandaşlara 
verdikleri tüm sözleri yerine getir-
menin mutluluğunu yaşadıklarını 
ifade eden Cihanbeyli Belediye 
Başkanı Mehmet Kale, özellikle 
gençlere ve spora yönelik projelere 
büyük önem verdiklerini kaydet-
ti. Mahallelere kazandırdıkları 
sentetik çim sahaların sayısının 
30’u aştığını ifade eden Kale, şu 
anda iki dev spor tesisi inşaatının 
aynı anda yürütüldüğünü kaydetti. 
Kale “Günyüzü Mahallemizdeki 
yarı olimpik yüzme havuzunun 
inşaat çalışmaları hızla sürerken 
ilçe merkezimizde de yarı olimpik 
yüzme havuzu ile futbol, tenis, 
basketbol ve voleybol sahalarının 
yer alacağı spor kompleksinin yapı-
mına başlanıldı. Bu tesisi mümkün 
olan en kısa sürede tamamlamanın 
gayretinde olacağız. Cihanbeyli 
gençlerimizin hoşça vakit geçi-
rebileceği sosyal donatıların da 
bulunduğu ve istedikleri sporu ya-
pabilecekleri muhteşem bir esere 
daha kavuşacak. Desteklerinden 
dolayı Gençlik ve Spor Bakanımız 
Sayın Mehmet Muharrem Kasapoğ-
lu ile Büyükşehir Belediye Başka-
nımız Sayın Uğur İbrahim Altay’a 
hemşehrilerim adına şükranlarımı 
sunuyorum. Her iki tesisin de şim-
diden hayırlı olmasını diliyorum” 
diye konuştu.

FUTBOL SAHASI YENİLENİYOR

Cihanbeyli merkezdeki bir 
diğer önemli spor projesinin de 
Yeşilöz Mahallesindeki futbol saha-
sının yenileme çalışması olduğunu 
anlatan Kale, bu çalışmanın da kısa 
sürede tamamlanacağını açıkla-
dı. Kale “Yeşilöz Mahallemizdeki 
mevcut çim sahayı yeniliyoruz. So-
yunma odaları, 500 kişilik tribünü, 
3 kulvarlı koşu pisti ve zemini ile 
tesis baştan aşağı ele alınarak BAL 
Ligi maçlarına hazır hale getirile-
cek. Konuyla ilgili çalışmalarımızı 
başlattık. Ayrıca İnsuyu, Beyliova, 
Böğrüdelik, Zaferiye, Tüfekçipı-
nar, Sağlık, Damlakuyu, Günyüzü, 
Hodoğlu ve Taşpınar mahalleleri-
mizde de sentetik çim saha yapım 
çalışmalarını tamamladık.” diye 
konuştu.

GALERİCİLER SİTESİ VE 
KAMYON GARAJI’NIN YAPIMI 

DEVAM EDİYOR

Gündemlerindeki bir diğer 
projenin de yeni kamyon gara-
jı olduğunu belirten Kale, ilçede 
tarımla birlikte en önemli geçim 
kaynaklarından birinin de nakliyeci-
lik olduğunu ifade ederek, projenin 
önemine dikkat çekti. Kale “Yeni 
Kamyon Garajı bir süredir üzerin-
de hassasiyetle durduğumuz bir 
konuydu. İlçemize her bakımdan 
örnek bir eser daha kazandırıyo-
ruz.” diye konuştu.

Cihanbeyli’nin ekonomik geli-
şimine katkı sağlayacak bir diğer 
projenin de Yeni Galericiler Sitesi 
olduğunu anlatan Kale, şunları 
kaydetti:

“Geçtiğimiz günlerde temel 
atma törenini dualarla gerçekleştir-
diğimiz Galericiler Sitesi’nin yapım 
çalışmaları hızla devam ediyor. 
Yeni Kamyon Garajı’nın hemen 
yanında yükselen Yeni Galericiler 
Sitesi Cihanbeyli’ye çok yakışacak. 
Maketini görmek isteyenler beledi-
yemizi ziyaret edebilir. Burada yer 
alan iş yerlerini önümüzdeki gün-
lerde satışa sunacağız. Mimarisi ve 
sosyal donatılarıyla örnek bir proje 
olacak. Şimdiden hayırlı olsun” diye 
konuştu.

“CİHANBEYLİ SERACILIĞIN 
MERKEZİ OLUYOR”

Cihanbeyli’nin ekonomisine yö-
nelik bir diğer önemli çalışmanın da 
seracılıkla ilgili olduğunu anlatan 
Mehmet Kale, 2019 seçimleri önce-
sinde konuyu gündeme getirdikle-
rinde bazı kesimlerin ‘hayal peşinde 
koşmayın’ eleştirileriyle karşılaştık-
larını ancak yaptıkları çalışmalarla 
bu hayali de gerçeğe çevirdiklerini 
belirtti. Kale “Seçim öncesinde ‘il-
çemizi seracılığın merkezi yapaca-
ğız’ demiştik. Birileri bizleri hayalci 
olmakla suçlamıştı. Biz sözümüzü 
tuttuk. Hamdolsun Cihanbey-
li’ye birbiri ardına milyon dolarlık 
projeler kazandırılıyor. Kırkışla ve 
Yapalı’da kurulan seraların devamı 
inşallah gelecek. Gerek istihdam 
gerekse de katma değer anlamında 
ilçe ve ülke ekonomimize katkı sağ-
layacak bu projeler Cihanbeyli’nin 
atılımını en güzel şekilde gösteri-
yor” dedi. 

TÜRKİYE’NİN EN BÜYÜK 
İLÇESİNDE ALTYAPI VE YOL 

SEFERBERLİĞİ

İlçenin sorunlarına cesaretle 
eğildiklerini ve gereken çalışmala-
rı vakit kaybetmeden yaptıklarını 
ifade eden Başkan Kale, bir süre 
önce başlattıkları prestij cadde ve 
yol seferberliğini hızla sürdürdük-
lerini söyledi. Bir taraftan yeni imar 
yolları açılırken diğer taraftan da 
mevcut yollarda kalite ve konfo-
ru artırmaya yönelik çalıştıklarını 
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Cihanbeyli Belediye Başka-
nı Mehmet Kale, yaptığı 
açıklamada ilçede yürüt-

tükleri çalışmalar hakkında bilgi 
verdi. 90 yıllık bir tarihe sahip olan 
Cihanbeyli’nin son dönemde gerek 
belediye hizmetlerinde gerekse de 
yatırımlar noktasında büyük bir 
atılım içerisinde olduğunu belirten 
Başkan Kale, “Alt yapıdan sağlığa, 
spordan eğitime, sosyal faaliyetler-
den spora kadar her alanda büyük 
bir gelişim sürecindeyiz. Türki-
ye’nin yüzölçümü bakımından en 
büyük ilçesi olan Cihanbeyli’mizi 
hayata geçirdiğimiz projelerle 
yarınlara en iyi şekilde hazırlıyoruz. 
Özellikle pandemi döneminde tarih 
yazdık. Tüm dünyayı saran koro-
navirüs salgınında hızımızı asla kes-
medik. Aksine tempomuzu daha da 
artırarak projelerimizi bir bir yerine 
getirdik.” dedi.

“CİHANBEYLİ İKİNCİ KURULUŞ 
DÖNEMİNİ YAŞIYOR”

Göreve geldikleri 2014 yılından 
buyana hayata geçirdikleri pro-
jelerle ilçenin adeta yeni baştan 
kurulduğunu anlatan Başkan Kale, 
tüm alanlara el atarak hizmette 
sınır tanımadıklarını belirtti. İlk 
dönemde Cihanbeyli’ye 350 milyon 
liralık yatırım kazandırdıklarını 
ifade eden Kale, 2019’daki yerel 
seçimlerde halkın teveccühüyle 
yeniden iş başına gelmelerinin ar-
dından kendilerine çok daha büyük 
hedefler belirlediklerini kaydetti. 
Kale “Şüphesiz coğrafyamızın bü-
yüklüğü bazı zorlukları beraberinde 
getiriyor. Ancak biz bunu asla dert 
etmedik. Kurduğumuz sistem ve 
ekibimizin özverili çalışmasıyla 
en uzak mahallemize bile en hızlı 
şekilde yatırım ve hizmeti götür-
dük. İlçe belediyesiyiz ama bir il 
belediyesi gibi hizmet üretiyoruz. 
Bizim siyasetimiz eser ve hizmet 
siyasetidir. Siyasette makam ve 
mevki elde etmek için değil, millete 
ve memlekete hizmet etmek için 

CİHANBEYLİ ALTIN 
DÖNEMİNİ YAŞIYOR

Konya’nın Cihanbeyli İlçesi son dönemdeki 
gelişimi ve aldığı yatırımlarla 90 yıllık tarihinin 

altın dönemini yaşıyor. Belediye Başkanı Mehmet 
Kale, özellikle pandemi döneminde sergiledikleri 

performansla tarih yazdıklarını belirterek “Bir 
taraftan on yıllardır yaşanan sorunları çözüme 

kavuşturuyor, diğer yandan da ilçemize dev 
eserler kazandırarak hayalleri gerçeğe çeviriyoruz. 
Cihanbeyli’yi yarınlara en iyi şekilde hazırlıyoruz. 
Cihanbeyli ikinci kuruluş dönemini yaşıyor” dedi 

PRESTİJ CADDELER

ALT YAPI ÇALIŞMALARI PRESTİJ CADDELER

bulunuyoruz. Cihanbeyli’yi adeta 
yeniden kuruyoruz. Bu konuda çok 
iddialıyız. Bu iddiamızı da sadece 
lafta bırakmıyor, icraatlarımızla ve 
eserlerimizle, birbiri ardına hayata 
geçirdiğimiz vizyon projelerimizle 
ispat ediyoruz.” dedi.

AYNI ANDA İKİ DEV SPOR 
KOMPLEKSİ İNŞAATI

Seçim öncesi vatandaşlara 
verdikleri tüm sözleri yerine getir-
menin mutluluğunu yaşadıklarını 
ifade eden Cihanbeyli Belediye 
Başkanı Mehmet Kale, özellikle 
gençlere ve spora yönelik projelere 
büyük önem verdiklerini kaydet-
ti. Mahallelere kazandırdıkları 
sentetik çim sahaların sayısının 
30’u aştığını ifade eden Kale, şu 
anda iki dev spor tesisi inşaatının 
aynı anda yürütüldüğünü kaydetti. 
Kale “Günyüzü Mahallemizdeki 
yarı olimpik yüzme havuzunun 
inşaat çalışmaları hızla sürerken 
ilçe merkezimizde de yarı olimpik 
yüzme havuzu ile futbol, tenis, 
basketbol ve voleybol sahalarının 
yer alacağı spor kompleksinin yapı-
mına başlanıldı. Bu tesisi mümkün 
olan en kısa sürede tamamlamanın 
gayretinde olacağız. Cihanbeyli 
gençlerimizin hoşça vakit geçi-
rebileceği sosyal donatıların da 
bulunduğu ve istedikleri sporu ya-
pabilecekleri muhteşem bir esere 
daha kavuşacak. Desteklerinden 
dolayı Gençlik ve Spor Bakanımız 
Sayın Mehmet Muharrem Kasapoğ-
lu ile Büyükşehir Belediye Başka-
nımız Sayın Uğur İbrahim Altay’a 
hemşehrilerim adına şükranlarımı 
sunuyorum. Her iki tesisin de şim-
diden hayırlı olmasını diliyorum” 
diye konuştu.

FUTBOL SAHASI YENİLENİYOR

Cihanbeyli merkezdeki bir 
diğer önemli spor projesinin de 
Yeşilöz Mahallesindeki futbol saha-
sının yenileme çalışması olduğunu 
anlatan Kale, bu çalışmanın da kısa 
sürede tamamlanacağını açıkla-
dı. Kale “Yeşilöz Mahallemizdeki 
mevcut çim sahayı yeniliyoruz. So-
yunma odaları, 500 kişilik tribünü, 
3 kulvarlı koşu pisti ve zemini ile 
tesis baştan aşağı ele alınarak BAL 
Ligi maçlarına hazır hale getirile-
cek. Konuyla ilgili çalışmalarımızı 
başlattık. Ayrıca İnsuyu, Beyliova, 
Böğrüdelik, Zaferiye, Tüfekçipı-
nar, Sağlık, Damlakuyu, Günyüzü, 
Hodoğlu ve Taşpınar mahalleleri-
mizde de sentetik çim saha yapım 
çalışmalarını tamamladık.” diye 
konuştu.

GALERİCİLER SİTESİ VE 
KAMYON GARAJI’NIN YAPIMI 

DEVAM EDİYOR

Gündemlerindeki bir diğer 
projenin de yeni kamyon gara-
jı olduğunu belirten Kale, ilçede 
tarımla birlikte en önemli geçim 
kaynaklarından birinin de nakliyeci-
lik olduğunu ifade ederek, projenin 
önemine dikkat çekti. Kale “Yeni 
Kamyon Garajı bir süredir üzerin-
de hassasiyetle durduğumuz bir 
konuydu. İlçemize her bakımdan 
örnek bir eser daha kazandırıyo-
ruz.” diye konuştu.

Cihanbeyli’nin ekonomik geli-
şimine katkı sağlayacak bir diğer 
projenin de Yeni Galericiler Sitesi 
olduğunu anlatan Kale, şunları 
kaydetti:

“Geçtiğimiz günlerde temel 
atma törenini dualarla gerçekleştir-
diğimiz Galericiler Sitesi’nin yapım 
çalışmaları hızla devam ediyor. 
Yeni Kamyon Garajı’nın hemen 
yanında yükselen Yeni Galericiler 
Sitesi Cihanbeyli’ye çok yakışacak. 
Maketini görmek isteyenler beledi-
yemizi ziyaret edebilir. Burada yer 
alan iş yerlerini önümüzdeki gün-
lerde satışa sunacağız. Mimarisi ve 
sosyal donatılarıyla örnek bir proje 
olacak. Şimdiden hayırlı olsun” diye 
konuştu.

“CİHANBEYLİ SERACILIĞIN 
MERKEZİ OLUYOR”

Cihanbeyli’nin ekonomisine yö-
nelik bir diğer önemli çalışmanın da 
seracılıkla ilgili olduğunu anlatan 
Mehmet Kale, 2019 seçimleri önce-
sinde konuyu gündeme getirdikle-
rinde bazı kesimlerin ‘hayal peşinde 
koşmayın’ eleştirileriyle karşılaştık-
larını ancak yaptıkları çalışmalarla 
bu hayali de gerçeğe çevirdiklerini 
belirtti. Kale “Seçim öncesinde ‘il-
çemizi seracılığın merkezi yapaca-
ğız’ demiştik. Birileri bizleri hayalci 
olmakla suçlamıştı. Biz sözümüzü 
tuttuk. Hamdolsun Cihanbey-
li’ye birbiri ardına milyon dolarlık 
projeler kazandırılıyor. Kırkışla ve 
Yapalı’da kurulan seraların devamı 
inşallah gelecek. Gerek istihdam 
gerekse de katma değer anlamında 
ilçe ve ülke ekonomimize katkı sağ-
layacak bu projeler Cihanbeyli’nin 
atılımını en güzel şekilde gösteri-
yor” dedi. 

TÜRKİYE’NİN EN BÜYÜK 
İLÇESİNDE ALTYAPI VE YOL 

SEFERBERLİĞİ

İlçenin sorunlarına cesaretle 
eğildiklerini ve gereken çalışmala-
rı vakit kaybetmeden yaptıklarını 
ifade eden Başkan Kale, bir süre 
önce başlattıkları prestij cadde ve 
yol seferberliğini hızla sürdürdük-
lerini söyledi. Bir taraftan yeni imar 
yolları açılırken diğer taraftan da 
mevcut yollarda kalite ve konfo-
ru artırmaya yönelik çalıştıklarını 
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belirten Kale, merkezle birlikte taşra ma-
hallere kazandırdıkları prestij caddelerin 
Türkiye’de bir eşinin daha olmadığını vur-
guladı. Altyapı çalışmalarıyla ilgili de bilgi 
veren Kale “90 yıllık bir tarihe sahip olan 
ilçemizin altyapısını tamamen yeniliyo-
ruz. Yerel yönetimlerde altyapı yatırımları 
görünmeyen ve de siyasi kazancı olmayan 
yatırımlar olarak tecrübe edilmiştir. Ancak 
biz gelecek seçimler için değil gelecek 
nesiller için çalışıyoruz. Bugüne kadar il-
çemizde 1 metre dahi yağmur suyu drenaj 
hattı yapılmamıştı. Biz ise milyonlarca 
liralık yatırımla kanalizasyon, yağmur suyu 
hattı ve diğer altyapı projelerini hayata 
geçiriyoruz. Cihanbeyli’nin en eski caddesi 
olan Ankara-Konya caddesinde bu çalışma-
ların ardından muhteşem bir prestij cadde 
örneğini sergileyeceğiz. Bu, hayalimizdeki 
meydan projesinin de ilk adımı olacak. 
İlçemiz alt ve üst yapısıyla hak ettiği sevi-
yeye geliyor.” diye konuştu.

ATIK SU ARITMA TESİSLERİ

İlçenin geleceği açısında diğer önem-
li projelerin de atık su arıtma tesisleri 
olduğunu ifade eden Başkan Kale, Cihan-
beyli merkez ve Gölyazı Mahallesinde atık 
su arıtma tesislerinin yaklaşık 33 milyon 
liralık bir yatırım bedeliyle hayata geçi-
rileceğini kaydetti. Kale “Konuyla ilgili 
desteklerinden dolayı Çevre ve Şehircilik 
Bakanımız Sayın Murat Kurum ile Bü-
yükşehir Belediye Başkanımız Sayın Uğur 
İbrahim Altay’a çok teşekkür ediyorum. 
Durmadan, dinlenmeden tüm mahallele-
rimiz için çalışmaya devam edeceğiz” diye 
konuştu.

ADALET SARAYI YAPIMI DEVAM EDİYOR

Yeni Adalet Sarayı’nın inşaatında da 
artık sona yaklaşıldığını açıklayan Kale 
“Cihanbeyli’yi marka şehir haline getirmek 
için çalışıyoruz. Yeni Adalet Sarayımızın 
yapım çalışmaları tüm hızıyla devam edi-
yor. Her şeyin en iyisine layık olan Cihan-
beyli’ye benzersiz hizmetler kazandırmaya 
devam edeceğiz. İnşallah en kısa sürede 
bu örnek bina da tamamlanarak vatandaş-
larımızın hizmetine sunulacaktır.” dedi.

Yeni hükümet konağının yapımıyla 
ilgili sürecin de hızlandığını ifade eden 
Kale “Yeni Hükümet Konağı ilçemize çok 
yakışacak. Meydan projemize bizi bir adım 
daha yaklaştıracak projenin kısa sürede 
hayata geçirilmesi için elimizden gelen 
tüm gayreti gösteriyoruz.” İfadelerini 
kullandı.

Başkan Kale, ilçedeki 3. Etap TOKİ ko-
nutlarının da hızla yükseldiğini kaydetti.

YENİ MAHALLE KONAKLARI

Tüm mahallelerde planlama dahilin-
de alt ve üst yapı yatırımlarının aralıksız 
devam ettiğini ifade eden Cihanbeyli 
Belediye Başkanı Mehmet Kale, Zaferiye, 
Yünlükuyu, Mutlukonak, Büyükbeşkavak, 
Ahirigüzel, Köprübaşı, Karatepe, Turanlar, 
Taşpınar (Çandır) ve Taşpınar (Merkez) 
mahallelerindeki yeni mahalle konakları-

YAPALI SERA

KIRKIŞLA SERA

SAHALAR

nın kısa süre içinde hizmete sunulacağını 
belirtti. Mehmet Kale Beyliova, Zaferiye, 
Kayı, Sağlık, Küçükbeşkavak ve Çimen’de-
ki mevcut konakların bakım onarım 
çalışmalarının da tamamlandığını belirtti. 
İlçedeki yeşil alan miktarını görev süreleri 
boyunca 40 kat artırdıklarını anlatan Kale, 
Taşpınar (Kavaklı) Mahalle Parkı ve Sosyal 
Tesisi, Kırkışla ve Korkmazlar mahalle 
parklarının yapım çalışmalarının da devam 
ettiğini belirtti. 

“35 YILLIK SORUNU ÇÖZDÜK”

Uzun yıllar önce Yeniceoba, Bulduk, 
Kuşça ve Gölyazı Mahallelerinde belde be-
lediyeleri tarafından vatandaşlara satılan, 
ancak tapuları verilmeyen hazine arazile-
riyle ilgili sorunun tüm Cihanbeyli’yi hu-
zursuz ettiğini, göreve geldikleri günden 
buyana bu konu üzerine çok ciddiyetle 
eğildiklerini belirten Kale, yapılan çalışma-
larla 2 bin aileyi ilgilendiren bu sorunun 
ortadan kaldırıldığını belirtti.  Büyükşe-
hir ve Cihanbeyli Belediyelerinin imar 
ve hukuk birimlerinin hassas bir çalışma 
gerçekleştirildiğini anlatan Başkan Kale, 
yoğun mesai sonrası sorunu ortadan kal-
dırmanın mutluluğunu yaşadıklarını kay-
detti. Kale “Çevre ve Şehircilik Bakanımız 
Sayın Murat Kurum, Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Sayın Uğur İbrahim Altay ve 
AK Parti Konya İl Başkanımız Sayın Hasan 
Angı, konuya hassasiyetle yaklaştı. Bizler 
de taşın altına elimizi koyduk. Vatandaşla-
rımızın mağduriyetlerinin giderilmesi için 
gereken çabayı göstererek, bugün tapuları 
hak sahiplerine teslim ediyoruz. Bakanımız 
Sayın Murat Kurum başta olmak üzere 
Büyükşehir Belediye Başkanımız Sayın 
Uğur İbrahim Altay ve İl Başkanımız Sayın 
Hasan Angı’ya hemşehrilerim adına şük-
ranlarımı sunuyorum. Çevre ve Şehircilik 
Bakanımız Sayın Murat Kurum ve Sağlık 
Bakanımız Sayın Fahrettin Koca, ilçemiz 
için Konya’mız için gerçekten de çok bü-
yük şans. Kendilerinden Allah razı olsun”

“DOĞAL GAZI GETİREREK HAYALLERİ 
GERÇEĞE ÇEVİRDİK”

Cihanbeyli’nin en büyük hayallerinden 
olan doğal gazın da bu dönem ilçeye geldi-
ğini hatırlatan Kale şöyle devam etti: 

“Hayalleri gerçeğe çevirdik ve Cihan-
beyli’yi doğal gaza kavuşturduk. Yeniceoba 
Mahallesi de Kulu-Ömeranlı ile birlikte do-
ğal gaza kavuşacaktır. Bu konudaki gayret-
lerimizde bizlere büyük destek veren başta 
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan olmak üzere Sağlık Bakanımız 
Sayın Fahrettin Koca’ya, Cumhurbaşka-
nı Başdanışmanlarımıza, AK Parti Konya 
Milletvekillerimize ve AK Parti Konya İl 
Başkanımıza çok teşekkür ediyorum” dedi.

Her alanda birçok projenin üzerinde 
çalışmaya devam ettiklerini vurgulayan 
Kale, gece-gündüz demeden çalışarak 
tarihinin en önemli hizmet ve projelerini 
kazandırdıkları Cihanbeyli’yi çok güzel 
bir geleceğin beklediğini belirtti. Kale 
“İlçemizi yeniden inşa ediyoruz. Bu dönem 
Cihanbeyli’nin diriliş dönemidir” dedi.

MERKEZ ARITMA

GÖLYAZI ARITMA 

GALERİCİLER SİTESİ

GALERİCİLER SİTESİ
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belirten Kale, merkezle birlikte taşra ma-
hallere kazandırdıkları prestij caddelerin 
Türkiye’de bir eşinin daha olmadığını vur-
guladı. Altyapı çalışmalarıyla ilgili de bilgi 
veren Kale “90 yıllık bir tarihe sahip olan 
ilçemizin altyapısını tamamen yeniliyo-
ruz. Yerel yönetimlerde altyapı yatırımları 
görünmeyen ve de siyasi kazancı olmayan 
yatırımlar olarak tecrübe edilmiştir. Ancak 
biz gelecek seçimler için değil gelecek 
nesiller için çalışıyoruz. Bugüne kadar il-
çemizde 1 metre dahi yağmur suyu drenaj 
hattı yapılmamıştı. Biz ise milyonlarca 
liralık yatırımla kanalizasyon, yağmur suyu 
hattı ve diğer altyapı projelerini hayata 
geçiriyoruz. Cihanbeyli’nin en eski caddesi 
olan Ankara-Konya caddesinde bu çalışma-
ların ardından muhteşem bir prestij cadde 
örneğini sergileyeceğiz. Bu, hayalimizdeki 
meydan projesinin de ilk adımı olacak. 
İlçemiz alt ve üst yapısıyla hak ettiği sevi-
yeye geliyor.” diye konuştu.

ATIK SU ARITMA TESİSLERİ

İlçenin geleceği açısında diğer önem-
li projelerin de atık su arıtma tesisleri 
olduğunu ifade eden Başkan Kale, Cihan-
beyli merkez ve Gölyazı Mahallesinde atık 
su arıtma tesislerinin yaklaşık 33 milyon 
liralık bir yatırım bedeliyle hayata geçi-
rileceğini kaydetti. Kale “Konuyla ilgili 
desteklerinden dolayı Çevre ve Şehircilik 
Bakanımız Sayın Murat Kurum ile Bü-
yükşehir Belediye Başkanımız Sayın Uğur 
İbrahim Altay’a çok teşekkür ediyorum. 
Durmadan, dinlenmeden tüm mahallele-
rimiz için çalışmaya devam edeceğiz” diye 
konuştu.

ADALET SARAYI YAPIMI DEVAM EDİYOR

Yeni Adalet Sarayı’nın inşaatında da 
artık sona yaklaşıldığını açıklayan Kale 
“Cihanbeyli’yi marka şehir haline getirmek 
için çalışıyoruz. Yeni Adalet Sarayımızın 
yapım çalışmaları tüm hızıyla devam edi-
yor. Her şeyin en iyisine layık olan Cihan-
beyli’ye benzersiz hizmetler kazandırmaya 
devam edeceğiz. İnşallah en kısa sürede 
bu örnek bina da tamamlanarak vatandaş-
larımızın hizmetine sunulacaktır.” dedi.

Yeni hükümet konağının yapımıyla 
ilgili sürecin de hızlandığını ifade eden 
Kale “Yeni Hükümet Konağı ilçemize çok 
yakışacak. Meydan projemize bizi bir adım 
daha yaklaştıracak projenin kısa sürede 
hayata geçirilmesi için elimizden gelen 
tüm gayreti gösteriyoruz.” İfadelerini 
kullandı.

Başkan Kale, ilçedeki 3. Etap TOKİ ko-
nutlarının da hızla yükseldiğini kaydetti.

YENİ MAHALLE KONAKLARI

Tüm mahallelerde planlama dahilin-
de alt ve üst yapı yatırımlarının aralıksız 
devam ettiğini ifade eden Cihanbeyli 
Belediye Başkanı Mehmet Kale, Zaferiye, 
Yünlükuyu, Mutlukonak, Büyükbeşkavak, 
Ahirigüzel, Köprübaşı, Karatepe, Turanlar, 
Taşpınar (Çandır) ve Taşpınar (Merkez) 
mahallelerindeki yeni mahalle konakları-

YAPALI SERA

KIRKIŞLA SERA

SAHALAR

nın kısa süre içinde hizmete sunulacağını 
belirtti. Mehmet Kale Beyliova, Zaferiye, 
Kayı, Sağlık, Küçükbeşkavak ve Çimen’de-
ki mevcut konakların bakım onarım 
çalışmalarının da tamamlandığını belirtti. 
İlçedeki yeşil alan miktarını görev süreleri 
boyunca 40 kat artırdıklarını anlatan Kale, 
Taşpınar (Kavaklı) Mahalle Parkı ve Sosyal 
Tesisi, Kırkışla ve Korkmazlar mahalle 
parklarının yapım çalışmalarının da devam 
ettiğini belirtti. 

“35 YILLIK SORUNU ÇÖZDÜK”

Uzun yıllar önce Yeniceoba, Bulduk, 
Kuşça ve Gölyazı Mahallelerinde belde be-
lediyeleri tarafından vatandaşlara satılan, 
ancak tapuları verilmeyen hazine arazile-
riyle ilgili sorunun tüm Cihanbeyli’yi hu-
zursuz ettiğini, göreve geldikleri günden 
buyana bu konu üzerine çok ciddiyetle 
eğildiklerini belirten Kale, yapılan çalışma-
larla 2 bin aileyi ilgilendiren bu sorunun 
ortadan kaldırıldığını belirtti.  Büyükşe-
hir ve Cihanbeyli Belediyelerinin imar 
ve hukuk birimlerinin hassas bir çalışma 
gerçekleştirildiğini anlatan Başkan Kale, 
yoğun mesai sonrası sorunu ortadan kal-
dırmanın mutluluğunu yaşadıklarını kay-
detti. Kale “Çevre ve Şehircilik Bakanımız 
Sayın Murat Kurum, Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Sayın Uğur İbrahim Altay ve 
AK Parti Konya İl Başkanımız Sayın Hasan 
Angı, konuya hassasiyetle yaklaştı. Bizler 
de taşın altına elimizi koyduk. Vatandaşla-
rımızın mağduriyetlerinin giderilmesi için 
gereken çabayı göstererek, bugün tapuları 
hak sahiplerine teslim ediyoruz. Bakanımız 
Sayın Murat Kurum başta olmak üzere 
Büyükşehir Belediye Başkanımız Sayın 
Uğur İbrahim Altay ve İl Başkanımız Sayın 
Hasan Angı’ya hemşehrilerim adına şük-
ranlarımı sunuyorum. Çevre ve Şehircilik 
Bakanımız Sayın Murat Kurum ve Sağlık 
Bakanımız Sayın Fahrettin Koca, ilçemiz 
için Konya’mız için gerçekten de çok bü-
yük şans. Kendilerinden Allah razı olsun”

“DOĞAL GAZI GETİREREK HAYALLERİ 
GERÇEĞE ÇEVİRDİK”

Cihanbeyli’nin en büyük hayallerinden 
olan doğal gazın da bu dönem ilçeye geldi-
ğini hatırlatan Kale şöyle devam etti: 

“Hayalleri gerçeğe çevirdik ve Cihan-
beyli’yi doğal gaza kavuşturduk. Yeniceoba 
Mahallesi de Kulu-Ömeranlı ile birlikte do-
ğal gaza kavuşacaktır. Bu konudaki gayret-
lerimizde bizlere büyük destek veren başta 
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan olmak üzere Sağlık Bakanımız 
Sayın Fahrettin Koca’ya, Cumhurbaşka-
nı Başdanışmanlarımıza, AK Parti Konya 
Milletvekillerimize ve AK Parti Konya İl 
Başkanımıza çok teşekkür ediyorum” dedi.

Her alanda birçok projenin üzerinde 
çalışmaya devam ettiklerini vurgulayan 
Kale, gece-gündüz demeden çalışarak 
tarihinin en önemli hizmet ve projelerini 
kazandırdıkları Cihanbeyli’yi çok güzel 
bir geleceğin beklediğini belirtti. Kale 
“İlçemizi yeniden inşa ediyoruz. Bu dönem 
Cihanbeyli’nin diriliş dönemidir” dedi.

MERKEZ ARITMA

GÖLYAZI ARITMA 
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Konya’nın önemli ilçelerin-
den biri olan Ilgın, hem 
tarihiyle hem kültürel 

yapısıyla dikkat çekerken, son dö-
nemde Ilgın Belediyesi’nce yapılan 
yatırımlarla da adından söz ettiri-
yor. Kaplıcasıyla ünlü bir ilçe olan 
Ilgın, hem bu konuda büyük gelişim 
gösteriyor hem de diğer yatırımlar-
la yenileniyor, değişiyor. Ilgın’daki 

yatırımlarla ilgili bilgiler veren Ilgın 
Belediye Başkanı Yalçın Ertaş, Ilgın 
için planladıkları projelerle ilçenin 
geleceğe hazırlandığını vurguladı. 

TARİHİ AÇIDAN ÖNEMLİ BİR İLÇE 

Ilgın Belediye Başkanı Yalçın 
Ertaş, ilçedeki dikkat çeken yatırım-
larla ilgili açıklamalar yaptı. Sözlerine 

ILGIN, PROJELERLE BÜYÜYOR 
Konya’nın önemli ilçelerinden biri olan Ilgın, son dönemde yapılan yatırımlarla dikkat çekiyor. 

Termaliyle ün kazanan ilçe, Ilgın Belediyesi’nin farklı alanlardaki özel projelerle yenileniyor, 
değişiyor, farklı bir kimlik kazanıyor

MİLLET BAHÇESİ GES

Ilgın’ın tarihi ve kültürel yapısı hakkında 
bilgiler vererek başlayan Başkan Ertaş, şun-
ları kaydetti, “Ilgın, tarih öncesi çağlardan 
günümüze, birçok medeniyet öyküsünün 
kaydını tutmuş bir yerdir. Burası farklı renk 
ve seslerin birlikte yoğrulduğu bir kültür 
mozaiğidir. Antik dönemde “Tyriaeum” 
diye anılmış, Selçuklular ise yerin altından 
gelen sıcak suya gönderme yaparak Ab-ı 
Germ demişlerdir. Tarih öncesi zamanlara 
uzanan, görkemli bir geçmişe sahip olan 
Ilgın’a Hitit Kralı Tuthalia’nın, Arza Seferi 
sırasında yaptırdığı Yalburt Su Anıtı, gü-
nümüzde bu görkemli geçmişin en önemli 
yansımalarından sadece biridir. Hititlerden 
sonra; Friglerden Likyalılara, Perslerden, 
Roma’ya, Bizanslardan, Selçuklu ve Osman-
lı’ya birçok medeniyete ev sahipliği yapan 
Ilgın’ı önemli yapan unsurlardan biri de 
jeopolitik konumudur. Ilgın’ın konum ola-
rak önemli olmasının en büyük göstergesi 
ise; Antik dönemde Kral Yolu, Selçuklular 
döneminde Tarihi İpek Yolu ve Osmanlı 
Dönemi’nde ise İstanbul ve taşrayı birbirine 
bağlayan ana yol üzerindeki sağ kol olarak 
adlandırılan İstanbul-Mekke güzergâhı üze-
rinde olmasıdır. Bu anlamda Ilgın tarihin 
her döneminde ismini ön plana çıkarmıştır. 
İstanbul – Mekke güzergâhı aynı zamanda 
ticari ve askeri amaçla da kullanılıyordu. 
Ilgın o dönem birçok kervan ve tüccarın 
uğrak noktası olmuştu. Zamanın ticaret 
erbapları, gezginler, yolda kalanlar rahat 
etsin diye Sultan Murad devrinde bölgenin 
en büyük menzil külliyesi, bir Mimar Sinan 
şaheseri olan “Lala Mustafa Paşa Menzil 
Külliyesi” inşa edilmiştir. Bu külliye hacıla-
rın ve muhafızların emniyetini, kafilelerin 
dinlenmesini sağlıyordu. Bu tarihi külliye 
yapılan yenileme çalışmaları sonrası bugün 
ilk günkü ihtişamıyla göz kamaştırmayı 
sürdürüyor.

TERMALDE DİKKAT ÇEKİYOR

Ilgın’ın kaplıca anlamında önemine 
vurgu yapan Başkan Ertaş, “Su insanoğ-
lunun en temel ihtiyacıdır ve beşeriyetin 
var oluşundan beri hep kutsanmıştır. Su-
yun yeraltındaki gizemli yolculuğunun son 
duraklarından biri de Ilgın merkezden 2,5 
km batıda, Hamam Dağı eteklerinde alüv-
yon tabakasıyla örtülü bir kırıktır. Ilgın’ın 
alâmetifarikası hiç kuşku yok ki buraya 
kurulmuş kaplıcalarıdır. Ilgın Kaplıcaları 
Selçuklu Sultanı Alâeddin Keykubat döne-
minde önemli devlet adamlarından olan 
Sahib Ata Fahrettin Ali tarafından 1236 
yılında Türk Hamam’ı olarak inşa ettiril-
miştir. O tarihte atılan temeller şuan hala 
varlığını sürdürmektedir. 800 yıllık tarihi 
ile Ilgın kaplıcaları asırlardır şifa kaynağı 
olmaya devam etmektedir. Kaplıca suyu; 
karıştırılmadan, bekletilmeden, ısıtılma-
dan, yer altından çıktığı gibi direk havuz-
lara verilmektedir. 42 derece sıcaklıkta 
olan kaplıca suyunun dünyanın 
en önemli üç kaplıca suları 
arasında olduğu bilinmek-
tedir. Ortopedik, nörolojik, 
romatizmal, deri ve cilt, 
kadın hastalıkları, böbrek 
ve idrar yolları hastalık-
larına iyi gelmektedir. 
Bu kaplıcalarda Hz. 
Mevlana’nın yanı sıra; 
Alaeddin Keykubat, IV. 
Murat, Evliya Çele-
bi, Kâtip Çelebi, Lala 
Mustafa Paşa ve Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk 
şifa aramıştır.

İşte böylesine sanatın, tari-
hin, şifalı kaplıcaların, kültür ve doğanın 
harmanlandığı efsunlu bir güzelliğe sahip 
Ilgın ziyaretçilerine kapılarını açıyor” diye 
konuştu. 

OSMANLI KENT MEYDANI

Başkan Ertaş, Ilgın Belediyesi olarak 
son dönemde yapılan önemli yatırımlar 
hakkında bilgi verdi. Bunlardan birinin 
Osmanlı Kent Meydanı Projesi olduğuna 
değinen Başkan Ertaş, “Lala Mustafa Paşa 
Külliyesi ile Pir Hüseyin Bey (Çukur) Camii 
çevresinde kalan bölgeyi kamulaştırıp, ge-
rekli çevre düzenlemelerini yaparak şehri-
mize değer katacak bir Kent Meydanı oluş-
turmak için Çevre ve Şehircilik Bakanlığına 
yaptığımız başvurular neticesinde Cumhur-
başkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın 
kararı ile 25.12.2019 tarih ve 30989 sayılı 
Resmi Gazete’de yayımlandı. Osmanlı Kent 
Meydanı’nın yapılacağı alanda hak sahipleri 
ile ön görüşmeler tamamlanmış olup uzlaş-
ma görüşmeleri son hızla devam etmekte-
dir. Selçuklu ve Osmanlı medeniyetlerine 
ait bu iki eserimizin çevresinde oluşturu-
lacak bu meydan ile medeniyetler arasında 
bir köprü kurmuş olacağız” dedi. 

EKOTURİZM PROJESİ

İlçe için önemsedikleri bir diğer proje-
nin ekoturizm projesi olduğunu vurgula-

ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ

Ilgın’ın istihdamına katkı sunmak için de projeler 
hayata geçirdiklerini dile getiren Başkan Ertaş, “Müte-

şebbis heyetinin oluşturulması ve yapılan yoğun çalışmalar 
neticesinde elhamdülillah Ilgın Organize Sanayi Bölgemizin 

ilk tapusunu teslim aldık. Ilgın Organize Sanayi Bölgemizin 15 
hissenin 9’u belediyemiz tarafından alındı. İnşallah kurulumu 

bitip sanayi kuruluşları bir bir faaliyete geçmeye başladığında, Il-
gın sadece bölgemizin değil ülkemizin de önemli sanayi ve ticaret 

merkezlerinden birisi olacak, bölgemizin de istihdamına 
önemli katkılar sunacak” şeklinde konuştu. 

EKOTURİZM PROJESİ

EKOTURİZM PROJESİ
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Konya’nın önemli ilçelerin-
den biri olan Ilgın, hem 
tarihiyle hem kültürel 

yapısıyla dikkat çekerken, son dö-
nemde Ilgın Belediyesi’nce yapılan 
yatırımlarla da adından söz ettiri-
yor. Kaplıcasıyla ünlü bir ilçe olan 
Ilgın, hem bu konuda büyük gelişim 
gösteriyor hem de diğer yatırımlar-
la yenileniyor, değişiyor. Ilgın’daki 

yatırımlarla ilgili bilgiler veren Ilgın 
Belediye Başkanı Yalçın Ertaş, Ilgın 
için planladıkları projelerle ilçenin 
geleceğe hazırlandığını vurguladı. 

TARİHİ AÇIDAN ÖNEMLİ BİR İLÇE 

Ilgın Belediye Başkanı Yalçın 
Ertaş, ilçedeki dikkat çeken yatırım-
larla ilgili açıklamalar yaptı. Sözlerine 

ILGIN, PROJELERLE BÜYÜYOR 
Konya’nın önemli ilçelerinden biri olan Ilgın, son dönemde yapılan yatırımlarla dikkat çekiyor. 

Termaliyle ün kazanan ilçe, Ilgın Belediyesi’nin farklı alanlardaki özel projelerle yenileniyor, 
değişiyor, farklı bir kimlik kazanıyor

MİLLET BAHÇESİ GES

Ilgın’ın tarihi ve kültürel yapısı hakkında 
bilgiler vererek başlayan Başkan Ertaş, şun-
ları kaydetti, “Ilgın, tarih öncesi çağlardan 
günümüze, birçok medeniyet öyküsünün 
kaydını tutmuş bir yerdir. Burası farklı renk 
ve seslerin birlikte yoğrulduğu bir kültür 
mozaiğidir. Antik dönemde “Tyriaeum” 
diye anılmış, Selçuklular ise yerin altından 
gelen sıcak suya gönderme yaparak Ab-ı 
Germ demişlerdir. Tarih öncesi zamanlara 
uzanan, görkemli bir geçmişe sahip olan 
Ilgın’a Hitit Kralı Tuthalia’nın, Arza Seferi 
sırasında yaptırdığı Yalburt Su Anıtı, gü-
nümüzde bu görkemli geçmişin en önemli 
yansımalarından sadece biridir. Hititlerden 
sonra; Friglerden Likyalılara, Perslerden, 
Roma’ya, Bizanslardan, Selçuklu ve Osman-
lı’ya birçok medeniyete ev sahipliği yapan 
Ilgın’ı önemli yapan unsurlardan biri de 
jeopolitik konumudur. Ilgın’ın konum ola-
rak önemli olmasının en büyük göstergesi 
ise; Antik dönemde Kral Yolu, Selçuklular 
döneminde Tarihi İpek Yolu ve Osmanlı 
Dönemi’nde ise İstanbul ve taşrayı birbirine 
bağlayan ana yol üzerindeki sağ kol olarak 
adlandırılan İstanbul-Mekke güzergâhı üze-
rinde olmasıdır. Bu anlamda Ilgın tarihin 
her döneminde ismini ön plana çıkarmıştır. 
İstanbul – Mekke güzergâhı aynı zamanda 
ticari ve askeri amaçla da kullanılıyordu. 
Ilgın o dönem birçok kervan ve tüccarın 
uğrak noktası olmuştu. Zamanın ticaret 
erbapları, gezginler, yolda kalanlar rahat 
etsin diye Sultan Murad devrinde bölgenin 
en büyük menzil külliyesi, bir Mimar Sinan 
şaheseri olan “Lala Mustafa Paşa Menzil 
Külliyesi” inşa edilmiştir. Bu külliye hacıla-
rın ve muhafızların emniyetini, kafilelerin 
dinlenmesini sağlıyordu. Bu tarihi külliye 
yapılan yenileme çalışmaları sonrası bugün 
ilk günkü ihtişamıyla göz kamaştırmayı 
sürdürüyor.

TERMALDE DİKKAT ÇEKİYOR

Ilgın’ın kaplıca anlamında önemine 
vurgu yapan Başkan Ertaş, “Su insanoğ-
lunun en temel ihtiyacıdır ve beşeriyetin 
var oluşundan beri hep kutsanmıştır. Su-
yun yeraltındaki gizemli yolculuğunun son 
duraklarından biri de Ilgın merkezden 2,5 
km batıda, Hamam Dağı eteklerinde alüv-
yon tabakasıyla örtülü bir kırıktır. Ilgın’ın 
alâmetifarikası hiç kuşku yok ki buraya 
kurulmuş kaplıcalarıdır. Ilgın Kaplıcaları 
Selçuklu Sultanı Alâeddin Keykubat döne-
minde önemli devlet adamlarından olan 
Sahib Ata Fahrettin Ali tarafından 1236 
yılında Türk Hamam’ı olarak inşa ettiril-
miştir. O tarihte atılan temeller şuan hala 
varlığını sürdürmektedir. 800 yıllık tarihi 
ile Ilgın kaplıcaları asırlardır şifa kaynağı 
olmaya devam etmektedir. Kaplıca suyu; 
karıştırılmadan, bekletilmeden, ısıtılma-
dan, yer altından çıktığı gibi direk havuz-
lara verilmektedir. 42 derece sıcaklıkta 
olan kaplıca suyunun dünyanın 
en önemli üç kaplıca suları 
arasında olduğu bilinmek-
tedir. Ortopedik, nörolojik, 
romatizmal, deri ve cilt, 
kadın hastalıkları, böbrek 
ve idrar yolları hastalık-
larına iyi gelmektedir. 
Bu kaplıcalarda Hz. 
Mevlana’nın yanı sıra; 
Alaeddin Keykubat, IV. 
Murat, Evliya Çele-
bi, Kâtip Çelebi, Lala 
Mustafa Paşa ve Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk 
şifa aramıştır.

İşte böylesine sanatın, tari-
hin, şifalı kaplıcaların, kültür ve doğanın 
harmanlandığı efsunlu bir güzelliğe sahip 
Ilgın ziyaretçilerine kapılarını açıyor” diye 
konuştu. 

OSMANLI KENT MEYDANI

Başkan Ertaş, Ilgın Belediyesi olarak 
son dönemde yapılan önemli yatırımlar 
hakkında bilgi verdi. Bunlardan birinin 
Osmanlı Kent Meydanı Projesi olduğuna 
değinen Başkan Ertaş, “Lala Mustafa Paşa 
Külliyesi ile Pir Hüseyin Bey (Çukur) Camii 
çevresinde kalan bölgeyi kamulaştırıp, ge-
rekli çevre düzenlemelerini yaparak şehri-
mize değer katacak bir Kent Meydanı oluş-
turmak için Çevre ve Şehircilik Bakanlığına 
yaptığımız başvurular neticesinde Cumhur-
başkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın 
kararı ile 25.12.2019 tarih ve 30989 sayılı 
Resmi Gazete’de yayımlandı. Osmanlı Kent 
Meydanı’nın yapılacağı alanda hak sahipleri 
ile ön görüşmeler tamamlanmış olup uzlaş-
ma görüşmeleri son hızla devam etmekte-
dir. Selçuklu ve Osmanlı medeniyetlerine 
ait bu iki eserimizin çevresinde oluşturu-
lacak bu meydan ile medeniyetler arasında 
bir köprü kurmuş olacağız” dedi. 

EKOTURİZM PROJESİ

İlçe için önemsedikleri bir diğer proje-
nin ekoturizm projesi olduğunu vurgula-

ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ

Ilgın’ın istihdamına katkı sunmak için de projeler 
hayata geçirdiklerini dile getiren Başkan Ertaş, “Müte-

şebbis heyetinin oluşturulması ve yapılan yoğun çalışmalar 
neticesinde elhamdülillah Ilgın Organize Sanayi Bölgemizin 

ilk tapusunu teslim aldık. Ilgın Organize Sanayi Bölgemizin 15 
hissenin 9’u belediyemiz tarafından alındı. İnşallah kurulumu 

bitip sanayi kuruluşları bir bir faaliyete geçmeye başladığında, Il-
gın sadece bölgemizin değil ülkemizin de önemli sanayi ve ticaret 

merkezlerinden birisi olacak, bölgemizin de istihdamına 
önemli katkılar sunacak” şeklinde konuştu. 
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yan Başkan Ertaş, konuyla ilgili şu bilgileri 
verdi, “Çavuşcugöl mevkiinde projelendir-
diğimiz Ekoturizm projemiz tamamlanmış 
olup alan düzenlemesi ve yürüyüş yolları 
yapımına başlandı. İçerisinde kütüphane, 
spor tesisleri, çocuk oyun alanları, macera 
parkı, mini amfi, seyir terasları, mesire ve 
yürüyüş alanları bulunmaktadır. Projemiz 

tamamlandığında hemşehrilerimizin sosyal 
aktivitelerini yapabileceği geniş kapsamlı 
bir mesire alanı oluşturmuş olacağız.”

MİLLET BAHÇESİ 

Yine ilçenin çehresini değiştirecek bir 
diğer projenin Millet Bahçesi olduğuna de-
ğinen Başkan Ertaş, “Ayrıca Ilıca Mahallesi 
Esentepe Mevkiinde hayata geçireceğimiz 
126.000 metrekarelik alanda Çevre ve Şe-
hircilik Bakanlığımız tarafından Millet Bah-
çesi Proje alanı onaylanmış olup topografik 
haritası ve projesi TOKİ tarafından hazırlan-
maya başladı” şeklinde konuştu. 

PAZAR YERİ GÜNEŞ ENERJİ 
SANTRALİ PROJESİ

Ilgın için belediyenin tüm imkanlarını 
kullanmanın dışında farklı projelerle ilçeye 
yatırımlar kazandırmaya çalıştıklarını belir-
ten Başkan Ertaş, bu çalışmalar neticesinde 
ortaya çıkan GES projesiyle ilgili şunları 
kaydetti, “Ilgın Belediyesi’nin Mevlana 
Kalkınma Ajansı’na (MEVKA) sunduğu; eko-
nomik gücünü arttırmak ve tasarruf edici 
çözümler bulmak için başlattığı çalışmalar-
dan olan Kapalı Pazar Yeri Güneş Enerjisi 
Santrali (GES) Projesi MEVKA tarafından 
onaylandı.

Yaklaşık 1 milyon TL’ye mâl olacak ve 
yüzde 75’i MEVKA tarafından karşılana-
cak olan 150 kW GES projesi MEVKA Mali 
Destek Programı kapsamında onaylanan 15 
projeden biri oldu. Seçim sürecinde hem-
şehrilerimize sunduğumuz vaatlerimizden 
birini daha gerçekleştirmenin mutluluğunu 
yaşıyoruz. Şehrimiz için birlik ve beraberlik 
içerisinde çalışmalarımızı devam ettiriyoruz 
inşallah.  Ülkemizin gelişmekte olan sektör-
lerinden biri olan GES Projeleri kapsamında 
Ilgın Kapalı Sebze Pazarı GES Projemizi 
faaliyete geçirerek hem temiz enerji üretmiş 
hem de Ilgın Belediyesi olarak tasarruf 
sağlamış olacağız. Belediye olarak hedefimiz 
tüm hizmet alanlarımızın elektriğini ken-

dimizin üretebileceği bir sistemi faaliyete 
geçirmek. İnşallah hazırladığımız projelerle 
bunu başarmayı amaçlıyoruz. Projemize 
gösterdikleri yakın ilgi ve desteklerinden 
dolayı Konya Valimiz Sayın Vahdettin Özkan 
ve Konya Büyükşehir Belediye Başkanımız 
Sayın Uğur İbrahim Altay’a şahsım ve hem-
şehrilerim adına teşekkür ediyorum.” 

CEZAEVİNE ÇOCUK PARKI, KÜTÜPHANE 
VE KAFE PROJESİ

Farklı sosyal projeler üzerinde dur-
duklarını anlatan Başkan Ertaş, “Cezaevi 
Kütüphane Projemiz kapsamında Ada-
let Bakanlığımızdan cezaevinin tahsisini 
yaptık. Detaylı bir çalışma sonucunda 800 
metrekare alanda gençlerimiz için modern 
çocuk parkı, kütüphane ve kafe alanlarının 
bulunduğu güzel bir projeyi ortaya çıkardık. 
İnşallah en kısa zamanda yapımına başlaya-
cağız” dedi. 

ILGIN HAMAM PROJESİ

Ilgın’ın marka değerlerinden olan kap-
lıcasıyla ilgili de projeler ürettiklerini dile 
getiren Başkan Ertaş, şunları söyledi, “Ilgın 
kaplıcalarının tarih yolculuğu çok eskilere 
dayanmaktadır. Romalılar ve sonra da Bi-
zanslılar zamanında sıcak su kaynakları üze-
rinde hamamlar yapılmış olduğu gibi Sel-
çuklular zamanında da baş şehir Konya’nın 
değerli bir şifa kaynağı olmuştur. Selçuklu 
Sultan’larından Alâeddin Keykubat harap 
olan Bizans hamamları yerine 1236 yılında 
ilk Türk hamamını Ilgın’da yaptırmıştır. 
Yıllık ortalama 400.000 yerli ve yabancı 
turisti ağırlayan şifa kaynağı kaplıcalarımıza 
ek olarak; içerisinde hamam, sauna, buhar 
odası, dinlenme salonları ve spor alanlarının 
bulunduğu, Sahib Ata Vakıf Hamamımızın 
tarihi dokularını içinde barındıran Ilgın Ha-
mam Projemizi tamamladık. Ayrıca kaplıca 
bölgemizin tamamını içinde barındıran ge-
niş kapsamlı Kaplıca Master plan projemizin 
çalışmalarına devam ediyoruz.” 

OSMANLI KENT MEYDANI
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yan Başkan Ertaş, konuyla ilgili şu bilgileri 
verdi, “Çavuşcugöl mevkiinde projelendir-
diğimiz Ekoturizm projemiz tamamlanmış 
olup alan düzenlemesi ve yürüyüş yolları 
yapımına başlandı. İçerisinde kütüphane, 
spor tesisleri, çocuk oyun alanları, macera 
parkı, mini amfi, seyir terasları, mesire ve 
yürüyüş alanları bulunmaktadır. Projemiz 

tamamlandığında hemşehrilerimizin sosyal 
aktivitelerini yapabileceği geniş kapsamlı 
bir mesire alanı oluşturmuş olacağız.”

MİLLET BAHÇESİ 

Yine ilçenin çehresini değiştirecek bir 
diğer projenin Millet Bahçesi olduğuna de-
ğinen Başkan Ertaş, “Ayrıca Ilıca Mahallesi 
Esentepe Mevkiinde hayata geçireceğimiz 
126.000 metrekarelik alanda Çevre ve Şe-
hircilik Bakanlığımız tarafından Millet Bah-
çesi Proje alanı onaylanmış olup topografik 
haritası ve projesi TOKİ tarafından hazırlan-
maya başladı” şeklinde konuştu. 

PAZAR YERİ GÜNEŞ ENERJİ 
SANTRALİ PROJESİ

Ilgın için belediyenin tüm imkanlarını 
kullanmanın dışında farklı projelerle ilçeye 
yatırımlar kazandırmaya çalıştıklarını belir-
ten Başkan Ertaş, bu çalışmalar neticesinde 
ortaya çıkan GES projesiyle ilgili şunları 
kaydetti, “Ilgın Belediyesi’nin Mevlana 
Kalkınma Ajansı’na (MEVKA) sunduğu; eko-
nomik gücünü arttırmak ve tasarruf edici 
çözümler bulmak için başlattığı çalışmalar-
dan olan Kapalı Pazar Yeri Güneş Enerjisi 
Santrali (GES) Projesi MEVKA tarafından 
onaylandı.

Yaklaşık 1 milyon TL’ye mâl olacak ve 
yüzde 75’i MEVKA tarafından karşılana-
cak olan 150 kW GES projesi MEVKA Mali 
Destek Programı kapsamında onaylanan 15 
projeden biri oldu. Seçim sürecinde hem-
şehrilerimize sunduğumuz vaatlerimizden 
birini daha gerçekleştirmenin mutluluğunu 
yaşıyoruz. Şehrimiz için birlik ve beraberlik 
içerisinde çalışmalarımızı devam ettiriyoruz 
inşallah.  Ülkemizin gelişmekte olan sektör-
lerinden biri olan GES Projeleri kapsamında 
Ilgın Kapalı Sebze Pazarı GES Projemizi 
faaliyete geçirerek hem temiz enerji üretmiş 
hem de Ilgın Belediyesi olarak tasarruf 
sağlamış olacağız. Belediye olarak hedefimiz 
tüm hizmet alanlarımızın elektriğini ken-

dimizin üretebileceği bir sistemi faaliyete 
geçirmek. İnşallah hazırladığımız projelerle 
bunu başarmayı amaçlıyoruz. Projemize 
gösterdikleri yakın ilgi ve desteklerinden 
dolayı Konya Valimiz Sayın Vahdettin Özkan 
ve Konya Büyükşehir Belediye Başkanımız 
Sayın Uğur İbrahim Altay’a şahsım ve hem-
şehrilerim adına teşekkür ediyorum.” 

CEZAEVİNE ÇOCUK PARKI, KÜTÜPHANE 
VE KAFE PROJESİ

Farklı sosyal projeler üzerinde dur-
duklarını anlatan Başkan Ertaş, “Cezaevi 
Kütüphane Projemiz kapsamında Ada-
let Bakanlığımızdan cezaevinin tahsisini 
yaptık. Detaylı bir çalışma sonucunda 800 
metrekare alanda gençlerimiz için modern 
çocuk parkı, kütüphane ve kafe alanlarının 
bulunduğu güzel bir projeyi ortaya çıkardık. 
İnşallah en kısa zamanda yapımına başlaya-
cağız” dedi. 

ILGIN HAMAM PROJESİ

Ilgın’ın marka değerlerinden olan kap-
lıcasıyla ilgili de projeler ürettiklerini dile 
getiren Başkan Ertaş, şunları söyledi, “Ilgın 
kaplıcalarının tarih yolculuğu çok eskilere 
dayanmaktadır. Romalılar ve sonra da Bi-
zanslılar zamanında sıcak su kaynakları üze-
rinde hamamlar yapılmış olduğu gibi Sel-
çuklular zamanında da baş şehir Konya’nın 
değerli bir şifa kaynağı olmuştur. Selçuklu 
Sultan’larından Alâeddin Keykubat harap 
olan Bizans hamamları yerine 1236 yılında 
ilk Türk hamamını Ilgın’da yaptırmıştır. 
Yıllık ortalama 400.000 yerli ve yabancı 
turisti ağırlayan şifa kaynağı kaplıcalarımıza 
ek olarak; içerisinde hamam, sauna, buhar 
odası, dinlenme salonları ve spor alanlarının 
bulunduğu, Sahib Ata Vakıf Hamamımızın 
tarihi dokularını içinde barındıran Ilgın Ha-
mam Projemizi tamamladık. Ayrıca kaplıca 
bölgemizin tamamını içinde barındıran ge-
niş kapsamlı Kaplıca Master plan projemizin 
çalışmalarına devam ediyoruz.” 

OSMANLI KENT MEYDANI
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ILGIN
Ş İ F A  Ş E H R İ

Ilgın, tarih öncesi çağlardan günümüze, birçok medeniyet 
öyküsünün kaydını tutmuş bir yerdir. Burası farklı renk ve seslerin birlikte 
yoğrulduğu bir kültür mozaiğidir. Antik dönemde “Tyriaeum” diye anılmış, 
Selçuklular ise yerin altından gelen sıcak suya gönderme yaparak Ab-ı 
Germ demişlerdir. Tarih öncesi zamanlara uzanan, görkemli bir geçmişe 
sahip olan Ilgın’a Hitit Kralı Tuthalia’nın, Arza Seferi sırasında yaptırdığı 
Yalburt Su Anıtı, günümüzde bu görkemli geçmişin en önemli yansıma-
larından sadece biridir. Hititlerden sonra; Friglerden Likyalılara, Perslerden, 
Roma’ya, Bizanslardan, Selçuklu ve Osmanlı’ya birçok medeniyete ev 
sahipliği yapan Ilgın’ı önemli yapan unsurlardan biri de jeopolitik 
konumudur. 

Ilgın’ın konum olarak önemli olmasının en büyük göstergesi ise; 
Antik dönemde Kral Yolu, Selçuklular döneminde Tarihi İpek Yolu ve 
Osmanlı Dönemi’nde ise İstanbul ve taşrayı birbirine bağlayan ana yol 
üzerindeki sağ kol olarak adlandırılan İstanbul-Mekke güzergâhı üzerinde 
olmasıdır. Bu anlamda Ilgın tarihin her döneminde ismini ön plana 
çıkarmıştır. İstanbul – Mekke güzergâhı aynı zamanda ticari ve askeri 
amaçla da kullanılıyordu. Ilgın o dönem birçok kervan ve tüccarın uğrak 
noktası olmuştu. Zamanın ticaret erbapları, gezginler, yolda kalanlar rahat 
etsin diye Sultan Murad devrinde bölgenin en büyük menzil külliyesi, bir 
Mimar Sinan şaheseri olan “Lala Mustafa Paşa Menzil Külliyesi” inşa 
edilmiştir. Bu külliye hacıların ve muhafızların emniyetini, kafilelerin 
dinlenmesini sağlıyordu. Bu tarihi külliye yapılan yenileme çalışmaları 
sonrası bugün ilk günkü ihtişamıyla göz kamaştırmayı sürdürüyor.

Su insanoğlunun en temel ihtiyacıdır ve beşeriyetin var 
oluşundan beri hep kutsanmıştır. Suyun yeraltındaki gizemli 
yolculuğunun son duraklarından biri de Ilgın merkezden 2,5 km batıda, 
Hamam Dağı eteklerinde alüvyon tabakasıyla örtülü bir kırıktır. Ilgın’ın 
alâmetifarikası hiç kuşku yok ki buraya kurulmuş kaplıcalarıdır. Ilgın 
Kaplıcaları Selçuklu Sultanı Alâeddin Keykubat döneminde önemli 
devlet adamlarından olan Sahib Ata Fahrettin Ali tarafından 1236 
yılında Türk Hamam’ı olarak inşa ettirilmiştir. O tarihte atılan temeller 
şuan hala varlığını sürdürmektedir. 800 yıllık tarihi ile Ilgın kaplıcaları 
asırlardır şifa kaynağı olmaya devam etmektedir. Kaplıca suyu; 
karıştırılmadan, bekletilmeden, ısıtılmadan, yer altından çıktığı gibi 
direk havuzlara verilmektedir. 42Co sıcaklıkta olan kaplıca suyunun 
dünyanın en önemli üç kaplıca suları arasında olduğu bilinmektedir. 
Ortopedik, nörolojik, romatizmal, deri ve cilt, kadın hastalıkları, böbrek 
ve idrar yolları hastalıklarına iyi gelmektedir. Bu kaplıcalarda Hz. 
Mevlana’nın yanı sıra; Alaeddin Keykubat, IV. Murat, Evliya Çelebi, Kâtip 
Çelebi, Lala Mustafa Paşa ve Gazi Mustafa Kemal Atatürk şifa aramıştır.

İşte böylesine sanatın, tarihin, şifalı kaplıcaların, kültür ve 
doğanın harmanlandığı efsunlu bir güzelliğe sahip Ilgın ziyaretçilerine 
kapılarını açıyor.



VERİMLİ TOPRAKLAR 
BULUNUYOR

İlçede verimli ve bereketli top-
rakların olduğunu belirten Başkan 
Arı, “Kirazı, cevizi, kendine has çam 
ağaçları, 500 küsür yıllık karadut-
ları, kekiği; sumak ve menengiç 
yemişleri ile de zengindir. El zanaatı 
ürünleri ile de köklü bir geçmişi 
olan kadim ilçemizde daha evvelin-
de ayakkabı ustacılığı, semercilik 
yapılıyor olsa da kalan son ustala-
rımızın vefatı ile bu alan maalesef 
aktif değildir. Demircilik zanaatı ve 
yine ilçemize özgü Taşkent Bıçağı 
ustalarımız sayesinde devamlılığını 
sürdürmekte olup yurt dışına kadar 
taliplisi vardır” diye konuştu. 

Doğası, havası, suyu ve 
yapısı ile birlikte Taşkent’in 
tarihi de oldukça zengin bir 

ilçe olan Taşkent, son yıllarda önemli 
yatırımlar da alarak farklı bir boyut ka-
zandı. Özellikle bölgenin refah düzeyini 
artırmak amacıyla önemli çalışmaların 
yürütüldüğü Taşkent’te, bu çalışmalar 
meyvesini veriyor. Konuyla ilgili açık-
lamalarda bulunan Taşkent Belediye 
Başkanı Osman Arı, Taşkent’in oldukça 
güzel ve şirin bir ilçe olduğunu söyledi. 
İlçede gezilecek ve görülmesi gere-
ken pekçok yer olduğuna dikkat çeken 

Arı, “Doğal ve kültürel zenginlikleri 
bakımından ilçemiz oldukça zengindir. 
Gezip görebileceğiniz pek çok alterna-
tif bulunmakta. Bunlardan bazılarına 
kısaca değinmek gerekirse; Taşkent ilçe 
merkezimizde Sultan Pınarı, Mihrap 
Pınarı, Uzun Şeyh Cami/Türbesi, Tarihi 
Çibi Köprüsü, Tarihi Çeşmeleri, Kıble 
Kayası, Erenler Tepesi. Mahallelerimiz-
de ise Çetmi Şelalesi, Anıt Ardıç, Siyam 
Efendi Türbesi, Tarihi Ilıcapınar ve Sa-
zak Köprüleri, Avşar Şeyh Şamil Parkı 
yine tertemiz havası ve doğası ile başka 
güzeldir bu kadim ilçe” dedi.

TAŞKENT, ASIRLIK 
PROJELERIN ILÇESI OLDU

Göreve geldikleri günden buyana Taşkent’e önemli projeler yaptıklarını belirten Taşkent 
Belediye Başkanı Osman Arı, “Belediyemiz, Büyükşehir Belediyesi ve diğer yatırımcı kurumlar 

tarafından bir asırlık hizmet yapmanın haklı gururunu ve huzurunu yaşıyoruz” dedi 
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VERİMLİ TOPRAKLAR 
BULUNUYOR
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Başkanı Osman Arı, Taşkent’in oldukça 
güzel ve şirin bir ilçe olduğunu söyledi. 
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tarafından bir asırlık hizmet yapmanın haklı gururunu ve huzurunu yaşıyoruz” dedi 
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İLKLERE İMZA ATTIK

“Dün taşıdığı değerleri bugün de 
taşıması için ilçemizin yarınlarına değer 
katacak, bölgenin kalkınmasına katkı 
sunacak pek çok kalıcı eserleri haya-
ta geçirdik” diyen Başkan Arı, görevi 
devraldıkları 2014 yılından bu yana pek 
çok önemli projeyi hayata geçirdiklerini 
söyledi. İlçede pekçok ilklere de imza 
attıklarını belirten Başkan Arı, şöyle 
devam etti, “Bizim asıl önceliğimiz hep 
dediğimiz gibi gönül köprüleri kurmak, 
gönüller kazanmaktır.  Bu kadim ilçeye 
maddi ve manevi hizmet etme görevi-
ni nasip eden Allah’a hamdolsun. Ne 
demiş büyükler: “Kamil odur ki, koya 
dünyada eser; eseri olmayanın yerin-
de yeller eser.” Bu düstur ve düşünce ile 
yola çıktık, en büyük yardımcımız Allah 
ve bize dua eden gönül dostlarımızdır. 
Çalıştık, çabaladık, hamdolsun ilçemize 
yeni bir duruş ve yeni bir soluk kazan-
dırdık. Yaklaşık yedi buçuk yıllık süre 
zarfında merkez ve mahallelerimiz de; 
Belediyemiz, Büyükşehir Belediyesi ve 
diğer yatırımcı kurumlar tarafından bir 
asırlık hizmet yapmanın haklı gururunu 
ve huzurunu yaşıyoruz.”

ALT VE ÜSTYAPIDA DİKKAT ÇEKEN 
ÇALIŞMALAR

Belediyecilik hizmetlerinin en 
önemli kalemlerinden olan alt ve üstyapı 
konusunda Taşkent, dikkat çeken bir 
noktaya erişmiş durumda. Bu konuda 
oldukça titiz çalışmalar yürüten Başkan 
Arı, ilçedeki alt ve üstyapı sorunlarının 
kalıcı çözümü ve ihtiyaçların tama-

men giderilmesi için çalışıyor. Konuyla 
ilgili bugüne kadar yapılan projelerin 
detaylarını paylaşan Başkan Arı, şunları 
kaydetti, “Taşkent, altyapı ve üst yapı 
çalışmaları kapsamında; Merkez ana 
cadde tanzimi, 250 adet TOKİ konut-
ları yapımı, Selçuk Üniversitesi Hizmet 
Binası ve 324 kişilik kız/erkek Devlet 
Yurdu yapımı, Kültür Merkezi, Sanayi 
Sitesi kiraz alım dükkanları, Fen işleri 
müdürlüğü araç park alanı yapımı, Kent 
meydanı, Mezbahane yapımı, 240KW 
Güneş enerji santrali, 360KW Güneş 
enerji santrali, Taşkent Kayaardı Yolu 
asfaltı, İmam Hatip Kız Yurdu, İmam 
Hatip Okul restorasyonu, 90 kişilik er-
kek yurdu yapılması, Çibi Köprüsü res-
torasyonu, Kıble Kayası 196 kişilik kamp 
alanı, İlçe merkezi enerji nakil hatlarının 
yer altına alınması, İlçe merkezi kanali-
zasyon ve su isale hattının yenilenmesi, 
Pirlerkondu Çarşısı, Otel Pirlerkondu 
restorasyonu, Yeni Camii şadırvan yapı-
mı, Uzun Şeyh Camii şadırvan yapımı, 
Taşkent Devlet Hastanemizin entegre 
devlet hastanesi konumunda revize 
edilmesi, araç parkının yenilenmesi 
(eskavatör, yükleyici loder, 5 adet kazıcı 
yükleyici loder, grayder, 5 adet çöp 
kamyonu,yol süpürme aracı, su arazözü) 
ilçe merkezinin tamamının doğal  ve 
beton parke taşı ile yeniden yapılması.”

HİÇBİR MAHALLE UNUTULMUYOR

Taşkent’te hizmetler yapılırken ilçe-
ye bağlı hiçbir mahalle de unutulmuyor. 
Bu konuda mahallelerin ihtiyaçlarına 
göre hizmet veren Başkan Arı, hizmet 
süreci boyunca bunu iyi bir şekilde 
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İLKLERE İMZA ATTIK
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konusunda Taşkent, dikkat çeken bir 
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oldukça titiz çalışmalar yürüten Başkan 
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men giderilmesi için çalışıyor. Konuyla 
ilgili bugüne kadar yapılan projelerin 
detaylarını paylaşan Başkan Arı, şunları 
kaydetti, “Taşkent, altyapı ve üst yapı 
çalışmaları kapsamında; Merkez ana 
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ilçe merkezinin tamamının doğal  ve 
beton parke taşı ile yeniden yapılması.”

HİÇBİR MAHALLE UNUTULMUYOR

Taşkent’te hizmetler yapılırken ilçe-
ye bağlı hiçbir mahalle de unutulmuyor. 
Bu konuda mahallelerin ihtiyaçlarına 
göre hizmet veren Başkan Arı, hizmet 
süreci boyunca bunu iyi bir şekilde 
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başarmış durumda. Bu konuda mahalle-
lerde hayata geçirilen projelere tek tek 
değinen Başkan Arı, şu bilgileri paylaştı; 
Avşar; düğün salonu yapımı, içme 

suyu ishale hattı, Güneybağ su ve ka-
nalizasyon hattı yapımı, Güneybağ Yolu 
parke taşı yapımı, halı saha yapımı, ço-
cuk parkları bakım ve onarımı, mahalle 
arası parke taşı yapımı, Avşar belediye 
hizmet binasının faaliyete geçirilmesi.
Çetmi; düğün salonu yapımı, yayla 

yollarının asfalt yapımı, imar yollarının 
alt ve üstyapılarının düzenlemesi, sanayi 
dükkanları yapımı, halı saha yapımı, iş 
makinesi, çöp kamyonu alımı, Çetmi 
Gezen Tavuk Çiftliği kurulması, Çetmi 
belediye hizmet binasının faaliyete 
geçirilmesi.
Balcılar; Harun Özü Göleti yapımı, 

sanayi dükkanları yapımı, Balcılar ana 
cadde düzenlemesi, Balcılar halı saha 
yapımı, Balcılar boğaz içi mesire alanı 
düzenlemesi, Balcılar gençlik parkı 
düzenlemesi, Balcılar belen millet parkı 
yapımı, Balcılar kiraz dükkanları yapımı, 
Balcılar katranlı, yurtovası, Dülgerler 
(Eyüp Dede) Selahattin, Siyam efendi 
yollarının asfalt yapımı, Anıt ardıç çevre 
düzenlemesi, Balcılar iş makinesi, çöp 
kamyonu, hafriyat kamyonu alımı, Bal-
cılar hizmet binasının faaliyete geçiril-
mesi.
Bolay; Bolay hizmet binasının faali-

yete geçirilmesi, Bolay yolu asfalt yapı-
mı, Bolay halı saha yapımı, iş makinesi 
alımı, Çöp kamyonu alımı, 15 Temmuz 
aile çay bahçesi yapımı, Bolay Yaylası 
içme suyu deposu yapımı, Bolay mahalle 
ve sokak arası parke taşı yapımı.
Ilıcapınar; Yayla yolu genişleme-

si, mahalle ve sokak arası parke taşı 
yapımı,250 tonluk sulama suyu havuz 
yapımı, Ilıcapınar 1050 metre kare sera 
kurumu, Ilıcapınar Karşıyaka yol geniş-
letmesi yapımı

Kecimen, mesire alanı düzenlemesi, 
sokak arası parke taşı yapımı, çocuk 
parkının düzenlemesi,

Kongul; ana cadde düzenleme-
si, Kongul Taşpınar mesire alanının 
düzenlenmesi, Kongul çocuk parkının 
düzenlemesi,

Sazak; çınarlı meydan düzenleme-
si, Sazak tarihi köprü restorasyonu, 
Sazak mahalle ve sokak arası parke taşı 
döşemesi, çocuk parkı düzenlemesi gibi 
bir çok hizmeti kısa sürede tamamlayıp 
halkımızın hizmetine sunduk.”

BUGÜNLERE HAMD OLSUN

İlçeye kazandırılan tüm bu hizmet-
lere vesile olmasının kendisini mutlu 
ettiğini dile getiren Başkan Arı, şu de-
ğerlendirmeyi yaptı, “Bu günleri göste-
ren Allah’a hamdolsun. “Halka hizmet, 
Hakk’a hizmettir” sözünü şiar edinerek, 
güzel ilçemizin aziz geçmişi ve yarınları-
na uygun yatırımları peş peşe kazandır-
mış olmanın haklı gururunu yaşıyoruz. 
Yolu Toroslar’a düşen tüm dostlarımızı, 
bölgemizin incisi, şirin ilçemiz Taşkent’e 
bir soluk almaya, bir yudum su içmeye, 
bir yorgunluk kahvesi içmeye bekleriz. 
Bu vesile ile, Taşkent’imiz için en güzeli, 
en iyisi diye çıktığımız bu yolda, gös-
termiş olduğunuz samimiyet ve destek 
ile, memleket bizim, yarınlar hepimizin, 
bu başarı bizim, bu başarı hepimizin 
olacak.” 
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parke taşı yapımı, halı saha yapımı, ço-
cuk parkları bakım ve onarımı, mahalle 
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ile, memleket bizim, yarınlar hepimizin, 
bu başarı bizim, bu başarı hepimizin 
olacak.” 

79



Son dönemde yapılan 
yatırımlarla dikkat 
çeken Güneysınır, 

hizmet noktasında çıtayı 
yükseltmiş durumda. 
Güneysınır Belediye 

Başkanı Ahmet Demir, 
tüm bu hizmetlerin 
Güneysınır’ı daha 

yaşanabilir kılma adına 
yapıldığını söyledi 

GÜNEYSINIR HIZMETTE
ÇITAYI YUKARI TAŞIYOR

Son dönemde adından sıkça söz 
ettiren Güneysınır’da önemli 
çalışmalar yürütülüyor. Güneysı-

nır Belediyesi altyapı, üstyapı ve standart 
belediye hizmetlerinin yanında ilçenin refah 
düzeyini artırmak, ilçeyi daha yaşanabilir 
kılma adına dikkat çeken projeler yürütü-
yor. Özellikle Büyükşehir Belediyesi’nin 
desteğiyle ilçede lavanta üretiminin gerçek-
leşmesi, uzun vadede ilçeye büyük değer 
katacak. İlçede önemli yatırımlar yapıldığını 
belirten Güneysınır Belediye Başkanı Ah-
met Demir, yatırımların detaylarını paylaştı. 
Başkan Demir, daha güzel ve yaşanabilir bir 
Güneysınır için var güçleriyle çalıştıklarını 
söyledi. 

TEKSTİL ATÖLYESİ

İlçenin istihdamını ve refah düzeyini 
artırmayı önemsediklerini söyleyen Başkan 
Demir, “Güneysınır Belediyesi meslek 
tekstil atölyesi dezavantajlı gençlerimize ve 
bayanlarımıza meslek edindirme ve istih-
dam projesi ortaya koyduk. Proje maliyeti 
3 milyon TL. Bu proje sayesinde 200 kişi 
istihdam edildi. Proje kapsamında 1000 

metrekarelik kapalı alan yapıldı. 75 adet 
makine alındı. Projeye; Çevre ve Şehirci-
lik Bakanlığı, Büyükşehir Belediyesi, KOP 
İdaresi, İl Milli Eğitim Müdürlüğü ve İŞKUR 
destek verdi” dedi. 

KIRAÇ ARAZİLERİMİZİN MOR BEREKETİ

Son dönemde ilçenin lavantayla öne 
çıktığını belirten Başkan Demir, konuyla 
ilgili şunları paylaştı, “Lavantaya yönelik 
olarak Konya Büyükşehir Belediyemiz ön-
cülüğünde KOP İdaresi desteğiyle “Gü-
neysınır Distilasyon (Damıtma) Merkezi” 
kuruldu. Lavantaya yönelik Güneysınır’da 
Tarımsal Kalkınma Kooperatifi kuruldu. 
Konya Büyükşehir Belediyemizce 700 bin 
lira maliyetle 687 bin metrekarelik alanda 
1,2 milyon lavanta fidesi üreticilerimizce 
toprakla buluşturuldu. Üreticilerimizin yanı 
sıra Güneysınır Belediyesi olarak 200 dekar 
araziye 280 Bin adet lavanta dikimi ger-
çekleştirdik. Lavanta Fidesi Dikim Makinası 
Konya Büyükşehir Belediyemizce ilçemize 
kazandırıldı. Hasadı yapılan lavantalar 
Damıtma Merkezimizde ilk defa işlenerek 
ilk lavanta yağı başarılı şekilde çıkarıldı. 

2021 sezonunda 5-6 ton lavantanın tesiste 
işlenerek yağ elde edilmesi bekleniyor.”

BELEDİYE EK HİZMET BİNASI

Hizmet yaparken vatandaşların mem-
nuniyetinin önemini bildiklerini bunun için 
Belediye hizmet binasını da yenilediklerini 
dile getiren Başkan Demir, “Vatandaşla-
rımızın işlerini kolaylaştırmak, daha iyi 
imkanlarda daha farklı hizmet verebilmek 
amacıyla Güneysınırlı hemşehrilerimiz olan 
Palabıyıklar Group tarafından bağış olarak 
ilçemize yaklaşık 450 metrekare kapalı 
alandan oluşan yeni Belediye Ek Hizmet 
Binası kazandırıldı. Eski binamızın da ısı 
yalıtım mantolaması yapıldı.

Eski hizmet binamıza entegre edilen 
yeni ek binamız nikah salonu, asansör, çok 
amaçlı kullanılabilecek salonlar ve çalışma 
alanlarından oluşuyor. Belediye Binasının 
çevre düzenlemesi de yapılarak hizmete 
sunuldu” ifadelerini kullandı. 

ALTYAPI VE ÜSTYAPI ÇALIŞMALARI

Altyapı ve üstyapı çalışmalarının da 

detaylarını paylaşan Başkan Demir, şöyle 
devam etti, “2019- 2021 döneminde 30 bin 
metrekarelik parke döşemesi gerçekleştir-
dik. Bu çalışmanın toplam maliyeti 1 milyon 
TL. Yine aynı dönemde 23 kilometrelik 
asfaltlama çalışması yaptık. Bunun yanın-
da, Büyükşehir Belediyemiz de ilçemizde 
önemli yol çalışmaları yaptı. Bunlar şöyle; 
6 km’lik Ağras-Kayaağzı mahalle bağlantı 
yolu asfaltlandı. 3 km’lik Kızılöz-Göksu 
Turizm bağlantı yolu asfaltlandı. 3 km’lik 
Kızılöz-Durayda mahalle bağlantı yolu 
asfaltlandı. 10 km’lik Güneysınır-Duray-
da/ Bardas İlçe Bağlantı Yolu asfaltlandı. 
6 km’lik Güneysınır Merkezde asfaltlama 
yapıldı. Güneysınır Belediyesi 2021 yılında 
Güneysınır-Karaman yolu üzerine yeni bir 
dinlenme parkı kazandırdı. Yol boyunda 
tarım arazilerin olduğu bölgede bulunan

parkta kaynak içme suyu, wc, mescit ve 
oturma alanları bulunuyor. Arazide çalışan 
çiftçilerimizin ve yoldan seyahat edenlerin 
ihtiyaçlarını karşılayacak şekilde yapılan 
park vatandaşlarımızın büyük takdirini 
kazandı.”

ARAÇ PARKURU BÜYÜDÜ
 

Belediyenin hizmetlerini daha kaliteli 
ve hızlı yapabilmesi için araç parkurunun 
önemli olduğunu bunun için de çalışmalar 
yürüttüklerini vurgulayan Başkan Demir, 
şunları söyledi, “Güneysınır Belediyesi 
olarak vatandaşlarımızın mutlu günlerinde 
yanında olduğumuz gibi acılı günlerinde de 

yanında olmaya devam ediyoruz. Güney-
sınır Belediyesi ilçede vatandaşlarımızın 
taziye kabulünde kullanılmak üzere son 
derece kullanışlı iki adet mobil taziye araç-
larını hizmete sundu. İklimlendirme sistemi 
ile yazın serin, kışın sıcak olması sağlanan 
araçlarda; uzun süreli enerji ihtiyacını 
karşılayacak jeneratör, sohbet ve Kur’an-ı 
Kerim tilaveti için ses sistemi, saklama 
dolapları, 100 litrelik su deposu bulunuyor. 
Mutfak bölümünün de bulunduğu araçta 
taziyeye gelen vatandaşlara çay ve su ikra-
mı yapılabiliyor. Hidrolik sistem sayesinde 
yana doğru açılarak genişleyebilen aracın 
dış bölümünde, vatandaşların yağmur ve 
güneşten korunmasını sağlayan bir tente 
yer alıyor. Belediyemize 2020 model Kazı-
cı-Yükleyici kazandırdık. Kazıcı ve Yükleyici 
alımı için Çevre ve Şehircilik Bakanlığımız-
ca Belediyemize 600 Bin TL hibe destek 
sağlanmıştır. Yatırım tutarı 600 bin TL. 
Saha çalışmalarımızı daha etkin ve hızlı bir 
şekilde yerine getirebilmek amacıyla 1 adet 
kamyonet, 1 adet zabıta aracı olmak üzere 
toplam 2 adet araç parkımıza dahil edildi. 
Yatırım tutarı 300 bin TL. Belediyemizde 
atıl durumda olan Yol Süpürme Aracımızın 
tamir ve bakım işleri yaptırılarak, süpürme 
aparatları yenilendi ve püskürtmeli ilaç 
makinası entegre edilerek hizmete kazandı-
rıldı. Yatırım tutarı 250 bin TL.”

METRUK BİNALAR TEMİZLENDİ 

İlçedeki metruk binalarla ilgili konuşan 

Demir, “Güneysınır’da tehlike arz eden, 
görüntü kirliliği oluşturan metruk yapılar 
Belediyemizce tek tek temizlendi. Çalışma 
kapsamında yaklaşık 35 adet metruk yapı 
yıkılarak, temizlendi” dedi. 

ÇÖP KONTEYNIRI ALIMI

İlçenin temizliğine de önem verdiklerini 
belirten Başkan Demir, “Çevre ve Şehircilik 
Bakanlığımızın 400 Bin TL hibe desteğiyle 
400 adet 400 LT. Sıcak Daldırma Galvanizli 
Çöp Konteyneri satın alınarak ihtiyaç olan 
yerlere yerleştirildi” diye konuştu. 

KÜLTÜR MERKEZİ VE DÜĞÜN SALONU

İlçeye kültür merkezi ve düğün salonu 
kazandırdıklarını söyleyen Demir, “Bele-
diyemizce Sarıhacı Mahallemize Düğün 
Salonu ve Kültür Merkezi yapıldı.

Sarıhacı Kültür Merkezi ve Düğün Sa-
lonunda vatandaşlarımız düğün organizas-
yonlarını rahat bir şekilde yapabilecekler. 
Ayrıca kültür merkezi olarak da kullanılacak 
olan binada toplantı, seminer gibi çeşitli 
sosyal aktiviteler de rahatlıkla yapılabile-
cektir” şeklinde konuştu. 

BELEDİYE KANTARI YENİLENDİ

Üreticinin ve nakliyecinin taleplerini 
de karşıladıklarını anlatan Başkan Demir, 
“Üreticilerimizin ve nakliyatçılarımızın tale-
bi doğrultusunda; Güneybağ Mahallemizde 
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Son dönemde yapılan 
yatırımlarla dikkat 
çeken Güneysınır, 

hizmet noktasında çıtayı 
yükseltmiş durumda. 
Güneysınır Belediye 

Başkanı Ahmet Demir, 
tüm bu hizmetlerin 
Güneysınır’ı daha 

yaşanabilir kılma adına 
yapıldığını söyledi 

GÜNEYSINIR HIZMETTE
ÇITAYI YUKARI TAŞIYOR

Son dönemde adından sıkça söz 
ettiren Güneysınır’da önemli 
çalışmalar yürütülüyor. Güneysı-

nır Belediyesi altyapı, üstyapı ve standart 
belediye hizmetlerinin yanında ilçenin refah 
düzeyini artırmak, ilçeyi daha yaşanabilir 
kılma adına dikkat çeken projeler yürütü-
yor. Özellikle Büyükşehir Belediyesi’nin 
desteğiyle ilçede lavanta üretiminin gerçek-
leşmesi, uzun vadede ilçeye büyük değer 
katacak. İlçede önemli yatırımlar yapıldığını 
belirten Güneysınır Belediye Başkanı Ah-
met Demir, yatırımların detaylarını paylaştı. 
Başkan Demir, daha güzel ve yaşanabilir bir 
Güneysınır için var güçleriyle çalıştıklarını 
söyledi. 

TEKSTİL ATÖLYESİ

İlçenin istihdamını ve refah düzeyini 
artırmayı önemsediklerini söyleyen Başkan 
Demir, “Güneysınır Belediyesi meslek 
tekstil atölyesi dezavantajlı gençlerimize ve 
bayanlarımıza meslek edindirme ve istih-
dam projesi ortaya koyduk. Proje maliyeti 
3 milyon TL. Bu proje sayesinde 200 kişi 
istihdam edildi. Proje kapsamında 1000 

metrekarelik kapalı alan yapıldı. 75 adet 
makine alındı. Projeye; Çevre ve Şehirci-
lik Bakanlığı, Büyükşehir Belediyesi, KOP 
İdaresi, İl Milli Eğitim Müdürlüğü ve İŞKUR 
destek verdi” dedi. 

KIRAÇ ARAZİLERİMİZİN MOR BEREKETİ

Son dönemde ilçenin lavantayla öne 
çıktığını belirten Başkan Demir, konuyla 
ilgili şunları paylaştı, “Lavantaya yönelik 
olarak Konya Büyükşehir Belediyemiz ön-
cülüğünde KOP İdaresi desteğiyle “Gü-
neysınır Distilasyon (Damıtma) Merkezi” 
kuruldu. Lavantaya yönelik Güneysınır’da 
Tarımsal Kalkınma Kooperatifi kuruldu. 
Konya Büyükşehir Belediyemizce 700 bin 
lira maliyetle 687 bin metrekarelik alanda 
1,2 milyon lavanta fidesi üreticilerimizce 
toprakla buluşturuldu. Üreticilerimizin yanı 
sıra Güneysınır Belediyesi olarak 200 dekar 
araziye 280 Bin adet lavanta dikimi ger-
çekleştirdik. Lavanta Fidesi Dikim Makinası 
Konya Büyükşehir Belediyemizce ilçemize 
kazandırıldı. Hasadı yapılan lavantalar 
Damıtma Merkezimizde ilk defa işlenerek 
ilk lavanta yağı başarılı şekilde çıkarıldı. 

2021 sezonunda 5-6 ton lavantanın tesiste 
işlenerek yağ elde edilmesi bekleniyor.”

BELEDİYE EK HİZMET BİNASI

Hizmet yaparken vatandaşların mem-
nuniyetinin önemini bildiklerini bunun için 
Belediye hizmet binasını da yenilediklerini 
dile getiren Başkan Demir, “Vatandaşla-
rımızın işlerini kolaylaştırmak, daha iyi 
imkanlarda daha farklı hizmet verebilmek 
amacıyla Güneysınırlı hemşehrilerimiz olan 
Palabıyıklar Group tarafından bağış olarak 
ilçemize yaklaşık 450 metrekare kapalı 
alandan oluşan yeni Belediye Ek Hizmet 
Binası kazandırıldı. Eski binamızın da ısı 
yalıtım mantolaması yapıldı.

Eski hizmet binamıza entegre edilen 
yeni ek binamız nikah salonu, asansör, çok 
amaçlı kullanılabilecek salonlar ve çalışma 
alanlarından oluşuyor. Belediye Binasının 
çevre düzenlemesi de yapılarak hizmete 
sunuldu” ifadelerini kullandı. 

ALTYAPI VE ÜSTYAPI ÇALIŞMALARI

Altyapı ve üstyapı çalışmalarının da 

detaylarını paylaşan Başkan Demir, şöyle 
devam etti, “2019- 2021 döneminde 30 bin 
metrekarelik parke döşemesi gerçekleştir-
dik. Bu çalışmanın toplam maliyeti 1 milyon 
TL. Yine aynı dönemde 23 kilometrelik 
asfaltlama çalışması yaptık. Bunun yanın-
da, Büyükşehir Belediyemiz de ilçemizde 
önemli yol çalışmaları yaptı. Bunlar şöyle; 
6 km’lik Ağras-Kayaağzı mahalle bağlantı 
yolu asfaltlandı. 3 km’lik Kızılöz-Göksu 
Turizm bağlantı yolu asfaltlandı. 3 km’lik 
Kızılöz-Durayda mahalle bağlantı yolu 
asfaltlandı. 10 km’lik Güneysınır-Duray-
da/ Bardas İlçe Bağlantı Yolu asfaltlandı. 
6 km’lik Güneysınır Merkezde asfaltlama 
yapıldı. Güneysınır Belediyesi 2021 yılında 
Güneysınır-Karaman yolu üzerine yeni bir 
dinlenme parkı kazandırdı. Yol boyunda 
tarım arazilerin olduğu bölgede bulunan

parkta kaynak içme suyu, wc, mescit ve 
oturma alanları bulunuyor. Arazide çalışan 
çiftçilerimizin ve yoldan seyahat edenlerin 
ihtiyaçlarını karşılayacak şekilde yapılan 
park vatandaşlarımızın büyük takdirini 
kazandı.”

ARAÇ PARKURU BÜYÜDÜ
 

Belediyenin hizmetlerini daha kaliteli 
ve hızlı yapabilmesi için araç parkurunun 
önemli olduğunu bunun için de çalışmalar 
yürüttüklerini vurgulayan Başkan Demir, 
şunları söyledi, “Güneysınır Belediyesi 
olarak vatandaşlarımızın mutlu günlerinde 
yanında olduğumuz gibi acılı günlerinde de 

yanında olmaya devam ediyoruz. Güney-
sınır Belediyesi ilçede vatandaşlarımızın 
taziye kabulünde kullanılmak üzere son 
derece kullanışlı iki adet mobil taziye araç-
larını hizmete sundu. İklimlendirme sistemi 
ile yazın serin, kışın sıcak olması sağlanan 
araçlarda; uzun süreli enerji ihtiyacını 
karşılayacak jeneratör, sohbet ve Kur’an-ı 
Kerim tilaveti için ses sistemi, saklama 
dolapları, 100 litrelik su deposu bulunuyor. 
Mutfak bölümünün de bulunduğu araçta 
taziyeye gelen vatandaşlara çay ve su ikra-
mı yapılabiliyor. Hidrolik sistem sayesinde 
yana doğru açılarak genişleyebilen aracın 
dış bölümünde, vatandaşların yağmur ve 
güneşten korunmasını sağlayan bir tente 
yer alıyor. Belediyemize 2020 model Kazı-
cı-Yükleyici kazandırdık. Kazıcı ve Yükleyici 
alımı için Çevre ve Şehircilik Bakanlığımız-
ca Belediyemize 600 Bin TL hibe destek 
sağlanmıştır. Yatırım tutarı 600 bin TL. 
Saha çalışmalarımızı daha etkin ve hızlı bir 
şekilde yerine getirebilmek amacıyla 1 adet 
kamyonet, 1 adet zabıta aracı olmak üzere 
toplam 2 adet araç parkımıza dahil edildi. 
Yatırım tutarı 300 bin TL. Belediyemizde 
atıl durumda olan Yol Süpürme Aracımızın 
tamir ve bakım işleri yaptırılarak, süpürme 
aparatları yenilendi ve püskürtmeli ilaç 
makinası entegre edilerek hizmete kazandı-
rıldı. Yatırım tutarı 250 bin TL.”

METRUK BİNALAR TEMİZLENDİ 

İlçedeki metruk binalarla ilgili konuşan 

Demir, “Güneysınır’da tehlike arz eden, 
görüntü kirliliği oluşturan metruk yapılar 
Belediyemizce tek tek temizlendi. Çalışma 
kapsamında yaklaşık 35 adet metruk yapı 
yıkılarak, temizlendi” dedi. 

ÇÖP KONTEYNIRI ALIMI

İlçenin temizliğine de önem verdiklerini 
belirten Başkan Demir, “Çevre ve Şehircilik 
Bakanlığımızın 400 Bin TL hibe desteğiyle 
400 adet 400 LT. Sıcak Daldırma Galvanizli 
Çöp Konteyneri satın alınarak ihtiyaç olan 
yerlere yerleştirildi” diye konuştu. 

KÜLTÜR MERKEZİ VE DÜĞÜN SALONU

İlçeye kültür merkezi ve düğün salonu 
kazandırdıklarını söyleyen Demir, “Bele-
diyemizce Sarıhacı Mahallemize Düğün 
Salonu ve Kültür Merkezi yapıldı.

Sarıhacı Kültür Merkezi ve Düğün Sa-
lonunda vatandaşlarımız düğün organizas-
yonlarını rahat bir şekilde yapabilecekler. 
Ayrıca kültür merkezi olarak da kullanılacak 
olan binada toplantı, seminer gibi çeşitli 
sosyal aktiviteler de rahatlıkla yapılabile-
cektir” şeklinde konuştu. 

BELEDİYE KANTARI YENİLENDİ

Üreticinin ve nakliyecinin taleplerini 
de karşıladıklarını anlatan Başkan Demir, 
“Üreticilerimizin ve nakliyatçılarımızın tale-
bi doğrultusunda; Güneybağ Mahallemizde 
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Belediye Kantarın tonajı artırılarak 80 
tona kadar araçları elektronik olarak 
tartabilen kantar haline getirildi” dedi. 

2 YILDA 5 BİN ADET FİDAN

İlçede yeşil alan çalışmalarına 
önem verdiklerini dile getiren Başkan 
Demir, “Gelecek kuşaklarımıza daha 
temiz bir çevre bırakmak, geleceğe 
nefes olmak ve daha yeşil bir Güneysı-
nır için muhtelif cadde sokak ve yol ke-
narlarına çam, selvi, meşe, akağaç vb. 
olmak üzere 2 yılda 5 Bin adet fidan 
dikimini gerçekleştirdik” ifadelerini 
kullandı. 

PEYZAJ ÇALIŞMALARI

İlçenin daha güzel bir görünüme 
kavuşması için çalıştıklarını söyleyen 
Başkan Demir, şunları söyledi, “Konya 
Büyükşehir Belediyemizin desteğiyle 
Mevlana-Güneybağ-Karasınır-Güneysı-
nır Caddelerimizin kavşaklarına ve orta 
refüjlerine sulama sistemleri kurula-
rak, sürekli yeşil kalan her mevsime 
uygun yayılıcı ardıç ile çeşitli renklerde 
gül fidanı ve lavanta dikimleri yapı-
larak ilçemiz caddelerine estetik bir 
görüntü kazandırıldı.”

TARIMSAL DESTEKLER

Tarımsal desteklemeler konusunda 
da çalışmalar yürüttüklerini vurgu-
layan Demir, konuya şöyle açıklık 
getirdi, “Tarımsal destekler kapsamın-
da 2019 yılında Konya Büyükşehir Be-
lediyemizce 14 Mahallemize 14 Adet 
Üzüm Sıkma Makinası dağıtımı yapıldı. 
Güneysınır ilçemizde çilek dikimi ya-
pılan mahallelerimizde üreticilerimizin 
işlerini kolaylaştırmak için “Çilek Ekme 
ve Malçlama Makinası” satın alındı. 
Yine üreticimize ücretsiz fide desteği 
sağladık.”

SOSYAL YARDIMLAR

Sosyal yardımlar konusunda da 
önemli çalışmalar yürüttüklerini belir-
ten Demir, şunları aktardı, “Güneysınır 
Belediyemizce ilçemizde ihtiyaç sahibi 
ailelerimize 2 yıl içerisinde toplam 
3 Bin adet gıda paketi desteğinde 
bulunduk. Pandemi döneminde Konya 
Büyükşehir Belediyemizce ihtiyaç sahi-
bi ailelerimize Belediyemiz aracılığıyla 
700 adet sosyal kart dağıtımı yapıldı. 
Ayrıca pandemi döneminde ilçemizde 

hijyen ve dezenfekte çalışmalarını aralıksız 
sürdürüyoruz.”

İLÇE TARIM MÜDÜRLÜĞÜ 
HİZMET BİNASI

Belediye hizmetleri yaparken ilçedeki 
diğer kurumların da ihtiyaçlarına cevap 
vermeye çalıştıklarını belirten Demir, “Kon-
ya Büyükşehir Belediyesince Güneysınır’a 
yeni Tarım ve Orman Müdürlüğü hizmet 
binası kazandırıldı. Güneysınır Belediyesin-
ce Mevlana Mahallesinde tahsis edilen arsa 
üzerine Büyükşehir Belediyesince yapılan 
Güneysınır Tarım ve Orman Müdürlüğü 
yeni hizmet binası 600 m2 alana sahip 
2 katlı bina yıl sonunda hizmet vermeye 
başlayacak” dedi. 

10 MİLYON TL’LİK HİZMET 

İlçedeki elektrik sorununun çözümü 
içi girişimlerde bulunduklarını vurgula-
yan Demir, “Güneysınır ilçemizde elektrik 
kesintilerini en aza indirgemek amacıyla 
MEDAŞ tarafından alternatif hatlar yapıldı. 
Ayrıca cadde ve yollarımıza yeni aydınlatma 
sistemleri kuruldu” şeklinde konuştu. 

GÜNEYSINIR’A BAL ORMANLARI

İlçeye bal ormanı kazandırıldığını 
anlatan Demir, şu bilgileri verdi, “Tarım 
ve Orman Bakanlığımızca Güneysınır’da 
700 dekarlık bir alanda bal ormanları tesis 
edilmeye başlanıldı. İki ayrı bölgede toplam 
700 dekarlık alanda tesis edilen Güney-
sınır’ı balın merkezi yapacak bal ormanı 
proje kapsamında arazide çalışmalar devam 
ediyor.”

KANALİZASYON ATIKSU ARITMA 
TESİSİNDEN TARIMSAL SULAMA

“Konya Büyükşehir Belediyesi KOSKİ 
idaresince yürütülen proje kapsamında 
Kanalizasyon Atıksu Arıtma Tesisinden 
tarımsal sulama yapılacak” diyen Demir, 
konunun ayrıntılarını şöyle paylaştı, “Tarım 
arazilerimiz içerisinde bulunan Güneysı-
nır Atıksu Arıtma Tesisinde arıtılmış atık 
suların geri kazanımı ve alternatif su kay-
nağı olarak tarımsal sulamasında yeniden 
kullanımı projesinin hayata geçirilmesi için 
çalışmalar devam etmektedir. Proje hayata 
geçtiğinde yaklaşık 2.000 dönüm kıraç ara-
zimizde sulu tarım yapılabilecektir.”

GÜNEŞ ENERJİ SANTRALİ PROJESİ

İlçeye yapılan GES Projesi hakkında 

bilgi veren Başkan Demir, “Karasınır Ma-
hallemizde Belediyemize ait 8.000 m2 arazi 
üzerine yaklaşık maliyeti 5 Milyon TL olan 
400 KW gücünde Güneş Enerji Santrali 
kurulumu için MEDAŞ’la sözleşme imzalan-
mış olup proje yapım aşamasındadır. GES 
Projemizi İller Bankası kredisi veya hibe 
desteklerle faaliyete geçirilmesi planlan-
maktadır. GES Projemiz tamamlandığında 
belediyemize ve ilçemize ciddi bir gelir 
sağlayacaktır. GES Projemiz hayata geçi-
rildiğinde yaklaşık 5 yıl içerisinde kendini 
amorti edecektir” dedi. 

TOPLU SOSYAL KONUTLAR

İlçeye TOKİ kazandırılması için çalış-
tıklarını dile getiren Başkan Demir, şunları 
söyledi, “Güneysınır’a ilk toplu sosyal 
konutların kazandırılması için Çevre ve 
Şehircilik Bakanlığı TOKİ idaresine başvuru 
yapılmış olup ilk etapta programa alınması 
beklenmektedir. Yaklaşık 100-150 Daire 
arası konut planlanmaktadır. Toplu Konut 
Alanı için imar planımızın uygun hale ge-
tirilmesi amacıyla Belediyemizce 3194/18. 
Madde imar uygulaması çalışması devam 
etmedir. 18. Madde uygulamasına Konya 
Büyükşehir Belediyemizce teknik destek 
sağlanmaktadır.”

MİLLET BAHÇESİ-DÜĞÜN SALONU

İlçeye yine Millet Bahçesi kazandırıl-
ması noktasında çalışmalar yürüttüklerini 
söyleyen Demir, şunları kaydetti, “Güneysı-
nır İlçemize “Millet Bahçesi” ve bünyesinde 
modern bir “Düğün Salonu” kazandırılacak. 
İlçemizin sosyal ve kültürel hayatına önemli 
katkı sağlayacak olan Güneysınır’da bu yön-
deki eksikliğini giderecek olan projenin 2 
yıl içerisinde tamamlanması öngörülmekte-
dir. Proje kapsamında Mevlana Mahallemiz-
de “Elmasun Höyüğü” olarak bilinen alanda 
yeterli miktarda arsa alımı belediyemizce 
yapıldı. Millet Bahçesi bünyesinde Konya 
Büyükşehir Belediyemizce ilçemize modern 
bir “Düğün Salonu” kazandırılıyor.”

GÜNEYSINIR’A KAPALI PAZAR

Kapalı pazarla ilgili de girişimler yap-
tıklarını belirten Demir, “Güneysınır’ın en 
büyük eksikliklerinden olan Kapalı Pazar ile 
ilgili Konya Büyükşehir Belediyemize mü-
racaat edilmiş olup müracaatımız olumlu 
sonuçlanmıştır. Konya Büyükşehir Beledi-
yemizce Mevlana Mahallemizde Belediye-
mizin tahsis edeceği arsa üzerine Kapalı 
pazar yapılması çalışmaları proje aşamasın-
da devam etmektedir” diye konuştu. 

GÜNEYSNIRI MİLLET 
KÜTÜPHANESİ

İlçenin kültür ve sanat alanında da 
gelişmesini önemsediklerini dile geti-
ren Başkan Demir, şöyle devam etti, 
“Güneysınır’a kültür ve sanat alanında 
farklı bir prestij kazandıracak olan mil-
let kütüphanesi projesi hayata geçiyor. 
Kültür ve Turizm Bakanlığı ve Beledi-
yemiz işbirliği ile Güneysınır İlçemize 
kazandırılacak Millet Kütüphanesinde; 
akademik kariyer hazırlığının yapılabi-
leceği salonlar, okul öncesi salonları, 
çocuk oyun alanları, okuma salonları, 
inter erişim hizmeti, oyun salonu, 
süreli yayınlar ve günlük gazete okuma 
salonlarının bulunduğu çeşitli donatı-
larla 7 den 70 tüm vatandaşlarımızın 
sosyal ve kültürel yönden zamanın bü-
yük bir kısmını kütüphanede değerlen-
dirilebileceği yaşayan bir kütüphaneyi 
ilçemize kazandıracağız.”

GÜNEYSINIR’DA MEVCUT ÇÖP 
ALANLARI KAPATILIYOR

İlçedeki çöplerle ilgili de bir proje 
yürütüldüğünü anlatan Başkan Demir, 
“Güneysınır’da toplanan çöpler Konya 
Büyükşehir Belediyemizce Bozkır-

Sarıoğlan Mahallesine kurulacak 
düzenli depolama alanında toplanacak,

Konya Büyükşehir Belediyemizce 
yürütülen ve yaklaşık 1-1,5 yıl içeri-
sinde

tamamlanması planlanan proje sa-
yesinde Güneysınır İlçemizde toplanan 
çöpler

Konya Büyükşehir Belediyemizce 
Bozkır-Sarıoğlan Mahallesine yapılacak

Düzenli Çöp Depolama Alanına 
veya aktarma istasyonuna doğrudan

taşınacak. İlçemizde mevcut vahşi 
çöp depolama alanı ise rehabilite 
edilerek

kapatılacak, akabinde bu alanı 
yeşillendirilecek” dedi. 

GÜNEYSINIR GÖLETİ 

İlçedeki gölet çalışmasına da deği-
nen Başkan Demir, şu bilgileri verdi, 
“Devlet Su İşleri tarafından Güneybağ 
Mahallemizde yapımına başlanılan 
Güneysınır Göleti yapım çalışmaları 
devam ediyor. Gölet yapımı tamam-
landığında yaklaşık 600 Dekar tarım 
arazisi borulu şebeke ile sulanacaktır. 
İşin fiziki gerçekleşmesi yüzde 30 
oranındadır.”
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Belediye Kantarın tonajı artırılarak 80 
tona kadar araçları elektronik olarak 
tartabilen kantar haline getirildi” dedi. 

2 YILDA 5 BİN ADET FİDAN

İlçede yeşil alan çalışmalarına 
önem verdiklerini dile getiren Başkan 
Demir, “Gelecek kuşaklarımıza daha 
temiz bir çevre bırakmak, geleceğe 
nefes olmak ve daha yeşil bir Güneysı-
nır için muhtelif cadde sokak ve yol ke-
narlarına çam, selvi, meşe, akağaç vb. 
olmak üzere 2 yılda 5 Bin adet fidan 
dikimini gerçekleştirdik” ifadelerini 
kullandı. 

PEYZAJ ÇALIŞMALARI

İlçenin daha güzel bir görünüme 
kavuşması için çalıştıklarını söyleyen 
Başkan Demir, şunları söyledi, “Konya 
Büyükşehir Belediyemizin desteğiyle 
Mevlana-Güneybağ-Karasınır-Güneysı-
nır Caddelerimizin kavşaklarına ve orta 
refüjlerine sulama sistemleri kurula-
rak, sürekli yeşil kalan her mevsime 
uygun yayılıcı ardıç ile çeşitli renklerde 
gül fidanı ve lavanta dikimleri yapı-
larak ilçemiz caddelerine estetik bir 
görüntü kazandırıldı.”

TARIMSAL DESTEKLER

Tarımsal desteklemeler konusunda 
da çalışmalar yürüttüklerini vurgu-
layan Demir, konuya şöyle açıklık 
getirdi, “Tarımsal destekler kapsamın-
da 2019 yılında Konya Büyükşehir Be-
lediyemizce 14 Mahallemize 14 Adet 
Üzüm Sıkma Makinası dağıtımı yapıldı. 
Güneysınır ilçemizde çilek dikimi ya-
pılan mahallelerimizde üreticilerimizin 
işlerini kolaylaştırmak için “Çilek Ekme 
ve Malçlama Makinası” satın alındı. 
Yine üreticimize ücretsiz fide desteği 
sağladık.”

SOSYAL YARDIMLAR

Sosyal yardımlar konusunda da 
önemli çalışmalar yürüttüklerini belir-
ten Demir, şunları aktardı, “Güneysınır 
Belediyemizce ilçemizde ihtiyaç sahibi 
ailelerimize 2 yıl içerisinde toplam 
3 Bin adet gıda paketi desteğinde 
bulunduk. Pandemi döneminde Konya 
Büyükşehir Belediyemizce ihtiyaç sahi-
bi ailelerimize Belediyemiz aracılığıyla 
700 adet sosyal kart dağıtımı yapıldı. 
Ayrıca pandemi döneminde ilçemizde 

hijyen ve dezenfekte çalışmalarını aralıksız 
sürdürüyoruz.”

İLÇE TARIM MÜDÜRLÜĞÜ 
HİZMET BİNASI

Belediye hizmetleri yaparken ilçedeki 
diğer kurumların da ihtiyaçlarına cevap 
vermeye çalıştıklarını belirten Demir, “Kon-
ya Büyükşehir Belediyesince Güneysınır’a 
yeni Tarım ve Orman Müdürlüğü hizmet 
binası kazandırıldı. Güneysınır Belediyesin-
ce Mevlana Mahallesinde tahsis edilen arsa 
üzerine Büyükşehir Belediyesince yapılan 
Güneysınır Tarım ve Orman Müdürlüğü 
yeni hizmet binası 600 m2 alana sahip 
2 katlı bina yıl sonunda hizmet vermeye 
başlayacak” dedi. 

10 MİLYON TL’LİK HİZMET 

İlçedeki elektrik sorununun çözümü 
içi girişimlerde bulunduklarını vurgula-
yan Demir, “Güneysınır ilçemizde elektrik 
kesintilerini en aza indirgemek amacıyla 
MEDAŞ tarafından alternatif hatlar yapıldı. 
Ayrıca cadde ve yollarımıza yeni aydınlatma 
sistemleri kuruldu” şeklinde konuştu. 

GÜNEYSINIR’A BAL ORMANLARI

İlçeye bal ormanı kazandırıldığını 
anlatan Demir, şu bilgileri verdi, “Tarım 
ve Orman Bakanlığımızca Güneysınır’da 
700 dekarlık bir alanda bal ormanları tesis 
edilmeye başlanıldı. İki ayrı bölgede toplam 
700 dekarlık alanda tesis edilen Güney-
sınır’ı balın merkezi yapacak bal ormanı 
proje kapsamında arazide çalışmalar devam 
ediyor.”

KANALİZASYON ATIKSU ARITMA 
TESİSİNDEN TARIMSAL SULAMA

“Konya Büyükşehir Belediyesi KOSKİ 
idaresince yürütülen proje kapsamında 
Kanalizasyon Atıksu Arıtma Tesisinden 
tarımsal sulama yapılacak” diyen Demir, 
konunun ayrıntılarını şöyle paylaştı, “Tarım 
arazilerimiz içerisinde bulunan Güneysı-
nır Atıksu Arıtma Tesisinde arıtılmış atık 
suların geri kazanımı ve alternatif su kay-
nağı olarak tarımsal sulamasında yeniden 
kullanımı projesinin hayata geçirilmesi için 
çalışmalar devam etmektedir. Proje hayata 
geçtiğinde yaklaşık 2.000 dönüm kıraç ara-
zimizde sulu tarım yapılabilecektir.”

GÜNEŞ ENERJİ SANTRALİ PROJESİ

İlçeye yapılan GES Projesi hakkında 

bilgi veren Başkan Demir, “Karasınır Ma-
hallemizde Belediyemize ait 8.000 m2 arazi 
üzerine yaklaşık maliyeti 5 Milyon TL olan 
400 KW gücünde Güneş Enerji Santrali 
kurulumu için MEDAŞ’la sözleşme imzalan-
mış olup proje yapım aşamasındadır. GES 
Projemizi İller Bankası kredisi veya hibe 
desteklerle faaliyete geçirilmesi planlan-
maktadır. GES Projemiz tamamlandığında 
belediyemize ve ilçemize ciddi bir gelir 
sağlayacaktır. GES Projemiz hayata geçi-
rildiğinde yaklaşık 5 yıl içerisinde kendini 
amorti edecektir” dedi. 

TOPLU SOSYAL KONUTLAR

İlçeye TOKİ kazandırılması için çalış-
tıklarını dile getiren Başkan Demir, şunları 
söyledi, “Güneysınır’a ilk toplu sosyal 
konutların kazandırılması için Çevre ve 
Şehircilik Bakanlığı TOKİ idaresine başvuru 
yapılmış olup ilk etapta programa alınması 
beklenmektedir. Yaklaşık 100-150 Daire 
arası konut planlanmaktadır. Toplu Konut 
Alanı için imar planımızın uygun hale ge-
tirilmesi amacıyla Belediyemizce 3194/18. 
Madde imar uygulaması çalışması devam 
etmedir. 18. Madde uygulamasına Konya 
Büyükşehir Belediyemizce teknik destek 
sağlanmaktadır.”

MİLLET BAHÇESİ-DÜĞÜN SALONU

İlçeye yine Millet Bahçesi kazandırıl-
ması noktasında çalışmalar yürüttüklerini 
söyleyen Demir, şunları kaydetti, “Güneysı-
nır İlçemize “Millet Bahçesi” ve bünyesinde 
modern bir “Düğün Salonu” kazandırılacak. 
İlçemizin sosyal ve kültürel hayatına önemli 
katkı sağlayacak olan Güneysınır’da bu yön-
deki eksikliğini giderecek olan projenin 2 
yıl içerisinde tamamlanması öngörülmekte-
dir. Proje kapsamında Mevlana Mahallemiz-
de “Elmasun Höyüğü” olarak bilinen alanda 
yeterli miktarda arsa alımı belediyemizce 
yapıldı. Millet Bahçesi bünyesinde Konya 
Büyükşehir Belediyemizce ilçemize modern 
bir “Düğün Salonu” kazandırılıyor.”

GÜNEYSINIR’A KAPALI PAZAR

Kapalı pazarla ilgili de girişimler yap-
tıklarını belirten Demir, “Güneysınır’ın en 
büyük eksikliklerinden olan Kapalı Pazar ile 
ilgili Konya Büyükşehir Belediyemize mü-
racaat edilmiş olup müracaatımız olumlu 
sonuçlanmıştır. Konya Büyükşehir Beledi-
yemizce Mevlana Mahallemizde Belediye-
mizin tahsis edeceği arsa üzerine Kapalı 
pazar yapılması çalışmaları proje aşamasın-
da devam etmektedir” diye konuştu. 

GÜNEYSNIRI MİLLET 
KÜTÜPHANESİ

İlçenin kültür ve sanat alanında da 
gelişmesini önemsediklerini dile geti-
ren Başkan Demir, şöyle devam etti, 
“Güneysınır’a kültür ve sanat alanında 
farklı bir prestij kazandıracak olan mil-
let kütüphanesi projesi hayata geçiyor. 
Kültür ve Turizm Bakanlığı ve Beledi-
yemiz işbirliği ile Güneysınır İlçemize 
kazandırılacak Millet Kütüphanesinde; 
akademik kariyer hazırlığının yapılabi-
leceği salonlar, okul öncesi salonları, 
çocuk oyun alanları, okuma salonları, 
inter erişim hizmeti, oyun salonu, 
süreli yayınlar ve günlük gazete okuma 
salonlarının bulunduğu çeşitli donatı-
larla 7 den 70 tüm vatandaşlarımızın 
sosyal ve kültürel yönden zamanın bü-
yük bir kısmını kütüphanede değerlen-
dirilebileceği yaşayan bir kütüphaneyi 
ilçemize kazandıracağız.”

GÜNEYSINIR’DA MEVCUT ÇÖP 
ALANLARI KAPATILIYOR

İlçedeki çöplerle ilgili de bir proje 
yürütüldüğünü anlatan Başkan Demir, 
“Güneysınır’da toplanan çöpler Konya 
Büyükşehir Belediyemizce Bozkır-

Sarıoğlan Mahallesine kurulacak 
düzenli depolama alanında toplanacak,

Konya Büyükşehir Belediyemizce 
yürütülen ve yaklaşık 1-1,5 yıl içeri-
sinde

tamamlanması planlanan proje sa-
yesinde Güneysınır İlçemizde toplanan 
çöpler

Konya Büyükşehir Belediyemizce 
Bozkır-Sarıoğlan Mahallesine yapılacak

Düzenli Çöp Depolama Alanına 
veya aktarma istasyonuna doğrudan

taşınacak. İlçemizde mevcut vahşi 
çöp depolama alanı ise rehabilite 
edilerek

kapatılacak, akabinde bu alanı 
yeşillendirilecek” dedi. 

GÜNEYSINIR GÖLETİ 

İlçedeki gölet çalışmasına da deği-
nen Başkan Demir, şu bilgileri verdi, 
“Devlet Su İşleri tarafından Güneybağ 
Mahallemizde yapımına başlanılan 
Güneysınır Göleti yapım çalışmaları 
devam ediyor. Gölet yapımı tamam-
landığında yaklaşık 600 Dekar tarım 
arazisi borulu şebeke ile sulanacaktır. 
İşin fiziki gerçekleşmesi yüzde 30 
oranındadır.”
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İlçenin eksiklerini belirleyerek 
buna göre hizmet portföyü 
belirleyen Derbent Belediye 

Başkanı Hüseyin Ayten, göreve geldiği 
günden buyana ilçeye değer kazandı-
ran önemli çalışmalara imza attı. Der-
bent Belediyesi olarak ilçedeki altyapı 
ve üstyapı çalışmalarıyla birlikte diğer 
tüm alanlarda ortaya konulan proje-
lerle ilçeyi her alanda daha iyi bir yere 
getirmek için çalışan Başkan Ayten, 
bu konuda da başarılı olmuş durumda. 
Özellikle Derbent için büyük önem arz 
eden ve Türkiye’de kış turizminde yeni 
bir merkez haline getirebilecek olan 
Aladağ Kayak Merkezi’yle ilgili çalış-
maları da hızlı bir şekilde sürdüren 
Başkan Ayten, bu projenin Derbent’e 
çağ atlatacağına dikkat çekti. 

ALADAĞ KAYAK MERKEZİ 
DERBENT’E DEĞER KATACAK

Başkan Hüseyin Ayten, turizm ve 
doğa sporları açısından Türkiye’de 
önemli bir değere sahip olan Aladağ 
Kayak Merkezi’ne dair önemli proje-
ler yürütüldüğünün bilgisini verdi. 
Hem ilgili bakanlık hem de Büyük-
şehir Belediyesi’nin Aladağ Kayak 
Merkezi’nin sadece Derbent’in değil 
bütün Konya’nın önemli bir projesi 
olduğunu, Derbent Belediyesi’nin bu 
projeye entegre şekilde bir planlama 

yaptığını vurgulayan Hüseyin Ayten, 
“Derbent, aslında Türkiye’de birçok 
kayak merkezine alternatif bir mer-
kezdir. Bu merkezle bağlantılı şekilde, 
doğa sporlarının yapılacağı alanlar da 
ilçemize ayrıca değer katacaktır. Kayak 
merkezinde zaten bir aşamaya gelindi. 
Doğa sporları konusunda da çalışmalar 
yapıyoruz ama her iki yatırımda da 
çalışmalarımız elimizde hazır ve çok 
yakın zamanda ilçe halkımız ve bölge 
inşamızla paylaşıp müjdeyi vereceğiz. 
Bu proje tam anlamıyla hayata geç-
tiğinde ise bölge insanı başka kayak 
merkezleri yerine ilçemizi tercih ede-
cek. Bunun için de bütün altyapımız 
hazır. Başkan Recep Tayyip Erdoğan’ın 
onayıyla kültür ve turizm bölgesi ilan 
edilen Aladağ’da artık tesisler için gün 
sayılıyor. Etap etap hayata geçirilecek 
tesisler ile Aladağ Kayak Merkezi on 
binlerce kişiyi aynı anda ağırlayabile-
cek. Proje ile birlikte kış sporları mer-
kezi haline gelecek Derbent Aladağ’da 
sadece kayak yapılmayacak. Yılın 365 
günü farklı doğa sporlarına da ev 
sahipliği yapacak…Türkiye’nin ilk 5 
kayak merkezinden biri olacak Aladağ 
ile birlikte turizm şehri olan Konya’nın 
turizm çeşitliliği de artacak. Kar yapı-
sı, kar miktarı, eğimi ve doğal güzelliği 
ile Konya’nın hatta Türkiye’nin incisi 
haline gelecek Aladağ, Derbent’e çağ 
atlatacak…” dedi.

Derbent Belediye Başkanı 
Hüseyin Ayten görevdeki 2,5 

yılını değerlendirdi. Başkan Ayten, 
Derbent’i en iyi yere taşımak için 

çalıştıklarını söyledi

‘DERBENT’I DAHA 
IYI YERLERE 

TAŞIYACAĞIZ’

YÖRESEL ÜRÜNLER İÇİN DE 
HAREKETE GEÇTİK

İlçede üretilen yöresel ürünlerin ta-
nıtılması ve bölge halkının bu ürünleri 
satarak para kazanmasını amaçlayan 
projeler üzerinde de durduklarını belir-
ten Başkan Ayten, “Derbent Belediyesi 
olarak Kayak Merkezi’nin yanı sıra 
yeşil fasulye gibi bazı yöresel ürünlerin 
üretilmesi ve ziyaretçilerin hizmetine 
sunulması noktasında çalışma yapmak 
istiyoruz. Bu konuda da KOMEK, Halk 
Eğitim Merkezi ve Derbent Belediye-
si olarak çalışmamız olacak. Ayrıca 
kadınlarımızın da üretime dahil olması 
ve meslek sahibi olabilmeleri adına 
KOMEK’lerle iş birliği yaparak çalışma-
larımızı sürdürüyoruz” diye konuştu.

2 YILDA 5 BİN ADET FİDAN

İlçede yeşil alan çalışmalarına 
önem verdiklerini dile getiren Başkan 
Hüseyin Ayten, “Gelecek kuşakları-
mıza daha temiz bir çevre bırakmak, 
geleceğe nefes olmak ve daha yeşil bir 
Derbent için muhtelif cadde sokak ve 
yol kenarlarına çam, selvi, meşe, aka-
ğaç vb. olmak üzere 2 yılda 5 Bin adet 
fidan dikimini gerçekleştirdik” ifadele-
rini kullandı.

BAKANIMIZ KURUM’A 
TEŞEKKÜR EDİYORUZ

Birçok projede Çevre ve Şehircilik 
Bakanı Murat Kurum’un desteğini gör-
düklerini anlatan Başkan Ayten, “Bazı 
yatırımlar farklı kamu kurumları ve ba-
kanlıklarla işbirliğiyle yapılabilecek bir 
konu. Bu nedenle birçok projede Çevre 
ve Şehircilik Bakanımız Sayın Murat 
Kurum’un çok büyük katkısını oldu-
ğunu buradan duyurmak istiyorum. 
İnşallah bu projeleri gerçekleştirdiği-

miz zaman Derbent’imiz çağ atlayacak. 
Bakanımız Murat Kurum’a da bir kez 
daha ilçem adına teşekkür ediyorum” 
dedi.

TARIMSAL DESTEKLER

Tarımsal desteklemeler konusunda 
da çalışmalar yürüttüklerini vurgula-
yan Hüseyin Ayten, “Tarımsal destek-
ler kapsamında 2019 yılında Konya 
Büyükşehir Belediyemizce Üzüm Sıkma 
Makinası dağıtımı yapıldı. 

Derbent ilçemizde çilek dikimi ya-
pılan mahallelerimizde üreticilerimizin 
işlerini kolaylaştırmak için “Çilek Ekme 
ve Malçlama Makinası” satın alındı. 
Yine üreticimize ücretsiz fide desteği 
sağladık. Başkanımız Uğur İbrahim Al-
tay’a çok teşekkür ediyorum” şeklinde 
konuştu.

SOSYAL YARDIMLAR

Sosyal yardımlar konusunda da 
önemli çalışmalar yürüttüklerini belir-
ten Derbent Belediye Başkanı Hüse-
yin Ayten, şunları aktardı, “Derbent 
Belediyemizce ilçemizde ihtiyaç sahibi 
ailelerimize 2 yıl içerisinde binler-
ce gıda paketi desteğinde bulunduk. 
Pandemi döneminde Konya Büyükşehir 
Belediyemizce ihtiyaç sahibi aileleri-
mize Belediyemiz aracılığıyla yüzlerce 
sosyal kart dağıtımı yapıldı. Ayrıca 
pandemi döneminde ilçemizde hijyen 
ve dezenfekte çalışmalarını aralıksız 
sürdürüyoruz.”

Derbent’i geliştirmek ve ilçeye 
değer katmak için ekip gece gündüz 
çalıştıklarını dile getiren Ayten, son dö-
nemde ilçeye hayalimiz dediği projeleri 
kazandırmak için çalıştıklarını belirtti. 

PARKE TAŞI VE BORDÜR 
ÇALIŞMALARI
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Vatandaşların taleplerinin 
anında yerine getirildiğini de an-
latan Başkan Hüseyin Ayten, “İlçe 
genelindeki cadde ve sokaklarda 
parke taşlarının yenilenmesi ger-
çekleştirildi. Parke taşı olmayan 
birçok cadde ve sokak parke 
taşıyla tanıştı. Cadde ve sokak-
larımızın daha güzel görünmesi 
için çalışmalar sürüyor. Güneyköy 
Mahalle’mizde Parke Bordür tadi-
lat çalışmalarımız devam ederken 
Saraypınar Mahallesi ve Körveli 
Yaylamızda, mezarlık yolunda 
parke bordür döşeme çalışmamız 
tamamlandı. İlçemizin fiziki gö-
rünümünün daha da güzelleşmesi 
için gece gündüz çalışıyoruz” diye 
konuştu.

EĞİTİM-ÖĞRETİM PROJELERİ

Derbent’te eğitim faaliyetinin 
yerinde ve daha verimli yapılabil-
mesi için de çalışmaların devam 
ettiğini belirten Başkan Hüseyin 
Ayten, şunları kaydetti, “Daha ön-
ceki yapılan yatırımlara ek olarak 
belediye olarak görevimizi yerine 
getirmeye çalışıyoruz. Gençlerin 
spor yapabilmeleri adına okul 
bahçesine spor kompleksleri 
yapıyoruz. Büyükşehir Belediye-
mizin de katkılarıyla hem okullara 
hem de sporu seven gençlerimize 
desteğimiz devam ediyor.  Ayrıca 
merkez ve merkezin dışındaki ma-
hallelerde yer alan okullarımızın 
da yeni ve modern bir görünüme 
kavuşması için de çalışmalarımız 
aralıksız sürüyor. Esentepe Yay-
lamızda çocuk parkının yapımı ta-
mamlandı. Öte yandan Saraypınar 
Mahallesi Kur’an Kursu yenilendi. 
Konya Büyükşehir Belediyesi tara-
fından ilçemize gönderilen “Bilim 
Tırı” ilçemizdeki çocuklarımızın 
ziyaretine açıldı. Burada öğrenci-
lerimiz teknolojiyi daha yakından 
tanıyacaklar.” 

ARAÇ FİLOSU YENİLENDİ

Başkan Ayten, daha kaliteli ve 
hızlı hizmet anlayışıyla ilçenin im-

kanlarını da geliştirme gayretinde 
olduklarını vurgulayarak, “İlçe-
mizde vatandaşlarımızın ihtiyaçla-
rını karşılamak ve daha iyi hizmet 
verebilmek için belediye envante-
rine kayıtlı eski ve kullanım süresi 
dolmuş araçlar ilgili bakanlıklar 
ve Büyükşehir Belediyemizin kat-
kısıyla yenileniyor. Son olarak da 
Hemşerilerimize daha İyi hizmet 
verebilmek için yeni bir Hidromek 
Kazıcı Yükleyici daha kazandırdık. 
Bizden desteğini hiçbir zaman 
esirgemeyen Çevre ve Şehircilik 
Bakanımız Sayın Murat Kurum ve 
Büyükşehir Belediye Başkanımız 
Sayın Uğur İbrahim Altay’a çok 
teşekkür ediyorum” diye konuştu.

SPOR YATIRIMLARI

Spora ve gençliğe de önem 
veren Başkan Ayten, bu konu-
da da projeler üretiyor. Konuyla 
ilgili ayrıntıları paylaşan Ayten, 
“Profesyonel müsabakalarında 
oynanabildiği saha ve tesisler ha-
ricinde de spor yatırımlarımız her 
mahalleye ayrı ayrı devam ediyor. 
Öte yandan Konya Büyükşehir 
Belediyesi tarafından organize 
edilen, İlçemiz festival alanında 
bir ay boyunca devam eden “İzci-
lik Kampı” çok sayıda ziyaretçiyi 
de ilçemize getirdi” dedi. 

AFET BÖLGELERİNE YARDIM 

Afet bölgeleri için Derbent-
li vatandaşların da elini taşın 
altına koyduğunu belirten Başkan 
Hüseyin Ayten, “Derbent merkez 
ve mahallelerimizde gönlü güzel 
hemşerimizin maddi ve manevi 
destekleri ile yangın bölgesinde-
ki kardeşlerimizin yaralarına bir 
nebze de olsa merhem olabilmek 
için başlattığımız yardım kampan-
yası kapsamındaki temel ihtiyaç 
malzemelerinden oluşan tırımı-
zı da bölgeye gönderdik. Tüm 
vatandaşlarımıza teşekkür ediyor, 
ülkemize ve afet bölgesine geçmiş 
olsun temennilerimi iletiyorum” 
değerlendirmesi yaptı. 
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aFet risKi her zaman Var olacaKtır, Bize 
düşen Planlı şeKilde tedBiri almaKtır

Dünyada afetlerin yıkıcı etkileri gün geçtikçe 
artmakta, küresel ısınmaya bağlı iklim 
değişikliğinin de etkisiyle doğal ve yapılı çevreler 

üzerinde oluşan zararlar ciddi boyutlara ulaşmaktadır. 
Ülkemizde son 65 yıl içerisinde ortaya çıkan afet 
zararlarının yüzde 55’i deprem, yüzde 21’i heyelan, 
yüzde 8’i su baskını, yüzde 7’si kaya düşmesi ve yüzde 
2’si çığdan kaynaklanmıştır. 2021 yılı ağustos ayı 
itibariyle Ülkemizde ve dünyada orman yangınları doğal 
ve yapılı çevreye ciddi derecede zarar vermektedir.

Dünyada ve Ülkemizde Kır/Kent Nüfus dağılımına 
bakılırsa özellikle nüfusun yoğun olarak yaşadığı 
kentlerde meydana gelen can ve mal kayıpları, 
kentsel risklere ve zarar görebilirliğe yönelik analiz 
ve değerlendirmelerin yapılmasını elzem kılmaktadır. 
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2008 yılına gelindiğinde ise, tarihte ilk kez, kırsal ve 
kentsel alanların nüfusu eşitlenmiştir. 

2050 yılında bu oranın %70’lere ulaşması 
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endüstriyel üretim tesislerine yakınlığı sebebiyle de 

teknolojik kaynaklı tehlikelere maruzdur. Uzun yıllardır 
yaşanan doğal kaynaklı ve teknolojik kaynaklı afetler 
incelendiğinde depremlerin ve yol kazalarının daha çok 
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Türkiye’nin geçmiş ve güncel planlama–uygulama 
süreçleri bağlamında sakınım önlemleri ve afet–risk 
azalttım tedbirlerine ilişkin farklı kapsam ve içerikteki 
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mekânsal planlama–uygulama süreçlerinden, 
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münir Günay
Şehir Plancıları Odası Konya Şube Başkanı



2 yıllık hizmet süresince ilçeye ka-
zandırdıkları yatırımları ve ortaya 
koyduğu projeleri değerlendiren 

Hüyük Belediye üyük Belediye Başkanı 
Başkanı Mehmet Çiğdem, yapılan hizmet-
lerle Hüyük’ün geleceğine imza attıklarını 
vurguladı. İlçede biryandan fiziki ihtiyaç-
ları giderme anlamında önemli çalışmalar 
yürüttüklerini belirten Başkan Çiğdem, 
diğer yandan da ilçenin refahını artıracak 
çeşitli projeler üzerinde durduklarını anlattı. 
Özellikle son yıllarda Hüyük’ün adını çilek 
üretimiyle duyurduğunu bu konuda büyük 
başarılar elde ettiklerini dile getiren Başkan 
Mehmet Çiğdem, “Hüyük’e hizmet eder-
ken hiçbir mazeretin arkasına sığınmadık, 
ilçemiz için elimizi taşın altına koyduk” diye 
konuştu.

TÜRKİYE’NİN İLK TARIM KAMPI 
HÜYÜK’TE

Hüyük ilçesinde kurulmakta olan ülkenin 
Gençlik ve Tarım Kampı’nda kerpiç evlerin 
tamamlanmak üzere olduğunu söyleyen 
Hüyük Belediye Başkanı Mehmet Çiğdem, 
Türkiye’nin ilk Tarım ve Gençlik Kampı’nın 
Hüyük’te kurulmakta olduğunu da hatırlattı. 
Gençlik ve Spor Bakanlığı’nın destekleriyle 
2019’da bir proje kapsamında yapımına baş-
lanan çalışmaların hız kesmeden sürdüğünü 
vurgulayan Çiğdem, inşaat halindeki evlerin 
yapımının ise tamamlanmak üzere olduğunu 
belirterek “Proje kapsamında kampta 25 ker-
piç evin inşa edilmektedir. Gençlik ve Spor 
Bakanlığımızın 200’er kişilik gruplar halinde 
ilçemize göndereceği öğrenciler, kamptaki 
evlerde bir hafta süreyle konaklayacak. Bu 

öğrenciler burada tarım dersleri alacak, 
tarımı öğreneceği ilçemizde üretimi yapılan 
tarım ürünlerini yetiştirecek. Bu öğrenci ha-
reketliliği, ilçemizin ekonomisine de olumlu 
katkılar sağlayacak” ifadelerini kullandı.

HÜYÜK ÇİLEĞİ TESCİL ALDI

“Hüyük çileği”, Türk Patent ve Marka 
Kurumundan coğrafi işaret tescil belgesi 
alarak kurumsallaşma adına büyük bir adım 
atarken Hüyük Belediye Başkanı Mehmet 
Çiğdem, 15 yıl önce devlet desteğiyle baş-
lanan organik çilek üretiminde önemli bir 
noktaya gelindiğini açıkladı. İlçede birkaç 
dönümle başlayan çilek üretiminin, yaklaşık 
20 bin dönüme ulaştığını anlatan Çiğdem, 
“Üretilen organik çilek yurt dışına da satıl-
maya başlandı. İlçemiz, Türkiye piyasasında 
organik çilek üretiminde yüzde 11’lik paya 
sahip. Bu, hem bizi hem de üreticimizi zi-
yadesiyle memnun etti. Mayısta bölgemizde 
başlayan ilk hasatla birlikte coğrafi işaret 
tescil belgesine kavuşmanın da mutluluğunu 
yaşıyoruz. Çilek üretiminde gelinen noktayla 
artık yeni işletmeler kurulmaya başlan-
dı. Özel sektör, bundan sonraki dönemde 
hasat edilen çileğin kurutulması işlemine de 
başlayacak. Bu yıl ülkemizin iç piyasasına 
da kurutulmuş çilekle gireceğiz. Vatandaşın 
yüzünün gülmesi bizim de yüzümüzün gül-
mesine sebebiyet veriyor. Hüyük çileğinin 
Avrupa Birliği coğrafi işaret belgesi alması 
için de gerekli çalışmaları başlatacağız.” diye 
konuştu.

MAHALLELERDE KANALİZASYON 
SORUNU ÇÖZÜLDÜ

Hüyük Belediye Başkanı Mehmet Çiğdem, Hüyük’e hizmet ederken 
hiçbir mazeretin arkasına sığınmadıklarını söyledi

‘HIÇBIR MAZERETIN 
ARKASINA SIĞINMADIK’

İlçenin sosyal ve fiziksel ihtiyaçlarını 
giderme adına büyük çaba sarf ettiklerini 
kaydeden Başkan Çiğdem ihtiyaçları da 
Ankara ve Konya’da ziyaretler gerçekleş-
tirerek Hüyük’e kazandırdıklarını anlattı. 
Özellikle Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat 
Kurum ve Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay’a teşekkür 
eden Başkan Çiğdem, “Hüyük Otogar 
inşaatımızın yapımına da başladık. Konya 
Büyükşehir Belediye Başkanımız Sayın 
Uğur İbrahim Altay beyin talimatları ile 
ihalesi yapılan Hüyük İlçe Otogarımızda ilk 
kazma vuruldu inşaat başladı. Allah Razı 
olsun sayın Başkanım İlçemiz adına minnet 
ve şükranlarımı sunarız. İlçemize hayırlı 
uğurlu olsun.  Öte yandan Tolca, Budak ve 
Yenice mahallelerimizde yıllardır çözüme 
kavuşmayan kanalizasyon sorunu artık 
çözüme kavuştu, desteklerini hiçbir zaman 
bizden esirgemeyen Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Sayın Uğur İbrahim Altay ve 
KOSKİ Genel Müdürümüz Ahmet Demir 
ilçem adına teşekkür ederim. İlçemize ve 
mahallelerimize hayırlı uğurlu olsun inşal-
lah” dedi.

YOL ÇALIŞMALARI HIZ 
KESMEDEN SÜRÜYOR

Beyşehir-Isparta Karayolu’nun Hü-
yük Yelten ayrımındaki Selki, İmrenler, 
Çamlıca, Köşk ve Burunsuz mahallelerinin 
bağlantılarını sağlayan grup yolunda da 
genişletme ve iyileştirme, kot düşürme 
ve asfalt çalışmaları yapıldığını söyleyen 
Hüyük Belediye Başkanı Mehmet Çiğdem, 
“Grup yolundaki çalışmaların hız kesmeden 

devam ediyor. Allah devletimize, mille-
timize zeval vermesin. Yol medeniyettir. 
AK Partili belediyeler olarak biz de Sayın 
Cumhurbaşkanımızın talimatları doğrul-
tusunda ilçemizin alt ve üst yapı çalışma-
larının yanında yollarımızı da güzelleşti-
rerek vatandaşımızın hizmetine sunmaya 
çalışıyoruz” dedi.

BAYRAĞIMIZI GURURLA 
GÖNDERE ÇEKTİK

Kırmızı çizgi uygulamasının kavşak 
giriş ve çıkışları ile yaya ve okul geçitlerin-
de ‘kırmızı çizgi’ uygulaması ile Hüyük’te 
trafik kültürünün gelişmesine katkı sun-
duklarını anlatan Başkan Mehmet Çiğdem, 
belediyecilik hizmetlerinin yanından sosyal 
yaşamın gelişmesine de katkı sunduklarını 
anlatarak, “Sevimli dostlarımız hayvanla-
rımızı hiçbir dönemde unutmadık. Soka-
ğa çıkma kısıtlaması kapsamında, Sıcak 
havalarda su ve yiyeceğe ulaşma güçlüğü 
yaşayan sokak hayvanları için belirli alan-
lara belediye ekiplerimiz tarafından su ve 
gıda bırakılıyor. Onların da yaşamımızın bir 
parçası olduğunu anlatmaya çalışıyoruz. 
Öte yandan değerlerimize sahip çıkarak 
ilçemizin en yüksek mevkii Akdağ Kültür 
Park’ta bulunan bayrak direğimizde tadilat 
ve bakımlar yaptık. 6 metreye 9 metre 
yıpranmış olan bayrağımızı yenileyerek 
gururla yeniden göndere çektik” ifadesini 
kullandı.

TARİHİ DEĞERLERİMİZE 
SAHİP ÇIKIYORUZ
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Konya Büyükşehir Belediyesi tarafından 
yapımı tamamlanan Hüyük Şehir Konağı’mı-
zın açılışını yaptık diyen Başkan Mehmet 
Çiğdem bunun yanında devam eden birçok 
projenin de olduğunu hatırlattı. Çiğdem, 
“Tolca Mahallesi’ndeki tarihi Şıh Şahabettin 
Camii’nde restorasyon çalışmaları sürüyor. 
1210’lu yıllarda İran’ın Horasan bölgesin-
den Konya’ya gelen Horasan Türklerinden 
Mevlana Hazretlerinin talebeliğini de yapmış 
Moğol istilası döneminde Hüyük’e gelmiş 
Hüyük merkez kurucuları olarak bilinen 
Şıh Bahri ve Şıh İdris Türbelerinin çevre 
temizliği ve yıpranan eşya ve malzeme-
lerini yeniledik. Hüyük İlçe merkezindeki 
Tarihi taşınmaz Kültür varlıklarını korumak 
için bütün gücümüzle çabalıyoruz. Yine 
tarihi Aşağı Mahalle Camii ve eski çeşme-
lerin aslına uygun tadilat ve bakımları için 
Vakıflar Genel Müdürlüğüne Bilgi verilmesi 
için gerekli yazışmaları başlattık. Tarihimiz 
ve değerlerimiz bizim için önemlidir. Bu ko-
nuda desteğini esirgemeyen Vakıflar Bölge 
Müdürü Nurullah Osmanlı’ya da teşekkür 
ediyorum” ifadesini kullandı.

Konya’nın Hüyük İlçe Belediyesi tara-
fından Beyşehir Gölüne kıyısı bulunan dış 
mahallelerde balıkçılık yapan mahalle sa-
kinlerinin kullandığı toprak sahil yollarında 
yeniden düzenleme çalışmaları başlatıldığı 
bildirildi.

BALIKÇILARIMIZIN YOL İSTEĞİNİ DE 
YERİNE GETİRDİK

Göle kıyısı bulunan Kıreli ve Tolca 
Mahallelerinde gölden balıkçılık yaparak 
geçimini sağlayan avcıların kullandığı ve 
kış şartları nedeniyle bozulan sahil yolların-
da ilk etapta dolgu ve sıkıştırma faaliyet-
lerinin yürütüldüğünü de anlatan Başkan 
Çiğdem, “Bu çalışmaların tamamlanmasıyla 
kamyonlarla getirilen kumun serildiği 
güzergahlarda, kış döneminde balıkçılara 
daha rahat ve konforlu bir ulaşım imkâ-
nı sağlanmasını hedefliyoruz. Esnafımız, 
üreticimiz ve bütün vatandaşlarımızın istek 
ve talepleri bizim için önemlidir” şeklinde 
konuştu.

AKADEMİ HÜYÜK İLÇEYE YAKIŞACAK

Gençlerimiz artık kendimi toprak-
larında 36 branşta ayrı ayrı özel eğitim 
alabilecekler MÜJDESİNİ VEREN Hüyük 
Belediye Başkanı Mehmet Çiğdem, “Gençlik 
ve Spor Bakanlığımız tarafından tadilatı 
tamamlanan “AKADEMİ HÜYÜK” ilçemize 
yakışacak. Gençlik Merkezimizde son viraja 
geldik gençlerimize yakışır müzik ve resim 
odalarımızı tamamladık cep sinema ve 
derslikler tamamlandı. Hedefimiz; İlçemizi 
ve ilçemizde yaşayan insanlarımızın yaşam 
kalitesini artırmak ve bu uğurda gece gün-
düz çalışmak. İlçemizde yapımı devam eden 
AKADEMİ HÜYÜK ve TARIM KAMPI gibi 
projeler tamamlandığında İlçemizin çehresi 
değişecek İnşallah. Sayın bakanımıza çok 
teşekkür ediyorum” dedi.

MAZERET DEĞİL PROJE ÜRETTİK

Konya Büyükşehir Belediyesi’nin 
Hüyük’e çok büyük yatırımlar gerçekleş-
tirdiğini anlatan Başkan Mehmet Çiğdem, 
Uğur İbrahim Altay’a teşekkür etti. Başkan 
Altay’ın ifade ettiği ilçeye yapılan 75 
milyon liralık yatırımın yöre olarak kendi-
lerini şereflendirdiğini vurgulayan Başkan 
Mehmet Çiğdem, önümüzdeki yıllarda da 
bölgeye daha güzel yatırımlar beklediklerini 
dile getirerek, “Bu yıl bütün mahalleleri-
mizde asfalt ve eksik noktalara dokundu 
büyükşehir belediye başkanımız. Şehir mer-
kezimizde elektrik hatları birkaç mahallede 
yer altına alındı, asbest boruları değiştir-
dik ve üzerlerine de sıcak asfalt çalışması 
uygulandı. İmrenler TOKİ’de de aynısı oldu. 
Belediye başkanımızın üreticilerimize des-
teği sınırsız. Hüyük ilçesi bu tür destek ve 
katkılarla genişleyecek, büyüyecek. Çevre 
ve Şehircilik Bakanımızın da çok büyük 
etkisi ve katkısı var. Biz her adımı atarken 
bakanımızın da nefesini ensemizde hisse-
diyoruz. Tüm kurumlara, destek verenlere, 
ilçemizi şaha kaldırmak için bize omuz 
veren herkese binlerce kez teşekkür ediyo-
rum. Halkımızın ve ilçemizin buna ihtiyacı 
var, mahallelerimiz bir kalkınma hamlesi 
içerisinde, inanın Covid salgını olduğundan 
bugüne belki biz azmimizle, hırsımızla daha 
fazla çalıştık, çabaladık, bir mazeret üret-
medik, bir mazeretin arkasına sığınmadık, 
‘para yok’ demedik” diye konuştu.
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AKADEMİ HÜYÜK İLÇEYE YAKIŞACAK

Gençlerimiz artık kendimi toprak-
larında 36 branşta ayrı ayrı özel eğitim 
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Altay’ın ifade ettiği ilçeye yapılan 75 
milyon liralık yatırımın yöre olarak kendi-
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dile getirerek, “Bu yıl bütün mahalleleri-
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kezimizde elektrik hatları birkaç mahallede 
yer altına alındı, asbest boruları değiştir-
dik ve üzerlerine de sıcak asfalt çalışması 
uygulandı. İmrenler TOKİ’de de aynısı oldu. 
Belediye başkanımızın üreticilerimize des-
teği sınırsız. Hüyük ilçesi bu tür destek ve 
katkılarla genişleyecek, büyüyecek. Çevre 
ve Şehircilik Bakanımızın da çok büyük 
etkisi ve katkısı var. Biz her adımı atarken 
bakanımızın da nefesini ensemizde hisse-
diyoruz. Tüm kurumlara, destek verenlere, 
ilçemizi şaha kaldırmak için bize omuz 
veren herkese binlerce kez teşekkür ediyo-
rum. Halkımızın ve ilçemizin buna ihtiyacı 
var, mahallelerimiz bir kalkınma hamlesi 
içerisinde, inanın Covid salgını olduğundan 
bugüne belki biz azmimizle, hırsımızla daha 
fazla çalıştık, çabaladık, bir mazeret üret-
medik, bir mazeretin arkasına sığınmadık, 
‘para yok’ demedik” diye konuştu.
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Konya’nın özellikle tarım alanın-
da en önemli ilçelerinden olan 
Emirgazi, Orta Anadolu Bölgesi 

Konya Bölümünde, Karacadağ volkanik dağ 
kütlesinin kuzeyinde yer alır. Uzun yıllar 
ilçenin belediye başkanlık görevini yürüten 
Nurişen Koçak, yapılan çalışmaları değer-
lendirdi. Başkan Koçak, “Halkımızın huzur 
ve refahı için çalışıyor, ihtiyaçlara göre yeni 
projeler üretiyoruz” diye konuştu.

BORÇSUZ BELEDİYEYİZ

Borçsuz bir belediye olduklarını belirten 
Başkan Koçak, sosyal belediyeciliğin de en 
güzel örneğini Emirgazi’de uyguladıklarını 
söyledi. Başkan Koçak, “Eğitim yardımla-
rımız ve pandemide desteklerimiz ihtiyaç 
sahiplerine birebir ulaşıyor. Dezenfektan 
çalışmalarında da ciddi bir efor sarf ederek 
ilçemizi tertemiz yaptık” diye konuştu.

BAŞKANLIK DEĞİL KARDEŞLİK 
YAPIYORUZ

Pandemi sürecinin ülkemizi etkilediğini 
belirten Emirgazi Belediye Başkanı Nurişen 
Koçak, “Vatandaşlarla diyaloğumuz çok iyi. 
Ben bu koltukta başkanlık değil ağabey-
lik, kardeşlik yapıyorum. Kapımızı sürekli 
açık ve her vatandaşımızın derdiyle birebir 
ilgileniyor, çözüm arıyoruz. Bizler böyle 
yaptıkça da vatandaşlarımızı da kapılarını 
bize sonuna kadar aralıyor. Halkımızı çok 
seviyoruz ve en iyi şekilde hizmet etmeye 
devam edeceğiz” ifadesini kullandı.

İLÇEYE MESLEK YÜKSEKOKULU 
KAZANDIRMAK İSTİYORUZ

İlçeye bir meslek yüksekokulu ka-

Emirgazi Belediye Başkanı Nurişen Koçak, göreve geldikten bu yana yaptığı 
çalışmaları 10’Lar Dergisi’ne anlattı. Başkan Bakkal, “Halkımızın huzur ve refahı için 

çalışıyor, ihtiyaçlara göre yeni projeler üretiyoruz” dedi

‘EMIRGAZI IÇIN ÇALIŞIYOR VE 
ÜRETIYORUZ’

zandırmak için hayallerinin olduğunu da 
vurgulayan Başkan Koçak, “ilçede kültür 
alışverişinin olmasının önemine de dikkat 
çekti. Koçak, “7 meslek yüksekokulu tale-
binde bulunuyoruz fakat bir dönüş olmadı. 
Bu çalışmayı gerçekleştirebilirsek ilçede bir 
sirkülasyon olur. Bu sirkülasyon da ilçedeki 
kültür alışverişini canlandırabilir. Okullar 
dumansız fabrika gibidir. Böyle bir oluşum 
güzel bir başlangıç olur” dedi.

SU GETİRİLMESİ ŞART

Bu yıl yaşanan kuraklığa da dikkat 
çeken Başkan Koçak, “Emirgazi tarım için 
önemli bir ilçedir. Burada yeraltı suyu çok 
derin ve enerji maliyetleri de yüksek. Çift-
çimiz 200 metreden su alıyor. Bu da ciddi 
maliyet demektir. Üretimden para kazana-
mayan çiftçilerimiz de tarlasından soğuyor 
ve ilçe göç veriyor. Bunun da çalışmalarını 
yapıyor, önüne geçmeye çalışıyoruz” diye 
konuştu. 

SOSYAL DONATILAR DA 
GERÇEKLEŞTİRİYORUZ

İlçeye kazandırılacak olan Emirgazi 
Kent Konağı’nın bittiğini müjdeleyen Baş-
kan Koçak, “Kent Konağımızda sona geldik. 
Sosyal tesisleri ve yüzme havuzuyla ilçeye 
değer katacak olan Kent Konağı ile ilçe hal-
kımız pandemi sonrasında doya doya vakit 
geçirebilecekler. Konya Büyükşehir Beledi-
yemizin katkılarıyla hayata geçirilen alanda 
kapalı yüzme havuzu, hamam, sauna ve 
sosyal alanlar mevcut” şeklinde konuştu.

BALORMANI FİDANLIĞI YAPILDI

Belediye olarak ağaçlandırmaya da 
önem verdiklerini anlatan Başkan Koçak, 
“Ağaçlandırma çalışmalarımız devam edi-
yor. İlçemizin ağaçlandırılmasını önemsi-
yor ve desteklerimizi sürdürüyoruz. İlçe 
genelinde bugüne kadar bizim dönemimiz-
de 80 bin ağaç dağıttık. Ayrıca bölgemizde 
kaymakamlık iş birliği ile balcılık için bal 
ormanı fidanlığı yapıldı” dedi.

PROJELERİMİZ İLGİ GÖRÜYOR

Projelerimiz vatandaş tarafından da ilgi 
görüyor açıklaması yapan Başkan Koçak, 

“Hemen her mahallemize çocuk parkı 
kazandırdık. 150 konutluk TOKİ çalışma-
mız devam ediyor. İlçemize bir de doğalgaz 
sözü verdik ve inşallah yakında çalışmaları-
na başlayacağız. Kapalı bir futbol sahamızı 
ilçemize kazandıracağız. Dağ köylerimizde 
su şebekelerimiz değişiyor. Arıtma tesisi de 
yapmış olacağız” ifadesini kullandı.

ASFALTLAMA ÇALIŞMALARI SÜRÜYOR

Emirgazi, Aksaray, Armutlu arasındaki 
bağlantı yolu yol düzenleme ve asfaltlama 
çalışmasının başladığını söyleyen Başkan 
Koçak, “Uzun uğraşlar sonucu yol yapımına 
başlanmıştır. İlçemize hayırlı ve uğurlu ol-
sun. Yolun yapımında emeği geçen herkese 
çok teşekkür ediyorum. İlçemize Hayırlı ve 
Uğurlu olsun. Öte yandan ilçemizde Bü-
yükşehir Belediye Başkanlığı ile koordineli 
çalışmalar devam ediyor, Yamaç Mahalle-
si’nin ardından, Avren Kolak Yaylası küme 
evleri arasındaki yolun asfaltlama çalışması 
ile de Büyükşehir Belediyesi ile ortaklaşa 
başlamış olduğumuz çalışmalarımız aralık-
sız devam ediyor. Bu vesile ile Büyükşehir 
Belediye Başkanımız Sayın Uğur İbrahim 
Altay beye çok teşekkür ediyorum” diye 
konuştu. 

EMİRGAZİ’DEN MANAVGAT’A KOYUN 
DESTEĞİ

Belediye Başkanı Nurişen Koçak, Emir-
gazi Belediyesi tarafından organize edilen 
6.Emirgazililer Buluşma ve Kaynaşma 
Bahar Şenliği ile ilgili de, “Zor bir süreçten 
geçiyoruz, her yıl periyodik olarak düzen-
lemiş olduğumuz, festivalimizi malumunuz 
üzere geçen yıl pandemi yasakları nedeniy-
le yapamamıştık. Bu yıl 6.sını düzenlediği-
miz şenliğimizde vatandaşlarımızın desteği 
ile 70 adet kurban topladık. Bunlardan 
30 tanesini keserek gelen misafirlerimize 
ikram ettik kalan 40 tanesini 100 koyuna 
tamamlayarak Manavgat yangınlarında 
zarar gören çiftçilerimize göndereceğiz. 
Covit-19 hastalığından yaşamlarını yitiren 
vatandaşlarımızın mekanları cennet olsun. 
Ailelerine baş sağlığı diliyorum. Yangın-
larda zarar gören vatandaşlarımıza geçmiş 
olsun, hayatını kaybedenlerin mekanları 
cennet olsun, yaralılara da acil şifalar dili-
yorum” değerlendirmesi yaptı.
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Konya’nın özellikle tarım alanın-
da en önemli ilçelerinden olan 
Emirgazi, Orta Anadolu Bölgesi 

Konya Bölümünde, Karacadağ volkanik dağ 
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KAZANDIRMAK İSTİYORUZ
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Emirgazi Belediye Başkanı Nurişen Koçak, göreve geldikten bu yana yaptığı 
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İlçeye kazandırılacak olan Emirgazi 
Kent Konağı’nın bittiğini müjdeleyen Baş-
kan Koçak, “Kent Konağımızda sona geldik. 
Sosyal tesisleri ve yüzme havuzuyla ilçeye 
değer katacak olan Kent Konağı ile ilçe hal-
kımız pandemi sonrasında doya doya vakit 
geçirebilecekler. Konya Büyükşehir Beledi-
yemizin katkılarıyla hayata geçirilen alanda 
kapalı yüzme havuzu, hamam, sauna ve 
sosyal alanlar mevcut” şeklinde konuştu.

BALORMANI FİDANLIĞI YAPILDI

Belediye olarak ağaçlandırmaya da 
önem verdiklerini anlatan Başkan Koçak, 
“Ağaçlandırma çalışmalarımız devam edi-
yor. İlçemizin ağaçlandırılmasını önemsi-
yor ve desteklerimizi sürdürüyoruz. İlçe 
genelinde bugüne kadar bizim dönemimiz-
de 80 bin ağaç dağıttık. Ayrıca bölgemizde 
kaymakamlık iş birliği ile balcılık için bal 
ormanı fidanlığı yapıldı” dedi.

PROJELERİMİZ İLGİ GÖRÜYOR

Projelerimiz vatandaş tarafından da ilgi 
görüyor açıklaması yapan Başkan Koçak, 

“Hemen her mahallemize çocuk parkı 
kazandırdık. 150 konutluk TOKİ çalışma-
mız devam ediyor. İlçemize bir de doğalgaz 
sözü verdik ve inşallah yakında çalışmaları-
na başlayacağız. Kapalı bir futbol sahamızı 
ilçemize kazandıracağız. Dağ köylerimizde 
su şebekelerimiz değişiyor. Arıtma tesisi de 
yapmış olacağız” ifadesini kullandı.

ASFALTLAMA ÇALIŞMALARI SÜRÜYOR

Emirgazi, Aksaray, Armutlu arasındaki 
bağlantı yolu yol düzenleme ve asfaltlama 
çalışmasının başladığını söyleyen Başkan 
Koçak, “Uzun uğraşlar sonucu yol yapımına 
başlanmıştır. İlçemize hayırlı ve uğurlu ol-
sun. Yolun yapımında emeği geçen herkese 
çok teşekkür ediyorum. İlçemize Hayırlı ve 
Uğurlu olsun. Öte yandan ilçemizde Bü-
yükşehir Belediye Başkanlığı ile koordineli 
çalışmalar devam ediyor, Yamaç Mahalle-
si’nin ardından, Avren Kolak Yaylası küme 
evleri arasındaki yolun asfaltlama çalışması 
ile de Büyükşehir Belediyesi ile ortaklaşa 
başlamış olduğumuz çalışmalarımız aralık-
sız devam ediyor. Bu vesile ile Büyükşehir 
Belediye Başkanımız Sayın Uğur İbrahim 
Altay beye çok teşekkür ediyorum” diye 
konuştu. 

EMİRGAZİ’DEN MANAVGAT’A KOYUN 
DESTEĞİ

Belediye Başkanı Nurişen Koçak, Emir-
gazi Belediyesi tarafından organize edilen 
6.Emirgazililer Buluşma ve Kaynaşma 
Bahar Şenliği ile ilgili de, “Zor bir süreçten 
geçiyoruz, her yıl periyodik olarak düzen-
lemiş olduğumuz, festivalimizi malumunuz 
üzere geçen yıl pandemi yasakları nedeniy-
le yapamamıştık. Bu yıl 6.sını düzenlediği-
miz şenliğimizde vatandaşlarımızın desteği 
ile 70 adet kurban topladık. Bunlardan 
30 tanesini keserek gelen misafirlerimize 
ikram ettik kalan 40 tanesini 100 koyuna 
tamamlayarak Manavgat yangınlarında 
zarar gören çiftçilerimize göndereceğiz. 
Covit-19 hastalığından yaşamlarını yitiren 
vatandaşlarımızın mekanları cennet olsun. 
Ailelerine baş sağlığı diliyorum. Yangın-
larda zarar gören vatandaşlarımıza geçmiş 
olsun, hayatını kaybedenlerin mekanları 
cennet olsun, yaralılara da acil şifalar dili-
yorum” değerlendirmesi yaptı.
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Ahırlı Belediye Başkanı İsa 
Akgül, görev süresini değerlen-
dirdi. Görevde ikinci dönemin-

de olan Başkan Akgül, birçok hizmeti de 
vatandaşının hizmetine sundu. Ahırlı ilçesi 
vatandaşı ile birlik ve beraberlik içerisinde 
çalıştıklarını belirten Başkan Akgül, “Ana-
dolu’nun küçük coğrafyasında bulunan 
ilçemize birçok kamu hizmetleri yapılmış 
ama hizmetin de eksik olduğu birçok alan 
bulunmaktaydı. Görev süremiz boyunca 
halkımızla birlik ve beraberlik içerisinde 
ilçemize nasıl hizmet edebiliriz gayreti 
içerisinde olduk. Büyükşehir Yasası da bi-
zim gibi küçük ilçe belediyelerini imkân ve 
bütçeleriyle yapamayacağı birçok hizmetin 
kazandırılmasına vesile oldu” dedi.

“HEMŞERİLİK OLGUSU OLUŞTU”

Başkan Akgül, ilçede özellikle birlik 
ve beraberliğin sağlandığını söyleye-
rek, “Uyumlu herkesin her yere gittiği, 
mahalleler arası birliği sağladık. Ahırlı’ya 
kazandırdığımız en büyük hizmet bence 
budur. Çünkü eskiden köyler arasında 
sınır kavgaları, arazi çekişmeleri oluyordu. 
Ciddi bir dostluk hemşerilik olgusu oluştu. 
Kız alıp vermeler çoğaldı. Ciddi kaynaşma 
meydana geldi” diye konuştu. 

“ÜRETİCİLERİMİZ BİZİM İÇİN ÖNEMLİ”

İmkan ve bütçeleri oldukça kısıtlı olan 
Ahırlı’ya belediye binası kazandırdıkları-
nı belirten Başkan İsa Akgül, “Halkımıza 
hizmet verebilecek kapasitede bir hizmet 
binamız yoktu. İlk işimiz belediye binası 
yapmak oldu. Eski bir binayı restore ettik ve 
halkımızın kullanımına açtık. Yine Akkise’de 
bulunan Selçuklu eserimizi restore ettik 
ve bu yapımızı da halkımıza sunduk. İnşa 
ettiğimiz iş merkezi ile sosyal donatıların 

bulunduğu bir alanı da yine ilçemize kazan-
dırdık. Çiftçilerimiz bizim için çok önem-
li. Pancar çiftçisinin ve Recep Konuk’un 
katkılarıyla bölgeye tarım alışveriş merkezi 
kurduk. Gerek görselliğiyle gerek içselli-
ğiyle gerekse faaliyetleriyle güzel bir bina 
meydana geldi. Halkımızın dışa bağımlılığını 
engellemiş oldu” şeklinde konuştu. 

“İLK ÖRNEĞİ AHIRLI’DA”

AHIRLI’DA DÖNÜŞÜM SÜRÜYOR
İlçede önemli çalışmalar yürüten Ahırlı Belediye Başkanı İsa Akgül, yaptığı bu 

çalışmalarla hem ilçeyi fiziki anlamda daha modern hale getiriyor hem de ilçedeki 
birlik ve beraberliği sağlıyor 

Alt yapı ve üst yapı çalışmalarının da 
kesintisiz bir şekilde devam ettiğini aktaran 
Başkan Akgül, içme suyu çalışmaları, isale 
hatları, kanalizasyon çalışmalarının çoğunun 
tamamladığını vurguladı. Su depolarını da 
yenilediklerini vurgulayan Başkan Akgül, 
hayaldi gerçek oldu denilebilecek faaliyet-
leri de gerçekleştirdiklerini belirtti. Başkan 
Akgül yaptığı açıklamada, “Ahırlı’nın tama-
mında Biyolojik Arıtma Tesisi tamamlana-
rak faaliyete geçirilmiş oldu. Bu da Konya 
Büyükşehir Belediyesi’nin ilçelerde yaptığı 
çalışmanın ilk örneği oldu. Avrupai bir tesis 
oldu. Bu çalışmada bizlere verdikleri des-
teklerden dolayı Başkanımız Uğur İbrahim 
Altay’a teşekkür ediyoruz” dedi. 

“HER ALANDA VATANDAŞLARIMIZIN 
DUASINI ALIYORUZ”

Ahırlı’nın sıcak asfaltla ilk defa tanış-
tığını kaydeden Başkan Akgül, “5 adet 
okulumuz var 5 okulun bahçelerini sıcak 
asfaltla donattık. Bordür parke taşı nere-
deyse ilçenin tamamında bitme noktasında. 
Soğuk asfalt çalışmalarımızda devam ediyor. 
İlçemizde ciddi bir asfaltlama çalışması 
gerçekleştirdik. Yine stabilize yol çalışmala-
rında olağanüstü bir çalışma gerçekleştirdik. 
Ekilemeyen, gidilemeyen tarım arazimiz 
kalmadı, atıl vaziyetteki tarım arazilerini de 
bu vesileyle tarıma kazandırmış olduk. Tüm 
mahallelerimizde 21 çocuk parkı yaptık. 
Atıl vaziyette olan kapalı spor salonumuz 
vardı ve burayı aktif hale getirdik. İlçemiz-
de 6 halı saha yaptık. Hayvancılık olağan 
üstü gelişti. Hayata geçirilen proje ile bir 
mahallemize 24 büyükbaş kazandırdık. 
Bu çalışmamız diğer mahallelerimizde 
de devam edecek ve hayvan oranlarımız 
böylelikle artmış olacak. Tabi hayvancılık 
artarken sıkıntımız su idi. Su kaynaklarımız 
kısıtlı. Yağmur ya da karla oluşan hayvan 
içme göletleri var ancak buralar dolduğun-
da hayvanların su temini sağlanabiliyor. 
Bunun dışında su sıkıntısı çekiyor ve taşıma 
suyu ile imkan sağlıyoruz.  İlçemizde 10 
üzerinde hayvanlar için içme göleti yaptık. 
Hayvan içme göletleri vatandaşlarımızdan 
dua aldığımız bir çalışmamızdır” ifadelerine 
yer verdi. 

“İLÇEMİZİ PIRIL PIRIL YAPIYORUZ”

Başkan Akgül konuşmasının devamı-
nı şu sözlerle sürdürdü, “Mezarlıklarımız 
girilemeyecek vaziyetteydi. Şimdi peyzaj 

ve çevre düzenlemesi yapılmış vaziyette 
pırıl pırıl bir durumda. Bakıma muhtaç olan 
un değirmenimizi de restore ederek ilçe 
halkımızın hizmetine sunduk. Yine Ahırlı 

merkezdeki ekmek fırınımız atıl vaziyettey-
di. Ekmek yapılamayacak bir pozisyondaydı. 
Burayı da restore ederek ilçemize kazandır-
dık. Atıl vaziyette olan bir diğer alan olan 
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öğretmen lojmanlarımızı da tamamladık ve 
öğretmenlerimizin hizmetine açtık.” 

“İLÇEMİZE TOKİ KAZANDIRDIK”

8 Derslikli İmam Hatip Lisesini ilçeye 
kazandırdıklarını vurgulayan Akgül, bölge-
nin çevre düzenlemesinin tamamlandığını 
ve kullanım açıldığını kaydetti. “Doğumdan 
ölüme vatandaşımızın yanındayız” diyen 
Akgül, belediyecilik faaliyetlerini bu alanda 
da kusursuz bir şekilde sürdürdüklerini 
kaydetti. Olağanüstü bir gayretle ilçeye araç 
filosu kazandırdıklarını hatırlattı. Başkan 
Akgül, “25’ in üzerinde şu an da aktif kul-
lanılan araç filomuz var. Kendi çapımızda 
baktığımız zaman eksiğimiz yok. İlçemize 
TOKİ kazandırıyoruz. İnşatları başladı, belli 
seviyeye geldi ama yeniden ihale çalışmaları 
sürüyor. İlçemiz için önemli katma değer 
olacağın düşünüyoruz. Şehir dışından da 
buralara talep var” ifadelerine yer verdi. 

“YENİ İSTİHDAM İÇİN ÇALIŞIYORUZ”

İlçeye kazandırılacak olan sosyal tesisi 
hakkında da bilgi veren Başkan Akgül 
içerisinde toplantı salonu, misafirhane, 
sosyal donatıların bulunduğu alanın bölgeyi 
ihya edeceğini aktardı. Ahırlı’da 8 ila 10 
dükkandan oluşan iş merkezi planladıkları-
nı kaydeden Akgül, bu yıl içerisinde temel 
atmayı planladıkları alanın da yine bölgenin 
önemli çalışmalarından olduğunu söyledi. 
100 kişinin istihdam edeceği bir tekstil 
projelerinin de olduğunu kaydeden Başkan 
Akgül, “Daha çok genç ve kadın nüfusun 
istihdam edileceği projemiz değerlendirme 
aşamasında. Bölgenin kaderini değiştirebi-
lecek bir proje. Bölgemize katkı sağlayacak. 
Devasa bir gölet projelerinin de olduğunu 
vurgulayan Akgül, “60-70 trilyonluk proje 
ile yine bölgemiz önemli bir sorundan kur-
tulacak” diye konuştu. 

“İLÇEDE DÖNÜŞÜMÜ SÜRDÜRÜYORUZ”

Hayırseverler ve vatandaşlar iş birliğiyle 
Aşevi yaptıklarını söyleyen Başkan Akgül, 
“100 ailemize günlük sabah kahvaltısı ve 
akşam yemeği 2 öğün yemek dağıtıyoruz. 
Bölgemizde açta açıkta kalan bir hemşerimi-
zin olmadığını düşünüyoruz. İlçemize Sağlık 
Bakanımızın katkılarıyla ilçe sağlık merkezi, 
aile sağlığı merkezi, 112 acil gibi sağlık 
birimlerinin bulunduğu önemli bir sağlık 
kompleksini de Ahırlı ilçemize kazandırdık. 
Değişim ve dönüşümü devam ettiriyoruz. 
Yine elektrik hatlarının yer altına alınması 
çalınmaları 3 KM’lik kısımda tamamlandı 
ve aydınlatma direkleri de takılarak ilçenin 
görünümü daha güzel bir yapıya sahip oldu. 
Hem görsellik açısından hem şehircilik açı-
sından güzel bir sunum ortaya çıkmış oldu. 
KOP idareyle önlemli çalımalar yapıyoruz. 
Küçükbaş hayvan çadırı noktasında 21 tane 
hayvan çadırı kurumu tamamlandı. Bu da 
ilçemizin ekonomisine katkıda bulunuyor. 
Belediyemize ait atıl binamız var. Burayı 
mantar tesisine dönüştürdük ve 7 ünite ola-
rak faaliyetlerini sürdürüyor. Bunu 21 üni-
teye çıkaracağız ve alanda ciddi bir istihdam 
sağlamış olacağız” ifadelerine yer verdi. 
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Doğanın ve tarihin buluşma 
noktası Halkapınar’da yatırımlar 
son hızla devam ediyor. Vatan-

daşların ihtiyaçlarının belirlenerek yeni 
projeler de ürettiklerini açıklayan Belediye 
Başkanı Mehmet Bakkal, TOKİ ve sosyal 
alanlar başta olmak üzere sosyal belediye-
cilik anlamında bütün çalışmaları yaptıkla-
rını söyledi. Başkan Bakkal, “Amacımız ve 

misyonumuz yaptıklarımızla yetinmeyerek 
hizmet ve iş istihdamı bazlı yeni yatırımlar 
yapmak” ifadesini kullandı.

ŞEHİT YÜZBAŞI ERCAN SOLAK 
SOSYAL TESİSLERİ AÇILDI 

Yatırımlar hakkında bilgi veren Başkan 
Bakkal, Halkapınar Belediyesi tarafından 

Saybaşı tepesine kazandırılan Şehit Yüzba-
şı Ercan Solak Sosyal Tesisleri’nin açıldı-
ğını anımsattı. Sosyal tesisin ilçeye hayırlı 
olmasını dileyen Başkan Bakkal, “Yoğun bir 
katılım ile açılışı gerçekleşen sosyal tesis, 
belediye bünyesinde halka aile restaurant 
ve cafe olarak hizmet verecek. 1 Temmuz 
normalleşme kararlarının ardından dört ay 
gibi kısa sürede tamamladığımız şehit Yüz-

‘HEDEFIMIZ HALKAPINAR’A 
YENI YATIRIMLAR KAZANDIRMAK’

Göreve geldikten bu yana yaptığı çalışmaları değerlendiren Halkapınar 
Belediye Başkanı Mehmet Bakkal, “Amacımız ve misyonumuz yaptıklarımızla yetinmeyerek 

hizmet ve iş istihdamı bazlı yeni yatırımlar yapmak” dedi

başı Ercan Solak sosyal tesislerini açmanın 
mutluluğunu yaşıyoruz. Öncelikle açmış 
olduğumuz bu tesise şehidimizin ismini 
vermek bana nasip olduğu için gurur ve 
onur duyuyorum. Halkapınar doğası ve ta-
rihi açısından iç Anadolu’nun güzide bir il-
çesidir. Özellikle İvriz ve piknik alanlarımız 
ile nefes alınan bir doğa konumundadır. Bu 
şehre hizmet etme şerefine nail olduğum 
için gururlu ve çok mutluyum” dedi. 

10 BİN METREKARELİK BİR ALAN 
ÜZERİNDE KURDUK

Hizmet etmek için ne gerekiyorsa yap-
maya çabalıyoruz diyen Bakkal, “Toplam 
10 bin metrekarelik alanda kurduğumuz 
içerisinde çocuk oyun grupları, yürüyüş 
alanları cafe ve bistromuzun açılışı için bu-
rada toplandık. Şu ana kadar Halkapınar’da 
önemli hizmetler yaptık. İlçemizde bulunan 
bir fırını A’dan Z’ye düzenleyip yanında bir 
de ek bina yaparak Halkapınar’ımıza halk 
ekmek fırını kazandırdık. 17 mahallemi-
ze tek tek bütün evlerde ekmek dağıtımı 
gerçekleştiriyoruz. 170 konutluk 3. Etap 
TOKİ konutlarımızın yapımı başlamıştır. 
İstihdam sağlamak amacıyla illaki gofret 
fabrikamızı Halkapınar’a taşıdık, şu anda 
da Allah nasip ederse gofret fabrikamızın 
açılışını gerçekleştireceğiz” diye konuştu.

Başkan Mehmet Bakkal, imkanları 
çerçevesinde Halkapınar’a en iyi hizmet-
leri sunmak için çalıştıklarını ifade eden 
Başkan Bakkal, “Halkapınar’a daha fazla 
hizmet noktasında var gücümüzle çalışma-
ya devam ediyoruz. Hizmetlerimiz artarak 
devam edecek. Gece gündüz demeden ger-
çekleştirdiğimiz çalışmalarımızda bizlere 
destek olan tüm kurum ve kuruluşlarımıza 
teşekkür ediyorum. Dört bir koldan ilçemi-
zi daha ileriye taşımak, gelişini sağlamak 
en baştan beri koyduğumuz en önemli 
hedefimizdir” dedi.

HALKAPINAR’DA HALK 
KONSERLERİ İLGİ GÖRDÜ

İlçede sosyal etkinliklere imza attıkları-
nı dile getiren Başkan Bakkal, “Halkapınar 
Belediyesi tarafından düzenlenen halk kon-
serine yaklaşık 5000 kişi katıldı, konsere 
Yerel sanatçı Selçuk Bıyık, Eda Oprukçu ve 
Hüseyin Kağıt, Halkapınarlı vatandaşları-
mıza unutulmaz bir konser verdi” dedi.

“HİZMETLERİMİZ ARTARAK 
DEVAM EDECEK”

MEDAŞ’IN Halkapınar’a yapacağı ya-
tırmaları tek tek sıralayan Başkan Bakkal, 
şunları kaydetti, “İvriz Karatepe Mevkisine 
(06) Enerji Hattı değişecek. Osmanköseli 
, Delimahmutlu Mahalleleri arasına Trafo 
koyulacak, hatlar ise yenilenecek. Dedeli 
Mahallesi Hatları yenilenerek, 1 Adet Trafo 
konulacak. Mevcut Trafo güçlendirilecek. 
Cumhuriyet Mahallesi, Kızılyar, İpekler 
Çiftliği Mevkisine 2 Adet Trafo koyulacak. 
Seydifakılı Mahallesine (06) Enerji Nakil 
Hattı yapılacak ve tüm hatlar yenilenecek. 
Halkapınar Bahçelievler Mahallesinde 
Bulunan TOKİ Konutlarına Elektrik Binası 
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yapılacak.”

BAŞKAN’DAN ŞEHİTLERE VEFA

Geçmişe, tarihe ve özellikle şehitlere 
her adımda vefasını gösteren Halkapınar 
Belediye Başkanı Mehmet Bakkal, “Şe-
hitlerimiz bizim kutsalımızdır. Bizlerin 
tek amacı onların isimlerini unutulmaz 
kılmaktır. Bilindiği üzere şehidimiz Cihan-
gir TOK ismi 14.06.1995 tarih 1995/13 
sayılı meclis kararı ile Halkapınar da cadde 
ismi olarak verilmiş aynı zamanda Ereğli 
Belediyesince Eti Mahallesi’nde bulunan 
Sokağa ismi verilerek hem Halkapınar da 
hem de Ereğli de yaşatılmaya çalışılmıştır. 
Bir diğer şehidimiz Mustafa YURTER ismi 
ise 2014 tarihinde 2014/33 sayılı meclis 
kararı ile İvriz de bulunan parka verilmiş-
tir. Amacımız ve misyonumuz yaptıkları-
mızla yetinmeyerek hizmet ve iş istihdamı 
bazlı yeni yatırımlar yapmak olan bizlerin 
tek gayesi yapılacak olan diğer yatırımlara 
Şehit İbrahim GÖKAY ve Şehit Ali DANİ-
YER isimlerini vererek şehitlerimize olan 
minnet borcunu bir nebzede olsa hafif-
letip isimlerini unutturmamaya çalışmak 
olacaktır. Umarım bu tartışma şimdiden 
sonlanır ve hem bizleri hem de şehit ailele-
rimizi daha fazla üzmeden son bulur” diye 
konuştu.

İVRİZ DOĞA SPORLARI 
MERKEZİ OLACAK

Halkapınar Belediye Başkanı Meh-
met Bakkal, “Ayrıca İvriz’i doğa sporları 
merkezi haline getirmek için başlatmış 
olduğumuz çalışmalar ile ilgili ilk adımı 
atarak İvriz de bulunan kır evini doğa spor-
ları merkezi haline getirdik. Bugüne kadar 
yaptıklarımızla yetinmeyip seçim dönemin-
de vermiş olduğumuz sözleri bir bir yerine 
getirip Halkapınar’ımızı yaşam merkezi 
haline getireceğimizden kimsenin şüphesi 
olmasın” şeklinde konuştu.

HALKAPINAR BELEDİYESİ EKİBİ 
YANGIN BÖLGESİNDE

Belediye olarak Türkiye’nin çeşitli 
bölgelerinde yaşanan doğal afetlerde de 
bölge vatandaşlarının yanında olmaya 
gayret gösterdiklerini dile getiren Başkan 
Bakkal, şu bilgileri paylaştı, “Halkapınar 
ekibi, Türkiye’nin birçok ilinde başlayan 
yangınlarda zarar gören hayvanlara karşı 
büyük hassasiyet gösterdi. Yangın alanında 
bulunan hayvanları tek tek kurtarmak için 
çaba harcayan ekip, kurtardıkları hay-
vanları Manavgat Belediyesi Veterinerlik 
Müdürlüğü ekiplerine teslim ettiler.

Manavgat’ta yangına müdahale giden 
Halkapınar Belediyesi ekibi hem yangın 
söndürdü hem de yangının ortasından hay-
vanları kurtardı. Halkapınar ilçe belediyesi 
tam donanımlı ekiplerini Manavgat’taki 
yangına müdahale için göndermişti. Bir 
taraftan yangınla yoğun mücadele veren 
Halkapınar ekibi bir taraftan da yangından 
zarar gören vatandaşların imdadına koşan 
Halkapınar ekibi vatandaşların da takdirini 
kazandı.” 
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Yalıhüyük Belediyesi, ilçede 
yaptığı yatırımlarla dikkat 
çekiyor. Göreve geldiği gün-

den buyana önemli çalışmalar yürüten 
Yalıhüyük Belediye Başkanı Hasan Koçer, 
ilçenin eksiklerinin giderilmesinin önemli 
olduğunu vurguladı. Bu konuda sürekli 
sahada olduklarını ve ilçenin eksiklerini 
tamamlamak için gayret ettiklerini dile 
getiren Başkan Koçer, fiziki yatırımların 
dışında ilçeyi kalkındıracak projelere de 
önem verdiklerinin altını çizdi. Bu anlamda 
devletin tüm imkanlarından faydalanmaya 
çalıştıklarını dile getiren Başkan Koçer, 
tüm bu hizmetleri ortaya koyarken ilçedeki 
STK’larla da birlikte çalıştıklarını söyledi. 

HER KONUDA YENİ VİZYON
 ORTAYA KOYUYORUZ

Tarihi birikiminin yanında tarımsal 
üretim merkezi olmasıyla da dikkat çeken 
Yalıhüyük, bu potansiyeliyle daha güzel bir 
gelecek için hazırlanıyor. Bu doğrultuda 
çalışmalar yürüten Yalıhüyük Belediyesi, 
ilçenin daha modern hale gelmesi için 
altyapı ve üstyapı projelerine hız verirken, 
eğitim, tarım, sosyal konularda da yeni 
vizyonlar belirliyor. Göreve geldiği günden 
buyana tüm bu alanlarda ilçeyi daha 

yaşanabilir kılma adına projeler üreterek 
bu projelerin orta ve uzun vadede uygu-
lanabilmesini sağlamak adına çalışmalar 
yürüten Yalıhüyük Belediye Başkanı Hasan 
Koçer, ilçeyi daha güzel bir istikbal için 
hazırladıklarını söyledi.

SOSYAL BELEDİYECİLİK YAPIYORUZ

Her zaman vatandaşının yanında olan 
bir belediye olduklarını belirten Başkan 
Koçer, sosyal belediyecilik konusunda 
Yalıhüyük’te çok fazla örneğin olduğunu 
vurguladı. Başkan Koçer, “Eğitim yardım-
larımız ve pandemide desteklerimiz ihtiyaç 
sahiplerine birebir ulaşıyor. Ayrıca pande-
mide hijyen çalışmalarına da ağırlık verdik. 
Bu anlamda belediye ekiplerimiz cadde ve 
sokaklarda, resmi kurumlarda bir yandan 
dezenfektan çalışması yaparken diğer 
taraftan kanal boyları ilçemiz kenarında 
bulunan büyük ve küçük başların bulundu-
ğu ahırlarda haşere ile mücadele başlatıldı. 
Çalışmalarımızı aralıksız sürdürüyoruz. 
Her dönemde kurumlarımızla birlikte 
hareket ederek vatandaşımızın ihtiyacını 
karşılamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

STK’LARLA ORTAK ÇALIŞMALAR 
YAPIYORUZ

Yalıhüyük’te yapılan yatırımları anlatan 
Belediye Başkanı Hasan Koçer, “İlçeyi daha güzel 

bir istikbal için hazırlıyoruz” dedi

YALIHÜYÜK’Ü 
GÜZEL BIR ISTIKBALE 

HAZIRLIYORUZ

Sosyal belediyecilik anlamında 
çalışmaları daha da genişlettikle-
rini anlatan Başkan Hasan Koçer, 
“Düzenlenen program ile 17 engelli 
bireye 13 akülü araç,4 adet lojistik 
engelli aracı ve 15engelli bireye ise 
tekerlekli sandalye verildi. Hollanda 
Konya Kültür ve Dayanışma vakfı 
ile birlikte üç aydır resmi yazışma-
larımızı yaptık. Gümrük işlemlerini 
tamamladık. Çok zor bir görev. Bir 
o kadar da önemli bir görev. Vatan-
daşlarımızı memnun etmek onların 
yaşam alanlarını genişletmek ve ko-
laylaştıracak bu uygulamadan dolayı 
çok mutluyum. Bu hayır hizmetinde 
desteklerini esirgemeyen Hollanda 
Konya Kültür ve Dayanışma vakfına 
ve değerli başkan yardımcı hemşe-
rim İsmail Aktaş beye çok teşekkür 
ediyorum. Gurbetteki vatandaşları-
mıza hemşerilerimize bir de çağrım 
var. Lütfen vakfımıza bir omuz da siz 
verin daha çok engelli bireyimizin 
yaşam alanını artırın” dedi.

ÇİFTÇİLERİMİZ İÇİN PROJELER 
GELİŞTİRMEYE ÇALIŞIYORUZ

Bu yıl yaşanan kuraklığa da 
dikkat çeken Başkan Koçer, “Yalı-
hüyük tarım için önemli bir ilçedir. 
Üreticinin bütün sıkıntılarını çözmek 
adına görüşmeler yapıyoruz.  İlçede 
inşaatı devam eden TOKİ Konutları, 
Millet Bahçesi inşaatı projeleri hak-
kında TOKİ Başkan Yardımcısı Ömer 
Faruk Karabayır ile bilgi alışverişin-
de bulunduk. Öte yandan Ankara 
ziyaretlerimiz kapsamında Ak Parti 
Konya Milletvekili Ziya Altunyaldız, 
Tahir Akyürek, MHP Genel Başkan 
Yardımcısı Mustafa Kalaycı ile de 
görüşerek İlçe sorunlarının çözümleri 
ve projeler hakkında bilgi alışveri-
şinde bulunduk. Bu ziyaretlerimizi 

rutin bir şekilde yaparak ilçemizin 
eksiklerini de gidermeye çalışıyoruz” 
şeklinde konuştu.

SOSYAL DONATILAR DA 
GERÇEKLEŞTİRİYORUZ

Konya Büyükşehir Belediyesi 
tarafından Yalıhüyük’e kazandırı-
lacak olan Yalıhüyük Şehir Konağı 
yapımının da son aşamaya geldiği-
ni kaydeden Başkan Hasan Koçer, 
“Sahil Caddesi ve Prestij caddesi 
yanında bulunan Şehir Konağımız 
1705 M2 kapalı alana sahip, zemin 
katında 75 m2 kapalı havuzu, sauna 
ve buhar odaları, özellikle hanımlar 
için aerobik salonu, toplantı odala-
rı, fitness salonları da yer alacak” 
ifadesini kullandı. Yalıhüyük Şehir 
Konağının yapılmasının ardından 
ilçe sakinlerine önemli sosyal alan 
kazandırılmış olacağız diyen Yalıhü-
yük Belediye Başkanı Hasan Koçer, 
Şehir konağının da her kesime hitap 
edecek şekilde yapılacağını sözlerine 
ekledi.

BAKAN KURUM’A TEŞEKKÜR

Başkan Koçer, Yalıhüyük’te hiz-
mette bu kadar yoğun bir dönemin 
geçmesinde emeği geçen başta 
Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat 
Kurum, Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, Konya Millet-
vekillerine, tüm Daire Başkanlarına 
ve personellerine, İl ve İlçe teşki-
latlarına teşekkür etti. Öte yandan 
Yalıhüyük Çarşı Meydanı peyzaj ve 
tretuvarı yapımında desteklerinden 
dolayı Çevre ve Şehircilik Bakanı Mu-
rat Kurum’a teşekkür eden Belediye 
Başkanı Hasan Koçer ilçe girişle-
rinde bulunan billboardlara Bakan 
Kurum için teşekkür pankartı astırdı. 
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Yalıhüyük Belediyesi, ilçede 
yaptığı yatırımlarla dikkat 
çekiyor. Göreve geldiği gün-

den buyana önemli çalışmalar yürüten 
Yalıhüyük Belediye Başkanı Hasan Koçer, 
ilçenin eksiklerinin giderilmesinin önemli 
olduğunu vurguladı. Bu konuda sürekli 
sahada olduklarını ve ilçenin eksiklerini 
tamamlamak için gayret ettiklerini dile 
getiren Başkan Koçer, fiziki yatırımların 
dışında ilçeyi kalkındıracak projelere de 
önem verdiklerinin altını çizdi. Bu anlamda 
devletin tüm imkanlarından faydalanmaya 
çalıştıklarını dile getiren Başkan Koçer, 
tüm bu hizmetleri ortaya koyarken ilçedeki 
STK’larla da birlikte çalıştıklarını söyledi. 

HER KONUDA YENİ VİZYON
 ORTAYA KOYUYORUZ

Tarihi birikiminin yanında tarımsal 
üretim merkezi olmasıyla da dikkat çeken 
Yalıhüyük, bu potansiyeliyle daha güzel bir 
gelecek için hazırlanıyor. Bu doğrultuda 
çalışmalar yürüten Yalıhüyük Belediyesi, 
ilçenin daha modern hale gelmesi için 
altyapı ve üstyapı projelerine hız verirken, 
eğitim, tarım, sosyal konularda da yeni 
vizyonlar belirliyor. Göreve geldiği günden 
buyana tüm bu alanlarda ilçeyi daha 

yaşanabilir kılma adına projeler üreterek 
bu projelerin orta ve uzun vadede uygu-
lanabilmesini sağlamak adına çalışmalar 
yürüten Yalıhüyük Belediye Başkanı Hasan 
Koçer, ilçeyi daha güzel bir istikbal için 
hazırladıklarını söyledi.

SOSYAL BELEDİYECİLİK YAPIYORUZ

Her zaman vatandaşının yanında olan 
bir belediye olduklarını belirten Başkan 
Koçer, sosyal belediyecilik konusunda 
Yalıhüyük’te çok fazla örneğin olduğunu 
vurguladı. Başkan Koçer, “Eğitim yardım-
larımız ve pandemide desteklerimiz ihtiyaç 
sahiplerine birebir ulaşıyor. Ayrıca pande-
mide hijyen çalışmalarına da ağırlık verdik. 
Bu anlamda belediye ekiplerimiz cadde ve 
sokaklarda, resmi kurumlarda bir yandan 
dezenfektan çalışması yaparken diğer 
taraftan kanal boyları ilçemiz kenarında 
bulunan büyük ve küçük başların bulundu-
ğu ahırlarda haşere ile mücadele başlatıldı. 
Çalışmalarımızı aralıksız sürdürüyoruz. 
Her dönemde kurumlarımızla birlikte 
hareket ederek vatandaşımızın ihtiyacını 
karşılamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

STK’LARLA ORTAK ÇALIŞMALAR 
YAPIYORUZ

Yalıhüyük’te yapılan yatırımları anlatan 
Belediye Başkanı Hasan Koçer, “İlçeyi daha güzel 

bir istikbal için hazırlıyoruz” dedi

YALIHÜYÜK’Ü 
GÜZEL BIR ISTIKBALE 

HAZIRLIYORUZ

Sosyal belediyecilik anlamında 
çalışmaları daha da genişlettikle-
rini anlatan Başkan Hasan Koçer, 
“Düzenlenen program ile 17 engelli 
bireye 13 akülü araç,4 adet lojistik 
engelli aracı ve 15engelli bireye ise 
tekerlekli sandalye verildi. Hollanda 
Konya Kültür ve Dayanışma vakfı 
ile birlikte üç aydır resmi yazışma-
larımızı yaptık. Gümrük işlemlerini 
tamamladık. Çok zor bir görev. Bir 
o kadar da önemli bir görev. Vatan-
daşlarımızı memnun etmek onların 
yaşam alanlarını genişletmek ve ko-
laylaştıracak bu uygulamadan dolayı 
çok mutluyum. Bu hayır hizmetinde 
desteklerini esirgemeyen Hollanda 
Konya Kültür ve Dayanışma vakfına 
ve değerli başkan yardımcı hemşe-
rim İsmail Aktaş beye çok teşekkür 
ediyorum. Gurbetteki vatandaşları-
mıza hemşerilerimize bir de çağrım 
var. Lütfen vakfımıza bir omuz da siz 
verin daha çok engelli bireyimizin 
yaşam alanını artırın” dedi.

ÇİFTÇİLERİMİZ İÇİN PROJELER 
GELİŞTİRMEYE ÇALIŞIYORUZ

Bu yıl yaşanan kuraklığa da 
dikkat çeken Başkan Koçer, “Yalı-
hüyük tarım için önemli bir ilçedir. 
Üreticinin bütün sıkıntılarını çözmek 
adına görüşmeler yapıyoruz.  İlçede 
inşaatı devam eden TOKİ Konutları, 
Millet Bahçesi inşaatı projeleri hak-
kında TOKİ Başkan Yardımcısı Ömer 
Faruk Karabayır ile bilgi alışverişin-
de bulunduk. Öte yandan Ankara 
ziyaretlerimiz kapsamında Ak Parti 
Konya Milletvekili Ziya Altunyaldız, 
Tahir Akyürek, MHP Genel Başkan 
Yardımcısı Mustafa Kalaycı ile de 
görüşerek İlçe sorunlarının çözümleri 
ve projeler hakkında bilgi alışveri-
şinde bulunduk. Bu ziyaretlerimizi 

rutin bir şekilde yaparak ilçemizin 
eksiklerini de gidermeye çalışıyoruz” 
şeklinde konuştu.

SOSYAL DONATILAR DA 
GERÇEKLEŞTİRİYORUZ

Konya Büyükşehir Belediyesi 
tarafından Yalıhüyük’e kazandırı-
lacak olan Yalıhüyük Şehir Konağı 
yapımının da son aşamaya geldiği-
ni kaydeden Başkan Hasan Koçer, 
“Sahil Caddesi ve Prestij caddesi 
yanında bulunan Şehir Konağımız 
1705 M2 kapalı alana sahip, zemin 
katında 75 m2 kapalı havuzu, sauna 
ve buhar odaları, özellikle hanımlar 
için aerobik salonu, toplantı odala-
rı, fitness salonları da yer alacak” 
ifadesini kullandı. Yalıhüyük Şehir 
Konağının yapılmasının ardından 
ilçe sakinlerine önemli sosyal alan 
kazandırılmış olacağız diyen Yalıhü-
yük Belediye Başkanı Hasan Koçer, 
Şehir konağının da her kesime hitap 
edecek şekilde yapılacağını sözlerine 
ekledi.

BAKAN KURUM’A TEŞEKKÜR

Başkan Koçer, Yalıhüyük’te hiz-
mette bu kadar yoğun bir dönemin 
geçmesinde emeği geçen başta 
Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat 
Kurum, Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, Konya Millet-
vekillerine, tüm Daire Başkanlarına 
ve personellerine, İl ve İlçe teşki-
latlarına teşekkür etti. Öte yandan 
Yalıhüyük Çarşı Meydanı peyzaj ve 
tretuvarı yapımında desteklerinden 
dolayı Çevre ve Şehircilik Bakanı Mu-
rat Kurum’a teşekkür eden Belediye 
Başkanı Hasan Koçer ilçe girişle-
rinde bulunan billboardlara Bakan 
Kurum için teşekkür pankartı astırdı. 
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Başkan Koçer, “İlçemizde yapılan 
hizmetlerde her daim desteklerini 
esirgemeyen Çevre ve Şehircilik 
Bakanımıza ahde vefa göstermek 
için İlçemiz merkezinde bulanan 
billboardlara belediyemiz olarak 
böyle bir pankart asmayı uygun 
gördük ‘’dedi.

YALIHÜYÜK MODERN 
CADDEYE KAVUŞUYOR

“Yalıhüyük Belediyesi’nin 
projelendirdiği, Çevre ve Şehirci-
lik Bakanlığı ve Konya Valiliğinin 
katkı sunduğu modern cadde pro-
jesinin bir ay içerisinde tamam-
lanmasını öngörüyoruz” diyen Ya-
lıhüyük Belediye Başkanı Hasan 
Koçer,  “8 500 m2 alanda yapılan 
çevre düzenlenmesi ve tretuvar 
çalışmaları yanı sıra meydanda 
bulanan havai elektrik hatlarının 
da yer altına alınması ile cadde 
yeni bir yüz kazanırken kamelya-
lar yeşil alanlar ve Cami yanına 
yapılan şadırvanın tamamlanması 
ile Yalıhüyük modern bir caddeye 
kavuşmuş olacak. Çalışmalarımız 
programladığımız şekilde ilerli-
yor.8500 m2 alan parke ve renkli 
motifli taşlarla kaplıyoruz. Park ve 
bahçelerin yer aldığı projede yeşil 
alan ve havuzu ile modern bir 
hale gelecek. İlçemizin prestij bir 
meydanı olacak. Projemizin haya-
ta geçmesinde Çevre ve şehircilik 
bakanlığımıza, Konya Valiliğimize 
ve desteklerini esirgemeyen Ka-
ratay Belediyemize teşekkürlerimi 
sunuyorum” diye konuştu.

KALKINMA PROJESİNİ 
ÖNEMSİYORUZ

Yalıhüyük’te çok önemli 
projelere imza atıldığını belirterek 
Göksu Taşeli Havzası Kalkınma 
Projesi kapsamında yer alan 
İlçelerden Yalıhüyük’te kalkınma 
programı toplantısı yapıldığını 
hatırlatan Başkan Koçer, “Kon-
ya’nın dağlık ve kırsal alanlarında 
yer alan Akören, Ahırlı, Bozkır, 
Hadim, Güneysınır, Taşkent, 
Yalıhüyük ilçelerinde; Göksu 
Taşeli Havzası Kalkınma projesi-
nin amacının ekonomik çeşitliliği 
arttırarak yoksulluğun azaltılma-
sı, kırsal alandaki nüfusun göç 
etmesinin önlenmesi ve yaşam 
kalitesinin artması amaçlandığı 
projeyi önemsiyoruz” ifadesini 
kullandı.

YALIHÜYÜK’TE TESİSLEŞME 
ÇALIŞMASI DA YAPIYORUZ

Aynı toplantıda ilçede 

kurulması planlanan baklagil 
paketleme tesisi hakkında görüş 
alışverişinin yapıldığını anlatan 
Başkan Koçer, “Toplantıda coğrafi 
işaretin belirlenmesi, ürünlerin 
değerlendirilmesi, markalaş-
ma, entegre tesislerin kurulma 
konuları ve istihdam konuları da 
ele alındı. Göksu Taşeli Havzası 
Kalkınma projesi kapsamında 
olan ilçemizde yapılacak projelere 
Belediye olarak her zaman destek 
vereceğiz. Belediye, Kooperatif ve 
İlçe Tarım yetkilileri ile birlikte 
çalışmalarımızı yürütüyoruz” 
dedi.

Yalıhüyük’te yeni hizmet 
binaları kazandırmak için çalış-
maları hızlandırdıklarını belirten 
Belediye Başkanı Hasan Koçer 
bu anlamda itfaiye binası arsa 
tahsisi ve süreç konusunda görüş-
melerin devam ettiğini belirtti. 
Başkan Koçer, Çevre ve Şehircilik 
Bakanlığı tarafından projelendiri-
len, TOKİ tarafından ihale edilen 
Yalıhüyük Aşağı mahalle Sahil 
caddesinde inşaatı devam eden 
20 Bin metre alana yapılacak 
olan Millet Bahçesinde alt yapı 
çalışmalarının üç ay içerisinde 
tamamlanacağını da sözlerine 
ekledi. Başkan Hasan Koçer; “Mil-
let bahçemizin inşaat çalışmaları 
hızla devam ediyor. Tamamlandı-
ğında, bitki ve peyzajı ile İlçemize 
yeni bir soluk getirecek millet 
bahçesi projesi, içerisinde barın-
dıracağı sosyal donatı alanlarıyla, 
yeşiliyle, Millet Kıraathanesiyle, 
yürüyüş parkurlarıyla, dinlenme 
ve piknik alanlarıyla doğa ile iç 
içe yepyeni bir sosyal yaşam alanı 
olacak” dedi.

YALIHÜYÜK’TEN 
MANAVGAT’A YARDIM 

Yardımseverliğiyle bilinen 
Yalıhüyük İlçesi, belediye, va-
tandaş işbirliği ile ayni ve nakdi 
yardım ile besicilerin ihtiyacını 
karşılamak için saman balyası 
yüklü araçlar Manavgat’a ulaştı. 
Yalıhüyük Belediye Başkanı 
Hasan Koçer; “Belediyemiz, 
Muhtarlarımız, ve vatandaşları-
mız ile birlikte organize ettiğimiz 
Manavgat yangının yaralarını 
sarmak için yardım kampanya-
mızda toplanan ayni ve nakdi 
yardımlar ile besicilerin ihtiyacını 
karşılamak saman balyası yüklü 
araçlarımız Manavgat’a ulaştı. İçe 
Halkımız her zaman olduğu gibi 
yine yardımseverliğini gösterdi. 
Hepsine teşekkür ediyor, Manav-
gat halkına geçmiş olsun dilekle-
rimi iletiyorum” diye konuştu.
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Başkan Koçer, “İlçemizde yapılan 
hizmetlerde her daim desteklerini 
esirgemeyen Çevre ve Şehircilik 
Bakanımıza ahde vefa göstermek 
için İlçemiz merkezinde bulanan 
billboardlara belediyemiz olarak 
böyle bir pankart asmayı uygun 
gördük ‘’dedi.

YALIHÜYÜK MODERN 
CADDEYE KAVUŞUYOR

“Yalıhüyük Belediyesi’nin 
projelendirdiği, Çevre ve Şehirci-
lik Bakanlığı ve Konya Valiliğinin 
katkı sunduğu modern cadde pro-
jesinin bir ay içerisinde tamam-
lanmasını öngörüyoruz” diyen Ya-
lıhüyük Belediye Başkanı Hasan 
Koçer,  “8 500 m2 alanda yapılan 
çevre düzenlenmesi ve tretuvar 
çalışmaları yanı sıra meydanda 
bulanan havai elektrik hatlarının 
da yer altına alınması ile cadde 
yeni bir yüz kazanırken kamelya-
lar yeşil alanlar ve Cami yanına 
yapılan şadırvanın tamamlanması 
ile Yalıhüyük modern bir caddeye 
kavuşmuş olacak. Çalışmalarımız 
programladığımız şekilde ilerli-
yor.8500 m2 alan parke ve renkli 
motifli taşlarla kaplıyoruz. Park ve 
bahçelerin yer aldığı projede yeşil 
alan ve havuzu ile modern bir 
hale gelecek. İlçemizin prestij bir 
meydanı olacak. Projemizin haya-
ta geçmesinde Çevre ve şehircilik 
bakanlığımıza, Konya Valiliğimize 
ve desteklerini esirgemeyen Ka-
ratay Belediyemize teşekkürlerimi 
sunuyorum” diye konuştu.

KALKINMA PROJESİNİ 
ÖNEMSİYORUZ

Yalıhüyük’te çok önemli 
projelere imza atıldığını belirterek 
Göksu Taşeli Havzası Kalkınma 
Projesi kapsamında yer alan 
İlçelerden Yalıhüyük’te kalkınma 
programı toplantısı yapıldığını 
hatırlatan Başkan Koçer, “Kon-
ya’nın dağlık ve kırsal alanlarında 
yer alan Akören, Ahırlı, Bozkır, 
Hadim, Güneysınır, Taşkent, 
Yalıhüyük ilçelerinde; Göksu 
Taşeli Havzası Kalkınma projesi-
nin amacının ekonomik çeşitliliği 
arttırarak yoksulluğun azaltılma-
sı, kırsal alandaki nüfusun göç 
etmesinin önlenmesi ve yaşam 
kalitesinin artması amaçlandığı 
projeyi önemsiyoruz” ifadesini 
kullandı.

YALIHÜYÜK’TE TESİSLEŞME 
ÇALIŞMASI DA YAPIYORUZ

Aynı toplantıda ilçede 

kurulması planlanan baklagil 
paketleme tesisi hakkında görüş 
alışverişinin yapıldığını anlatan 
Başkan Koçer, “Toplantıda coğrafi 
işaretin belirlenmesi, ürünlerin 
değerlendirilmesi, markalaş-
ma, entegre tesislerin kurulma 
konuları ve istihdam konuları da 
ele alındı. Göksu Taşeli Havzası 
Kalkınma projesi kapsamında 
olan ilçemizde yapılacak projelere 
Belediye olarak her zaman destek 
vereceğiz. Belediye, Kooperatif ve 
İlçe Tarım yetkilileri ile birlikte 
çalışmalarımızı yürütüyoruz” 
dedi.

Yalıhüyük’te yeni hizmet 
binaları kazandırmak için çalış-
maları hızlandırdıklarını belirten 
Belediye Başkanı Hasan Koçer 
bu anlamda itfaiye binası arsa 
tahsisi ve süreç konusunda görüş-
melerin devam ettiğini belirtti. 
Başkan Koçer, Çevre ve Şehircilik 
Bakanlığı tarafından projelendiri-
len, TOKİ tarafından ihale edilen 
Yalıhüyük Aşağı mahalle Sahil 
caddesinde inşaatı devam eden 
20 Bin metre alana yapılacak 
olan Millet Bahçesinde alt yapı 
çalışmalarının üç ay içerisinde 
tamamlanacağını da sözlerine 
ekledi. Başkan Hasan Koçer; “Mil-
let bahçemizin inşaat çalışmaları 
hızla devam ediyor. Tamamlandı-
ğında, bitki ve peyzajı ile İlçemize 
yeni bir soluk getirecek millet 
bahçesi projesi, içerisinde barın-
dıracağı sosyal donatı alanlarıyla, 
yeşiliyle, Millet Kıraathanesiyle, 
yürüyüş parkurlarıyla, dinlenme 
ve piknik alanlarıyla doğa ile iç 
içe yepyeni bir sosyal yaşam alanı 
olacak” dedi.

YALIHÜYÜK’TEN 
MANAVGAT’A YARDIM 

Yardımseverliğiyle bilinen 
Yalıhüyük İlçesi, belediye, va-
tandaş işbirliği ile ayni ve nakdi 
yardım ile besicilerin ihtiyacını 
karşılamak için saman balyası 
yüklü araçlar Manavgat’a ulaştı. 
Yalıhüyük Belediye Başkanı 
Hasan Koçer; “Belediyemiz, 
Muhtarlarımız, ve vatandaşları-
mız ile birlikte organize ettiğimiz 
Manavgat yangının yaralarını 
sarmak için yardım kampanya-
mızda toplanan ayni ve nakdi 
yardımlar ile besicilerin ihtiyacını 
karşılamak saman balyası yüklü 
araçlarımız Manavgat’a ulaştı. İçe 
Halkımız her zaman olduğu gibi 
yine yardımseverliğini gösterdi. 
Hepsine teşekkür ediyor, Manav-
gat halkına geçmiş olsun dilekle-
rimi iletiyorum” diye konuştu.
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Akören’de halka açık olan kurumlarda da 
dezenfekte unutulmuyor. Bu kapsamda ilçede 
bulunan üniversite binaları, ilçe devlet hastane-
si, itfaiye ve jandarma komutanlığı, spor salonu 
ve kültür merkezi, MEDAŞ, KOSKİ, sosyal yar-
dımlaşma ve noterler, tarım kredi kooperatifi, 
bankalar, emniyet müdürlüğü, müftülük, kay-
makamlık, ilçe milli eğitim müdürlüğü, petrol 
ve değirmen, toplu taşıma araçları, tapu, PTT, 
ilçe tarım müdürlüğü, KOMEK binası, muhtarlık 
gibi yerler düzenli olarak dezenfekte ediliyor. 

20 YAŞ ALTI ÇOCUKLARA MASKE DAĞITIMI

Koronavirüsle mücadelede oldukça önemli 
olan maske kullanımı konusunda vatandaşlara 
yardımcı olan Akören Belediyesi, hem vatan-
daşları maske kullanımı konusunda uyarıyor 
hem de maskeye ulaşmakta zorluk çeken vatan-
daşların yanında oluyor. Bu kapsamda Akören 
Belediyesi, 20 yaş altı genç ve çocuklara maske 
dağıtımı gerçekleştirerek, onların maske sahibi 
olmasını sağlıyor, maske kullanımı konusunda 
bilinçlendiriyor. 

SOSYAL YARDIMLAR YAPILDI

Koronavirüs nedeniyle tedbirler kapsamın-
da sokağa çıkma yasağı olan günlerde vatandaş-
ları yalnız bırakmayan Akören Belediyesi, oluş-
turduğu ekiplerle sık sık vatandaşların yanında 
oldu. Özellikle Ramazan aylarında kapı kapı 
gezerek yanız kalan vatandaşlara iftar yemeği 
dağıtımı gerçekleştiren Akören Belediyesi, va-
tandaşları zor günlerinde sıcak aş dağıttı. Ayrıca 
yasaklar kapsamında evlerinden çıkamayan yaş-
lıları da unutmayan Akören Belediyesi, günlük 
olarak ekmek dağıtımı yaptı. Bunun yanında 
Akören Belediyesi, Ramazan ayından sonra yine 
vatandaşlara kahvaltılık dağıtımı gerçekleştirdi. 

SOKAK HAYVANLARINA BARINAK

Sokak hayvanlarını da unutmayan Akören 
Belediyesi, sokak hayvanları için barınak çalış-
maları da yürütüyor. Böylece sokak hayvanları 
hem dışarda kalmıyor hem de yiyecek bulmakta 
zorlanmıyor. 

ÇEVRE TEMİZLİĞİ

Koronavirüsle birlikte temizlik konusunun 
daha bir önemli hale geldiği bugünlerde konuya 
dikkatli bir şekilde yaklaşan Akören Belediyesi, 
ilçe genelinde rutin olarak temizlik çalışmala-
rı yürütüyor. Bu kapsamda çevre temizliğini 
önemseyen Akören Belediyesi, cadde, sokak ve 
parkları sık sık temizliyor. 

HAŞEREYLE MÜCADELE

Yaz aylarının gelmesiyle birlikte artan 
haşereye karşı gerekli tedbirleri de unutmayan 
Akören Belediyesi, ilçe genelinde sık sık ilaçla-

ma çalışmaları yaparak, vatandaşları haşereye 
karşı korumanın mücadelesini veriyor. 

GÖLET SULAMA SİSTEMİ UNUTULMUYOR

Akören Belediyesi ilçe için oldukça önemli 
olan gölet sulama sistemini de unutmuyor. 
Sistemde periyodik bakım ve onarım çalışmaları 
yürüten Akören Belediyesi, sistemin sorunsuz 
çalışmasını sağlıyor. Ayrıca daha yeşil bir Akö-
ren için çalışmalar yürüten Akören Belediyesi, 
gölet bölgesinde de ağaçlandırma faaliyetleri 
gerçekleştiriyor. 

SORUMLULUĞUMUZUN BİLİNCİNDEYİZ

Göreve geldiği ilk günün heyecanıyla çalış-
malarına devam edeceklerini belirten Akören 
Belediye Başkanı İsmail Arslan, “Belediyemiz, 
6360 sayılı Büyükşehir Kanunu ile 2014 yılında 
Büyükşehir İlçe Belediyesi statüsü kazanmıştır. 
Bu yasayla belediyemiz tarafından yürütülmek-
te olan su, kanalizasyon, itfaiye, otogar, otopark, 
mezbaha hizmetleri Konya Büyükşehir Beledi-
yesine geçmiştir. 6360 sayılı Kanun’dan önce 
4 mahallemiz mevcut iken, Kanun’dan sonra 
mahalle sayısı 14’e çıkarak, hizmet götüreceği-
miz coğrafi ve beşeri alan da genişlemiştir. 

Hizmetlerimizi istenilen düzeyde ve kalitede 
sunmamızın temelinde, sürdürülebilir yönetim 
sistemimiz yatmaktadır. Kaynaklarımızın amaç 
ve hedeflerimize uygun olarak daha planlı, etkin 
ve verimli kullanımını sağlıyoruz. Misyonumuz, 
vizyonumuz, stratejik amaç ve hedeflerimiz 
doğrultusunda, performans göstergelerimizi 
mali saydamlık ve hesap verilebilirlik ilkeleri 
çerçevesinde ilan ederek, halkımızın çalışmala-
rımıza destek ve kılavuz olmalarını katılımcılık 
adına beklemekteyiz. İlk göreve geldiğimiz 
günün heyecanıyla ve bize tevdi ettiğiniz so-
rumluluğumuzun bilincinde, değerli halkımızın 
beklentilerini karşılayacak, yaşam kalitesini 
artıracak çalışmalarımızı, azim ve kararlılıkla 
sürdüreceğiz” ifadelerini kullandı. 

AKÖREN’E DAVET

Başkan Arslan, Akören’in çok şirin ve 
sessiz bir ilçe olduğuna dikkat çekti. Konyalıları 
Akören’e davet eden Başkan Arslan, şunları 
kaydetti, “Akören’in imar durumunu tekrar 
gözden geçirip, 1/5000-1/10000’lik planlar 
yapmayı düşünüyoruz. Akören Konya’ya en 
yakın ilçelerden biri. Havası güzel, ulaşımı 
kolay. Toprak da ucuz. Doktoru, mimarı, 
avukatı geliyor burada yer alıyor bağ-bahçe evi 
yapıyor biz de müsaade ediyoruz. Bu noktada 
Akören bulunmaz fırsat. Biz de buna göre 
imar çalışması yapacağız. Çünkü Akören’in 
nüfusunu artırmamız lazım. Bu anlamda Kon-
yalı hemşehrilerimizin Akören’e gelmelerini, 
konaklamalarını hatta Akören’e yerleşmelerini 
istiyorum. Değerli işadamlarımızı da buraya 
yatırıma davet ediyorum.”

Konya merkeze en yakın ilçelerden 
biri olan Akören, şehrin parlayan 
yıldızı olmayı hedefliyor. Tarım 

ve hayvancılığın yaygın olduğu ilçede son 
dönemlerde istihdama yönelik ciddi çalışmalar 
yürütülüyor. Bu çalışmalar sayesinde hem 
şehre göçü engellemek hem de Akören’e ya-
tırım çekmek amaçlanırken, bu sayede ilçenin 
büyük gelişim sağlaması öngörülüyor. Konuyla 
ilgili açıklamalarda bulunan Akören Belediye 
Başkanı İsmail Arslan, öncelikli hedeflerinin 
Akören’in istihdamını artıracak yatırımlar 
olduğunu söyledi. 

İLÇE HAYVANCILIĞINA KATKI

İlçenin hayvancılığına da büyük katkı 
yapmayı hedeflediklerini söyleyen Arslan, bu 
kapsamda yapılan çalışmaya değindi. Hem il-
çedeki olumsuzlukların önüne geçmek hem de 
hayvancılık sektörünü biraraya toplamak adına 
bir proje yürüttüklerini söyledi. Başkan Arslan, 
“Hayvancılık olarak ayrılmış bir bölgemiz var. 
Burayı da bölge insanımıza ve dışarıdan talepte 
bulunan vatandaşlarımıza hazine tarafın-
dan satışları yapılacak. Son aşamaya gelindi, 
tapular çıkınca hazine satışını yapacak. Bölgede 
hayvancılık yapan hemşehrilerimiz ilçe mer-
kezinden o bölgeye taşınmış olacak. Böylece 
ilçemiz ilçe görünümü kazanmış olacak” dedi. 

İLÇEYE BÜYÜK KAZANÇ 

Akören’e istihdam sağlayacak projeleri 
desteklediklerini dile getiren Arslan, “Akö-
ren merkezli mantar yetiştiriciliği projesi var. 
Göksu Taşeli Projesi’nden ve KOP ayağından. 
Burada da çadırlar kuruldu, üretim başladı. Si-
parişlere yetişemiyoruz. Bölge insanına büyük 
katkılar sağlayacak bir proje” diye konuştu. 

BAL ORMANI PROJESİ

Bal Ormanı Projesi hakkında bilgi veren 
Arslan, “Bizden önceki belediye başkanımız 
tarafından müracaatları yapılmış. Akörenli bir işa-
damı tarafından bütün maddi külfeti üstlenilmiş, 
Tarım ve Orman İl Müdürlüğü ile imzalar atılmış. 
Oraya ıhlamur adaçayı, lavanta gibi 11 çeşit bitki 
dikilecek buraya. Uygun iklim şartlarının oluşma-
sını bekliyoruz. Bu bitkilerimizin dikimini yapınca 
Bal Ormanı Projesi’ni de gerçekleştirmiş olacağız” 
ifadelerini kullandı. 

GÖÇÜ ENGELLEYECEK PROJELER

Palyatif hastalar için bir proje planladıklarını 
dile getiren Arslan, projeyle ilgili şunları kaydetti, 
“Konya’da sadece Selçuk Üniversitesi’nde bulu-
nan palyatif hastalar için bir projemiz var. Oradan 
3-4 hocamız geldi, biz yerini verelim dedik. 
Akören Konya’ya yakın bir ilçe ama bu avantajı 
kullanamamış. Bu tür bir yatırım bu bölgeye 
şart olmuştur. Böylece bölge insanımızın burada 
istihdam olmasını sağlayacağız. Göçü de önlemiş 
olacağız. Buradaki hemşehrilerimizi doğduğu 
yerde doyurmuş olacağız.”

DEĞİRMENİ AYAĞA KALDIRDILAR

Belediyenin bir işletmesi olan değirmenin 
atıl durumdayken yeniden aya kaldırıldığını dile 
getiren Arslan, “Değirmeni ayağa kaldırmak için 
hamleler yaptık. Çok eski bir değirmendi ama 
onun revizesini yapmak için elimizden geleni 
yapıyoruz. 2020 yılında harmandan önce yetiş-
tirmeye çalışacağız. Biz elimizdeki değirmeni, 
petrolü ve yem fabrikasını belediyemizin şirketi 
altında toplayarak yönetilmesini istedik” dedi. 

KÜLTÜREL FAALİYETLER ARTTI

Başkan Arslan, ilçedeki kültürel çalışmalar 
hakkında da bilgi verdi. Akören’de göreve gelir 
gelmez 1. Kültür Festivali yaptıklarını belirten 

Arslan, sözlerine şöyle devam etti, “Biraz acemice 
oldu ama halk beğendi, katılım da güzeldi. Eksik-
lerimizi gidererek bu tür faaliyetleri daha iyi bir 
şekilde organize edeceğiz önümüzdeki yıllarda. 2 
yılda bir şenlik yapacağız inşallah. Çünkü bu tür 
kültürel faaliyetler hemşehrilerimizin birbirleriyle 
kaynaşması açısından önemli. İnsanlar yıllar-
dır görmediği hemşehrilerini o festivallerde ve 
şenliklerde biraraya gelip hasbihal etme fırsatı 
bulacaklar.”

BAĞLARI CANLANDIRACAĞIZ

Akören’de bağcılığın ve meyveciliğin ol-
dukça önemli olduğunun altını çizen Arslan, bu 
alanda ilçeyi yeniden canlandıracaklarını söyledi. 
“Kültürel yapı biraz erozyona uğradı ama tekrar 
canlandırmaya çalışıyoruz” diyen Başkan Arslan, 
şöyle devam etti, “Eskiden burada çarşıda 72 es-
naf vardı. Herkesin bağı-bahçesi vardı. Sepetlerle 
üzüm getirilirdi satılırdı. Şimdi biz bu eski bağları 
tekrar canlandırmak için harekete geçiyoruz. 
Akören hem meyvecilikte hem bağcılıkta önde 
gelen bir yer. Bu özelliğini daha da canlandırarak 
Akören’e katkıda bulunmak istiyoruz. Akören’in 
işadamlarını ve Akören’in okumuş insanlarını 
biraraya toplayıp fikir teatisi yapmayı planlıyoruz. 
İstişare yapmak istiyoruz ve fikir almak istiyoruz. 
Çünkü akıl akıldan üstündür.”

Akören Belediyesi, koronavirüsle mücadele-
de önemli bir yol katetmiş durumda. Mücadele 
kapsamında ilçe genelinde dezenfekte çalışmaları 
devam ediyor. Koronavirüse karşı resmi daireler 
her hafta düzenli olarak ilaçlanıyor. Ayrıca 
mahallelerde de dezenfekte çalışmaları yapılıyor. 
Bu kapsamda Avdan, Süleymaniye, Kayasu, 
Orhaniye, Ahmediye, Belkuyu, Çatören, Karahü-
yük, Alan, Mahallelerinde dezenfekte çalışmaları 
yapıldı. Ayrıca durak, çöp konteynırı, kamelya ve 
banklarda da ilaçlama çalışmaları devam ediyor. 

KURUMLARDA DEZENFEKTE

AKÖREN’IN YILDIZI PARLAYACAK

Konya’nın en şirin 
ilçelerinden biri olan 
Akören’de, Akören 

Belediyesi istihdamı 
artıracak yatırımlarla 
ilçenin kalkınmasına 

katkı sağlarken, ilçenin 
kültürel yapısını 

korumak adına da 
önemli adımlar atıyor 
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Akören’de halka açık olan kurumlarda da 
dezenfekte unutulmuyor. Bu kapsamda ilçede 
bulunan üniversite binaları, ilçe devlet hastane-
si, itfaiye ve jandarma komutanlığı, spor salonu 
ve kültür merkezi, MEDAŞ, KOSKİ, sosyal yar-
dımlaşma ve noterler, tarım kredi kooperatifi, 
bankalar, emniyet müdürlüğü, müftülük, kay-
makamlık, ilçe milli eğitim müdürlüğü, petrol 
ve değirmen, toplu taşıma araçları, tapu, PTT, 
ilçe tarım müdürlüğü, KOMEK binası, muhtarlık 
gibi yerler düzenli olarak dezenfekte ediliyor. 

20 YAŞ ALTI ÇOCUKLARA MASKE DAĞITIMI

Koronavirüsle mücadelede oldukça önemli 
olan maske kullanımı konusunda vatandaşlara 
yardımcı olan Akören Belediyesi, hem vatan-
daşları maske kullanımı konusunda uyarıyor 
hem de maskeye ulaşmakta zorluk çeken vatan-
daşların yanında oluyor. Bu kapsamda Akören 
Belediyesi, 20 yaş altı genç ve çocuklara maske 
dağıtımı gerçekleştirerek, onların maske sahibi 
olmasını sağlıyor, maske kullanımı konusunda 
bilinçlendiriyor. 

SOSYAL YARDIMLAR YAPILDI

Koronavirüs nedeniyle tedbirler kapsamın-
da sokağa çıkma yasağı olan günlerde vatandaş-
ları yalnız bırakmayan Akören Belediyesi, oluş-
turduğu ekiplerle sık sık vatandaşların yanında 
oldu. Özellikle Ramazan aylarında kapı kapı 
gezerek yanız kalan vatandaşlara iftar yemeği 
dağıtımı gerçekleştiren Akören Belediyesi, va-
tandaşları zor günlerinde sıcak aş dağıttı. Ayrıca 
yasaklar kapsamında evlerinden çıkamayan yaş-
lıları da unutmayan Akören Belediyesi, günlük 
olarak ekmek dağıtımı yaptı. Bunun yanında 
Akören Belediyesi, Ramazan ayından sonra yine 
vatandaşlara kahvaltılık dağıtımı gerçekleştirdi. 

SOKAK HAYVANLARINA BARINAK

Sokak hayvanlarını da unutmayan Akören 
Belediyesi, sokak hayvanları için barınak çalış-
maları da yürütüyor. Böylece sokak hayvanları 
hem dışarda kalmıyor hem de yiyecek bulmakta 
zorlanmıyor. 

ÇEVRE TEMİZLİĞİ

Koronavirüsle birlikte temizlik konusunun 
daha bir önemli hale geldiği bugünlerde konuya 
dikkatli bir şekilde yaklaşan Akören Belediyesi, 
ilçe genelinde rutin olarak temizlik çalışmala-
rı yürütüyor. Bu kapsamda çevre temizliğini 
önemseyen Akören Belediyesi, cadde, sokak ve 
parkları sık sık temizliyor. 

HAŞEREYLE MÜCADELE

Yaz aylarının gelmesiyle birlikte artan 
haşereye karşı gerekli tedbirleri de unutmayan 
Akören Belediyesi, ilçe genelinde sık sık ilaçla-

ma çalışmaları yaparak, vatandaşları haşereye 
karşı korumanın mücadelesini veriyor. 

GÖLET SULAMA SİSTEMİ UNUTULMUYOR

Akören Belediyesi ilçe için oldukça önemli 
olan gölet sulama sistemini de unutmuyor. 
Sistemde periyodik bakım ve onarım çalışmaları 
yürüten Akören Belediyesi, sistemin sorunsuz 
çalışmasını sağlıyor. Ayrıca daha yeşil bir Akö-
ren için çalışmalar yürüten Akören Belediyesi, 
gölet bölgesinde de ağaçlandırma faaliyetleri 
gerçekleştiriyor. 

SORUMLULUĞUMUZUN BİLİNCİNDEYİZ

Göreve geldiği ilk günün heyecanıyla çalış-
malarına devam edeceklerini belirten Akören 
Belediye Başkanı İsmail Arslan, “Belediyemiz, 
6360 sayılı Büyükşehir Kanunu ile 2014 yılında 
Büyükşehir İlçe Belediyesi statüsü kazanmıştır. 
Bu yasayla belediyemiz tarafından yürütülmek-
te olan su, kanalizasyon, itfaiye, otogar, otopark, 
mezbaha hizmetleri Konya Büyükşehir Beledi-
yesine geçmiştir. 6360 sayılı Kanun’dan önce 
4 mahallemiz mevcut iken, Kanun’dan sonra 
mahalle sayısı 14’e çıkarak, hizmet götüreceği-
miz coğrafi ve beşeri alan da genişlemiştir. 

Hizmetlerimizi istenilen düzeyde ve kalitede 
sunmamızın temelinde, sürdürülebilir yönetim 
sistemimiz yatmaktadır. Kaynaklarımızın amaç 
ve hedeflerimize uygun olarak daha planlı, etkin 
ve verimli kullanımını sağlıyoruz. Misyonumuz, 
vizyonumuz, stratejik amaç ve hedeflerimiz 
doğrultusunda, performans göstergelerimizi 
mali saydamlık ve hesap verilebilirlik ilkeleri 
çerçevesinde ilan ederek, halkımızın çalışmala-
rımıza destek ve kılavuz olmalarını katılımcılık 
adına beklemekteyiz. İlk göreve geldiğimiz 
günün heyecanıyla ve bize tevdi ettiğiniz so-
rumluluğumuzun bilincinde, değerli halkımızın 
beklentilerini karşılayacak, yaşam kalitesini 
artıracak çalışmalarımızı, azim ve kararlılıkla 
sürdüreceğiz” ifadelerini kullandı. 

AKÖREN’E DAVET

Başkan Arslan, Akören’in çok şirin ve 
sessiz bir ilçe olduğuna dikkat çekti. Konyalıları 
Akören’e davet eden Başkan Arslan, şunları 
kaydetti, “Akören’in imar durumunu tekrar 
gözden geçirip, 1/5000-1/10000’lik planlar 
yapmayı düşünüyoruz. Akören Konya’ya en 
yakın ilçelerden biri. Havası güzel, ulaşımı 
kolay. Toprak da ucuz. Doktoru, mimarı, 
avukatı geliyor burada yer alıyor bağ-bahçe evi 
yapıyor biz de müsaade ediyoruz. Bu noktada 
Akören bulunmaz fırsat. Biz de buna göre 
imar çalışması yapacağız. Çünkü Akören’in 
nüfusunu artırmamız lazım. Bu anlamda Kon-
yalı hemşehrilerimizin Akören’e gelmelerini, 
konaklamalarını hatta Akören’e yerleşmelerini 
istiyorum. Değerli işadamlarımızı da buraya 
yatırıma davet ediyorum.”

Konya merkeze en yakın ilçelerden 
biri olan Akören, şehrin parlayan 
yıldızı olmayı hedefliyor. Tarım 

ve hayvancılığın yaygın olduğu ilçede son 
dönemlerde istihdama yönelik ciddi çalışmalar 
yürütülüyor. Bu çalışmalar sayesinde hem 
şehre göçü engellemek hem de Akören’e ya-
tırım çekmek amaçlanırken, bu sayede ilçenin 
büyük gelişim sağlaması öngörülüyor. Konuyla 
ilgili açıklamalarda bulunan Akören Belediye 
Başkanı İsmail Arslan, öncelikli hedeflerinin 
Akören’in istihdamını artıracak yatırımlar 
olduğunu söyledi. 

İLÇE HAYVANCILIĞINA KATKI

İlçenin hayvancılığına da büyük katkı 
yapmayı hedeflediklerini söyleyen Arslan, bu 
kapsamda yapılan çalışmaya değindi. Hem il-
çedeki olumsuzlukların önüne geçmek hem de 
hayvancılık sektörünü biraraya toplamak adına 
bir proje yürüttüklerini söyledi. Başkan Arslan, 
“Hayvancılık olarak ayrılmış bir bölgemiz var. 
Burayı da bölge insanımıza ve dışarıdan talepte 
bulunan vatandaşlarımıza hazine tarafın-
dan satışları yapılacak. Son aşamaya gelindi, 
tapular çıkınca hazine satışını yapacak. Bölgede 
hayvancılık yapan hemşehrilerimiz ilçe mer-
kezinden o bölgeye taşınmış olacak. Böylece 
ilçemiz ilçe görünümü kazanmış olacak” dedi. 

İLÇEYE BÜYÜK KAZANÇ 

Akören’e istihdam sağlayacak projeleri 
desteklediklerini dile getiren Arslan, “Akö-
ren merkezli mantar yetiştiriciliği projesi var. 
Göksu Taşeli Projesi’nden ve KOP ayağından. 
Burada da çadırlar kuruldu, üretim başladı. Si-
parişlere yetişemiyoruz. Bölge insanına büyük 
katkılar sağlayacak bir proje” diye konuştu. 

BAL ORMANI PROJESİ

Bal Ormanı Projesi hakkında bilgi veren 
Arslan, “Bizden önceki belediye başkanımız 
tarafından müracaatları yapılmış. Akörenli bir işa-
damı tarafından bütün maddi külfeti üstlenilmiş, 
Tarım ve Orman İl Müdürlüğü ile imzalar atılmış. 
Oraya ıhlamur adaçayı, lavanta gibi 11 çeşit bitki 
dikilecek buraya. Uygun iklim şartlarının oluşma-
sını bekliyoruz. Bu bitkilerimizin dikimini yapınca 
Bal Ormanı Projesi’ni de gerçekleştirmiş olacağız” 
ifadelerini kullandı. 

GÖÇÜ ENGELLEYECEK PROJELER

Palyatif hastalar için bir proje planladıklarını 
dile getiren Arslan, projeyle ilgili şunları kaydetti, 
“Konya’da sadece Selçuk Üniversitesi’nde bulu-
nan palyatif hastalar için bir projemiz var. Oradan 
3-4 hocamız geldi, biz yerini verelim dedik. 
Akören Konya’ya yakın bir ilçe ama bu avantajı 
kullanamamış. Bu tür bir yatırım bu bölgeye 
şart olmuştur. Böylece bölge insanımızın burada 
istihdam olmasını sağlayacağız. Göçü de önlemiş 
olacağız. Buradaki hemşehrilerimizi doğduğu 
yerde doyurmuş olacağız.”

DEĞİRMENİ AYAĞA KALDIRDILAR

Belediyenin bir işletmesi olan değirmenin 
atıl durumdayken yeniden aya kaldırıldığını dile 
getiren Arslan, “Değirmeni ayağa kaldırmak için 
hamleler yaptık. Çok eski bir değirmendi ama 
onun revizesini yapmak için elimizden geleni 
yapıyoruz. 2020 yılında harmandan önce yetiş-
tirmeye çalışacağız. Biz elimizdeki değirmeni, 
petrolü ve yem fabrikasını belediyemizin şirketi 
altında toplayarak yönetilmesini istedik” dedi. 

KÜLTÜREL FAALİYETLER ARTTI

Başkan Arslan, ilçedeki kültürel çalışmalar 
hakkında da bilgi verdi. Akören’de göreve gelir 
gelmez 1. Kültür Festivali yaptıklarını belirten 

Arslan, sözlerine şöyle devam etti, “Biraz acemice 
oldu ama halk beğendi, katılım da güzeldi. Eksik-
lerimizi gidererek bu tür faaliyetleri daha iyi bir 
şekilde organize edeceğiz önümüzdeki yıllarda. 2 
yılda bir şenlik yapacağız inşallah. Çünkü bu tür 
kültürel faaliyetler hemşehrilerimizin birbirleriyle 
kaynaşması açısından önemli. İnsanlar yıllar-
dır görmediği hemşehrilerini o festivallerde ve 
şenliklerde biraraya gelip hasbihal etme fırsatı 
bulacaklar.”

BAĞLARI CANLANDIRACAĞIZ

Akören’de bağcılığın ve meyveciliğin ol-
dukça önemli olduğunun altını çizen Arslan, bu 
alanda ilçeyi yeniden canlandıracaklarını söyledi. 
“Kültürel yapı biraz erozyona uğradı ama tekrar 
canlandırmaya çalışıyoruz” diyen Başkan Arslan, 
şöyle devam etti, “Eskiden burada çarşıda 72 es-
naf vardı. Herkesin bağı-bahçesi vardı. Sepetlerle 
üzüm getirilirdi satılırdı. Şimdi biz bu eski bağları 
tekrar canlandırmak için harekete geçiyoruz. 
Akören hem meyvecilikte hem bağcılıkta önde 
gelen bir yer. Bu özelliğini daha da canlandırarak 
Akören’e katkıda bulunmak istiyoruz. Akören’in 
işadamlarını ve Akören’in okumuş insanlarını 
biraraya toplayıp fikir teatisi yapmayı planlıyoruz. 
İstişare yapmak istiyoruz ve fikir almak istiyoruz. 
Çünkü akıl akıldan üstündür.”

Akören Belediyesi, koronavirüsle mücadele-
de önemli bir yol katetmiş durumda. Mücadele 
kapsamında ilçe genelinde dezenfekte çalışmaları 
devam ediyor. Koronavirüse karşı resmi daireler 
her hafta düzenli olarak ilaçlanıyor. Ayrıca 
mahallelerde de dezenfekte çalışmaları yapılıyor. 
Bu kapsamda Avdan, Süleymaniye, Kayasu, 
Orhaniye, Ahmediye, Belkuyu, Çatören, Karahü-
yük, Alan, Mahallelerinde dezenfekte çalışmaları 
yapıldı. Ayrıca durak, çöp konteynırı, kamelya ve 
banklarda da ilaçlama çalışmaları devam ediyor. 

KURUMLARDA DEZENFEKTE

AKÖREN’IN YILDIZI PARLAYACAK

Konya’nın en şirin 
ilçelerinden biri olan 
Akören’de, Akören 

Belediyesi istihdamı 
artıracak yatırımlarla 
ilçenin kalkınmasına 

katkı sağlarken, ilçenin 
kültürel yapısını 

korumak adına da 
önemli adımlar atıyor 
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Konya’nın önemli ilçelerinden biri 
olan Beyşehir, doğal güzellikleri 
ve tarihi dokusuyla dikkat çeken 

ilçeler arasında alıyor. M.Ö. 8.000 yıllık 
geçmişinde birçok medeniyete ev sahipliği 
yapan Beyşehir, köklü geçmişinden miras 
kalan tarihi yapılarıyla, muhteşem doğal 
güzellikleriyle, zengin kültürüyle ayrıcalıklı 
bir yere sahip. 

İlçe turizmine canlılık kazandıran ve 
Türkiye’nin üçüncü büyük gölü olan Bey-
şehir Gölü milli park statüsü kazanmıştır. 
Göl üzerinde otuza yakın ada, on üç çeşit 
balık bulunuyor. Tarihi yapılarıyla da dik-
kat çeken Beyşehir’de Kubad Âbâd Sarayı 
kalıntısı, Beyşehir’in batısında ve Beyşehir 
Gölü’nün güneyinde Gölyaka Beldesinin 
1.5 km kuzeyinde yer alıyor. Bunların 
yanı sıra Beyşehir köprüsü, Çifte Hamam, 
Bedesten, Yaka Manastır, göl içerisinde 
Hacı Akif Adası (dikit ve sarkıtlarla dolu 
mağaralarıyla) önemli turistik bölgeler 
arasında yer alıyor. 

BEYŞEHİR GÖLÜ

Göller yöresinde yer alan Beyşehir 
Gölü, ülkemizin en büyük tatlı su gölü 
unvanına sahip. Barındırdığı yaban hayatı, 
doğal güzellikleri ve tarihi değerleri ile 
göllerimiz içerisinde özel bir yeri olan Bey-
şehir Gölü; güzel, mavi rengi, irili ufaklı 
adaları, kumsalları, karstik mağaraları ve 
bozulmamış bitki örtüsü ile ülkemizin en 

güzel göllerinden biri olarak dikkat çeki-
yor. Gölün güney ve kuzey kıyıları sığ olup, 
en derin yeri 10 metreyi bulmaktadır. 
Başta Sazan olmak üzere Levrek, Kadife, 
Akbalık ve Aynalı Sazan gölde bulunan 
balık türleri arasında yer alıyor. 

KUŞLARA EC SAHİPLİĞİ YAPIYOR

Eşsiz güzellikleriyle farklı bir doğal 
ortam sunan Beyşehir Gölü, kuşların da 
uğrak mekanları arasında yer alıyor. Bu 

kapsamda bölge, Kuş Gözlemciliği için 
eşsiz fırsatlar sunuyor. Göl alanı iklimsel 
özellikleri itibariyle, Akdeniz ve İç Anadolu 
iklimleri arasında geçiş özelliği gösteriyor. 
Bu nedenle göl yüzeyi kışın kısmen veya 
tamamen donduğu için kuşlar açısından 
iyi bir kışlama alanı değil. Ancak, Eylül ve 
Ekim aylarında ördekler, bahriler, yalı-
çapkınları, sumrular, leylekler ve martılar 
on binleri aşan gruplar oluşturarak renkli 
görüntülere sahne oluyorlar. Sakarmeke-
lerin ve kazların da eklenmesiyle ekim ayı 

BEYŞEHIR, KONYA’NIN 
DENIZINI BARINDIRIYOR

Tarihi ve doğal güzellikleriyle dikkat çeken Beyşehir, Konya’nın önemli bir ilçesi. 
Özellikle Beyşehir Gölü’nün verdiği nimetlerle şekillenen ilçe, tekstil sektörü bakımından 

da iyi bir konumda 

sonlarında göldeki toplam kuş popülasyo-
nu elli binleri geçer. Adalar, av baskısı ve 
insan etkinliklerinden nispeten uzak olma-
sı sebebiyle karabataklar, balıkçıllar, mar-
tılar ve yırtıcılar için beslenme ve kuluçka 
alanı olarak önem taşıyor. Tepeli Pelikanın 
ilk bilinen kuluçka kolonileri Beyşehir 
Gölü adalarında tespit edilmiştir. Leylekler 
için ayrıca Beyşehir’e 30 km uzaklıktaki 
Yeşildağ Beldesi özel bir yuvalama alanı 
sağlıyor. 

ÇOK SAYIDA ADA YER ALIYOR 

Gölde, göl suları altındaki tepe uzan-
tılarının oluşturduğu büyüklü küçüklü 33 
ada bulunuyor. Büyük adalar genellikle 
gölün batısında yer alıyor. 

Mada Adası: 8.220 hektar alana sahip 
olan ada, Beyşehir Gölü’nün en büyük ada-
sıdır ve adanın üzerinde bir köy bulunuyor. 
Genel Müdürlüğü tarafından onarılan bina 
bugün, Beyşehir Belediyesi Sergi ve Top-
lantı Salonu olarak değerlendiriliyor. Mada 
kelimesi Farsça’da dişi hayvan anlamına 
geliyor ve adaya Kazak Adası da deniyor.

Hacı Akif Adası: Beyşehir Gölünde 
bulunan adalar kümesinin güneyinde yer 
alıyor. Sarkıt ve dikitleriyle ünlü 100 met-
re uzunluğunda bir mağarası bulunan ada, 
oldukça dikkat çekici. Bu ilginç mağaranın 
duvarları tarihi süslerle bezeli. Ada, yosun 
ve böcek türleri yönünden de zengin. Ada 
içerisinde geyik, Pekin ördeği ve sülün 
üretimi yapılıyor. Adını, aslen Hoyranlı 
olan Hacı Akif Efendi’den alan Ada, Milli 
Park olarak ilan edildi.

İğneli Ada: Gölün turizm yönünden en 
gözde adası. Kumsalı ve koyları kızıl kum-
larla kaplı olan adanın en yüksek tepesi 
1282 metre.

Çeçen Adası: Terkenli, Aşağıağıl ve 
Gavur adası olarak ta bilinir. Ada üzerinde 
tarihi yapı kalıntıları, Çinili Hamam, am-
barlar, çiftlik evleri ile bir mağara bulunu-
yor. Hamam çinileri Konya’daki müzede 
sergileniyor.

Aygır Adası: İğdeli adanın özelliklerini 
taşıyan bu adada manzara, hava ve kum 
çok güzeldir. Batı kıyılarından Anamas 
Dağları yükseliyor. Adada kilise kalıntıları 
bulunuyor. 

BEYŞEHİRDE NELER YAPABİLİRSİNİZ

Doğal ve tarihi güzellikleriyle dikkat 
çeken Beyşehir’de çeşitli aktiviteler yapı-
labiliyor. Bu anlamda Beyşehir’de tarihî 
mekânların ziyaret edilebilir, balıkçılık, 
Avcılık yapılabilir, bisiklet safari, dağcılık, 
doğa yürüyüşü, yamaç paraşüdü, offroad 
gibi spor dalları yapılabiliyor. Ayrıca Göl 
turizmi teknecilik, su sporları, foto safari, 
kuş gözlemciliği de yapılabiliyor. 

TEKSTİLDE ÖNEMLİ BİR YERE SAHİP

Doğal güzellikleri ve tarihi yapısıy-
la dikkat çeken Beyşehir, sanayisiyle de 
önemli bir ilçe durumunda. Öyle ki Beyşe-
hir’de özellikle tekstil sektörü çok gelişmiş 
durumda. İlçede çok sayıda irili ufaklı 
tekstil atölyesi ya da fabrikası, bölgenin 
istihdamına da büyük katkılar sağlıyor. 
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Konya’nın önemli ilçelerinden biri 
olan Beyşehir, doğal güzellikleri 
ve tarihi dokusuyla dikkat çeken 

ilçeler arasında alıyor. M.Ö. 8.000 yıllık 
geçmişinde birçok medeniyete ev sahipliği 
yapan Beyşehir, köklü geçmişinden miras 
kalan tarihi yapılarıyla, muhteşem doğal 
güzellikleriyle, zengin kültürüyle ayrıcalıklı 
bir yere sahip. 

İlçe turizmine canlılık kazandıran ve 
Türkiye’nin üçüncü büyük gölü olan Bey-
şehir Gölü milli park statüsü kazanmıştır. 
Göl üzerinde otuza yakın ada, on üç çeşit 
balık bulunuyor. Tarihi yapılarıyla da dik-
kat çeken Beyşehir’de Kubad Âbâd Sarayı 
kalıntısı, Beyşehir’in batısında ve Beyşehir 
Gölü’nün güneyinde Gölyaka Beldesinin 
1.5 km kuzeyinde yer alıyor. Bunların 
yanı sıra Beyşehir köprüsü, Çifte Hamam, 
Bedesten, Yaka Manastır, göl içerisinde 
Hacı Akif Adası (dikit ve sarkıtlarla dolu 
mağaralarıyla) önemli turistik bölgeler 
arasında yer alıyor. 

BEYŞEHİR GÖLÜ

Göller yöresinde yer alan Beyşehir 
Gölü, ülkemizin en büyük tatlı su gölü 
unvanına sahip. Barındırdığı yaban hayatı, 
doğal güzellikleri ve tarihi değerleri ile 
göllerimiz içerisinde özel bir yeri olan Bey-
şehir Gölü; güzel, mavi rengi, irili ufaklı 
adaları, kumsalları, karstik mağaraları ve 
bozulmamış bitki örtüsü ile ülkemizin en 

güzel göllerinden biri olarak dikkat çeki-
yor. Gölün güney ve kuzey kıyıları sığ olup, 
en derin yeri 10 metreyi bulmaktadır. 
Başta Sazan olmak üzere Levrek, Kadife, 
Akbalık ve Aynalı Sazan gölde bulunan 
balık türleri arasında yer alıyor. 

KUŞLARA EC SAHİPLİĞİ YAPIYOR

Eşsiz güzellikleriyle farklı bir doğal 
ortam sunan Beyşehir Gölü, kuşların da 
uğrak mekanları arasında yer alıyor. Bu 

kapsamda bölge, Kuş Gözlemciliği için 
eşsiz fırsatlar sunuyor. Göl alanı iklimsel 
özellikleri itibariyle, Akdeniz ve İç Anadolu 
iklimleri arasında geçiş özelliği gösteriyor. 
Bu nedenle göl yüzeyi kışın kısmen veya 
tamamen donduğu için kuşlar açısından 
iyi bir kışlama alanı değil. Ancak, Eylül ve 
Ekim aylarında ördekler, bahriler, yalı-
çapkınları, sumrular, leylekler ve martılar 
on binleri aşan gruplar oluşturarak renkli 
görüntülere sahne oluyorlar. Sakarmeke-
lerin ve kazların da eklenmesiyle ekim ayı 

BEYŞEHIR, KONYA’NIN 
DENIZINI BARINDIRIYOR

Tarihi ve doğal güzellikleriyle dikkat çeken Beyşehir, Konya’nın önemli bir ilçesi. 
Özellikle Beyşehir Gölü’nün verdiği nimetlerle şekillenen ilçe, tekstil sektörü bakımından 

da iyi bir konumda 

sonlarında göldeki toplam kuş popülasyo-
nu elli binleri geçer. Adalar, av baskısı ve 
insan etkinliklerinden nispeten uzak olma-
sı sebebiyle karabataklar, balıkçıllar, mar-
tılar ve yırtıcılar için beslenme ve kuluçka 
alanı olarak önem taşıyor. Tepeli Pelikanın 
ilk bilinen kuluçka kolonileri Beyşehir 
Gölü adalarında tespit edilmiştir. Leylekler 
için ayrıca Beyşehir’e 30 km uzaklıktaki 
Yeşildağ Beldesi özel bir yuvalama alanı 
sağlıyor. 

ÇOK SAYIDA ADA YER ALIYOR 

Gölde, göl suları altındaki tepe uzan-
tılarının oluşturduğu büyüklü küçüklü 33 
ada bulunuyor. Büyük adalar genellikle 
gölün batısında yer alıyor. 

Mada Adası: 8.220 hektar alana sahip 
olan ada, Beyşehir Gölü’nün en büyük ada-
sıdır ve adanın üzerinde bir köy bulunuyor. 
Genel Müdürlüğü tarafından onarılan bina 
bugün, Beyşehir Belediyesi Sergi ve Top-
lantı Salonu olarak değerlendiriliyor. Mada 
kelimesi Farsça’da dişi hayvan anlamına 
geliyor ve adaya Kazak Adası da deniyor.

Hacı Akif Adası: Beyşehir Gölünde 
bulunan adalar kümesinin güneyinde yer 
alıyor. Sarkıt ve dikitleriyle ünlü 100 met-
re uzunluğunda bir mağarası bulunan ada, 
oldukça dikkat çekici. Bu ilginç mağaranın 
duvarları tarihi süslerle bezeli. Ada, yosun 
ve böcek türleri yönünden de zengin. Ada 
içerisinde geyik, Pekin ördeği ve sülün 
üretimi yapılıyor. Adını, aslen Hoyranlı 
olan Hacı Akif Efendi’den alan Ada, Milli 
Park olarak ilan edildi.

İğneli Ada: Gölün turizm yönünden en 
gözde adası. Kumsalı ve koyları kızıl kum-
larla kaplı olan adanın en yüksek tepesi 
1282 metre.

Çeçen Adası: Terkenli, Aşağıağıl ve 
Gavur adası olarak ta bilinir. Ada üzerinde 
tarihi yapı kalıntıları, Çinili Hamam, am-
barlar, çiftlik evleri ile bir mağara bulunu-
yor. Hamam çinileri Konya’daki müzede 
sergileniyor.

Aygır Adası: İğdeli adanın özelliklerini 
taşıyan bu adada manzara, hava ve kum 
çok güzeldir. Batı kıyılarından Anamas 
Dağları yükseliyor. Adada kilise kalıntıları 
bulunuyor. 

BEYŞEHİRDE NELER YAPABİLİRSİNİZ

Doğal ve tarihi güzellikleriyle dikkat 
çeken Beyşehir’de çeşitli aktiviteler yapı-
labiliyor. Bu anlamda Beyşehir’de tarihî 
mekânların ziyaret edilebilir, balıkçılık, 
Avcılık yapılabilir, bisiklet safari, dağcılık, 
doğa yürüyüşü, yamaç paraşüdü, offroad 
gibi spor dalları yapılabiliyor. Ayrıca Göl 
turizmi teknecilik, su sporları, foto safari, 
kuş gözlemciliği de yapılabiliyor. 

TEKSTİLDE ÖNEMLİ BİR YERE SAHİP

Doğal güzellikleri ve tarihi yapısıy-
la dikkat çeken Beyşehir, sanayisiyle de 
önemli bir ilçe durumunda. Öyle ki Beyşe-
hir’de özellikle tekstil sektörü çok gelişmiş 
durumda. İlçede çok sayıda irili ufaklı 
tekstil atölyesi ya da fabrikası, bölgenin 
istihdamına da büyük katkılar sağlıyor. 
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ilçeleri hem tarihi-kültürel yapısı hem de doğal güzellikleriyle 
dikkat çeken ilçeler arasında yer alıyor. Bölge ayrıca su kaynağı 

bakımından Konya’nın can damarı konumunda 

İç Anadolu Bölgesi’ni Akdeniz’den 
ayıran Orta Toroslar, önemli merkezleri 
de içinde barındırıyor. Tarihi, kültürel 

ve coğrafi yapısıyla dikkat çeken bu bölge, 
Konya’nın da sınırları içerisinde yer alıyor. 
Hadim, Bozkır, Taşkent ilçelerinin olduğunu 
bu bölge, hem kültürel yapısıyla hem de su 
kaynaklarının bol olduğu bir bölge olarak 
dikkat çekiyor. Özellikle bölge son yıllarda, 
Konya’yı Akdeniz’e başlayan bir bölge olması 
nedeniyle geçiş yolları bakımından önemli bir 
yatırım alırken, Konya Ovası’nın ihtiyacı olan 
suyun da bu bölgeden getirilmesiyle bu alanda 
da önemli yatırımlar yapılmış durumda. Tüm 
bunların yanında bölge, tarihi, kültürel ve coğ-
rafi yapısıyla da Anadolu’nun önemli renklerini 
barındıran bir özelliğe sahip. 

BOZKIR 

Konya’nın en eski ilçelerinden birisi olan 
Bozkır’ın il merkezine uzaklığı 116 kilometre.  
Konya’nın Akdeniz bölgesi sınırları içinde yer 
alır. Toroslar’ın İç Anadolu bölgesine bakan 
eteklerinde kurulan Bozkır’ın bu özelliği iklim, 
bitki örtüsü, sosyal ve ekonomik yapısını da 
etkiledi. Zirveleri (Tufan Deresi, Tosun Taşı, 
Sarı Ot, Sülek, Gölcük) temiz havalı, kekik ve 
çam kokulu, soğuk su kaynaklı yaylalarıyla, 
Akdeniz bölgesi göçebeleri Bozkır insanının 
birleşip kaynaştığı yazın dağ turizminin yapıl-
dığı yerler olarak dikkat çeker. Toroslar’dan 
çıkan Çarşamba çayı Bozkır’a hayat verirken 
bölge zirai üretim ve yerleşim alanı olarak 
belirlenmiştir. Çarşamba çayı su çatı denilen 
bölgede Beyşehir gölünden gelen Çarşamba 
kanalı ile birleşir, Çarşamba suyu şeklinde Apa 
Barajı’na akar. 

BOZKIR ZENGİBAR KALESİ

Bozkır coğrafi yapısının dışında tarihi kalın-
tıları da içerir. Bu anlamda dikkat çeken tarihi 
yapılardan biri de Zengibar Kalesi’dir. Tarihte 
Isaura olarak bilinen Zengibar Kalesi’nin oldu-
ğu bölge, 1860 metre yükseklikte bir tepe üze-
rine kurulmuştur. Sarp uçurumlarla çevrilmiş 
olan tepe, Konya ve Toroslar’ı kontrol altında 
tutabilen bir yerdir. Özellikle seçilmiş olan 
bu dağ tepesi, ayrıca Seydişehir, Karaman, 
Hadim yörelerini de kontrol altına almaktadır. 
Bol su kaynaklarının bulunduğu, Toros dağ 
sıralarının, Seydişehir ve Suğla Gölünün, hatta 
Konya’nın bir çok yöresinin görülebildiği bu 
hakim tepe, Isauralılar tarafından bilinçli ola-
rak seçilmiştir. Surlarının uzunluğunun 4 km 
olduğu bilinen Zengibar Kalesinin Selçuklular 
zamanında fethedildiği sanılmaktadır.

BOZKIR AYGIR PINARI, DİPSİZ GÖL

Bozkır, doğal güzellikleriyle de dikkat 
çekiyor. Bu anlamda Bozkır’ın önemli merkez-
lerinden biri de Aygır Pınarı’dır. Bozkır’ın doğal 
güzelliklerinin en önemlilerinden olan Aygır 
Pınarı, mesire alanı olarak düzenlenmiştir. 
Şehrin gürültüsünden ve stresinden uzaklaşmak 
isteyen vatandaşların özellikle yaz aylarında 
tercih ettiği bölgeler arasında Aygır Pınarı da yer 
alıyor. Bunun dışında bölgenin önemli doğal gü-
zelliklerinden biri de Dipsiz Göl’dür. Bir tarafta 
Bozkır-Sorkun Sarıot yaylaları diğer tarafta ise 
Akseki yaylalarının birleştiği bölgede, 2 bin 800 
metre rakımda bulunan ve etrafı Yörük obala-
rıyla çevrili bir doğa harikası olan Dipsiz Göl, 
çok berrak ve bir o kadar da temiz suya sahip 
olmasıyla biliniyor. 

BOZKIR TAHİNİ

Bozkır doğal ve tarihi yapısının yanında 
içinde barındırdığı bazı ürünleriyle de adından 
söz ettiriyor. Bunlardan biri de tahin. Bozkır’da 
üretimi yıllara dayanan tahinlerin geleneksel 
şekilde yapılması, tahinin bölgenin önemli bir 
marka haline gelmesine neden oldu. Bugün 
dahi tahin ustaları, tahin üretimi yapan eski 
değirmenler Bozkır’ın önemli değerleri olarak 
biliniyor. 

TARİHİ ÖNEMLİ CAMİLER 

Bozkır’da önemli tarihi camiler de bulunu-
yor. Bunlardan biri Kurşunlu Camii. Üçpınar 
Kasabası’nın Hocaköy mahallesinde bulunan 
Camiinin ilk olarak düz toprak damlı ve ahşap 
bir yapı olarak yapıldığı, daha sonra duvarları-
nın kalınlaştırılıp, üzerinin kubbe ile örtüldüğü 
tespit edilmiştir. Kubbelerin önce çinko ile 
kaplanması, daha sonra kurşunla kaplatılması 
sonucunda ismi de “Kurşunlu Camii” olarak 
anılmaya başlanmıştır. Kurşunlu Camii içeri-
sindeki süslemeler dikkat çekmektedir. Camii, 
“Korunması Gerekli Kültür Varlığı” olarak tescil 
edilmiştir. Vakıflar Müdürlüğü tarafından res-
torasyon çalışmaları tamamlanmıştır. Bir diğer 
önemli cami de Bozkır Asarlık Camii. Bozkır’daki 
Osmanlı devri eserlerinden olan cami 1282 
(Hicri) yılında yapılmıştır. Hisarlık (Asarlık) Ka-
sabası Camisi ahşap işçiliği ve duvar freskoları 
bakımından ayrı bir önem taşımaktadır. Güdük 
(Kısa) tek minaresi sarı pör taştan, tek şerefeli 
ve sekizgen kaide üzerinde yükselmektedir. 
Hisarlık Kasabası Camii de “Korunması Gerekli 
Kültür Varlığı” olarak tescil edilmiş miraslardan-
dır. Vakıflar Müdürlüğü tarafından restarosyon 
çalışmaları tamamlanmıştır.

HADİM

Konya’nın Toroslar’daki önemli ilçelerinden 

BOZKIR

BOZKIR - AYGIR PINARI

BOZKIR - DİPSİZ GÖL

BOZKIR - ISAURA

BOZKIR TAHİNİ

HADİM - YERKÖPRÜ

biri de Hadim. Akdeniz kıyı şeridi ile Konya 
Ovası’nı birbirinden ayıran Batı Toros sıra dağ-
larının doğu kısmında, Taşeli Platosunun tepele-
ri arasındaki dar vadiler üzerinde kurulmuş olan 
Hadim, tarihi antik dönemlere kadar uzanır. 
Çevresinde Bizans ve Roma dönemlerine ait 
birçok yerleşim kalıntıları mevcuttur. 1071 Ma-
lazgirt savaşından sonra Anadolu’ya yayılarak 
Kara Hacı Mustafa Efendi başkanlığındaki bir 
aşiret Hadim’in bulunduğu yere yerleşmişlerdir. 
Anadolu’nun Kültürel yönden Türkleştirilmesi 
esnasında din alimlerinin yetiştirdiği bir yer du-
rumuna gelen İlçemize “Belde-i Hadimül-ilm” 
adı verilmiştir. İklim özelliği olarak Akdeniz böl-
gesi içerisinde yer alır. İlçenin Alanya ilçesi ile 
sınırında kalan Gevne bölgesinde Aktepe 2 bin 
588 metre yükseklikte olup, İlçenin en yüksek 
noktasını oluşturur. Hadim kiraz ve üzümüyle 
meşhurdur. Ayrıca Hadimî Hazretleri, Seyyid 
Bayram Velî, Abdulezel Paşa ve Aşık Ömer 
de meşhur kişilerindendir. Yerköprü Şelalesi, 
Alabalık Tesisleri, Aşağı Hadim Tarihî Camii, 
Dülgerler Mağarası, Mütfüler Konağı ile Hz. 
Hadimî Tarihî Kütüphanesi görülmeye değer 
yerlerindendir.

HADİMİ HAZRETLERİ TÜRBESİ

“Kamil odur ki koya dünyada bir eser, Eseri 
olmayanın yerinde yeller eser” sözüyle bilinen 
Hz. Hadimi, önemli bir veli olarak bilinir. Hadim 
İlçesi’nin isminin de geldiği Hz. Hadimi, hamu-
ru yüzlerce yıl İslam’la yoğrulmuş Anadolu’nun 
bilime ve medeniyete yön verildiği onlarca ilim 
ve bilim adamından biridir.  Hadim’de bulunan 
Hz. Hadimi Türbesi, bugün yerli ve yabancı çok 
sayıda turistin ziyaret ettiği türbeler arasında 
yer alıyor. 

YERKÖPRÜ ŞELALESİ

Doğal güzellikleriyle dikkat çeken Hadim’in 
en önemli bölgelerinden biri Yerköprü Şelale-
si’dir. Yer köprü Şelalesi, eşsiz doğal güzelliğiyle 
istisnasız herkesi büyüleyebilecek muhteşem 
güzelliğiyle dikkat çekiyor. Özellikle Haziran 
ayı, bu şelaleyi gezmek için en ideal ay olarak 
öneriliyor. Bu ayda özellikle zakkumların muh-
teşem renk cümbüşüne bir çok ağacın çiçek-
leri de eklenince, şelale tam bir doğa harikası 
haline geliyor. Son yıllarda Yerköprü Şelalesi’ne 
Büyükşehir Belediyesi ve Hadim Belediyesi ta-
rafından yapılan çevre düzenlemeleriyle turistik 
açıdan daha cazip bir bölge konumuna geldi.

 
KİRAZ, ÜZÜM VE PEKMEZ

Hadim doğal güzelliklerinin yanında bazı 
tarımsal üretimlerle de dikkat çekiyor. Özellikle 
son yıllarda tamamı ihracat olarak satılan Ha-
dim kirazı, bölgenin önemli bir geçim kaynağı. 
Hadim bölgesinin havası ve suyuyla daha büyük 
ve lezzetli haline gelen Hadim kirazı, aranan 
lezzetler arasında yer alıyor. Bunun yanında 
bölgede geleneksel olarak üzüm yetiştiriciliği 
de önemli bir tarımsal faaliyet olarak dikkat 
çekiyor. Buna bağlı olarak Hadim pekmezi de 
Hadim’in önemli bir değeri olarak anılıyor. 

TAŞKENT

Bölgenin önemli ilçelerinden biri de Taşkent. 
Orta Toroslarda, Taşeli Platosunda, Göksu Vadisi 
Kanyonları üzerinde kurulmuş olan ilçe, Tarihî 
kayıtlarda Türklerin Orta Asya’dan göç etmesin-
den sonra dağınık halde yaşayan Türkmenler, 
916-966 yılları arasında Çağrı Beyin Anadolu 
Seferi’nde, Anadolu’nun çeşitli sarp yerlerine 

yerleşmiştir.  Klikya bölgesine gelen Türkmen-
ler Avşar boyundandır. Bu boyun başkanı Piri 
Mehmet’tir. Piri Mehmet’in oğullarından Ka-
raman Bey Karaman’da, Oğuz Bey’de Taşkent 
yöresine gelip yerleşmişler. Oğuz Bey kardeşi 
Karaman Handan ayrılıp Taşkent’te hâlâ aynı 
isimle bilinen Oğuzeli mıntıkasına yerleşmiş-
tir. Göçebe olarak ve dağınık halde yaşayan 
Türkmenler, 1071 Malazgirt savaşına kadar bu 
şekilde yaşamışlar. Bu tarihten sonra yurtların-
da korkusuzca yaşamlarını sürdürmüşlerdir. İlk 
gelenlerden 50 sene sonra Moğolların önünden 
kaçan bazı Türkmen boyları da Moğollarla 
aynı soydan olmaları nedeni ile birlikte aynı 
yörelerde yaşamaya başlarlar. Aynı zamanlarda 
gelen bu oymaklar 1.150 yılına kadar böylece 
yaşamışlar. 1.150 yılında göçebelikten bıkarak 
evler yapıp, yerleşim yerini korumaya karar ve-
rirler. Bu tarihte bir köy haline gelmişler. Köyün 
adını da zamanın en yaşlı kişisine sorulmasını 
söylerler. Yaşlı kişi de çalışkan Pir’in adını önerir 
ve köyün adı Pirikondu olarak kabul edilir. Daha 
sonra bu isim Pirlerkondu olarak değişikliğe 
uğrar. Zaman geçer Anadolu Selçuklu Devleti 
yıkılır ve Anadolu da birçok beylikler kurulur. 
Pirlerkondu beylikler zamanında Karaman 
oğullarına bağlanır. Fatih Sultan Mehmet, 
Karaman oğullarını yenince Pirlerkondu da 
Osmanlılara iltihak eder ve 1912 yılında Be-
lediyelik olur. Osmanlılar döneminde İlçeliğe 
kadar yükseldiği Belediyenin resmi kayıtlarında 
mevcuttur. Daha sonra İlçelik Pirlerkondu’dan 
alınmıştır. Pirlerkondu Nahiye olarak kalır. 
Cumhuriyetin ilanından sonra yapılan yenilikler 
yurt çapında devam ederken Pirlerkondu’yu 
Konya’ya bağlayan karayolu yapımı sırasında 
zamanın Konya Valisi İsmail İzzet Bey Pirler-
kondu ismini değiştirerek 1934 yılında Taşkent 
adını vermiştir. O günden beri Taşkent olarak 
bilinen bu şirin Nahiyenin 1960 yılından sonra 
İlçe olması kararlaştırılmış, fakat o günlerde 
küçük bir İlçe olacağına büyük bir Nahiye olsun 
diyerek bu girişimden vazgeçilir. Taşkent adı ile 
anılan nahiye 04 Temmuz 1987 tarih ve 19507 
sayılı Resmi Gazetede yayımlanarak yürürlüğe 
giren 3392 Sayılı Kanun gereğince İlçe oldu 
ve 11 Ağustos 1988 tarihinde fiilen faaliyete 
geçmiştir. Bıçakçılık, Taşkent’te geçmişi olan 
bir iş koludur ve Taşkent Bıçakları çok ünlüdür. 
Türkiye’de satıldığı gibi Avusturya, Türkme-
nistan, Azerbaycan gibi çok sayıda ülkeye bu 
bıçaklardan ihraç edilmektedir. Taşkent’te yılda 
10 bin bıçak üretilmektedir. Bıçağın çeliği elde 
dövüldüğü için bıçağın içindeki hava dışarıya 
çıkıyor ve çelik çok daha dayanıklı ve bıçak daha 
keskin hale geliyor. Ayrıca çeliğe su vererek 
sağlamlığı daha da artırılıyor. Bu nedenle bıçak-
lar yurt içi ve yurt dışından büyük talep görüyor. 
Taşkent Çetmi Şelalesi, Taşkent Sultan Pınarı, 
Taşkent Uzunşıh Camii, Taşkent Ağıl Ardıç 
Tabiat Anıtı, Taşkent Taş Evler ilçenin gezilmesi 
gereken yerleri arasında yer alıyor. 

SU YATIRIMLARI

Hadim, Taşkent, Bozkır bölgesi su anlamın-
da zengin bir bölge olması nedeniyle Konya 
Ovası’nın su ihtiyacının önemli bir kısmı 
buradan karşılanıyor. Son yıllarda önemi daha 
da artan ve tamamlanması için ciddi kaynak-
lar aktarılan Konya Ovası Projesi (KOP)’un 
büyük bir kısmı da bu bölgede şekillenmiştir. 
Bu nedenle bölgede Mavi Tünel başta olmak 
üzere birçok baraj ve barajlardaki suyu Ova’ya 
taşıyan AHİ Kanalı yapılmıştır. Böylece Konya 
Ovası’nın ihtiyacı olan önemli bir su kaynağı bu 
bölgeye yapılan yatırımlar sayesinde giderilme-
ye başlanmıştır.  

HADİM - HADİMİ HAZRETLERİ TÜRBE

HADİM KİRAZI

HADİM PEKMEZİ

HADİM ÜZÜMÜ

TAŞKENT

TAŞKENT - BIÇAKCILIK
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ilçeleri hem tarihi-kültürel yapısı hem de doğal güzellikleriyle 
dikkat çeken ilçeler arasında yer alıyor. Bölge ayrıca su kaynağı 

bakımından Konya’nın can damarı konumunda 

İç Anadolu Bölgesi’ni Akdeniz’den 
ayıran Orta Toroslar, önemli merkezleri 
de içinde barındırıyor. Tarihi, kültürel 

ve coğrafi yapısıyla dikkat çeken bu bölge, 
Konya’nın da sınırları içerisinde yer alıyor. 
Hadim, Bozkır, Taşkent ilçelerinin olduğunu 
bu bölge, hem kültürel yapısıyla hem de su 
kaynaklarının bol olduğu bir bölge olarak 
dikkat çekiyor. Özellikle bölge son yıllarda, 
Konya’yı Akdeniz’e başlayan bir bölge olması 
nedeniyle geçiş yolları bakımından önemli bir 
yatırım alırken, Konya Ovası’nın ihtiyacı olan 
suyun da bu bölgeden getirilmesiyle bu alanda 
da önemli yatırımlar yapılmış durumda. Tüm 
bunların yanında bölge, tarihi, kültürel ve coğ-
rafi yapısıyla da Anadolu’nun önemli renklerini 
barındıran bir özelliğe sahip. 

BOZKIR 

Konya’nın en eski ilçelerinden birisi olan 
Bozkır’ın il merkezine uzaklığı 116 kilometre.  
Konya’nın Akdeniz bölgesi sınırları içinde yer 
alır. Toroslar’ın İç Anadolu bölgesine bakan 
eteklerinde kurulan Bozkır’ın bu özelliği iklim, 
bitki örtüsü, sosyal ve ekonomik yapısını da 
etkiledi. Zirveleri (Tufan Deresi, Tosun Taşı, 
Sarı Ot, Sülek, Gölcük) temiz havalı, kekik ve 
çam kokulu, soğuk su kaynaklı yaylalarıyla, 
Akdeniz bölgesi göçebeleri Bozkır insanının 
birleşip kaynaştığı yazın dağ turizminin yapıl-
dığı yerler olarak dikkat çeker. Toroslar’dan 
çıkan Çarşamba çayı Bozkır’a hayat verirken 
bölge zirai üretim ve yerleşim alanı olarak 
belirlenmiştir. Çarşamba çayı su çatı denilen 
bölgede Beyşehir gölünden gelen Çarşamba 
kanalı ile birleşir, Çarşamba suyu şeklinde Apa 
Barajı’na akar. 

BOZKIR ZENGİBAR KALESİ

Bozkır coğrafi yapısının dışında tarihi kalın-
tıları da içerir. Bu anlamda dikkat çeken tarihi 
yapılardan biri de Zengibar Kalesi’dir. Tarihte 
Isaura olarak bilinen Zengibar Kalesi’nin oldu-
ğu bölge, 1860 metre yükseklikte bir tepe üze-
rine kurulmuştur. Sarp uçurumlarla çevrilmiş 
olan tepe, Konya ve Toroslar’ı kontrol altında 
tutabilen bir yerdir. Özellikle seçilmiş olan 
bu dağ tepesi, ayrıca Seydişehir, Karaman, 
Hadim yörelerini de kontrol altına almaktadır. 
Bol su kaynaklarının bulunduğu, Toros dağ 
sıralarının, Seydişehir ve Suğla Gölünün, hatta 
Konya’nın bir çok yöresinin görülebildiği bu 
hakim tepe, Isauralılar tarafından bilinçli ola-
rak seçilmiştir. Surlarının uzunluğunun 4 km 
olduğu bilinen Zengibar Kalesinin Selçuklular 
zamanında fethedildiği sanılmaktadır.

BOZKIR AYGIR PINARI, DİPSİZ GÖL

Bozkır, doğal güzellikleriyle de dikkat 
çekiyor. Bu anlamda Bozkır’ın önemli merkez-
lerinden biri de Aygır Pınarı’dır. Bozkır’ın doğal 
güzelliklerinin en önemlilerinden olan Aygır 
Pınarı, mesire alanı olarak düzenlenmiştir. 
Şehrin gürültüsünden ve stresinden uzaklaşmak 
isteyen vatandaşların özellikle yaz aylarında 
tercih ettiği bölgeler arasında Aygır Pınarı da yer 
alıyor. Bunun dışında bölgenin önemli doğal gü-
zelliklerinden biri de Dipsiz Göl’dür. Bir tarafta 
Bozkır-Sorkun Sarıot yaylaları diğer tarafta ise 
Akseki yaylalarının birleştiği bölgede, 2 bin 800 
metre rakımda bulunan ve etrafı Yörük obala-
rıyla çevrili bir doğa harikası olan Dipsiz Göl, 
çok berrak ve bir o kadar da temiz suya sahip 
olmasıyla biliniyor. 

BOZKIR TAHİNİ

Bozkır doğal ve tarihi yapısının yanında 
içinde barındırdığı bazı ürünleriyle de adından 
söz ettiriyor. Bunlardan biri de tahin. Bozkır’da 
üretimi yıllara dayanan tahinlerin geleneksel 
şekilde yapılması, tahinin bölgenin önemli bir 
marka haline gelmesine neden oldu. Bugün 
dahi tahin ustaları, tahin üretimi yapan eski 
değirmenler Bozkır’ın önemli değerleri olarak 
biliniyor. 

TARİHİ ÖNEMLİ CAMİLER 

Bozkır’da önemli tarihi camiler de bulunu-
yor. Bunlardan biri Kurşunlu Camii. Üçpınar 
Kasabası’nın Hocaköy mahallesinde bulunan 
Camiinin ilk olarak düz toprak damlı ve ahşap 
bir yapı olarak yapıldığı, daha sonra duvarları-
nın kalınlaştırılıp, üzerinin kubbe ile örtüldüğü 
tespit edilmiştir. Kubbelerin önce çinko ile 
kaplanması, daha sonra kurşunla kaplatılması 
sonucunda ismi de “Kurşunlu Camii” olarak 
anılmaya başlanmıştır. Kurşunlu Camii içeri-
sindeki süslemeler dikkat çekmektedir. Camii, 
“Korunması Gerekli Kültür Varlığı” olarak tescil 
edilmiştir. Vakıflar Müdürlüğü tarafından res-
torasyon çalışmaları tamamlanmıştır. Bir diğer 
önemli cami de Bozkır Asarlık Camii. Bozkır’daki 
Osmanlı devri eserlerinden olan cami 1282 
(Hicri) yılında yapılmıştır. Hisarlık (Asarlık) Ka-
sabası Camisi ahşap işçiliği ve duvar freskoları 
bakımından ayrı bir önem taşımaktadır. Güdük 
(Kısa) tek minaresi sarı pör taştan, tek şerefeli 
ve sekizgen kaide üzerinde yükselmektedir. 
Hisarlık Kasabası Camii de “Korunması Gerekli 
Kültür Varlığı” olarak tescil edilmiş miraslardan-
dır. Vakıflar Müdürlüğü tarafından restarosyon 
çalışmaları tamamlanmıştır.

HADİM

Konya’nın Toroslar’daki önemli ilçelerinden 

BOZKIR

BOZKIR - AYGIR PINARI

BOZKIR - DİPSİZ GÖL

BOZKIR - ISAURA

BOZKIR TAHİNİ

HADİM - YERKÖPRÜ

biri de Hadim. Akdeniz kıyı şeridi ile Konya 
Ovası’nı birbirinden ayıran Batı Toros sıra dağ-
larının doğu kısmında, Taşeli Platosunun tepele-
ri arasındaki dar vadiler üzerinde kurulmuş olan 
Hadim, tarihi antik dönemlere kadar uzanır. 
Çevresinde Bizans ve Roma dönemlerine ait 
birçok yerleşim kalıntıları mevcuttur. 1071 Ma-
lazgirt savaşından sonra Anadolu’ya yayılarak 
Kara Hacı Mustafa Efendi başkanlığındaki bir 
aşiret Hadim’in bulunduğu yere yerleşmişlerdir. 
Anadolu’nun Kültürel yönden Türkleştirilmesi 
esnasında din alimlerinin yetiştirdiği bir yer du-
rumuna gelen İlçemize “Belde-i Hadimül-ilm” 
adı verilmiştir. İklim özelliği olarak Akdeniz böl-
gesi içerisinde yer alır. İlçenin Alanya ilçesi ile 
sınırında kalan Gevne bölgesinde Aktepe 2 bin 
588 metre yükseklikte olup, İlçenin en yüksek 
noktasını oluşturur. Hadim kiraz ve üzümüyle 
meşhurdur. Ayrıca Hadimî Hazretleri, Seyyid 
Bayram Velî, Abdulezel Paşa ve Aşık Ömer 
de meşhur kişilerindendir. Yerköprü Şelalesi, 
Alabalık Tesisleri, Aşağı Hadim Tarihî Camii, 
Dülgerler Mağarası, Mütfüler Konağı ile Hz. 
Hadimî Tarihî Kütüphanesi görülmeye değer 
yerlerindendir.

HADİMİ HAZRETLERİ TÜRBESİ

“Kamil odur ki koya dünyada bir eser, Eseri 
olmayanın yerinde yeller eser” sözüyle bilinen 
Hz. Hadimi, önemli bir veli olarak bilinir. Hadim 
İlçesi’nin isminin de geldiği Hz. Hadimi, hamu-
ru yüzlerce yıl İslam’la yoğrulmuş Anadolu’nun 
bilime ve medeniyete yön verildiği onlarca ilim 
ve bilim adamından biridir.  Hadim’de bulunan 
Hz. Hadimi Türbesi, bugün yerli ve yabancı çok 
sayıda turistin ziyaret ettiği türbeler arasında 
yer alıyor. 

YERKÖPRÜ ŞELALESİ

Doğal güzellikleriyle dikkat çeken Hadim’in 
en önemli bölgelerinden biri Yerköprü Şelale-
si’dir. Yer köprü Şelalesi, eşsiz doğal güzelliğiyle 
istisnasız herkesi büyüleyebilecek muhteşem 
güzelliğiyle dikkat çekiyor. Özellikle Haziran 
ayı, bu şelaleyi gezmek için en ideal ay olarak 
öneriliyor. Bu ayda özellikle zakkumların muh-
teşem renk cümbüşüne bir çok ağacın çiçek-
leri de eklenince, şelale tam bir doğa harikası 
haline geliyor. Son yıllarda Yerköprü Şelalesi’ne 
Büyükşehir Belediyesi ve Hadim Belediyesi ta-
rafından yapılan çevre düzenlemeleriyle turistik 
açıdan daha cazip bir bölge konumuna geldi.

 
KİRAZ, ÜZÜM VE PEKMEZ

Hadim doğal güzelliklerinin yanında bazı 
tarımsal üretimlerle de dikkat çekiyor. Özellikle 
son yıllarda tamamı ihracat olarak satılan Ha-
dim kirazı, bölgenin önemli bir geçim kaynağı. 
Hadim bölgesinin havası ve suyuyla daha büyük 
ve lezzetli haline gelen Hadim kirazı, aranan 
lezzetler arasında yer alıyor. Bunun yanında 
bölgede geleneksel olarak üzüm yetiştiriciliği 
de önemli bir tarımsal faaliyet olarak dikkat 
çekiyor. Buna bağlı olarak Hadim pekmezi de 
Hadim’in önemli bir değeri olarak anılıyor. 

TAŞKENT

Bölgenin önemli ilçelerinden biri de Taşkent. 
Orta Toroslarda, Taşeli Platosunda, Göksu Vadisi 
Kanyonları üzerinde kurulmuş olan ilçe, Tarihî 
kayıtlarda Türklerin Orta Asya’dan göç etmesin-
den sonra dağınık halde yaşayan Türkmenler, 
916-966 yılları arasında Çağrı Beyin Anadolu 
Seferi’nde, Anadolu’nun çeşitli sarp yerlerine 

yerleşmiştir.  Klikya bölgesine gelen Türkmen-
ler Avşar boyundandır. Bu boyun başkanı Piri 
Mehmet’tir. Piri Mehmet’in oğullarından Ka-
raman Bey Karaman’da, Oğuz Bey’de Taşkent 
yöresine gelip yerleşmişler. Oğuz Bey kardeşi 
Karaman Handan ayrılıp Taşkent’te hâlâ aynı 
isimle bilinen Oğuzeli mıntıkasına yerleşmiş-
tir. Göçebe olarak ve dağınık halde yaşayan 
Türkmenler, 1071 Malazgirt savaşına kadar bu 
şekilde yaşamışlar. Bu tarihten sonra yurtların-
da korkusuzca yaşamlarını sürdürmüşlerdir. İlk 
gelenlerden 50 sene sonra Moğolların önünden 
kaçan bazı Türkmen boyları da Moğollarla 
aynı soydan olmaları nedeni ile birlikte aynı 
yörelerde yaşamaya başlarlar. Aynı zamanlarda 
gelen bu oymaklar 1.150 yılına kadar böylece 
yaşamışlar. 1.150 yılında göçebelikten bıkarak 
evler yapıp, yerleşim yerini korumaya karar ve-
rirler. Bu tarihte bir köy haline gelmişler. Köyün 
adını da zamanın en yaşlı kişisine sorulmasını 
söylerler. Yaşlı kişi de çalışkan Pir’in adını önerir 
ve köyün adı Pirikondu olarak kabul edilir. Daha 
sonra bu isim Pirlerkondu olarak değişikliğe 
uğrar. Zaman geçer Anadolu Selçuklu Devleti 
yıkılır ve Anadolu da birçok beylikler kurulur. 
Pirlerkondu beylikler zamanında Karaman 
oğullarına bağlanır. Fatih Sultan Mehmet, 
Karaman oğullarını yenince Pirlerkondu da 
Osmanlılara iltihak eder ve 1912 yılında Be-
lediyelik olur. Osmanlılar döneminde İlçeliğe 
kadar yükseldiği Belediyenin resmi kayıtlarında 
mevcuttur. Daha sonra İlçelik Pirlerkondu’dan 
alınmıştır. Pirlerkondu Nahiye olarak kalır. 
Cumhuriyetin ilanından sonra yapılan yenilikler 
yurt çapında devam ederken Pirlerkondu’yu 
Konya’ya bağlayan karayolu yapımı sırasında 
zamanın Konya Valisi İsmail İzzet Bey Pirler-
kondu ismini değiştirerek 1934 yılında Taşkent 
adını vermiştir. O günden beri Taşkent olarak 
bilinen bu şirin Nahiyenin 1960 yılından sonra 
İlçe olması kararlaştırılmış, fakat o günlerde 
küçük bir İlçe olacağına büyük bir Nahiye olsun 
diyerek bu girişimden vazgeçilir. Taşkent adı ile 
anılan nahiye 04 Temmuz 1987 tarih ve 19507 
sayılı Resmi Gazetede yayımlanarak yürürlüğe 
giren 3392 Sayılı Kanun gereğince İlçe oldu 
ve 11 Ağustos 1988 tarihinde fiilen faaliyete 
geçmiştir. Bıçakçılık, Taşkent’te geçmişi olan 
bir iş koludur ve Taşkent Bıçakları çok ünlüdür. 
Türkiye’de satıldığı gibi Avusturya, Türkme-
nistan, Azerbaycan gibi çok sayıda ülkeye bu 
bıçaklardan ihraç edilmektedir. Taşkent’te yılda 
10 bin bıçak üretilmektedir. Bıçağın çeliği elde 
dövüldüğü için bıçağın içindeki hava dışarıya 
çıkıyor ve çelik çok daha dayanıklı ve bıçak daha 
keskin hale geliyor. Ayrıca çeliğe su vererek 
sağlamlığı daha da artırılıyor. Bu nedenle bıçak-
lar yurt içi ve yurt dışından büyük talep görüyor. 
Taşkent Çetmi Şelalesi, Taşkent Sultan Pınarı, 
Taşkent Uzunşıh Camii, Taşkent Ağıl Ardıç 
Tabiat Anıtı, Taşkent Taş Evler ilçenin gezilmesi 
gereken yerleri arasında yer alıyor. 

SU YATIRIMLARI

Hadim, Taşkent, Bozkır bölgesi su anlamın-
da zengin bir bölge olması nedeniyle Konya 
Ovası’nın su ihtiyacının önemli bir kısmı 
buradan karşılanıyor. Son yıllarda önemi daha 
da artan ve tamamlanması için ciddi kaynak-
lar aktarılan Konya Ovası Projesi (KOP)’un 
büyük bir kısmı da bu bölgede şekillenmiştir. 
Bu nedenle bölgede Mavi Tünel başta olmak 
üzere birçok baraj ve barajlardaki suyu Ova’ya 
taşıyan AHİ Kanalı yapılmıştır. Böylece Konya 
Ovası’nın ihtiyacı olan önemli bir su kaynağı bu 
bölgeye yapılan yatırımlar sayesinde giderilme-
ye başlanmıştır.  

HADİM - HADİMİ HAZRETLERİ TÜRBE

HADİM KİRAZI

HADİM PEKMEZİ

HADİM ÜZÜMÜ

TAŞKENT

TAŞKENT - BIÇAKCILIK
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1708 yıllarında Kulupoğlu Musta-
fa Bey ailesi ve kendisine bağlı 
aşiret beyleri ile birlikte Kulu’nun 

şimdiki bulunduğu yere gelerek yerleş-
miş ve Kulu adını da aşiret beyinin ismi 
olan Kulupoğlu’ndan almıştır. Osmanlı 
İmparatorluğu döneminde Erzurum, Muş 
ve Ağrı’dan ilçeye toplu halde göç eden 
vatandaşlarımız olmuş ve daha sonra Kı-
rım ile Türkistan taraflarından gelenler de 
ilçenin köy ve kasabalarına yerleştirilmiş-
lerdir. 1926 yılında bucak olan Kulu önce 
Şereflikoçhisar ilçesine, 1933 yılında da 
Cihanbeyli ilçesine nahiye olarak bağlan-
mış; 1954 yılında ise Ankara’nın Haymana 
ve Bala ilçelerine bağlı köylerden birkaçı 
Kulu sınırlarına dahil edilmiş ve Konya’ya 
bağlı bir ilçe olmuştur.

BİR TABİAT HARİKASI: DÜDEN GÖLÜ

Geniş alüvyonlu bir girinti ile ikiye 
ayrılan Düden Gölü, Kulu ilçe merkezinin 
5 km. doğusunda bulunmakta ve Değir-
menözü Çayı ile beslenmektedir. Suyunun 
hafif tuzlu olması hem flamingo, kılıçgaga 
gibi tuzlu su kuşlarının, hem de tatlı su 
kuşlarının göl çevresinde barınmasını sağ-
lamaktadır. Kuş gözlemcileri tarafından ya-
pılan sayımlar sonucunda gölde en az 172 
kuş türü bulunduğu tespit edilmiştir. Göl, 
su kuşları için üreme ve göç yeridir. Zira 
Düden gölü, Afrika’ya göç eden kuşların 
göç yolları üzerinde bulunmaktadır. Göç 
eden kuşlar, dinlenmek için Düden Gö-
lü’ne gelir ve buradan da Afrika’ya gider. 
Aynı zamanda göl içinde göçmen kuşları-

nın ürediği dokuz küçük ada yer alır. Çok 
sayıda su kuşunu barındıran Düden Gölü 
ve çevresinde kuluçkaya yatan, kışlayan ve 
konaklayan türlerin başlıcaları şunlardır:

Kuluçkaya Yatan Türler: Akdeniz 
Martısı, Karabaş Martı, İnce Gagalı Martı, 
Gülen Sumru, Kılıçgaga, Van Gölü Martısı, 
Bataklık Kırlangıcı, Uzunbacak, Macar 
Ördeği, Sakarmeke, Poyraz Kuşu, Dikkuy-
ruk, Küçük Batağan, Leylek, Kaşıkçı, Kum 
Kırlangıcı. 

Kışlayan ve Konaklayan Türler: Flamin-
go, Sakarca, Angıt, Kaşıkgaga, Karaboyun-
lu Batağan, Çamurcun, Yeşilbaş, Çıkrıncın, 
Macar Ördeği, Dikkuyruk, Turna, Uzunba-
cak, Kılıçgaga, Halkalı Küçük Cılıbıt, Akça 
Cılıbıt, Döğüşken Kuş, Küçük Kum Kuşu, 
Boyunçeviren, Bağırtlak, Kızkuşu, Mah-

KULU’NUN 300 
YILLIK GEÇMIŞI VAR

“Drya Harabeleri” üzerine kurulmuş olan Kulu’nun 300 yıllık bir geçmişi bulunuyor. 
Oldukça büyük bir ilçe olan Kulu’da tabiat harikası bölgeler de yer alıyor

muzlu Kızkuşu.
Kirli suyun Düden Gölü’ne akışını engellemek için 

belediye arıtma tesisi kurmuştur. Düden Gölü, ekolo-
jik dengenin korunmasında önemli işlev görmekte ve 
göldeki kuşların çevredeki tarım alanlarına zarar veren 
haşerelerle beslenmesi nedeniyle ekonomik anlamda 
da çiftçilere yarar sağlamaktadır. 20 bin 275 flamingo 
yavrusu kuluçkadan çıkarken, bu sayı bugüne kadar 
dünyada tespit edilmiş en büyük flamingo kolonisi ola-
rak kayıtlara geçmiştir.

GÖKGÖL / KOZANLI

Bu özel koruma alanı, 50 ha (0,5 km2) büyüklüğün-
deki bir tatlı su gölü olan Gökgöl ve Kulu ilçe merke-
zinin 20 km. batısındaki Kozanlı kasabası ile Gökgöl 
arasında yer alan yüzlerce hektarlık çayır ve bataklıktan 
oluşur. Sazlarla kaplı olan gölde yer yer açık su alanları 
da bulunmaktadır. Yeraltı suyu ve 1970’lerde sekiz 
kilometre kuzeybatıdaki Samsan Gölü’nü kurutmak için 
açılan bir kanalla beslenmektedir.

Yöre insanı, hayvan otlatma imkanlarını arttırmak 
için, gölün doğu çıkışına taştan basit bir set yapmıştır. 
Bundan önce, göl büyük ihtimalle daha küçük olup yaz 
aylarında kurumaktaydı. Gölden çıkan sular Tuz Gö-
lü’ne akmaktadır. Göl sit alanı ilan edildikten sonra DSİ 
tarafından düzenleme yapılmış, Çevresinde piknik alanı 
ve Kuş Gözlem evi bulunmaktadır resmi olarak 184 kuş 
çeşidi tespiti yapılmıştır. Gölde Cobitus Evreni Balığı 
olarak bilinen bir balık türü Dünyada sadece Gökgöl’de 
yaşamaktadır. Bölgede her yıl Kulu Belediyesi tarafın-
dan Gökgöl Festivali düzenlenmektedir. İlçenin çeşitli 
yerlerinde hüyükler mevcut olup Karacadağ Kasabası’n-
da tarihi ve turizm değeri olan mağaralar bulunmak-
tadır. Özellikle Karacadağ Kasabasında bulunan Büyük 
Mağara, Altılar köyünde bulunan Kırmızı Mağara, 
Yaraşlı köyünde bulunan Çift kapılı Mağara, Kozanlı 
Kaletepe’de bulunan inler ile Kozanlı Halil İbrahim 
yaylasında bulunan Asma İn, Arşıncı köyü yakınlarında 
bulunan mağara, Samsam köyü yakınlarında bulunan 
Kapıkayası mağarası mevcuttur.
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KULU’NUN 300 
YILLIK GEÇMIŞI VAR

“Drya Harabeleri” üzerine kurulmuş olan Kulu’nun 300 yıllık bir geçmişi bulunuyor. 
Oldukça büyük bir ilçe olan Kulu’da tabiat harikası bölgeler de yer alıyor

muzlu Kızkuşu.
Kirli suyun Düden Gölü’ne akışını engellemek için 

belediye arıtma tesisi kurmuştur. Düden Gölü, ekolo-
jik dengenin korunmasında önemli işlev görmekte ve 
göldeki kuşların çevredeki tarım alanlarına zarar veren 
haşerelerle beslenmesi nedeniyle ekonomik anlamda 
da çiftçilere yarar sağlamaktadır. 20 bin 275 flamingo 
yavrusu kuluçkadan çıkarken, bu sayı bugüne kadar 
dünyada tespit edilmiş en büyük flamingo kolonisi ola-
rak kayıtlara geçmiştir.

GÖKGÖL / KOZANLI

Bu özel koruma alanı, 50 ha (0,5 km2) büyüklüğün-
deki bir tatlı su gölü olan Gökgöl ve Kulu ilçe merke-
zinin 20 km. batısındaki Kozanlı kasabası ile Gökgöl 
arasında yer alan yüzlerce hektarlık çayır ve bataklıktan 
oluşur. Sazlarla kaplı olan gölde yer yer açık su alanları 
da bulunmaktadır. Yeraltı suyu ve 1970’lerde sekiz 
kilometre kuzeybatıdaki Samsan Gölü’nü kurutmak için 
açılan bir kanalla beslenmektedir.

Yöre insanı, hayvan otlatma imkanlarını arttırmak 
için, gölün doğu çıkışına taştan basit bir set yapmıştır. 
Bundan önce, göl büyük ihtimalle daha küçük olup yaz 
aylarında kurumaktaydı. Gölden çıkan sular Tuz Gö-
lü’ne akmaktadır. Göl sit alanı ilan edildikten sonra DSİ 
tarafından düzenleme yapılmış, Çevresinde piknik alanı 
ve Kuş Gözlem evi bulunmaktadır resmi olarak 184 kuş 
çeşidi tespiti yapılmıştır. Gölde Cobitus Evreni Balığı 
olarak bilinen bir balık türü Dünyada sadece Gökgöl’de 
yaşamaktadır. Bölgede her yıl Kulu Belediyesi tarafın-
dan Gökgöl Festivali düzenlenmektedir. İlçenin çeşitli 
yerlerinde hüyükler mevcut olup Karacadağ Kasabası’n-
da tarihi ve turizm değeri olan mağaralar bulunmak-
tadır. Özellikle Karacadağ Kasabasında bulunan Büyük 
Mağara, Altılar köyünde bulunan Kırmızı Mağara, 
Yaraşlı köyünde bulunan Çift kapılı Mağara, Kozanlı 
Kaletepe’de bulunan inler ile Kozanlı Halil İbrahim 
yaylasında bulunan Asma İn, Arşıncı köyü yakınlarında 
bulunan mağara, Samsam köyü yakınlarında bulunan 
Kapıkayası mağarası mevcuttur.
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Konya’nın önemli ilçelerinden 
biri de Seydişehir. Tarihi Antik 
çağlara kadar dayanan Seydi-

şehir’de 1970 yılında yapılan kazılarda 
Bostandere Kasabası yakınlarında Roma 
Devri Anfi Tiyatrosu kalıntıları ortaya 
çıkarıldı. Seydişehir’in Horasanlı Seyit 
Harun Veli tarafından 1310 yıllarında 
kurulduğu tahmin ediliyor. Bu nedenle 
Seyit Harun Veli Seydişehir için önem arz 
ederken, Seydişehir’de “Seyit, Harun” 
gibi isimler yaygın olarak kullanılıyor. 
1871 yılında belediye olan Seydişehir, 
1915 yılında ise İlçe statüsü kazandı. Ta-
rihi ve kültürel anlamda oldukça zengin 
olan Seydişehir, doğal güzellikler anla-
mında da oldukça çekici bir ilçe olarak 
dikkat çekiyor. 

SEYYİD HARUN VELÎ CAMİİ: 
Seydişehir için manevi bir değere sahip 
olan Seyyid Harun Veli’nin bir de camisi 
bulunmaktadır. Seydişehir’in güney 
kesiminde bulunan Camii, Seyyid Harun 
Velî Külliyesi içinde yer alıyor. Caminin, 
Seyyid Harun tarafından, 1310 yılında 

onun “İlâhi bir ilhamla bir şehir kurmak 
üzere buraya geldiği” yıllarda yapıldığı 
biliniyor.  

SEYYİD HARUN VELÎ TÜRBESİ: Sey-
yid Harun Velî Caminin Kuzey cephesine 
bitişik, kümbetin sağındaki Seyyid Harun 
Veli Hazretleri’nin türbesidir. Kitabesi 
şöyledir: “Bu kutlu türbe, yoksulların 
efendisi Allah’ın Rahmetine kavuşmuş 
ve günahları bağışlanmış olan Seyyid-i 
Harun’un yirmi üç rebi’ül–evvel yedi yüz 
yirmide ölmesi üzerine inşa edildi”. Tür-
be, 3 Mayıs 1320 tarihinde ölen Seyyid 
Harun Velî’nin ölümünden sonra aynı 
yılda yapılmıştır.

MEMİŞ EFENDİ TÜRBESİ: Hacı Me-
miş Efendi’nin soyundan pek çok alim ve 
şeyh yetişti. Hiçbir alimin neslinden bu 
kadar çok ilim ve adamı ve şeyh çıkma-
mıştır. Hayatta iken “Vücudunu çürüten 
er olmaz” buyururlardı. Vefatından 13 yıl 
sonra türbesi inşa edilirken kabri açıldığı 
zaman kefeni ve vücutları hayatta olduğu 
gibi hiç bozulmadığı görülmüştür. Baki 

Konya’nın önemli ilçelerinden biri olan Seydişehir, alim ve mütefekkir Seyyid Harun Veli’nin şehri 
olarak biliniyor. Doğal güzellikleriyle de dikkat çeken ilçe, leblebisiyle de ün kazanmış durumda  

SEYYID HARUN
VELI’NIN ŞEHRI  

KUĞULU PARK

TINAZ TEPE MAĞARASI

aleme göç ettikleri zaman 4 hanımda 7 oğlu 
ve 4 kızı bulunmakta idi. Hacı Memiş Efen-
di’nin Türbesi Konya-Seydişehir yolu üzerinde 
Konya’dan 70, Seydişehir’den 30 kilometre 
uzaklıktaki Çavuş Kasabası’ndadır.

ADİLE BAYSAL KÜLTÜR VE SANAT
 
EVİ: Seydişehir’in geleneksel mimarisini 

yansıtan kültür sanat evi, tarihi ve kültü-
rel mirasların gelecek nesillere aktarmak 
ve misafirlere geleneksel kültürü tanıtmak 
amacıyla hizmet ediyor. Yöresel halk giysileri, 
süs eşyaları, takunya örnekleri, Seydişehirli 
ev hanımlarının el işleri, yöresel halı, kilim ve 
dokuma tezgâhlarını Osmanlı devri yayları, 
Osmanlı şerbet kazanlarını, düğüm, kazan, 
sahan, eski silah ve ev eşyaları gibi kültürel 
ve sanatsal çalışmaların sergisi yapılıyor.

KUĞULU PARK: İç Anadolu’nun Antal-
ya’ya açılan bir kapısı konumunda olup çevre 
yolu üzerinde bulunan Kuğulu Park, Tabi-
atı ve iklimiyle dikkat çeken bir bölge. Yaz 
aylarında aynı anda binlerce yerli ve yabancı 
ziyaretçiyi ağırlayabilecek kapasitede olan Ku-
ğulu Park, gün boyu vakit geçirilebilecek bir 
mesire alanı. Toros Sıra Dağlarının eteğinde 
bulunan bölgede yapay gölet ve şelale mev-
cut. 4 mevsim bir doğa harikası olan Kuğulu 
Park, ilçenin turizm potansiyeline büyük katkı 
sağlıyor.

ETİ ALÜMİNYUM TESİSLERİ: Akdeniz 
Bölgesindeki Seydişehir ve Akseki boksit 
cevher yataklarının değerlendirilip, ham 
alüminyum üretmek amacı ile Konya ilinin 
batısında, Seydişehir ilçesinde alüminyum 
işletmeleri kurulan tesis, Seydişehir’in sosyo 
ekonomik yapısına büyük bir katkı sağlamış-
tır. Yaklaşık 12 milyon metrekare kapalı alana 
kurulmuş olan Seydişehir Alüminyum tesisi 
Türkiye’deki modern ve tek alüminyum tesisi 
olma özelliğindedir.

TINAZTEPE MAĞARASI: Seydişehir-An-
talya karayolunun 22. kilometresinde bulunan 
Tınaztepe Mağarası, bölgenin turizmine ciddi 
katkı sağlayan alanlar arasında yer alıyor. Ge-
zilebilen bölümü bin 580 metre olan mağara, 
sonundaki 64 metrelik iniş dışında tama-
men yatay özellikte bir mağara olma özelliği 
taşıyor. Yapılan araştırmalara göre yaklaşık 
230 milyon yıl gibi uzun bir süreçte meyda-
na gelen mağarada, sarkıt, dikit ve sütunlar 
bulunuyor. Bu da yerli ve yabancı turistlerin 
oldukça ilgisini çekiyor.

SUĞLA GÖLÜ: Seydişehir’e 18 kilometre 
uzaklıkta olan Suğla Gölü, ilçenin önemli de-
ğerleri arasında yer alıyor. Göl yaklaşık olarak 
40 kilometrelik bir alanı kaplıyor. Suğla Gölü, 
tarımsal projelere su sağlamakla birlikte gölde 
balıkçılık da yapılıyor. 

SEYDİŞEHİR LEBLEBİSİ: Seydişehir’in 
önemli ürünlerinden olan leblebi, ilçenin 
önemli bir geçim kaynağı olmuştur. Nohutun 
30 günde leblebi haline gelmesiyle yapılan 
ürün, Seydişehir’de hala geleneksel olarak 
elle yapılıyor. Zamanla leblebici ustalarının 
sayısı azalmasına rağmen, Seydişehir leblebisi 
marka halinde yoluna devam etmektedir. 

ADİLE BAYSAL KÜLTÜR EVİ

ETİBANK TESİSLERİ

KOCAKORU MİLLİPARK

SUĞLA GÖLÜ

SEYİT HARUN VELİ CAMİİ

SEYH ABDULLAH EFENDİ TÜRBESİ
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Bostandere Kasabası yakınlarında Roma 
Devri Anfi Tiyatrosu kalıntıları ortaya 
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Seyit Harun Veli Seydişehir için önem arz 
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1915 yılında ise İlçe statüsü kazandı. Ta-
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ve günahları bağışlanmış olan Seyyid-i 
Harun’un yirmi üç rebi’ül–evvel yedi yüz 
yirmide ölmesi üzerine inşa edildi”. Tür-
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er olmaz” buyururlardı. Vefatından 13 yıl 
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sağlıyor.

ETİ ALÜMİNYUM TESİSLERİ: Akdeniz 
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olma özelliğindedir.
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talya karayolunun 22. kilometresinde bulunan 
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balıkçılık da yapılıyor. 
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önemli ürünlerinden olan leblebi, ilçenin 
önemli bir geçim kaynağı olmuştur. Nohutun 
30 günde leblebi haline gelmesiyle yapılan 
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ADİLE BAYSAL KÜLTÜR EVİ

ETİBANK TESİSLERİ

KOCAKORU MİLLİPARK
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SEYİT HARUN VELİ CAMİİ

SEYH ABDULLAH EFENDİ TÜRBESİ

115



Konya’nın önemli ilçelerinden 
bir ide Akşehir. Tarih boyun-
ca hep önemli bir yerleşim, 

ticaret, kültür merkezi olan Akşehir’e ait 
ilk arkeolojik bulgular Neolitik Dönem’e 
kadar uzanıyor. İç Anadolu bölgesinin pek 
mutena bir bölgesini teşkil eden Akşehir 
ve Sultan Dağlarının iki bölümü tabiat, 
iklim, ekonomik ve sosyal bakımdan diğer 
yerlerden ayrı ve kendine has bir özelliğe 
sahiptir. Sart’tan başlayarak Ninova’ya 
kadar uzanan ve tarihte “Kral Yolu” olarak 
bilinen ünlü ticaret yolunun geçtiği kent 
günümüzde de aynı önemi koruyor. Şehir 
merkezinin yakın çevresi yerleşim alanı 
olarak gelişirken dış kısımları tarımsal ka-
rakterli olup sulu ve kuru tarım yapılmak-
tadır. Sebze ve meyvecilik gelişmiş olup 
tahıl ürünleri, pancar, hububat, baklagil-
ler, sanayi bitkileri ve hayvan yemleri de 
önemli bir yer tutuyor.

ŞEHİR KÜLTÜRÜ

Akşehir, kültür coğrafyamızın maddi 
ve manevi zenginliklerini günümüze kadar 
yaşatmış, ender kentlerimizden biridir. 
Buranın halk kültürü varlıkları arasında; 
Sıra Yarenleri Geleneği, Ünlü Gül-düşün 
Ustası Nasreddin Hoca’sı, Halk Türkü-
leri, Halk Oyunları, Halk Masalları, Halk 
Hikâyeleri, Maniler, Ninniler, Bilmeceler, 
Tekerlemeler, Atasözleri ve Deyimler, Dua 
ve Beddualar, Nişan ve Düğün Törenle-
ri, Çocuklara Ad Koyma, Yemekleri vb. 
öğeler günümüze kadar ayakta kalmayı 
başarmıştır.

SIRA YARENLERİ

Orta Asya Türk Kökenli bir geleneği-
miz olan “yarenlik”, değişik adlarla yurt 
içinde ve yurt dışında yaşayan bir Halk 

Tarihi ve 
kültürel 

birikimiyle 
önemli 

ilçelerden biri 
olan Akşehir, 
büyük filozof 

ve mizah ustası 
Nasreddin Hoca 

ile biliniyor. 
Aynı zamanda 

tarımsal 
noktada da 

kirazıyla 
ünlenen Akşehir, 

bu iki değer 
noktasında 

adından söz 
ettiriyor 

NASREDDIN HOCA’NIN 
KIRAZIYLA ÜNLÜ ILÇESI

Kültürü Geleneği’dir. Bu geleneğin men-
subu olan gençler, birbirlerine “yaren” 
diye hitap ederler. Töre ve törenlerine 
mevsimi içinde sıra ile her gün bir yarenin 
evinde oturup,sazlı-sözlü olarak eğlen-
diklerinden dolayı da Akşehir’de bunlara 
“Sıra Yarenleri” adı verilmektedir. Sıra 
Yarenleri’nin Kıdemli ve Rütbeli olan Yö-
netim Kadrosu; Yiğitbaşı, Kahyabeyi, Yare-
nağası, Bölükbaşı ve Çavuş’tan meydana 
gelir. Diğer rütbesiz ve kıdemsiz olanlara 
ise sadece “yaren” denmektedir.

HALK TÜRKÜLERİ VE OYUNLAR

Akşehir Yöresi, Halk Türküleri ve 
Oyunları bakımından da oldukça zengindir. 
Bu türkü ve oyunlar şunlardır: Akşehir’in 
Dağları, Ay Oğlan, Bir Sabahtan, Bermen-
de Zeybeği, Çapa Yaparım Çapa, Çarşıda 
Gezen Oğlan, Emmiler, Gedil Zeybeği, 
Gıcılar, Kadifem Kara, Karanfilsin, Turna-
lar, Üç Türkoğlu, Yasiyan Oyunu, Yaşar 
Türküsü, Yüz Dirhemdir vb...

NASREDDİN HOCA

Akşehir, Nasreddin Hoca ile özdeşleşen 
bir ilçedir. Büyük Filozof ve mizah ustası 
Nasreddin Hoca Sivrihisar’da doğmuş 
Akşehir’e gelip yerleşmiştir.  Dünya’nın 
Ortası Akşehir’den insanlığa seslenmiştir. 
Göle çaldığı umut mayası, ters bindiği 
eşeği, cübbesi ile kavuğu ve yüz-
yıllardır ayakta kalan türbesiyle, 
Akşehir’in tamamlayıcısı ve vaz-
geçilmez bir parçasıdır. 
Akşehir ve Akşehirliler 
de yüzyıllar boyunca 
Nasreddin Hoca’nın 
bıraktığı tarihi ve ma-
nevi mirasa sahip çıkmış ve 
korumuşlardır.  Nasreddin Hoca, 
Akşehir’in her köşesinde varlığını 
sürdürmeye devam etmektedir.  
Akşehir’de karşılaşacağınız insan-
lar, gözlerindeki ışıltı, yüzlerin-
deki gülümseme, tatlı 
bir aksanla süslü 
konuşmalarındaki 
esprileriyle size 

Nasreddin Hoca’nın torunlarıyla karşılaştı-
ğınızı kanıtlayacaktır. Nasreddin Hoca’nın 
en önemli özelliği nüktedan olmasıdır. 
Yani Hoca, tatlı dilli, güler yüzlü, samimi 
özlü bir kişiliğe sahiptir. İnsanları güldü-
rür ama onlarla alay etmez. Muhataplarını 
küçümsemeden onları aydınlatır. Asıl 
amacı insanları düşündürmek ve onlara 
ders vermektir. Bunu da mizahı kullanarak 
yapmıştır. Hoca, çok zekidir. Zekâsını bir 
yandan iyi, güzel davranışların çoğalması, 
yanlış ve kötü olanların ortadan kalkması 
için kullanır. Fakat kurnaz değildir. Ne 

aldatmak ne de alda-
tılmaktan, istismar 

edilmekten asla hoş-
lanmaz. Kendisine 

tuzak kuranlar, 
aldatmak 
isteyenler, 
zor duruma 
düşürmeye 

niyet edenler 
bu zekâ karşı-

sında yenilgiye 
uğrarlar ve 

amaç-
larına 

ulaşa-
mazlar. 

Bugün 

Nasreddin Hoca Mezarlığı’nın tam orta-
sında yer alan Nasreddin Hoca Türbesi, 
Anadolu Selçukluları döneminde mezar 
üzerine ahşaptan yapıldığı kabul edilmek-
tedir. Akşehir, Başkent Konya’ya yakın 
olduğu için zamanın pek çok din alimi 
buraya yerleşmiş ve içerisinde ibadet 
yerleri, aşhane, hamam ve çamaşırhane 
gibi binaların bulunduğu külliye şeklinde 
tekkeleri kurmuşlardır. Bu tekkelerin önde 
gelenleri ölünce hemen o binalar içerisin-
de yapılan bir türbeye defnedilmişlerdir. 
Örneğin Seyit Mahmut Hayrani, Yağlıdede, 
Hacı İbrahim Veli Sultan gibi. Pirlerin ölen 
diğer yakınları da ya türbe içerisine ya da 
türbe etrafında toprağa verilmiştir.Akşehir 
Nasreddin Hoca Mezarlığı’nda bulunan en 
eski mezar taşı 1205 ta rihlidir. Araştır-
malara göre Hasan Paşa İmaret Camiinin 
yerinde eski bir cami ve yine yakınında 
Nasreddin Hoca’nın tekkesi vardı. Hoca 
ölünce tekkesinin bahçesine gömülmüş ve 
zamanla tekke yıkılmış. Türbe de büyüyen 
Akşehir mezarlığının içerisinde kalmıştır.

ŞENLİKLER YAPILIYOR

Nasreddin Hoca’yı anma ve anlamak 
adına Akşehir’de her yıl Uluslararası Ak-
şehir Nasreddin Hoca Şenlikleri yapılıyor. 

Şenlikler kapsamında çeşitli 
etkinliklerle Akşehir adeta kül-
türel bir havayı teneffüs edi-

yor. Şenlikler her yıl temsili göle 
maya çalma merasimi ile başlaya-

rak, Nasreddin Hoca’nın nüktedan 
yapısı daha iyi kavranmış oluyor. 

AKŞEHİR KİRAZI

Akşehir tarihi yapısı ve kültürel 
birikimiyle dikkat çeken bir ilçeyken, 

aynı zamanda bazı tarımsal ürünlerle de 
öne çıkmayı başaran bir ilçe olma özelliği 
gösteriyor. Bu tarımsal ürünlerin başında 
ise kiraz geliyor. Kirazıyla ünlenen Akşe-
hir, bu noktada iyi bir konumda. Tescilli 

bir marka haline gelen 
Akşehir kirazı, Akşe-
hir’in kalkınmasında da 
büyük rol oynuyor. 
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Konya’nın önemli ilçelerinden 
bir ide Akşehir. Tarih boyun-
ca hep önemli bir yerleşim, 

ticaret, kültür merkezi olan Akşehir’e ait 
ilk arkeolojik bulgular Neolitik Dönem’e 
kadar uzanıyor. İç Anadolu bölgesinin pek 
mutena bir bölgesini teşkil eden Akşehir 
ve Sultan Dağlarının iki bölümü tabiat, 
iklim, ekonomik ve sosyal bakımdan diğer 
yerlerden ayrı ve kendine has bir özelliğe 
sahiptir. Sart’tan başlayarak Ninova’ya 
kadar uzanan ve tarihte “Kral Yolu” olarak 
bilinen ünlü ticaret yolunun geçtiği kent 
günümüzde de aynı önemi koruyor. Şehir 
merkezinin yakın çevresi yerleşim alanı 
olarak gelişirken dış kısımları tarımsal ka-
rakterli olup sulu ve kuru tarım yapılmak-
tadır. Sebze ve meyvecilik gelişmiş olup 
tahıl ürünleri, pancar, hububat, baklagil-
ler, sanayi bitkileri ve hayvan yemleri de 
önemli bir yer tutuyor.

ŞEHİR KÜLTÜRÜ

Akşehir, kültür coğrafyamızın maddi 
ve manevi zenginliklerini günümüze kadar 
yaşatmış, ender kentlerimizden biridir. 
Buranın halk kültürü varlıkları arasında; 
Sıra Yarenleri Geleneği, Ünlü Gül-düşün 
Ustası Nasreddin Hoca’sı, Halk Türkü-
leri, Halk Oyunları, Halk Masalları, Halk 
Hikâyeleri, Maniler, Ninniler, Bilmeceler, 
Tekerlemeler, Atasözleri ve Deyimler, Dua 
ve Beddualar, Nişan ve Düğün Törenle-
ri, Çocuklara Ad Koyma, Yemekleri vb. 
öğeler günümüze kadar ayakta kalmayı 
başarmıştır.

SIRA YARENLERİ

Orta Asya Türk Kökenli bir geleneği-
miz olan “yarenlik”, değişik adlarla yurt 
içinde ve yurt dışında yaşayan bir Halk 

Tarihi ve 
kültürel 

birikimiyle 
önemli 

ilçelerden biri 
olan Akşehir, 
büyük filozof 

ve mizah ustası 
Nasreddin Hoca 

ile biliniyor. 
Aynı zamanda 

tarımsal 
noktada da 

kirazıyla 
ünlenen Akşehir, 

bu iki değer 
noktasında 

adından söz 
ettiriyor 

NASREDDIN HOCA’NIN 
KIRAZIYLA ÜNLÜ ILÇESI

Kültürü Geleneği’dir. Bu geleneğin men-
subu olan gençler, birbirlerine “yaren” 
diye hitap ederler. Töre ve törenlerine 
mevsimi içinde sıra ile her gün bir yarenin 
evinde oturup,sazlı-sözlü olarak eğlen-
diklerinden dolayı da Akşehir’de bunlara 
“Sıra Yarenleri” adı verilmektedir. Sıra 
Yarenleri’nin Kıdemli ve Rütbeli olan Yö-
netim Kadrosu; Yiğitbaşı, Kahyabeyi, Yare-
nağası, Bölükbaşı ve Çavuş’tan meydana 
gelir. Diğer rütbesiz ve kıdemsiz olanlara 
ise sadece “yaren” denmektedir.

HALK TÜRKÜLERİ VE OYUNLAR

Akşehir Yöresi, Halk Türküleri ve 
Oyunları bakımından da oldukça zengindir. 
Bu türkü ve oyunlar şunlardır: Akşehir’in 
Dağları, Ay Oğlan, Bir Sabahtan, Bermen-
de Zeybeği, Çapa Yaparım Çapa, Çarşıda 
Gezen Oğlan, Emmiler, Gedil Zeybeği, 
Gıcılar, Kadifem Kara, Karanfilsin, Turna-
lar, Üç Türkoğlu, Yasiyan Oyunu, Yaşar 
Türküsü, Yüz Dirhemdir vb...

NASREDDİN HOCA

Akşehir, Nasreddin Hoca ile özdeşleşen 
bir ilçedir. Büyük Filozof ve mizah ustası 
Nasreddin Hoca Sivrihisar’da doğmuş 
Akşehir’e gelip yerleşmiştir.  Dünya’nın 
Ortası Akşehir’den insanlığa seslenmiştir. 
Göle çaldığı umut mayası, ters bindiği 
eşeği, cübbesi ile kavuğu ve yüz-
yıllardır ayakta kalan türbesiyle, 
Akşehir’in tamamlayıcısı ve vaz-
geçilmez bir parçasıdır. 
Akşehir ve Akşehirliler 
de yüzyıllar boyunca 
Nasreddin Hoca’nın 
bıraktığı tarihi ve ma-
nevi mirasa sahip çıkmış ve 
korumuşlardır.  Nasreddin Hoca, 
Akşehir’in her köşesinde varlığını 
sürdürmeye devam etmektedir.  
Akşehir’de karşılaşacağınız insan-
lar, gözlerindeki ışıltı, yüzlerin-
deki gülümseme, tatlı 
bir aksanla süslü 
konuşmalarındaki 
esprileriyle size 

Nasreddin Hoca’nın torunlarıyla karşılaştı-
ğınızı kanıtlayacaktır. Nasreddin Hoca’nın 
en önemli özelliği nüktedan olmasıdır. 
Yani Hoca, tatlı dilli, güler yüzlü, samimi 
özlü bir kişiliğe sahiptir. İnsanları güldü-
rür ama onlarla alay etmez. Muhataplarını 
küçümsemeden onları aydınlatır. Asıl 
amacı insanları düşündürmek ve onlara 
ders vermektir. Bunu da mizahı kullanarak 
yapmıştır. Hoca, çok zekidir. Zekâsını bir 
yandan iyi, güzel davranışların çoğalması, 
yanlış ve kötü olanların ortadan kalkması 
için kullanır. Fakat kurnaz değildir. Ne 

aldatmak ne de alda-
tılmaktan, istismar 

edilmekten asla hoş-
lanmaz. Kendisine 

tuzak kuranlar, 
aldatmak 
isteyenler, 
zor duruma 
düşürmeye 

niyet edenler 
bu zekâ karşı-

sında yenilgiye 
uğrarlar ve 

amaç-
larına 

ulaşa-
mazlar. 

Bugün 

Nasreddin Hoca Mezarlığı’nın tam orta-
sında yer alan Nasreddin Hoca Türbesi, 
Anadolu Selçukluları döneminde mezar 
üzerine ahşaptan yapıldığı kabul edilmek-
tedir. Akşehir, Başkent Konya’ya yakın 
olduğu için zamanın pek çok din alimi 
buraya yerleşmiş ve içerisinde ibadet 
yerleri, aşhane, hamam ve çamaşırhane 
gibi binaların bulunduğu külliye şeklinde 
tekkeleri kurmuşlardır. Bu tekkelerin önde 
gelenleri ölünce hemen o binalar içerisin-
de yapılan bir türbeye defnedilmişlerdir. 
Örneğin Seyit Mahmut Hayrani, Yağlıdede, 
Hacı İbrahim Veli Sultan gibi. Pirlerin ölen 
diğer yakınları da ya türbe içerisine ya da 
türbe etrafında toprağa verilmiştir.Akşehir 
Nasreddin Hoca Mezarlığı’nda bulunan en 
eski mezar taşı 1205 ta rihlidir. Araştır-
malara göre Hasan Paşa İmaret Camiinin 
yerinde eski bir cami ve yine yakınında 
Nasreddin Hoca’nın tekkesi vardı. Hoca 
ölünce tekkesinin bahçesine gömülmüş ve 
zamanla tekke yıkılmış. Türbe de büyüyen 
Akşehir mezarlığının içerisinde kalmıştır.

ŞENLİKLER YAPILIYOR

Nasreddin Hoca’yı anma ve anlamak 
adına Akşehir’de her yıl Uluslararası Ak-
şehir Nasreddin Hoca Şenlikleri yapılıyor. 

Şenlikler kapsamında çeşitli 
etkinliklerle Akşehir adeta kül-
türel bir havayı teneffüs edi-

yor. Şenlikler her yıl temsili göle 
maya çalma merasimi ile başlaya-

rak, Nasreddin Hoca’nın nüktedan 
yapısı daha iyi kavranmış oluyor. 

AKŞEHİR KİRAZI

Akşehir tarihi yapısı ve kültürel 
birikimiyle dikkat çeken bir ilçeyken, 

aynı zamanda bazı tarımsal ürünlerle de 
öne çıkmayı başaran bir ilçe olma özelliği 
gösteriyor. Bu tarımsal ürünlerin başında 
ise kiraz geliyor. Kirazıyla ünlenen Akşe-
hir, bu noktada iyi bir konumda. Tescilli 

bir marka haline gelen 
Akşehir kirazı, Akşe-
hir’in kalkınmasında da 
büyük rol oynuyor. 

117



Altınekin’in eski adı suyu bol 
anlamına gelen Zıvarık’tır. 
Roma devrinde Pegella adında 

büyük bir kent olan Altınekin en parlak 
dönemini Selçuklular zamanında yaşamış-
tır. Bu dönemde büyük bir ticaret merkezi 
olan İlçemiz, Sarnıç Hanı ve Zıvarık Hanı 
ile yolculara büyük hizmetler vermiştir. 
Bu dönemin en önemli eserlerinden biride 
Ali Paşa camiidir. İlçede Altınekin İlçesi 
Milli Mücadelede üstüne düşen görevi 
başarı ile yapmıştır. İlçemizde ulu önder 
Gazi Mustafa Kemal’in başlattığı kurtuluş 
savaşlarına fiilen katılan halkımız birçok 
şehit verdikleri ve esir düştükleri görül-
müştür. Cumhuriyetin ilanından sonra 
Altınekin’e mahkeme, nüfus idaresi gibi 

kamu kuruluşları getirilmiş ancak 1960 
yılından sonra bu kuruluşlar kaldırılmış-
tır. Altınekin 1956 yılında 4 Temmuz 
1987 gün ve 19507 sayılı Resmi Gaze-
te’de yayınlanan 3292 sayılı kanunla ilçe 
oluştur.

ULAŞIM VE ALT YAPI DURUMU

İlçe merkezinin Konya-Ankara ka-
rayoluna çok yakın bir mesafede olması 
nedeni ile ulaşım sıkıntısı yoktur. Beledi-
yemizce 4 Adet minibüs ve 1 adet otobüs 
ile yaklaşık saat başı seferlerle ulaşım 
hizmeti verilmektedir.

İlçemizde içmesuyu sıkıntısı yok de-
necek azdır. Hatta Komşu Belediyesi olan 

TARIMDA ÖNEMLI 
MERKEZ; ALTINEKIN

Geniş tarım arazileriyle öne çıkan Altınekin, şeker pancarı, hububat, kuş yemi, 
ayçiçeği, mısır gibi önemli ürünlerde dikkat çeken bir üretim merkezi 

Taşpınar Belediyesi ve Dedeler Bele-
diyesi içme suyu ihtiyacını karşılaması 
için içme suyu kuyusu verilmiştir.

SOSYAL DURUMU

İlçede eski yıllarda yapılan konutlar 
genellikle yığma ve kerpiç yapıdır. Son yıl-
larda İlçe olmanın etkisi ile betonlaşma ve 
tuğla yapılar çoğalmıştır. İlçe halkı sosyal 
yaşantı bakımından örnek sayılabilecek 
seviyededir. Boşanma oranı çok düşüktür. 
Halk arası kan davası veya gruplaşma 
kesinlikle yoktur. İlçe merkezinde sağlık 
ocağı 1976 yılında inşa edilmiş olup 4 dai-
reli lojmanı , 1 adet kapalı garajı ve 1 adet 
Ambulans ile hizmet vermektedir. Sağlık 
ocağında 3 Doktor, 1 Hemşire, 1 Ebe ve 1 
Adet şoför ile hizmet vermektedir.

TARIM MERKEZİ ALTINEKİN

Tarihi oldukça eski olan Altınekin 
bugün adeta bir tarım merkezi ko-
numunda. Uygun ve çok geniş tarım 
arazileri bulunan ilçe ekonomisi tarım 
ve hayvancılığa dayanıyor. Halkın 
yüzde 95 tarım ve hayvancılıkla uğraş-
maktadır. Genellikle modern usullerle 
yapılan tarım ilçede 107.745 hektar 
üzerinde yapılmaktadır. Bunun 45.200 
hektar arazisi sulanabilir arazidir. Sulak 
arazide en çok şeker pancarı ekilmek-
tedir. İlçe sınırları içinde Konya Şeker 
Fabrikasına ait Altınekin Pancar alım 
kantarına bağlı 5 adet pancar alım mer-
kezi mevcuttur. Tüm bölgede yaklaşık 
yılda 70.000. Dekar şeker pancarı eki-
mi yapılmaktadır. Kalan arazide büyük 
ağırlığı Buğday ve arpa ekimi yapıl-
maktadır. Bunun yanında son yıllarda 
alternatif ürünlerden fasulye, ayçiceği, 
patates ekimi başlamıştır. 
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Altınekin’in eski adı suyu bol 
anlamına gelen Zıvarık’tır. 
Roma devrinde Pegella adında 

büyük bir kent olan Altınekin en parlak 
dönemini Selçuklular zamanında yaşamış-
tır. Bu dönemde büyük bir ticaret merkezi 
olan İlçemiz, Sarnıç Hanı ve Zıvarık Hanı 
ile yolculara büyük hizmetler vermiştir. 
Bu dönemin en önemli eserlerinden biride 
Ali Paşa camiidir. İlçede Altınekin İlçesi 
Milli Mücadelede üstüne düşen görevi 
başarı ile yapmıştır. İlçemizde ulu önder 
Gazi Mustafa Kemal’in başlattığı kurtuluş 
savaşlarına fiilen katılan halkımız birçok 
şehit verdikleri ve esir düştükleri görül-
müştür. Cumhuriyetin ilanından sonra 
Altınekin’e mahkeme, nüfus idaresi gibi 

kamu kuruluşları getirilmiş ancak 1960 
yılından sonra bu kuruluşlar kaldırılmış-
tır. Altınekin 1956 yılında 4 Temmuz 
1987 gün ve 19507 sayılı Resmi Gaze-
te’de yayınlanan 3292 sayılı kanunla ilçe 
oluştur.

ULAŞIM VE ALT YAPI DURUMU

İlçe merkezinin Konya-Ankara ka-
rayoluna çok yakın bir mesafede olması 
nedeni ile ulaşım sıkıntısı yoktur. Beledi-
yemizce 4 Adet minibüs ve 1 adet otobüs 
ile yaklaşık saat başı seferlerle ulaşım 
hizmeti verilmektedir.

İlçemizde içmesuyu sıkıntısı yok de-
necek azdır. Hatta Komşu Belediyesi olan 

TARIMDA ÖNEMLI 
MERKEZ; ALTINEKIN

Geniş tarım arazileriyle öne çıkan Altınekin, şeker pancarı, hububat, kuş yemi, 
ayçiçeği, mısır gibi önemli ürünlerde dikkat çeken bir üretim merkezi 

Taşpınar Belediyesi ve Dedeler Bele-
diyesi içme suyu ihtiyacını karşılaması 
için içme suyu kuyusu verilmiştir.

SOSYAL DURUMU

İlçede eski yıllarda yapılan konutlar 
genellikle yığma ve kerpiç yapıdır. Son yıl-
larda İlçe olmanın etkisi ile betonlaşma ve 
tuğla yapılar çoğalmıştır. İlçe halkı sosyal 
yaşantı bakımından örnek sayılabilecek 
seviyededir. Boşanma oranı çok düşüktür. 
Halk arası kan davası veya gruplaşma 
kesinlikle yoktur. İlçe merkezinde sağlık 
ocağı 1976 yılında inşa edilmiş olup 4 dai-
reli lojmanı , 1 adet kapalı garajı ve 1 adet 
Ambulans ile hizmet vermektedir. Sağlık 
ocağında 3 Doktor, 1 Hemşire, 1 Ebe ve 1 
Adet şoför ile hizmet vermektedir.

TARIM MERKEZİ ALTINEKİN

Tarihi oldukça eski olan Altınekin 
bugün adeta bir tarım merkezi ko-
numunda. Uygun ve çok geniş tarım 
arazileri bulunan ilçe ekonomisi tarım 
ve hayvancılığa dayanıyor. Halkın 
yüzde 95 tarım ve hayvancılıkla uğraş-
maktadır. Genellikle modern usullerle 
yapılan tarım ilçede 107.745 hektar 
üzerinde yapılmaktadır. Bunun 45.200 
hektar arazisi sulanabilir arazidir. Sulak 
arazide en çok şeker pancarı ekilmek-
tedir. İlçe sınırları içinde Konya Şeker 
Fabrikasına ait Altınekin Pancar alım 
kantarına bağlı 5 adet pancar alım mer-
kezi mevcuttur. Tüm bölgede yaklaşık 
yılda 70.000. Dekar şeker pancarı eki-
mi yapılmaktadır. Kalan arazide büyük 
ağırlığı Buğday ve arpa ekimi yapıl-
maktadır. Bunun yanında son yıllarda 
alternatif ürünlerden fasulye, ayçiceği, 
patates ekimi başlamıştır. 
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MEDENIYETLERIN
UĞRAK YERI OLDU 

Konya’nın yüzölçümü bakımından en büyük ilçeleri arasında yer alan Yunak, 
konumu itibariyle pekçok medeniyetin uğrak yeri oldu. Cumhuriyet dönemi sonrası 

ekonomisi tamamen tarım ve hayvancılığa bağlı olan ilçe, günümüzde de bu 
özelliğinden pek bir şey kaybetmedi

Konya’nın ilçelerinden biri olan 
Yunak’ın, pekçok medeniyetin uğrak 
yeri olduğu biliniyor. 1953 yılında 

ilçe olan Yunak, İç Anadolu Bölgesi’nde Konya 
ilinin kuzeybatı bölümünde yer alır. İlçe, Doğuda 

Cihanbeyli ve Kadınhanı, güneyde Tuzlukçu ve 
Ilgın, kuzeyde Çeltik ilçeleri ile çevrilidir. İlçe ba-
tıda Afyon’un Emirdağ, kuzeydoğuda ise Ankara 
Polatlı ve Haymana İlçeleri ile komşudur. Yunak 
batısındaki Bayatkolu Dağı’nın batı eteklerinde 

hafif eğimli bir topografya üzerinde (1169-985) 
metre kotları arasında kurulmuştur. Yunak, 
kuzey ve batıdan ilçeye doğru gelişmiş çok sayıda 
kuru derelerle (Karataş, Bayatkolu, Mollahalil 
Dereleri gibi) parçalanmış durumdadır.

1950’DEN SONRA İLÇE OLDU

Yunak ismi hakkında iki rivayet vardır. Eski 
zamanlarda Turgutlu Kasabası halkı derede 
koyun, kuzu ve yün yıkarlarmış ve Yunak ismi-
nin de yün yıkamaktan geldiği düşünülmekte-
dir. Karataş Deresi’nde yıkanan yünler beyaz 
olduklarından Akşehir ve Konya’da kolayca 
alıcı bulur ve yünü ak ifadesi kullanılırmış. 
Yunak isminin “yünü ak” deyişinden türediği 
düşünülmektedir. Yunak, pek çok medeniyetin 
uğrak yeri olmuştur. Lidya devletinin Kral Yolu 
(Altın Yolu) Yunak’tan geçmektedir. Yunak ve 
çevresinin ormanlarla kaplı olduğu ve yay-
gın olarak bağcılık yapıldığı, günümüzde ele 
geçirilen buluntulardan anlaşılmaktadır.1912 
yılına kadar Çeltik kasabasına bağlı olan Yunak 
sonradan Hatırlı’ya bağlanmıştır. İlçe merke-
zinin Cihanbeyli’ye alınması üzerine Akşehir’e 
bağlanan Yunak, bucak statüsü kazanmış, 1953 
ise ilçe konumuna ulaşmıştır. İlçe merkezinde 
mağara ve sığınaklar ile sur kalıntıları, Turgut 
Kasabası Miskamit şehir harabeleri, Harun-
lar köyündeki kale yıkıntıları, Hursunlu köyü 
Taşkınlar yaylasındaki kale ve içindeki şehir ha-
rabeleri, Piribeyli Kasabasının Samıt ve Kapaklı 
mevkiindeki Pissiya şehri kalıntısı, aynı yerin 
Malçıskan mevkiindeki yığma hüyük ve Lahid 
kalıntıları, yine Karagöz Ağılı mevkiindeki kilise 
ve şehir harabeleri buranın tarihi ve turistik 
yerleri olarak tanınmaktadır.

BAĞLARIYLA MEŞHUR

Anadolu’nun orta kesimlerinde yer alan Yu-
nak çevresi, tarihin çeşitli devrelerinde birçok 
kavmin uğrak yeri olmuştur. İlçe yakınlarında 

Roma, hatta Hitit devrinden kalma kalıntı-

lara rastlanmaktadır. Çevrede yapılan kazılarda 
çeşitli amaçlarla kullanılan küpler bulunmuş 
olup, ilk yerleşim yıllarında bol miktarda bağ 
köklerine rastlandığı rivayet edilmektedir. 
Bunlar, ilçe çevresinin eski devirlerde bağlık 
bahçelik olduğu fikrini uyandırmaktadır. 11. 
yüzyılda Oğuz Türklerinin Anadolu’nun doğu-
sundan batısına doğru bir yelpaze gibi yayıl-
malarından sonra bu yörede Bizans hakimiyeti 
bitmiştir. Konya ve çevresi Oğuz Türklerinin 
batıya ilerleyişi için bir yığınak yeri olmuştur. 
Anadolu’yu yurt edinmek için gelen Türk 
boylarının ilçemiz çevresinde yerleştiklerini ve 
günümüzde de Yunak’a bağlı birtakım köyleri 
kurduklarını biliyoruz. Torunlar köyünün Afşar 
boyuna mensup insanlar tarafından kuruldu-
ğu, Hursunlu Kuzören, Kıllar, Turgut, Yığar 
köylerinin Türkmen köyleri olduğu biliniyor 12. 
yüzyıl sonlarında ise Musul’dan gelen Oğuzla-
rın Peçenek boyundan Atçekenler kolu Turgut 
çevresine yerleşmişlerdir. Turgut Kasabasının 
Yunak’tan çok daha eski bir tarihe eski bir 
tarihe sahip olduğu anlaşılmaktadır. Yunak ilçe 
merkezinin tarihi ise yeni sayılır. Merkeze ve 
bazı yakın köylere yerleşme 16. yüzyıldan sonra 
olmuştur. Safeviler zamanında Horasan’dan 
gelip önce Karabağ’a sonrada Bitlis dağları 
eteklerine yerleşen Ruzegi adlı bir köyün Sel-
çuklu ve Osmanlı dönemlerinde Kars, Erzurum, 
Erzincan, Elazığ, Harput, Malatya, Maraş ve 
Çorum illerine dağıldıkları 17. yüzyıl başlarında 
ise tedricen doğudan batıya devam eden göçler 
sonunda Yunak bölgesine iskan olan 25 obadan 
on ikisinin Bilbaşı, onikisinin de Govastı’ya 
taşındıkları ve sırasıyla Hatırlı, Koçyazı, Meşelik, 

Sülüklü ve Saray köylerini kurdukları, 18. yüzyıl 
ortalarında ise Rus istilası nedeni ile göç ederek 
gelen aynı aşiretlere bağlı gruplar tarafından 
Yunak’ın kurulduğu bilinmektedir. Yunak’ta 
yerleşmelerin başlamasından sonra çevre köy-
lerden ve daha sonraları Emirdağ’dan buraya 
göçler olmuştur. Yörükler ise Antep, İslahiye, 
Antalya ve Beyşehir yörelerinden yaklaşık 1870 
yıllarında gelmişler, göçebeliği terk ederek, yer-
leşik hayata geçmişlerdir. Özellikle Gökpınar’a 
1949 yılında adı geçen yerlerden yerleşmeler 
olmuştur. Kargalı, Sıram, Ayrıtepe, Cebrail ve 
Sevinç köyleri Sarıkeçili Yörükleri tarafından 
kurulmuştur. Bunlardan başka Bulgaristan 
göçmeni olup, bölgeye yerleştirilen muhacirler 
vardır. Muhacirler; Merkez, Doğanyurt (Çeltik) 
ve Hacıfakılı Köyünün bir kısmında bulunmak-
tadır. Doğanyurt, 1908 yılında Bulgaristan’dan 
gelen Türk göçmenler tarafından Meşrutiye 
ismi ile kurulmuştur. Bu göçmenlerin, Osman-
lılar zamanında Karaman yöresinden Bulgaris-
tan’a gittikleri söylenir. 

EKONOMİK YAPISI 

Cumhuriyet dönemi sonrası ekonomisi 
tamamen tarım ve hayvancılığa bağlı olan ilçe, 
günümüzde de bu özelliğinden pek bir şey 
kaybetmemiştir. Bugün, yerleşmenin merke-
zini resmi binaların, dükkan, mağaza ve diğer 
bazı işyerlerinin yer aldığı, halkın çarsı dediği 
Hükümet Caddesini çevreleyen yerler oluştur-
maktadır. Yunak, günümüzde; Karataş, Yeni, 
Esentepe, Selçuk, Fatih ve Esme isimleriyle 
bilinen altı mahalleden oluşmaktadır. İlçenin 36 
mahallesi, 5 mezrası ve 22 yaylası vardır.
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MEDENIYETLERIN
UĞRAK YERI OLDU 

Konya’nın yüzölçümü bakımından en büyük ilçeleri arasında yer alan Yunak, 
konumu itibariyle pekçok medeniyetin uğrak yeri oldu. Cumhuriyet dönemi sonrası 
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kuzey ve batıdan ilçeye doğru gelişmiş çok sayıda 
kuru derelerle (Karataş, Bayatkolu, Mollahalil 
Dereleri gibi) parçalanmış durumdadır.
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Yunak ismi hakkında iki rivayet vardır. Eski 
zamanlarda Turgutlu Kasabası halkı derede 
koyun, kuzu ve yün yıkarlarmış ve Yunak ismi-
nin de yün yıkamaktan geldiği düşünülmekte-
dir. Karataş Deresi’nde yıkanan yünler beyaz 
olduklarından Akşehir ve Konya’da kolayca 
alıcı bulur ve yünü ak ifadesi kullanılırmış. 
Yunak isminin “yünü ak” deyişinden türediği 
düşünülmektedir. Yunak, pek çok medeniyetin 
uğrak yeri olmuştur. Lidya devletinin Kral Yolu 
(Altın Yolu) Yunak’tan geçmektedir. Yunak ve 
çevresinin ormanlarla kaplı olduğu ve yay-
gın olarak bağcılık yapıldığı, günümüzde ele 
geçirilen buluntulardan anlaşılmaktadır.1912 
yılına kadar Çeltik kasabasına bağlı olan Yunak 
sonradan Hatırlı’ya bağlanmıştır. İlçe merke-
zinin Cihanbeyli’ye alınması üzerine Akşehir’e 
bağlanan Yunak, bucak statüsü kazanmış, 1953 
ise ilçe konumuna ulaşmıştır. İlçe merkezinde 
mağara ve sığınaklar ile sur kalıntıları, Turgut 
Kasabası Miskamit şehir harabeleri, Harun-
lar köyündeki kale yıkıntıları, Hursunlu köyü 
Taşkınlar yaylasındaki kale ve içindeki şehir ha-
rabeleri, Piribeyli Kasabasının Samıt ve Kapaklı 
mevkiindeki Pissiya şehri kalıntısı, aynı yerin 
Malçıskan mevkiindeki yığma hüyük ve Lahid 
kalıntıları, yine Karagöz Ağılı mevkiindeki kilise 
ve şehir harabeleri buranın tarihi ve turistik 
yerleri olarak tanınmaktadır.

BAĞLARIYLA MEŞHUR

Anadolu’nun orta kesimlerinde yer alan Yu-
nak çevresi, tarihin çeşitli devrelerinde birçok 
kavmin uğrak yeri olmuştur. İlçe yakınlarında 

Roma, hatta Hitit devrinden kalma kalıntı-

lara rastlanmaktadır. Çevrede yapılan kazılarda 
çeşitli amaçlarla kullanılan küpler bulunmuş 
olup, ilk yerleşim yıllarında bol miktarda bağ 
köklerine rastlandığı rivayet edilmektedir. 
Bunlar, ilçe çevresinin eski devirlerde bağlık 
bahçelik olduğu fikrini uyandırmaktadır. 11. 
yüzyılda Oğuz Türklerinin Anadolu’nun doğu-
sundan batısına doğru bir yelpaze gibi yayıl-
malarından sonra bu yörede Bizans hakimiyeti 
bitmiştir. Konya ve çevresi Oğuz Türklerinin 
batıya ilerleyişi için bir yığınak yeri olmuştur. 
Anadolu’yu yurt edinmek için gelen Türk 
boylarının ilçemiz çevresinde yerleştiklerini ve 
günümüzde de Yunak’a bağlı birtakım köyleri 
kurduklarını biliyoruz. Torunlar köyünün Afşar 
boyuna mensup insanlar tarafından kuruldu-
ğu, Hursunlu Kuzören, Kıllar, Turgut, Yığar 
köylerinin Türkmen köyleri olduğu biliniyor 12. 
yüzyıl sonlarında ise Musul’dan gelen Oğuzla-
rın Peçenek boyundan Atçekenler kolu Turgut 
çevresine yerleşmişlerdir. Turgut Kasabasının 
Yunak’tan çok daha eski bir tarihe eski bir 
tarihe sahip olduğu anlaşılmaktadır. Yunak ilçe 
merkezinin tarihi ise yeni sayılır. Merkeze ve 
bazı yakın köylere yerleşme 16. yüzyıldan sonra 
olmuştur. Safeviler zamanında Horasan’dan 
gelip önce Karabağ’a sonrada Bitlis dağları 
eteklerine yerleşen Ruzegi adlı bir köyün Sel-
çuklu ve Osmanlı dönemlerinde Kars, Erzurum, 
Erzincan, Elazığ, Harput, Malatya, Maraş ve 
Çorum illerine dağıldıkları 17. yüzyıl başlarında 
ise tedricen doğudan batıya devam eden göçler 
sonunda Yunak bölgesine iskan olan 25 obadan 
on ikisinin Bilbaşı, onikisinin de Govastı’ya 
taşındıkları ve sırasıyla Hatırlı, Koçyazı, Meşelik, 

Sülüklü ve Saray köylerini kurdukları, 18. yüzyıl 
ortalarında ise Rus istilası nedeni ile göç ederek 
gelen aynı aşiretlere bağlı gruplar tarafından 
Yunak’ın kurulduğu bilinmektedir. Yunak’ta 
yerleşmelerin başlamasından sonra çevre köy-
lerden ve daha sonraları Emirdağ’dan buraya 
göçler olmuştur. Yörükler ise Antep, İslahiye, 
Antalya ve Beyşehir yörelerinden yaklaşık 1870 
yıllarında gelmişler, göçebeliği terk ederek, yer-
leşik hayata geçmişlerdir. Özellikle Gökpınar’a 
1949 yılında adı geçen yerlerden yerleşmeler 
olmuştur. Kargalı, Sıram, Ayrıtepe, Cebrail ve 
Sevinç köyleri Sarıkeçili Yörükleri tarafından 
kurulmuştur. Bunlardan başka Bulgaristan 
göçmeni olup, bölgeye yerleştirilen muhacirler 
vardır. Muhacirler; Merkez, Doğanyurt (Çeltik) 
ve Hacıfakılı Köyünün bir kısmında bulunmak-
tadır. Doğanyurt, 1908 yılında Bulgaristan’dan 
gelen Türk göçmenler tarafından Meşrutiye 
ismi ile kurulmuştur. Bu göçmenlerin, Osman-
lılar zamanında Karaman yöresinden Bulgaris-
tan’a gittikleri söylenir. 

EKONOMİK YAPISI 

Cumhuriyet dönemi sonrası ekonomisi 
tamamen tarım ve hayvancılığa bağlı olan ilçe, 
günümüzde de bu özelliğinden pek bir şey 
kaybetmemiştir. Bugün, yerleşmenin merke-
zini resmi binaların, dükkan, mağaza ve diğer 
bazı işyerlerinin yer aldığı, halkın çarsı dediği 
Hükümet Caddesini çevreleyen yerler oluştur-
maktadır. Yunak, günümüzde; Karataş, Yeni, 
Esentepe, Selçuk, Fatih ve Esme isimleriyle 
bilinen altı mahalleden oluşmaktadır. İlçenin 36 
mahallesi, 5 mezrası ve 22 yaylası vardır.
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ma dayalı. İlçede üretimi 
yapılan buğday, haşhaş, 
arpa, yulaf, mercimek, 
şeker pancarı, nohut ve 
üzüm başlıca tarım ürün-
leri olarak dikkat çekiyor. 
Üretilen ürünler Toprak 
Mahsulleri Ofisi tarafından 
alınıyor. İlçenin toplam 
tarım arazisi 39 bin 842 
hektar olarak kayıtlara 
geçti. Bağcılık yapılan alan 
ise 4000 dekar. İlçedeki 
toprağın genellikle killi 
ve tinli bir yapısı bulunu-
yor. Toprak tabanının killi 
olması başta meyvecilik 
olmak üzere ağaçlandır-
mayı önlüyor. Tarımda 
üretilen ürünlerin ise yüzde 43’nü buğday, 
yüzde 48’ini arpa, yüzde 1’ini üzüm, yüzde 
8’ini ise diğer ürünler oluşturuyor. İlçeye 
1995 yılında hazineden Özel İdare adına 
156 dekar arazi tahsis edilerek, ilçe ve 
çevre ilçelerin asılı ve köklü bağ fidanı 
ihtiyacı karşılanmıştır. Yüksek verimli ve 
bölgeye adapte olan 14 üzüm çeşidi seçi-
lerek dikimi yapıldı. Bağ tesislerinde 130 
metre derinlikte kuyu açılarak, saniyede 
6 litre su alınabiliyor. Fidan sahasının bir 
kısmı boş olduğundan 5 dekarlık yere 3 
çeşit buğday, 5 dekara yem bitkisi ekimi 
yapılıyor ve çiftçilere tarla günleri düzen-
lenerek çiftçilerin bilinçli tarım yapmasına 
yardımcı olunuyor.

İlçede 1980 yılından sonra ilke kadın-

ları ipek halı dokumaya başlıyor. Bu da ilçe 
ekonomisine canlılık getiriyor. İlçe merkez 
ve köylerinde yaklaşık 1.000 adet halı tez-
gahı bulunuyor. Bununda ilçe ekonomisine 
katkısı yaklaşık 300 bin TL civarında.

İlçede ayrıca Köylere Hizmet Götürme 
Birliğine ait 3 tonluk süt soğutma tankı 
bulunuyor. Süt toplama işi özel sektör ta-
rafından yapılıyor. Ayrıca çiftçinin gelirini 
artırmak amacıyla Pazarkaya Köyü yakın-
larında “Örnek çiftlik” adı altında özel bir 
çiftlik mevcut olup bunun da ilçe ekonomi-
sine büyük yararı var.

İlçede 3.090 büyükbaş, 13.282 kü-
çükbaş ve yaklaşık 30.000 kanatlı hayvan 
bulunuyor. 

COĞRAFİ YAPISI

İlçede, Türkmen-Emir 
Dağlarının güneydoğu 
uzantılarına yaklaştıkça 
neojen tabakalardaki dalga-
lılığın arttığı dikkati çeker. 
Konarı Köyü bu genç olu-
şumlarla eski kitlelerin te-
mas yeridir. Hursunlu’dan 
Konarı ve Kundullu’ya 
doğru gidildikçe hemen 
tamamen genç kalkerler 
üzerinden geçilir. Kundullu 
ve Konarı’dan Tuzlukçu’ya 
doğru gelindiği zaman kal-
kerlerin kuzeybatıda kaldığı 
görülür fakat az sonra dik 
bir basamakla ovaya doğru 
inilir. Basamağın nisbi 

yüksekliği 60-70 metre kadardır. Tuz-
lukçu bir ovanın içerisindedir. İlçede hiç 
akarsu olmamakta birlikte bazı köylerde 
çok küçük dereler vardır. İlçenin güneyba-
tısında bulunan Akşehir gölü Konya İlinin 
üçüncü büyük gölüdür. İlçenin bitki örtüsü 
bozkır olup, genelde yeşilliğin az olduğu 
görülür. Denizden yüksekliği 960’m.dir. 
Suyu tatlıdır. Sultan Dağları’ndan inen kar 
ve yağmur sularından meydana gelen dere 
sularıyla beslenir. Bunun yanında Eber 
Gölü’nün fazla suları da Akşehir gölüne 
boşalır. İçinde az da olsa sazan ve turna 
balığı bulunur. Göl Konya Kültür ve Tabiat 
Varlıklarını Koruma Kurulu tarafından 
1992 yılında 01/07/1992 tarih ve 1368 
kararla “Doğal Sit Alanı” ilan edilmiştir.

Doğusu Ilgın, batısı Akşehir Gölü 
ve Afyon’un Sultandağı İlçesi 
Güneyi Akşehir ve Kuzeyi Yu-

nak ile çevrili olan Tuzlukçu, 1929 yılında 
nahiye, 1990 yılında ise ilçe oldu. 

İlçenin İbrahim Hakkı Konyalı’nın 
“Konya İli” adlı kitabında Kanuni Devri’n-
de, 15 hanelik bir oba olarak kurulduğu 
yazılıyor. Tuzlukçu halkının Doğanhisar 
Ketenli yaylasından gelerek yazla yakınla-
rında viran veya ören Tuzlukçu adı verilen 
mevkiinde konakladıkları, daha sonraları 
bilinmeyen nedenlerle buradan göç ederek 
bugünkü yukarıda mahallede bulunan 
Hüyük ismi verilen tepenin çevresinde 
yerleştikleri biliniyor. Tuzlukçu’ya ikinci 
bir kafile olarak da Sultandağı eteklerinde, 
yaşayan hayvancılıkla geçinen Avşar Türk-
menler’inden bir boy gelerek, 1450 yılları 
civarında bu kafile bugünkü aşağı mahal-
lenin çevresinde yerleştikleri biliniyor.

Cumhuriyetin ilk yıllarında Akşehir 

İlçesine bağlı bir köy olan Tuzlukçu, 1929 
yılında aşağı ve yukarı Tuzlukçu’nun bir-
leşmesiyle nahiye, 1949 yılında nüfusunun 
2000’i aşması sonucu belediye teşkilatı 
kurularak, 9 Mayıs 1990 tarihinde de ilçe 
oldu. Tuzlukçu’nun 15 mahallesi bulunu-
yor.

ULAŞIM DURUMU

İlçenin ulaşımı karayoluyla sağlanıyor. 
İlçe, Akşehir-Yunak karayolundan 7 Km 
içeride bulunuyor. Demiryolu ulaşımı Ak-
şehir’den yapılabiliyor. İlçenin içme suyu 
tamamen halledilmiş durumda. İlçe ile 
Akşehir arasında Belediye ve Özel şahısla-
ra ait otobüslerle ulaşım sağlanmakta olup, 
ulaşım için kolaylıkla araç bulunuyor.

EKONOMİK DURUMU

Tuzlukçu’nun ekonomisi genelde tarı-

KENDI YAĞINDA KAVRULAN 
BIR ILÇE; TUZLUKÇU

1929 yılında aşağı ve yukarı Tuzlukçu’nun birleşmesiyle nahiye, 1949 yılında 
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de ilçe olan Tuzlukçu’da daha çok tarım yapılıyor 
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ma dayalı. İlçede üretimi 
yapılan buğday, haşhaş, 
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leri olarak dikkat çekiyor. 
Üretilen ürünler Toprak 
Mahsulleri Ofisi tarafından 
alınıyor. İlçenin toplam 
tarım arazisi 39 bin 842 
hektar olarak kayıtlara 
geçti. Bağcılık yapılan alan 
ise 4000 dekar. İlçedeki 
toprağın genellikle killi 
ve tinli bir yapısı bulunu-
yor. Toprak tabanının killi 
olması başta meyvecilik 
olmak üzere ağaçlandır-
mayı önlüyor. Tarımda 
üretilen ürünlerin ise yüzde 43’nü buğday, 
yüzde 48’ini arpa, yüzde 1’ini üzüm, yüzde 
8’ini ise diğer ürünler oluşturuyor. İlçeye 
1995 yılında hazineden Özel İdare adına 
156 dekar arazi tahsis edilerek, ilçe ve 
çevre ilçelerin asılı ve köklü bağ fidanı 
ihtiyacı karşılanmıştır. Yüksek verimli ve 
bölgeye adapte olan 14 üzüm çeşidi seçi-
lerek dikimi yapıldı. Bağ tesislerinde 130 
metre derinlikte kuyu açılarak, saniyede 
6 litre su alınabiliyor. Fidan sahasının bir 
kısmı boş olduğundan 5 dekarlık yere 3 
çeşit buğday, 5 dekara yem bitkisi ekimi 
yapılıyor ve çiftçilere tarla günleri düzen-
lenerek çiftçilerin bilinçli tarım yapmasına 
yardımcı olunuyor.

İlçede 1980 yılından sonra ilke kadın-

ları ipek halı dokumaya başlıyor. Bu da ilçe 
ekonomisine canlılık getiriyor. İlçe merkez 
ve köylerinde yaklaşık 1.000 adet halı tez-
gahı bulunuyor. Bununda ilçe ekonomisine 
katkısı yaklaşık 300 bin TL civarında.

İlçede ayrıca Köylere Hizmet Götürme 
Birliğine ait 3 tonluk süt soğutma tankı 
bulunuyor. Süt toplama işi özel sektör ta-
rafından yapılıyor. Ayrıca çiftçinin gelirini 
artırmak amacıyla Pazarkaya Köyü yakın-
larında “Örnek çiftlik” adı altında özel bir 
çiftlik mevcut olup bunun da ilçe ekonomi-
sine büyük yararı var.

İlçede 3.090 büyükbaş, 13.282 kü-
çükbaş ve yaklaşık 30.000 kanatlı hayvan 
bulunuyor. 

COĞRAFİ YAPISI

İlçede, Türkmen-Emir 
Dağlarının güneydoğu 
uzantılarına yaklaştıkça 
neojen tabakalardaki dalga-
lılığın arttığı dikkati çeker. 
Konarı Köyü bu genç olu-
şumlarla eski kitlelerin te-
mas yeridir. Hursunlu’dan 
Konarı ve Kundullu’ya 
doğru gidildikçe hemen 
tamamen genç kalkerler 
üzerinden geçilir. Kundullu 
ve Konarı’dan Tuzlukçu’ya 
doğru gelindiği zaman kal-
kerlerin kuzeybatıda kaldığı 
görülür fakat az sonra dik 
bir basamakla ovaya doğru 
inilir. Basamağın nisbi 

yüksekliği 60-70 metre kadardır. Tuz-
lukçu bir ovanın içerisindedir. İlçede hiç 
akarsu olmamakta birlikte bazı köylerde 
çok küçük dereler vardır. İlçenin güneyba-
tısında bulunan Akşehir gölü Konya İlinin 
üçüncü büyük gölüdür. İlçenin bitki örtüsü 
bozkır olup, genelde yeşilliğin az olduğu 
görülür. Denizden yüksekliği 960’m.dir. 
Suyu tatlıdır. Sultan Dağları’ndan inen kar 
ve yağmur sularından meydana gelen dere 
sularıyla beslenir. Bunun yanında Eber 
Gölü’nün fazla suları da Akşehir gölüne 
boşalır. İçinde az da olsa sazan ve turna 
balığı bulunur. Göl Konya Kültür ve Tabiat 
Varlıklarını Koruma Kurulu tarafından 
1992 yılında 01/07/1992 tarih ve 1368 
kararla “Doğal Sit Alanı” ilan edilmiştir.

Doğusu Ilgın, batısı Akşehir Gölü 
ve Afyon’un Sultandağı İlçesi 
Güneyi Akşehir ve Kuzeyi Yu-

nak ile çevrili olan Tuzlukçu, 1929 yılında 
nahiye, 1990 yılında ise ilçe oldu. 

İlçenin İbrahim Hakkı Konyalı’nın 
“Konya İli” adlı kitabında Kanuni Devri’n-
de, 15 hanelik bir oba olarak kurulduğu 
yazılıyor. Tuzlukçu halkının Doğanhisar 
Ketenli yaylasından gelerek yazla yakınla-
rında viran veya ören Tuzlukçu adı verilen 
mevkiinde konakladıkları, daha sonraları 
bilinmeyen nedenlerle buradan göç ederek 
bugünkü yukarıda mahallede bulunan 
Hüyük ismi verilen tepenin çevresinde 
yerleştikleri biliniyor. Tuzlukçu’ya ikinci 
bir kafile olarak da Sultandağı eteklerinde, 
yaşayan hayvancılıkla geçinen Avşar Türk-
menler’inden bir boy gelerek, 1450 yılları 
civarında bu kafile bugünkü aşağı mahal-
lenin çevresinde yerleştikleri biliniyor.

Cumhuriyetin ilk yıllarında Akşehir 

İlçesine bağlı bir köy olan Tuzlukçu, 1929 
yılında aşağı ve yukarı Tuzlukçu’nun bir-
leşmesiyle nahiye, 1949 yılında nüfusunun 
2000’i aşması sonucu belediye teşkilatı 
kurularak, 9 Mayıs 1990 tarihinde de ilçe 
oldu. Tuzlukçu’nun 15 mahallesi bulunu-
yor.

ULAŞIM DURUMU

İlçenin ulaşımı karayoluyla sağlanıyor. 
İlçe, Akşehir-Yunak karayolundan 7 Km 
içeride bulunuyor. Demiryolu ulaşımı Ak-
şehir’den yapılabiliyor. İlçenin içme suyu 
tamamen halledilmiş durumda. İlçe ile 
Akşehir arasında Belediye ve Özel şahısla-
ra ait otobüslerle ulaşım sağlanmakta olup, 
ulaşım için kolaylıkla araç bulunuyor.

EKONOMİK DURUMU

Tuzlukçu’nun ekonomisi genelde tarı-
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DOĞANHISAR’DA TARIM VE 
HAYVANCILIK OLMAZSA OLMAZ

Selçukluların arması Doğan kuşu nedeniyle “Doğan Kalesi” sonrasında ise Doğanhisar 
ismini alan Doğanhisar ilçesi, küçük çaplı tarım ve hayvancılıkla geçimini sağlıyor

Konya’nın ilçeleri arasında yer 
alan Doğanhisar, İzmir-Konya 
yoluna 18 km, Isparta Yolu’na 

40 km uzaklıkta yer alıyor. Doğanhisar 
Konya’ya ise 122 Km, Akşehir’e 45 km 
uzaklıkta olup, Konya-Akşehir-Beyşehir ve 
Seydişehir İlçelerine günlük belirli saatler-
de giden otobüslerle ulaşım sağlanan bir 
ilçe olma özelliği taşıyor. 

Tarihi kaynaklara göre ilçenin kuruluşu 

Roma-Bizans dönemine dayanıyor. Bu du-
rum, yapılan çeşitli kazılarda çıkan tarihi 
eserlerden ve kitabelerden de anlaşılıyor. 
Bugüne kadar ilçede yazılı taş, heykel, la-
hit gibi birçok eser bulunmakla birlikte bu 
eserlerin çoğu Konya ve Akşehir Arkeoloji 
Müzelerinde, birçokları da Doğanhisar’da 
açık alanlarda sergileniyor. Doğanhisar’ın 
Anadolu Selçuklu Devleti zamanında Bey-
şehir İline bağlı Doğanhisar Kazası olduğu 

da tarihi kayıtlarda geçiyor. İlçe, Osmanlı 
döneminde Akşehir’e bağlı Nahiye (Bucak) 
durumunda iken, 1912 yılında Belediye 
Teşkilatı kurulmakla birlikte 1957 yılında 
da ilçe hüviyeti kazanıyor.

DOĞANHİSAR İSMİNİN VERİLİŞİ

Tarihi kaynaklara göre Doğanhisar, 
M.Ö. 500 yıllarında Metyos adıyla kurulu-

yor. İlçe, M.S. 395 yılında Bizans İmpara-
torluğu’nun eline geçerek, M.S 704-708 
yıllarında Emevi ve Abbasi ordularının 
taarruzlarına uğruyor. Bu savaşlarda şehit 
olan Seyyid Ahmet’in mezarı ise Kızılışık 
Mevkisi’nde bulunuyor. 1071 Malazgirt 
Savaşı’na müteakip Selçukluların batıya 
yayılışları sırasında 1110 yılında Doğan-
hisar Türk hakimiyetine geçiyor. Şehrin 
adı Selçukluların arması Doğan kuşuna 
izafeten “Doğan Kalesi” olarak değiştirili-
yor. Daha sonra ise ilçe Doğanhisar ismini 
alıyor. 

COĞRAFİ YAPISI

İlçe Merkezi Sultan Dağları’nın Kuzey 
Doğuya bakan eteklerinde kurulmuş-
tur. İlçe, il merkezine 122 km. uzaklıkta 
bulunuyor. Doğanhisar, Güneyde Hüyük 
İlçesine, Batıda Isparta’ya, Kuzeyde Ilgın 
Argıthanı’na komşudur. İlçenin Yüzölçü-
mü 519.5 km. olup, denizden yüksekliğin 
1220 metredir. Merkez Belediye sınırları 
93 kilometrekaredir. Yağışlar İlkbahar 
ve sonbaharda olmak üzere 2-3 ay kadar 
sürer yazları kurak ve sıcak, kışları soğuk 
ve yağışlıdır, genel olarak karasal iklim 
hüküm sürer.

EKONOMİK DURUMU

İlçe ekonomisi tarım ve hayvancılığa 
dayanır. Tarım alanlarında hububat, bak-
lagiller, sebze ve meyve bitkileri üretiliyor. 
İlçenin sanayi geliri ve sanayileşmesi yok 
denecek kadar azdır. İlçenin genel alanı 
56 bin 344 hektardır. Bunun 20 bin 897 
hektarı ekilebilir tarım arazisi 9 bin 286 
hektarı çayır ve mera, 21 bin 150 hektarı 
orman arazisidir, bin 100 hektarı da göl, 
baraj, yerleşim yeri ve 3 bin 661 hektar 
kullanılmayan arazidir. Ekilebilir 20 bin 
897 hektar tarım arazisinin 4 bin 730 
hektarı akarsu, gölet ve yer altı suları 
ile sulanabilir ve 16 bin 167 hektarı ise 
sulanamayan arazidir. İlçede, tarım geliri 
olarak vişneciliğin son yıllarda oldukça 
arttığı görülüyor. Yine ilçede, son zaman-
larda elma yetiştiriciliği de gelişiyor. İlçede 
Hayvancılık önemli bir gelir kaynağı du-
rumda. Ancak son yıllarda hayvan sayısın-
da azalma görülüyor. Tarımda ve taşımada 
at, eşek gibi hayvanlardan da yararlanıldı-
ğı görülmekte olup, tarımda makineleşme 
çok azdır. Kemer ve Furunlu Köyü gibi 
orman içi köylerde halen tarımın makine 

ile yapılmadığı görülür. Bu durumdaki 
köylerin tarım arazisinde sınırlı orman 
köylüsü olduğundan ekonomik gelirleri 
daha düşük. İlçede tarım gelirinin dışında 
ilçe halkının yaz aylarında başka il ve 
ilçelerde ailecek vasıfsız işçi olarak gidip 
tarım kesiminde kazandığı gelir söylene-
bilir. İlçe kasaba ve köylerinde üretilen 
sebze ve meyvenin bir bölümü dışarıya 
satılmakta bir bölümü de ilçede haftanın 
Salı günleri kurulan pazarında değerlen-
dirilmektedir. Tarım Kredi, Esnaf Kefalet 
Kooperatifleri ile Ticaret Odası Başkanlığı 
ve Ziraat Bankası ilçede mevcut olup, 5 
adet Tarımsal Kalkınma 7 adet Tarımsal 
sulama Kooperatifi bulunuyor. İlçede ayrı-
ca küçük sanayi sitesi kurulmuştur.

SOSYAL DURUMU

İlçe arazisinin büyük bir bölümünün 
dağlık ve ormanlık oluşu, nüfus yoğun-
luğunun sık olması, Tarım dışında bir 
başka bir iş sahasının olmaması nedeniyle 
ilçe bir nüfuz ve sanayi açısından geliş-
me gösterememiştir. Bu anlamda ilçede 
nüfusun yaklaşık yüzde 25’i çiftçilik, 
yüzde 15’i Memur, kalanı ise işçi, emekli, 
esnaf vb.’dir. İlçe merkezinde geleneksel 
halde bulunan toprak işleme kapçılık çok 
az miktarda olsa devam ediyor. İlçede bir 
aile parkı, Belediye sosyal tesisi ve Kapalı 
Spor Salonu ve stadyum bulunuyor.
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yor. Daha sonra ise ilçe Doğanhisar ismini 
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İlçe Merkezi Sultan Dağları’nın Kuzey 
Doğuya bakan eteklerinde kurulmuş-
tur. İlçe, il merkezine 122 km. uzaklıkta 
bulunuyor. Doğanhisar, Güneyde Hüyük 
İlçesine, Batıda Isparta’ya, Kuzeyde Ilgın 
Argıthanı’na komşudur. İlçenin Yüzölçü-
mü 519.5 km. olup, denizden yüksekliğin 
1220 metredir. Merkez Belediye sınırları 
93 kilometrekaredir. Yağışlar İlkbahar 
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at, eşek gibi hayvanlardan da yararlanıldı-
ğı görülmekte olup, tarımda makineleşme 
çok azdır. Kemer ve Furunlu Köyü gibi 
orman içi köylerde halen tarımın makine 

ile yapılmadığı görülür. Bu durumdaki 
köylerin tarım arazisinde sınırlı orman 
köylüsü olduğundan ekonomik gelirleri 
daha düşük. İlçede tarım gelirinin dışında 
ilçe halkının yaz aylarında başka il ve 
ilçelerde ailecek vasıfsız işçi olarak gidip 
tarım kesiminde kazandığı gelir söylene-
bilir. İlçe kasaba ve köylerinde üretilen 
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dirilmektedir. Tarım Kredi, Esnaf Kefalet 
Kooperatifleri ile Ticaret Odası Başkanlığı 
ve Ziraat Bankası ilçede mevcut olup, 5 
adet Tarımsal Kalkınma 7 adet Tarımsal 
sulama Kooperatifi bulunuyor. İlçede ayrı-
ca küçük sanayi sitesi kurulmuştur.

SOSYAL DURUMU

İlçe arazisinin büyük bir bölümünün 
dağlık ve ormanlık oluşu, nüfus yoğun-
luğunun sık olması, Tarım dışında bir 
başka bir iş sahasının olmaması nedeniyle 
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me gösterememiştir. Bu anlamda ilçede 
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halde bulunan toprak işleme kapçılık çok 
az miktarda olsa devam ediyor. İlçede bir 
aile parkı, Belediye sosyal tesisi ve Kapalı 
Spor Salonu ve stadyum bulunuyor.
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Toros Dağları’nın arasında il mer-
kezinin 140 km güneybatısında 
Konya’yı Antalya’ya bağlayan ka-

rayolu üzerinde kurulmuş olan Derebucak, 
şirin bir yerleşim yeri olarak dikkat çekiyor. 
Seydişehir, Akseki, Manavgat, Sütçüler ve 
İbradı ilçeleri ile çevrili olan Derebucak’ın 
denizden yüksekliği ise 1240 metre. Ak-
deniz iklimi ile İç Anadolu iklimi arasında 
geçiş alanı içerisinde yer alan Derebucak’ta, 

deniz seviyesinden yüksek olması nedeniyle 
tam anlamıyla Akdeniz iklimi hakim değil. 
Bu anlamda Derebucak’ta yazları sıcak 
ve kurak, kışları ise soğuk ve kar yağışlı 
geçiyor. Derebucak, bitki örtüsü ve doğal 
yapısıyla eşsiz güzellikleri bünyesinde 
barındıran nadir bir yerleşim birimi olarak 
değerlendiriliyor. Birbirinden güzel yayla-
ları, mesire alanları, pınarları, akarsuları ve 
dünyaca ünlü mağaraları zengin doğası ve 

bitki örtüsüyle adeta saklı bir cenneti andı-
ran Derebucak, Konya’nın görülmeye değer 
ilçeleri arasında yer alıyor. 

EKONOMİK YAPISI

İlçenin 1960’lı yıllara kadar geçim kay-
nağının av tüfeği imalatı, tarım, hayvancı-
lık, halıcılık olduğu biliniyor. Bu yıllarda ilçe 
merkezinde av tüfeği ve halıcılık üzerine 
kooperatifler kurulmuş olup 1968 senesine 
kadar bu süreç devam etti. Fakat özellikle 
1965 senesinden sonra Avrupa’nın değişik 
ülkelerine işçi göçü başlayınca kooperatifler 
zamanla küçülerek daha sonra da kapandı. 
İlçede 2500 ile 3000 dönüm arasında su-
lanabilir tarım alanı bulunuyor. Fakat KOP 
projesi kapsamında inşa edilen Derebucak 
Barajı ve sulama kanalları sayesine ilçenin 
verimli alüvyon ovası olan Gembos Ovası 
da sulu tarıma kavuşarak değer kazandı. 
Derebucak’ta sulu tarım bölgelerinde yetiş-
tirilen başlıca ürünler ise; patates, domates, 
fasulye, mısır soğan, kuru tarım bölgele-
rinde ise buğday, arpa nohut üretiliyor. 
Ayrıca ilçede, bölgenin iklimine uygun her 
türlü meyve ve sebze üretimi de yapılıyor. 
Derebucak, dağlık bir yapıya sahip olduğun-
dan hayvancılık da önemli yer tutuyor. Bu 
anlamda ilçede, keçi, koyun, sığır, kümes 
hayvanları ve arıcılık da geçim kaynakları 
arasında yer alıyor.

SOSYOKÜLTÜREL YAPI

KONYA’NIN ŞIRIN ILÇELERINDEN
Toros Dağları’nın arasında il merkezinin 140 km güneybatısında Konya’yı Antalya’ya 

bağlayan karayolu üzerinde kurulmuş olan Derebucak, şirin bir yerleşim yeri olarak dikkat 
çekiyor. İlçenin tarihi yapısı da oldukça eskiye dayanıyor 

İlçe merkezinin 1955 senesinde çıkan bir 
yangın sonucu tamamen yanmasından sonra, 
Konya Bayındırlık ve İskan Müdürlüğü’nce 
yeniden imar düzenlemeleri yapıldığı bili-
niyor. Düzenlemelerden sonra yapılan evler 
genelde taş ve yığma olarak yapılmış, fakat 
günümüzde yapılaşma modern bir şekilde ve 
imara uygun yapılıyor.     İlçede sosyal ve kül-
türel faaliyet olarak okullarda yıl boyu yapılan 
çeşitli çalışmalar ile Halk Eğitim Müdürlü-
ğü’nün çalışmaları sergileniyor.

Kırsal bölgelerde önemli yer tutan Şenlik-
ler ise Derebucak’ın da önemli bir aktivitesi. 
İlçede geleneksel hale gelen ve temmuz ayın-
da düzenlenen “Derebucak Mağaraları Tanı-
tımı ve Yayla Şenlikleri” özellikle ilçe dışında 
yaşayan Derebucaklıların memleket hasreti 
giderdiği eşsiz bir etkinlik olarak dikkat çeki-
yor. İlçedeki şenliklere ise her geçen sene ilgi 
artıyor. Şenliklerde sosyal kaynaşmanın yanı 
sıra Derebucak’ın kültürel öğeleri olan çeşitli 
oyunlar, yarışmalar ve eğlenceler düzenlene-
rek geçmişle gelecek arasında kültür köp-
rüleri kuruluyor. Yine şenlikler kapsamında 
tanınmış sanatçıların yer aldığı konserler de 
büyük ilgi görüyor.

TARİH BARINDIRIYOR

İlçe, çok eskilere dayanan tarihi özgeç-
mişinin yanı sıra, zengin bir kültürel yel-
pazeye sahip. Yapılan çalışmalar bölgenin 
Doğu Roma döneminden beri yerleşim yeri 
olarak kullanıldığını gösteriyor. Bu nedenle 
Derebucak, çevresinde çeşitli tarihi eserler 
tespit edilmiş olup bazıları şöyle; Suludere 
Mağaraları’nda aziz ve azizelerin bulundu-
ğu 14 adet fresk bulunmaktadır. Derebucak 
yakınlarında Anadolu Selçuklu döneminde 
kullanılan Konya-Alanya güzergâhı üzerindeki 
Tol Han ve Ortapayam Hanı vardır. Taşlıpı-
nar mahallesinde Hititler devrinden kalma 
kabartma figürler bulunmaktadır. Yine Durak 
mahallesinde Osmanlı İmparatorluğu’nun son 
dönemlerinden kalma hanlar bulunmaktadır. 
Bunların dışında ilçemiz çevresinde çeşitli 
dönemlerden kalma çok sayıda kalıntı yer 
almaktadır.
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Toros Dağları’nın arasında il mer-
kezinin 140 km güneybatısında 
Konya’yı Antalya’ya bağlayan ka-

rayolu üzerinde kurulmuş olan Derebucak, 
şirin bir yerleşim yeri olarak dikkat çekiyor. 
Seydişehir, Akseki, Manavgat, Sütçüler ve 
İbradı ilçeleri ile çevrili olan Derebucak’ın 
denizden yüksekliği ise 1240 metre. Ak-
deniz iklimi ile İç Anadolu iklimi arasında 
geçiş alanı içerisinde yer alan Derebucak’ta, 

deniz seviyesinden yüksek olması nedeniyle 
tam anlamıyla Akdeniz iklimi hakim değil. 
Bu anlamda Derebucak’ta yazları sıcak 
ve kurak, kışları ise soğuk ve kar yağışlı 
geçiyor. Derebucak, bitki örtüsü ve doğal 
yapısıyla eşsiz güzellikleri bünyesinde 
barındıran nadir bir yerleşim birimi olarak 
değerlendiriliyor. Birbirinden güzel yayla-
ları, mesire alanları, pınarları, akarsuları ve 
dünyaca ünlü mağaraları zengin doğası ve 

bitki örtüsüyle adeta saklı bir cenneti andı-
ran Derebucak, Konya’nın görülmeye değer 
ilçeleri arasında yer alıyor. 

EKONOMİK YAPISI

İlçenin 1960’lı yıllara kadar geçim kay-
nağının av tüfeği imalatı, tarım, hayvancı-
lık, halıcılık olduğu biliniyor. Bu yıllarda ilçe 
merkezinde av tüfeği ve halıcılık üzerine 
kooperatifler kurulmuş olup 1968 senesine 
kadar bu süreç devam etti. Fakat özellikle 
1965 senesinden sonra Avrupa’nın değişik 
ülkelerine işçi göçü başlayınca kooperatifler 
zamanla küçülerek daha sonra da kapandı. 
İlçede 2500 ile 3000 dönüm arasında su-
lanabilir tarım alanı bulunuyor. Fakat KOP 
projesi kapsamında inşa edilen Derebucak 
Barajı ve sulama kanalları sayesine ilçenin 
verimli alüvyon ovası olan Gembos Ovası 
da sulu tarıma kavuşarak değer kazandı. 
Derebucak’ta sulu tarım bölgelerinde yetiş-
tirilen başlıca ürünler ise; patates, domates, 
fasulye, mısır soğan, kuru tarım bölgele-
rinde ise buğday, arpa nohut üretiliyor. 
Ayrıca ilçede, bölgenin iklimine uygun her 
türlü meyve ve sebze üretimi de yapılıyor. 
Derebucak, dağlık bir yapıya sahip olduğun-
dan hayvancılık da önemli yer tutuyor. Bu 
anlamda ilçede, keçi, koyun, sığır, kümes 
hayvanları ve arıcılık da geçim kaynakları 
arasında yer alıyor.

SOSYOKÜLTÜREL YAPI

KONYA’NIN ŞIRIN ILÇELERINDEN
Toros Dağları’nın arasında il merkezinin 140 km güneybatısında Konya’yı Antalya’ya 

bağlayan karayolu üzerinde kurulmuş olan Derebucak, şirin bir yerleşim yeri olarak dikkat 
çekiyor. İlçenin tarihi yapısı da oldukça eskiye dayanıyor 

İlçe merkezinin 1955 senesinde çıkan bir 
yangın sonucu tamamen yanmasından sonra, 
Konya Bayındırlık ve İskan Müdürlüğü’nce 
yeniden imar düzenlemeleri yapıldığı bili-
niyor. Düzenlemelerden sonra yapılan evler 
genelde taş ve yığma olarak yapılmış, fakat 
günümüzde yapılaşma modern bir şekilde ve 
imara uygun yapılıyor.     İlçede sosyal ve kül-
türel faaliyet olarak okullarda yıl boyu yapılan 
çeşitli çalışmalar ile Halk Eğitim Müdürlü-
ğü’nün çalışmaları sergileniyor.

Kırsal bölgelerde önemli yer tutan Şenlik-
ler ise Derebucak’ın da önemli bir aktivitesi. 
İlçede geleneksel hale gelen ve temmuz ayın-
da düzenlenen “Derebucak Mağaraları Tanı-
tımı ve Yayla Şenlikleri” özellikle ilçe dışında 
yaşayan Derebucaklıların memleket hasreti 
giderdiği eşsiz bir etkinlik olarak dikkat çeki-
yor. İlçedeki şenliklere ise her geçen sene ilgi 
artıyor. Şenliklerde sosyal kaynaşmanın yanı 
sıra Derebucak’ın kültürel öğeleri olan çeşitli 
oyunlar, yarışmalar ve eğlenceler düzenlene-
rek geçmişle gelecek arasında kültür köp-
rüleri kuruluyor. Yine şenlikler kapsamında 
tanınmış sanatçıların yer aldığı konserler de 
büyük ilgi görüyor.

TARİH BARINDIRIYOR

İlçe, çok eskilere dayanan tarihi özgeç-
mişinin yanı sıra, zengin bir kültürel yel-
pazeye sahip. Yapılan çalışmalar bölgenin 
Doğu Roma döneminden beri yerleşim yeri 
olarak kullanıldığını gösteriyor. Bu nedenle 
Derebucak, çevresinde çeşitli tarihi eserler 
tespit edilmiş olup bazıları şöyle; Suludere 
Mağaraları’nda aziz ve azizelerin bulundu-
ğu 14 adet fresk bulunmaktadır. Derebucak 
yakınlarında Anadolu Selçuklu döneminde 
kullanılan Konya-Alanya güzergâhı üzerindeki 
Tol Han ve Ortapayam Hanı vardır. Taşlıpı-
nar mahallesinde Hititler devrinden kalma 
kabartma figürler bulunmaktadır. Yine Durak 
mahallesinde Osmanlı İmparatorluğu’nun son 
dönemlerinden kalma hanlar bulunmaktadır. 
Bunların dışında ilçemiz çevresinde çeşitli 
dönemlerden kalma çok sayıda kalıntı yer 
almaktadır.
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Çeltik, Konya’nın Kuzeybatısında 
bulunan ilçeler arasında yer alıyor. 
Çeltik, 1902 yılında Alişan Bey’in 
torunu Derviş Bey’in çalışması 

neticesi ilçe oldu. İlçenin kuruluşu 11. ve 12. 
yüzyıla kadar uzanıyor. İbrahim Hakkı Konya-
lı’nın “Konya Tarihi” adlı eserine göre Çeltik in 
geçmişi Karaman Eyaletine bağlı Akça şehrine 
dayanıyor. Çeltik yakınlarındaki İbanın Kuyusu 
denilen yerde kurulan Akça şehri 1902’de ilçe 
kimliği kazanmış, ancak bataklığı ve sivrisinek 
çokluğu sebebiyle ilçe sıfatıyla önce Hatırliya 
verilmiş, Daha sonra da Cihanbeyli ye aktarıl-
mış ve 1990 yılında ilçe olmuştur. Konya’nın 
kuzey batısında yer alan Çeltik, Doğuda Polatlı, 
batıda Emirdağ, Güneyde Yunak, Kuzeyde ise 
Sivrihisar ile çevrili. İç Batı Anadolu üzerinde 
kurulmuş olan Çeltik’te karasal iklim hüküm 
sürmekle birlikte, yazları sıcak ve kurak, kışları 
soğuk ve kar yağışlı geçiyor. 

TARİHİ GEÇMİŞİ VAR

Eskiden buralarda pirinç ekimi yapıldığı 
için ilçenin ismine çeltik denildiği biliniyor. 
Sivrisineğin çok olması nedeniyle de pirinç 
ekiminden daha sonra vazgeçilmiştir.

İlçeye yerleşenler konusunda önemli bilgi-
ler yer alıyor. Buna göre; 

Alişan Beyler: Köktenler (Harput’tan 
gelme)

Kadir Beyler: Çakırlar (Harput’tan gelme)
Hüseyin Beyler: Sevinçler (Harput’tan 

gelme)
Malazlı oğulları: Şişman, akıncı, önder 

(Malazgirt’ten gelme)
Leyli oğulları: Baykondu (Niğde’den gelme)
Kahveci oğulları: Babayiğit, Tazegül (Ma-

raş’tan gelme)
Tommul oğulları: Avşar, Selvili, biricik 

(Malatya’dan gelme)

ORTA ANADOLU’NUN 
SAYILI MERKEZLERINDENDI

Konya’nın Kuzeybatısında yer alan Çeltik’in önemli bir tarihi var. Çeltik’in Alişan Bey’ler 
devrinde Orta Anadolu’da sayılı merkezlerden biri haline geldiği bildiriliyor

Zuhaller :(Yozgat’tan gelme)
Molla Süleymanlar: Ergül, Selvili, Biricik 

(Malatya’dan gelme)
Reyhan oğulları: Mercanlar (Hatay’dan 

gelme)
1957-1968 yılları arasında buraya Kara-

deniz, Emirdağ ve Doğanhisar’dan gelerek 
yerleştikleri biliniyor. 

ÇELTİK’İN TARİHİ

Bizanslılar devri: Bizanslılar devrinde 
Akçaşehir olarak görülür Polathisar ve Sarıkaya 
oyla mağaraları buranın önemli bir merkez ol-
duğunu ispatlar akça şehir o devirde ipek yolu 
(altın yolu üzerinde bir ticaret merkezi idi) akça 
şehir ikinci Beyazıt zamanına kadar tarihte gö-
rülmektedir. İbrahim hakkı Konyalı’nın Konya 
tarihi eserinin 113. ve 115. sayfasında 1490 
yılında yapılan Karaman eyaletinin kazalarını 
sayarken akça şehrin Konya’ya bağlı bir kaza 
olduğu belirtilir. Aynı eserin 976. sayfasında 
vakıflar ve imaretten bahsediliyor ve 2. Selimin 
1566’da yaptırdığı bir tarihte Çeltik’in Turgut 
kazasına bağlı olduğu söyleniyor, buna göre 
akça şehirden çeltik köyüne geçiş meydana çı-
kıyor. Çeltik meydan camiinin incelenmesinde 
1484 tarihinde birinci,1814 tarihinde 2. 1948 
tarihinde 3. tamiratın yapıldığı belirlenmiştir. 
Bu duruma göre Çeltik’in kuruluşunu çok 
öncelere götürmektedir. Akça şehir ile Çeltik 
aynı yerde kurulmamıştır. Akça şehir çeltiğin 
5 km kuzeyinde İbonun kuyusu denilen yayla-
larda kurulan bir Bizans şehridir. Çeltik ise bir 
Selçuklu köyüdür. İlçenin kuruluşuna ait kesin 
bir bilgi olmamasına rağmen caminin tamira-
tına bakılarak 11. veya 12. asırda kurulduğu 
tahmin edilmektedir.

ALİŞAN BEYLER

Harput’tan gelerek buraya yerleşen Alişan 
Bey kabilesi devletin vergi kervanını koruyan 
İç Anadolu da tımar sahibi inzibatı görevi 
yapan Alişan Bey ismi ön plana çıkıyor. Büyük 
kol sarı ve son bey Alişan Bey olarak nesilden 
nesile intikal ediyor. Büyük Alişan beyin Ku-
mara namındaki eşkıya tarafından öldürüldüğü 
Kel Alişan Bey’in Kumara’yı öldürtüp başını 
keserek zamanın padişahına gönderdiğini 
kendisinin de İstanbul’da öldüğünü Sarı Alişan 
Bey’in ise Şihbizinlilerle masaf kavgasını 
yaptığını ve bu kavgada 7 oğlunu kaybettiği 
bildiriliyor. Son bey Alişan beyin ise Çeltik 
Camii önündeki mezarda yattığını ve 1858 de 
öldüğünü biliyoruz. Alişan Bey’ler devrinde 
Çeltik Orta Anadolu’da sayılı merkezlerden biri 
haline geldi hatta 1845’te âşık dertli Alişan 
Bey’in himayesine sığınmıştır.

İLÇE VE KASABALIK DEVRİ

1902 Yılında Alişan beyin torunu derviş 
beyin çalışması neticesi çeltik ilçe olmuştur. 
Derviş beyin ölümü ile aşağı Piribeyli beyi 
Ahmet Efendi meydanî boş bularak bazı 
entrikalarla çeltiğin bataklığını bahane edip 
yaşanmaz raporu verdirerek 1912 yılında 
ilçeliğin çeltikten alınarak Hatırlıya oradan da 
Cihanbeyli ye verilmiştir.1958 yılına kadar 
köy kalan Çeltik bu tarihte bucak 1968 yılında 
kasaba olmuştur.

128



Çeltik, Konya’nın Kuzeybatısında 
bulunan ilçeler arasında yer alıyor. 
Çeltik, 1902 yılında Alişan Bey’in 
torunu Derviş Bey’in çalışması 

neticesi ilçe oldu. İlçenin kuruluşu 11. ve 12. 
yüzyıla kadar uzanıyor. İbrahim Hakkı Konya-
lı’nın “Konya Tarihi” adlı eserine göre Çeltik in 
geçmişi Karaman Eyaletine bağlı Akça şehrine 
dayanıyor. Çeltik yakınlarındaki İbanın Kuyusu 
denilen yerde kurulan Akça şehri 1902’de ilçe 
kimliği kazanmış, ancak bataklığı ve sivrisinek 
çokluğu sebebiyle ilçe sıfatıyla önce Hatırliya 
verilmiş, Daha sonra da Cihanbeyli ye aktarıl-
mış ve 1990 yılında ilçe olmuştur. Konya’nın 
kuzey batısında yer alan Çeltik, Doğuda Polatlı, 
batıda Emirdağ, Güneyde Yunak, Kuzeyde ise 
Sivrihisar ile çevrili. İç Batı Anadolu üzerinde 
kurulmuş olan Çeltik’te karasal iklim hüküm 
sürmekle birlikte, yazları sıcak ve kurak, kışları 
soğuk ve kar yağışlı geçiyor. 

TARİHİ GEÇMİŞİ VAR

Eskiden buralarda pirinç ekimi yapıldığı 
için ilçenin ismine çeltik denildiği biliniyor. 
Sivrisineğin çok olması nedeniyle de pirinç 
ekiminden daha sonra vazgeçilmiştir.

İlçeye yerleşenler konusunda önemli bilgi-
ler yer alıyor. Buna göre; 

Alişan Beyler: Köktenler (Harput’tan 
gelme)

Kadir Beyler: Çakırlar (Harput’tan gelme)
Hüseyin Beyler: Sevinçler (Harput’tan 

gelme)
Malazlı oğulları: Şişman, akıncı, önder 

(Malazgirt’ten gelme)
Leyli oğulları: Baykondu (Niğde’den gelme)
Kahveci oğulları: Babayiğit, Tazegül (Ma-

raş’tan gelme)
Tommul oğulları: Avşar, Selvili, biricik 

(Malatya’dan gelme)

ORTA ANADOLU’NUN 
SAYILI MERKEZLERINDENDI

Konya’nın Kuzeybatısında yer alan Çeltik’in önemli bir tarihi var. Çeltik’in Alişan Bey’ler 
devrinde Orta Anadolu’da sayılı merkezlerden biri haline geldiği bildiriliyor

Zuhaller :(Yozgat’tan gelme)
Molla Süleymanlar: Ergül, Selvili, Biricik 

(Malatya’dan gelme)
Reyhan oğulları: Mercanlar (Hatay’dan 

gelme)
1957-1968 yılları arasında buraya Kara-

deniz, Emirdağ ve Doğanhisar’dan gelerek 
yerleştikleri biliniyor. 

ÇELTİK’İN TARİHİ

Bizanslılar devri: Bizanslılar devrinde 
Akçaşehir olarak görülür Polathisar ve Sarıkaya 
oyla mağaraları buranın önemli bir merkez ol-
duğunu ispatlar akça şehir o devirde ipek yolu 
(altın yolu üzerinde bir ticaret merkezi idi) akça 
şehir ikinci Beyazıt zamanına kadar tarihte gö-
rülmektedir. İbrahim hakkı Konyalı’nın Konya 
tarihi eserinin 113. ve 115. sayfasında 1490 
yılında yapılan Karaman eyaletinin kazalarını 
sayarken akça şehrin Konya’ya bağlı bir kaza 
olduğu belirtilir. Aynı eserin 976. sayfasında 
vakıflar ve imaretten bahsediliyor ve 2. Selimin 
1566’da yaptırdığı bir tarihte Çeltik’in Turgut 
kazasına bağlı olduğu söyleniyor, buna göre 
akça şehirden çeltik köyüne geçiş meydana çı-
kıyor. Çeltik meydan camiinin incelenmesinde 
1484 tarihinde birinci,1814 tarihinde 2. 1948 
tarihinde 3. tamiratın yapıldığı belirlenmiştir. 
Bu duruma göre Çeltik’in kuruluşunu çok 
öncelere götürmektedir. Akça şehir ile Çeltik 
aynı yerde kurulmamıştır. Akça şehir çeltiğin 
5 km kuzeyinde İbonun kuyusu denilen yayla-
larda kurulan bir Bizans şehridir. Çeltik ise bir 
Selçuklu köyüdür. İlçenin kuruluşuna ait kesin 
bir bilgi olmamasına rağmen caminin tamira-
tına bakılarak 11. veya 12. asırda kurulduğu 
tahmin edilmektedir.

ALİŞAN BEYLER

Harput’tan gelerek buraya yerleşen Alişan 
Bey kabilesi devletin vergi kervanını koruyan 
İç Anadolu da tımar sahibi inzibatı görevi 
yapan Alişan Bey ismi ön plana çıkıyor. Büyük 
kol sarı ve son bey Alişan Bey olarak nesilden 
nesile intikal ediyor. Büyük Alişan beyin Ku-
mara namındaki eşkıya tarafından öldürüldüğü 
Kel Alişan Bey’in Kumara’yı öldürtüp başını 
keserek zamanın padişahına gönderdiğini 
kendisinin de İstanbul’da öldüğünü Sarı Alişan 
Bey’in ise Şihbizinlilerle masaf kavgasını 
yaptığını ve bu kavgada 7 oğlunu kaybettiği 
bildiriliyor. Son bey Alişan beyin ise Çeltik 
Camii önündeki mezarda yattığını ve 1858 de 
öldüğünü biliyoruz. Alişan Bey’ler devrinde 
Çeltik Orta Anadolu’da sayılı merkezlerden biri 
haline geldi hatta 1845’te âşık dertli Alişan 
Bey’in himayesine sığınmıştır.

İLÇE VE KASABALIK DEVRİ

1902 Yılında Alişan beyin torunu derviş 
beyin çalışması neticesi çeltik ilçe olmuştur. 
Derviş beyin ölümü ile aşağı Piribeyli beyi 
Ahmet Efendi meydanî boş bularak bazı 
entrikalarla çeltiğin bataklığını bahane edip 
yaşanmaz raporu verdirerek 1912 yılında 
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KADINHANI TAHINLI 
PIDESIYLE ÖNE ÇIKIYOR

Tarihi ve kültürel anlamda önemli bir ilçe olan Kadınhanı, tescillenmiş lezzetleriyle de dikkat 
çekiyor. Bu kapsamda özellikle Ramazan aylarının vazgeçilmezi olan tahinli pide, Kadınhanı’nın 

geleneksel lezzeti olarak tanınıyor 

Konya’nın önemli ilçelerinden 
biri de Kadınhanı. Konya’nın 
batısında Konya-Afyon karayolu 

üzerinde olup doğuda Sarayönü, güney-
de Selçuklu ve Derbent, batıda Ilgın ve 
kuzeyde Yunak bulunan Kadınhanı, güney 
kısımları dağlık (Sultandağları), kuze-
yi ovalık bir bölge olarak tanımlanıyor. 
Kadınhanı, Roma döneminde Pira olarak 
adlandırılan bir ilçe olarak biliniyor. Pira 

(Kadınhanı), Konya (Iconium) ile bera-
ber uzun yıllar Hititlerin egemenliğinde 
kalmış, sonra sırasıyla Firigler ve Lidya-
lılar bu topraklara egemen olmuşlardır. 
İskender İmparatorluğu, Bergama Krallığı 
ve Doğu Roma İmparatorluğu tarafından 
yurt edinildiği biliniyor.  Türklerin Anadolu 
topraklarına girişleri 1071’de Malazgirt 
zaferi ile başlamıştır. 1077’de Büyük Sel-
çuklu Devleti hükümdarlarından Kutal-

mış oğlu Süleyman Bey Konya ile birlikte 
Kadınhanı topraklarını da Romalılardan 
alarak Oğuz Türk boylarının burayı yurt 
tutmalarını sağladı. Oğuz Türkleri yeni 
topraklarında köyler ve şehirler meydana 
getirip yerleştirdiler, buralarda Türkçe’nin 
konuşulmasını sağladılar. Kadınhanı’na 
yerleşen Türk boyları; Kınık, Bayat, Savur, 
Avşar ve Çaşdurlar’dır. Kadınhanı merkez-
de Bayat boyu Doğanlar oymağının adını 

alan Doğanlar mahallesi ile Üçok kolu 
Çavundur boyunun adını alan Çavundur 
mahallesi vardır. Avşarlı mahallesi de adı-
nı Avşar boyundan almıştır. Bazı yer adları 
da ünlü kişilerden alınmıştır. Karakurtlu, 
Anadolu Selçuklu Sultanı I. Rükneddin 
Süleyman’ın başkomutanı Karakurt’tan, 
Kökez adı ise Karamanoğlu büyüklerin-
den Kökez Han’dan gelir. Kadınhanı ve 
yöresi buraların fethinde önemli yararlı-
lıklar gösteren Selçuklu Beylerinden Sait 
Bey’e Selçuklu Sultanı tarafından arpalık 
(hediye) olarak verildiği için adı önce 
Saideli olarak anılmıştır. Osmanlı Devleti 
Konya vilayet salnameleri (yıllık), Osmanlı 
mahkeme tutanakları (şeriye sicilleri), Va-
kıfnameler ve tarihî kaynaklara göre Said 
Bey, Ertuğrul (Çürüksu) yakınlarında bir 
köy teşkil ederek 1100 yılından itibaren bu 

bölgenin yönetimini üstlenmiştir. Anadolu 
Selçuklu Devleti zamanında Saideli vilayeti 
(Kadınhanı, Sarayönü, Cihanbeyli, Kulu 
ve Altınekin) ilçelerini kapsamaktadır. 
Saideli (Kadınhanı), Selçuklular zamanın-
da doğuyu batıya bağlayan İpek Yolu diye 
adlandırılan önemli ticaret yolu 
üzerindedir. Hicri 620 (M. 1223) 
yılında Danişmentoğullarından 
Muzaffereddin Mahmud kızı 
Raziye (Devlet) Hatun tarafın-
dan yaptırılan kışlık kervan-
saray buranın adını Pira’dan, 
Saitdeli Derbendi (Kadın-
hanı) olarak değiştirmiştir. 
Halkın büyük bir kesimi 
ziraat ve hayvancılıkla uğ-
raşarak geçimini sağlamak-
tadır. İlçe merkezi, kasaba 

ve köylerinde 7 bin aile çiftçilik yapmakta 
ve en fazla buğday, arpa, yulaf, nohut ve 
pancar ekimi yapılmaktadır. Son yıllarda 
sulu tarıma oldukça önem verilmekte ve 
yüksek verim yakalanmaktadır. Killi, kum-
lu ve alüvyonlu topraklara sahiptir.

KADINHANI PİDESİ

Kadınhanı kültürel ve tarihi anlamda önemli bir ilçe 
olmasının yanında, bugün de kendine has lezzetleriyle 
öne çıkan bir ilçe olarak biliniyor. Özellikle Kadınhanı 
Tahinli pidesi, ilçenin tescilli lezzetleri arasında yer 
alıyor. Halen geleneksel olarak yapımı devam eden ve 
özellikle Ramazan aylarında sofraları süsleyen Kadın-
hanı Pidesi, vazgeçilmez lezzetler arasında yer alıyor. 
Bu anlamda Kadınhanı, yemek kültürü anlamında 
pidesiyle öne çıkan bir ilçe olarak biliniyor. 
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Türkiye’nin en az yağış 
alan bölgelerinden 
olan Karapınar, buna 

karşı son dönemde tarımıyla 
öne çıkıyor. Yeraltı su kaynakla-
rının da desteğiyle ilçede artan 
tarım üretimi, ilçenin farklı bir 
noktaya gelmesinde büyük et-
men. Hititlerden buyana önemli 
bir yol güzergahında bulunan 
ilçe, Osmanlı İmparatorluğu 
zamanında Sultaniye ismiyle 
anılmaya başladı. Ana yollar 
üzerinde bir Derbent Köyü ola-
rak kurulan Karapınar’ın daha 
fazla rağbet görmesi ve nüfusu-
nun artması için büyük bir vakıf 
şeklinde Camii (1563-1564) 
Han, Kervan- saray, İmaret, 39 
Dükkan, 2 Yel değirmeni ve 5 
Çeşme gibi tesisler II. Selim 
tarafından yapılmıştır.

1868 yılında çıkarılan bir 
fermanla İlçe olmuş, 1882 
yılında ise Belediye teşkila-
tı kurulmuştur. 1934 yılında 
Sultaniye ismi Karapınar olarak 
değiştirilmiştir.

Karapınar Konya’nın 95 km. 
doğusunda yer alır. Batısında 
Konya İli Karatay İlçesi ve Çum-
ra İlçesi, güneyinde Karaman 
İli ve Ayrancı İlçesi, doğusunda 
Ereğli İlçesi, kuzey doğusunda 
Emirgazi İlçesi, kuzeyinde Aksa-
ray İli ile çevrilidir. Yüzölçümü 
2.747 km2 olan İlçenin deniz 
seviyesinden yüksekliği 1026 
metredir. Konya’yı doğuya 
bağlayan çok önemli ve işlek bir 
karayolunun üzerinde yer alır.

Şehrin ismi, “Pınarbaşı” 
denilen yerden çıkan “Karasu” 
kaynağı ile ilgilidir. Bugün artık 
kurumuş olan karasu kaynağı 
adına izafeten, burada kurulan 
yerleşim yerine de “Karapınar” 
denilmiştir.

RÜZGAR EROZYONU ETKİLİ

Karacadağ volkanı, İlçe sınırı 
içerisindeki en önemli dağ-
lık kütledir. Bir başka önemli 
volkanik kütle, Üzecek Dağı’dır. 
Bu iki dağlık alanın arasında 
Karapınar Ovası yer alır. İlçenin 
kuzey kesimleri, içerisinde çok 
sayıda görülmeğe değer eşsiz 
güzellikteki Tabiat Harikası 
“Obruk”ları barındıran Obruk 
platosu tarafından çevrilmiştir. 
Güneyde ise Türkiye’nin en 
fazla rüzgar erozyonuna maruz 
kalan sahası vardır.

Tipik kara iklimi süren 
Karapınar’da yazları çok sıcak 
ve kurak, kışları soğuk ve kar 
yağışlıdır. 21 yıllık rasat verile-
rine göre yıllık ortalama sıcaklık 
10.9 derecedir. Türkiye’nin 
en az yağış alan yerlerinden 
biridir. 29 yıllık rasat verilerine 
göre yıllık yağış miktarı 279.5 
mm.’dir. Bunun için bitki örtüsü 
zayıf ve ormansızdır. Rüzgar 
erozyonu büyük hasar yapar. 
Türkiye’nin  rüzgar erozyonuna 
maruz en önemli sahası Karapı-
nar ve çevresidir. (Bu alan Ülke 
genelindeki erozyona maruz 
alanın yüzde 20’sine tekabül 
etmektedir.) Yağışların en az 
olması ve yer üstü sularının ye-
tersizliği İlçede, kuru tarımı ön 
plana çıkarır. Tarım alanlarının 
içinde nadasa ayrılan sahalar ol-
dukça önemli bir oran tutar. Ku-
rak iklimin tesiriyle bitki örtüsü, 
çoğu tek yıllık olan kısa boylu 
otlardan müteşekkil “step” 
de denilen bozkırdır. Nitekim 
İlçede küçükbaş hayvancılığın 
yaygın olması bu yüzdendir.

Karacadağ’ın güneybatı 
eteklerinde, volkanik patlama-
larla oluşmuş iki patlama krateri 
Acıgöl ve özellikle Meke Tuzlası 
Gölü dünyaca ünlüdür. Ayrıca 
Meyil, Çıralı ve Obruk gibi kra-
ter gölleri bulunmaktadır.

OBRUKLARIYLA DIKKAT ÇEKEN ILÇE
Türkiye’de en az yağış alan bölgelerden olan Karapınar, son dönemde artan obruklarıyla 

dikkat çekiyor. Daha çok kuru tarımın yapıldığı Karapınar’da küçükbaş hayvancılık da geçim 
kaynağı olarak öne çıkıyor 
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